
tIfIL.
fart vid Ungdomens Nykterhetsförbunds

tjugottonde kongress I Ornsköldsvik

den 25 -29jun1 2019

Tisdag den 25 juni

§1

MOTETS OPPNANDE

FORSTA SESSIONEN

Ordf.: Isabelle Benfaik

Jobjorn Folkesson

Johanna Helidén

Sekr.: Emil Johansson

Jonathan Kraft

Förbundsordförande Isabeile Benfalk oppnade forhandiingarna med att gora en koll och

noterade att det är en sjukt bra blandning av folk med olika grad av erfarenhet som är här.

Isabelle pratade om vad som var forhoppningen att ombuden skuile känna när vi är kiara pa

lordag. Vi viii tilisammans ha en bra kongress där alia vàgar saga det en tanker. Vi ska utmana

varandra, och är aila här for det som ska bli bäst for UNF. Ombuden uppmuntras vara

losningsfokuserade och lângsiktiga i hur vi tanker. Vi kommer ingenstans pa att gnalia.

Vi ska ta beslut for att fler ska kunna vara med i UNF. Alla önskas en underbar kongress och

16:17 oppnas formeilt UNF:s tjugoättonde kongress.

§2

FASTSTALLANDE AV ANTAL ANMALDA OCH NARVARANDE OMBUD

Isabelle Benfalk, forbundsstyrelsen, meddelade att det är 80 anmäida ombud till kongressen.

Jobjorn Folkesson, foreslagen mOtesordförande, iedde ombudsforsamiingen genom den första av

mánga VotelT-omrostningar fOr att faststäiia rOstlangden.

Kongressen beslutade

att faststãlla antal anmäida ombud till 80.

att antal narvarande ombud är 66.

I__i
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§3

STALLNINGSTAGANDE TILL OM I{ONGRESSEN AR STADGEENLIGT RALLAD

Isabelie Benfalk, förbundsordförande, meddelade att det gátt Ut ett mail den 20 februari med

kallelse till kongressen. Enligt stadgarna ska kongressen vara kailad till fyra mánader fore

kongressens borjan.

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen besluta

att anse kongressen stadgeenligt kallad.

Kongressen besiutade

att anse kongressen stadgeenligt kallad.

§4

STALLNINGSTAGANDE TILL OM KONGRESSEN AR BESLUTSMASSIG

Kongressen beslutade

att kongressen är beslutsmassig.

§5

VAL AV MOTESFUNKTIONARER

Marten Maim och Karin Eriksson, valberedningen, fOredrog forslaget till motespresidium. De

hälsade ocksâ fran Sofie Hedman och Joel Hijstee som ocksá deltagit i valberedningsarbetet, men

intearpàplats.

Valberedningen foreslog

att till mötesordfOrande valjaJobjorn Foikesson,Johanna Heildén, Lovisa

Bengtsson, Lucas Nilsson, Therese Dahién och Adrian Manucheri.

Mötet besiutade

an valjaJobjorn Folkesson,Johanna Heildén, Lovisa Bengtsson, Lucas Nilsson, Therese

Dahlén och Adrian Manucheri till mOtesordfOrande.

Valberedningen foreslog

att till mOtessekreterare vaija Emil Johansson, Johan Ragnemaim, Karl-Johan

Johansson, Jonathan Kraft och Linus Janzon.

Mötet beslutade

an väija Emil Johansson, Johan Ragnemalm, Karl-Johan Johansson, Jonathan Kraft och

Linus Janzon till mOtessekreterare.
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Valberedningen foreslog

att till rösträknare välja Tilde Mogren och Simon Sundström.

Mötet beslutade

att välja Tilde Mogren och Simon Sundström till rösträknare.

Valberedningen foreslog

att till protokolljusterare välja Simon Pettersson, Henrik Yxing, Lovisa Edström

och David Söderström.

att välja Simon Pettersson, Henrik Yxing, Lovisa Edström och David Soderström till

protokolljusterare.

§6

FASTSTALLANDE AV FOREDRAGNINGSLISTA

Mötet beslutade

att fastställa foredragningslistan.

§7

FOREDRAGNING AV ARBETSORDNING

Anneli Bylund, forbundsstyrelsen, hoppades att ombuden fâtt bra information om

arbetsordningen pa ombudsskolan, och tänkte därfor inte hâlla en langre foredragning av

forbundsstyrelsens forslag.

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen besluta

att anta arbetsordningen.

OMORDNINGSFRAGA

Paulina Sjoberg, Jonkoping, foreslog aJonkopingsdelegationens vägnar

att gora om tidsprioriteringen som gjorts innan kongressen och gora en ny.

Paulina motiverar detta med att det är en liten andel av ombuden som har genomfort duttningen

inför kongressen.

Mötet beslutade

att gora om tidsprioriteringen som gjorts innan kongressen och gora en ny.
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DISKUSSION OM ARBETSORDNING

Lovisa Edström, Västerbotten, foredrog att ett forslag lagts gallande sprâkliga forandringar i

arbetsordningen for att den ska vara mer begriplig. Ytterligare ett forslag gaiiande när

mötesordförande ska pàminna deltagaren finns, och det galler att ändra tiden när

mötesordförande ska pàminna om hur lang tid som âterstàr. Lovisa viii ocksâ ha ett

fortydligande angàende hur personval ska gá till, da det uppfattas att det är svârt att förstà sà som

det är skrivet i forslaget.

Lovisa foreslog därför kongressen

att mötesordforande ger en yarning när 15 sekunder av talartiden àterstàr. I

punkt 1 om talartid.

att byta Ut stycket rostning till:

"Det finns olika sätt att rösta pa beroende pa vilken typ av beslut som ska tas.

Här star det hur olika sorters röstning gâr till och när de används. Vaniigast är

att flera forslag star emot varandra. Dà använder vi

kontrapropositionsvotering. Det innebär att vi röstar om tvâ forslag i taget

och det som vinner av dem stalls mot nästa forslag. När alla forslag har röstats

om stalls det vinnande forslaget mot avslag.

o For att rösta hailer ombuden upp sin nummerlapp pa forslaget de vill rösta

bifall pa. Det forslag som far flest bifall vinner. Detta kallas forsoksvotering.

o Ordförande fràgar ailtid om ombuden är redo att gà till beslut och da far

ombuden rosta om ifall de är det. Nar mötet har gâtt till beslut gàr det inte

langre att iagga nya forslag.

o Ordförande laser upp alla forslag som ska röstas om innan rostningen borjar.

Sen berättar ordförande i vilken ordning forsiagen kommer röstas om och

vilka forslag som star mot varandra.

o Om det är fler an tvâ forslag kommer rostningen goras i VotelT.

o Ett ombud kan ropa votering om det ser valdigt jamnt Ut under forsta

rostningen, om hen tror att ordförande har sett fel pa vilket forslag som vann

eller ifall de vill att röstetalen ska noteras i protokollet. Dà gors en andra

omrostning i VotelT.

o Om resultatet blir lika pa rostningen gors rostningen om. Om det blir lika

igen bestammer lotten vilket forslag som vinner.

o När det är fragor som handlar om stadgar behöver tvâ tredjedelar av

ombuden rösta bifail, elier halften av ombuden pa tva kongresser i rad. J
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o Under val star det hur val av personer gàr till.

o Alla forslag som Iyfts i plena ska ställas mot avslag. Det innebär att

ordförande ailtid kommer frâga om vi vill avslâ dem. Va! av personer är enda

undantaget."

Emmelina Hjort, Vasterbotten, bade i VotelT foreslagit

att Under fria gruppdiskussioner, punkt tvâ, ändra "alla som bar ett forslag som

finns med i kongresshandlingarna" till "alla som har ett forslag eller

andringsforslag som finns med i kongresshandlingarna eller VotelT (senast en

timme innan foredragningarna)".

Jakob Hjort, Västerbotten, bade i VotelT foreslagit kongressen

att ändra delen om forslag i arbetsordningen till

"Inför kongressen har forbundsstyrelsen förberett en del forslag, medlemmar

har ocksá kunnat lagga forslag, sà kallade motioner. Under kongressen det är

fritt fram att Iagga nya forslag for alla ombud.

o Alla forslag ska laggas in i VotelT. Om VotelT inte fungerar for ett ombud

kan de be en kompis att lagga forslaget.

o I VotelT finns det mojlighet att dra tillbaka sitt forslag om en sà vill.

o Ett fOrslag jämkas med ett annat ifall fOrsiagen liknar varandra. Endast de

ombud som lagt fOrslaget kan jämka sig. Jamkning lämnas in som en

ordningsfràga i VotelT.

o Om ett ombud väljer att lagga ner sitt forslag när det redan lyfts kan ett

annat ombud välja att lyfta det igen.

o Det gár att !agga forslag fram tills kongressen har valt att gà till beslut."

Leo Rudberg, Stockholm, tyckte att det är orimligt mycket att 25 % av ombudens rOster behövs

for att ett yrkande ska lyftas i plena, speciellt eftersom inte alla ombud är här. Kongressen borde

sänka detta, men Leo var inte säker pa vilken nivà kongressen föredrar. Därför foreslogs bade att

sänka till 20 % och till 15 %. Ett argument for detta är att det pa kongressen är mànga nya

deltagare som kan ha det svârare att hàlla koll pa vilka yrkanden som finns.

Leo fores!og kongressen

att "For att ett fOrslag ska diskuteras i plena behOver 25 % av alla rostberattigade
ombud yrkat bifall pa fOrslaget." ändras till "FOr att ett forslag ska diskuteras i

plena behOver 20 % av alla rOstberattigade ombud yrkat bifall pa fOrslaget.
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att "For att ett forslag ska diskuteras i plena behöver 25 % av alla rostberattigade
ombud yrkat bifail pa forsiaget." ändras till "For att ett forsiag ska diskuteras i

plena behöver 15 % av aila rostberattigade ombud yrkat bifall pa forslaget.

Jobjorn Foikesson, motesordforande, undrade om det fanns en omröstningsentusiast i

forbundsstyrelsen som kan förklara hur val av personval ska fungera. Jobjorn fick snabbt inse att

ingen omrostningsentusiast fanns och tog sjalv rollen. En vanlig kontrapropositionsvotering

fungerar inte om det ska väijas flera personer. Personer rankas därfOr efter i vilken ordning

ombuden heist viii ha dessa personer, och resuitatet vags ihop. Det är en typ av medeistod som

tas fram.

Leo Rudberg, Stockholm, undrade hur mànga rostberattigade ombud som fanns, och det är 80.

Om vi har 25 % som grans behovs att 20 personer ska giliamarkera ett fOrslag, vilket kan vara

svàrt när det är mânga som ar iväg pa olika diskussioner, särskilt eftersom vi bara är 67. Leo la

därfor ett nytt yrkande pa att sanka gränsen ytterligare till 10 %. Leo foredrog att

ombudsforsamlingen skuile välja 10 %.

Leo foresiog

att "FOr att ett forsiag ska diskuteras i plena behöver 25 % av alia rostberattigade

ombud yrka bifail pa forslaget." ändras till "For att ett forslag ska diskuteras i

plena behöver 10 % av alla rostber'attigade ombud yrka bifall pa fOrslaget."

Anneli Bylund, fOrbundsstyreisen, svarade pa Leos forslag att forbundsstyreisen har valt att lagga

fram forsiaget sàsom det är eftersom en hei ombudsdelegation ensam inte ska kunna bestamma

vilka forslag som ska lyftas, vilket kan ge en ganska skev maktfordelning. Exempelvis har

Jamtiand 14 ombud.

Astrid Eriksson Tropp, Goteborg och Bohuslän, tyckte att det bör vara andelen av närvarande pa

kongressen som ska raknas.

Jobjorn Folkesson, mötesordförande, lät meddela att presidiet tolkat detta som av antal anmälda

ombud.

Anneli Bylund, förbundsstyreisen, tyckte att det är konstigt att räkna in de personer som inte är

pa plats, och menade att det som ska användas bOr vara antal närvarande.

JobjOrn Folkesson, mOtesordfOrande, menade att detta kunde vara problematiskt eftersom vi inte

tar nágon närvaro pa gruppdiskussionerna.

Leo Rudberg, Stockholm, tyckte som princip att alla ombud borde fâ lyfta vilket yrkande en viii,

nagot som är standard i mânga andra ungdomsfOrbund. Eftersom vi har sà mànga fOrsiag har vi

dock av pragmatiska skäl valt en gräns. Det är inte ett problem att ett yrkande kan lyftas om

endast ett enskilt distrikt star bakom det.

JobjOrn Folkesson, mOtesordfOrande, menade att vi kan riva upp beslutet en annan dag om det är

sá att halften av ombuden blir magsjuka. Det yore en bra ide om ombuden holl sig friska.
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Maria Emilsson, förbundsstyrelsen, svarade pa ett par olika grejer. Först gay Maria tipset att

ombuden kan använda nummer när de hanvisar till forslag, eftersom alla forslag i VotelT bar ett

nummer. Om forslagen som innehàller sprkliga forandringar, och att om inget i sak förandras

kan texten behállas sâ som den är, eftersom vi inte bör lagga nàgon vikt pa att ändra saker som

inte justerar nàgot i praktiken. Angàende forslaget om vilka forslag som ska föredras i plena sà

tror forbundsstyrelsen att det är bra om vi prioriterar tid for gruppdiskussion och inte

foredragning i plena.

Anneli Bylund, forbundsstyrelsen, sa att procentenheten ocksá finns där for att kunna sâlla Ut

saker. Vi kommer ha valdigt mânga forslag i plena om det racker med f antal roster.

§ 10

ORDNINGSFUNDERING

Det finns representanter pa plats som formelit inte valts pa ett distriktsársmOte, utan pa ett

medlemsmOte. Forslaget är att dessa ocksâ ska fa rOsträtt.

Isabelle Benfalk, fOrbundsstyrelsen, svarade fortydligande att vi har ett par distrikt som i àr inte

kunde ha stadgeenligt distriktsársmOte for att välja ombud till kongressen. De hade istället ett

med!emsmote och valdes dar. Det rOr sig om tre personer fran Gotland och Dalarna.

Isabelle föreslàr

att kongressen ger rösträtt at personer valda pa medlemsmöten.

Mötet beslutade

att bevilja dessa tre personer rOsträtt.

§ 11

BESLUT OM ARBETSORDNING

Mötet beslutade

att mOtesordforande ger en yarning när 15 sekunder av talartiden âterstâr, och att

varningen vid 30 sekunder skippas.

att avslà Emmelinas forslag.

att byta Ut stycket rOstning till:

"Det finns olika sätt att rOsta pa beroende pa vilken typ av beslut som ska tas. Här star

det hur olika sorters rostning gàr till och när de används. Vanligast är att flera forslag
star emot varandra. D. använder vi kontrapropositionsvotering. Det innebär att vi

rOstar om tvà forslag i taget och det som vinner av dem stalls mot nästa forslag. När alla

forslag har rOstats om stalls det vinnande fOrslaget mot avslag.
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o For att rösta hailer ombuden upp sin nummerlapp pa forsiaget de viii rösta bifali pa.
Det forslag som far flest bifall vinner. Detta kallas forsoksvotering.

att

o Ordförande fràgar ailtid om ombuden är redo att gà till beslut och dà far ombuden

rösta om ifall de är det. När mötet har gâtt till beslut gár det inte langre att iagga nya

fors!ag.

o Ordförande laser upp alla forslag som ska röstas om innan rostningen börjar. Sen

berättar ordförande i vilken ordning forslagen kommer röstas om och vilka forslag som

star mot varandra.

o Om det är fler an tvà forslag kommer rostningen goras i VotelT.

o Ett ombud kan ropa votering om det ser valdigt jamnt Ut under första rostningen, om

hen tror att ordförande har sett fel pa vilket forsiag som vann eller ifall de viii att

röstetalen ska noteras i protokollet. Dâ gors en andra omrostning i VotelT.

o Om resultatet blir lika pa rostningen gors rostningen om. Om det blir lika igen

bestämmer lotten vilket forslag som vinner.

o Nar det är fràgor som handlar om stadgar behöver tvâ tredjedelar av ombuden rösta

bifall, eller hälften av ombuden pa tvà kongresser i rad.

o Under val st5r det hur val av personer gâr till.

o AlIa fors!ag som lyfts i plena ska ställas mot avslag. Det innebär att ordförande ailtid

kommer fràga om vi viii avslâ dem. Val av personer är enda undantaget."

andra delen om forslag i arbetsordningen till

"Inför kongressen har forbundsstyreisen förberett en del forslag, medlemmar har ocksà

kunnat lägga forslag, sâ kailade motioner. Under kongressen är det fritt fram att lagga

nya forslag for alla ombud.

o AlIa forslag ska Iaggas in i VoteiT. Om VotelT inte fungerar for ett ombud kan de be

en kompis att iagga forsiaget.

o I VotelT finns det mojlighet att dra tilibaka sitt forslag om en sâ viii.

o Ett forslag jamkas med ett annat ifall forslagen liknar varandra. Endast de ombud som

lagt forslaget kan jämka sig. Jamkning lämnas in som en ordningsfràga i VotelT.

o Om ett ombud valjer att lagga ner sitt forslag när det redan iyfts kan ett annat ombud

välja att lyfta det igen.

o Det gâr att iagga forsiag fram tills kongressen har valt att gá till beslut."
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§ 12

ORDNINGSBERARNING

Jobjörn Folkesson, mötesordförande, undrade om de tre anmiilda representanterna inkluderades

bland ombuden när fastställande av antal anmälda ombud gjordes. Fran forbundsstyrelsen

framgàr att dessa inte var inkluderade i det, och att maximalt antal närvarande ombud flu alltsà

kan vara 83.

§ 13

FORTSATT BESLUT OM ARBETSORDNING

Mötet beslutade

att efter kontrapropositionsvotering ändra "For att ett forslag ska diskuteras i plena
behover 25 % av alla rostberattigade ombud yrkat bifall pa forslaget. till "For att ett

forslag ska diskuteras i plena behöver 15 % av alla rostberattigade ombud yrkat bifall pa

forslaget."

att anta arbetsordningen.

§ 14

DUTTNING

Jobjörn Folkesson, mOtesordförande, meddelade att den nya duttningen skulle genomforas flu,

och att ombuden har sju minuter pa sig att genomfora duttningen.

Jobjorn lät efter exakt sju minuter meddela att vi har duttat kiart och kan âtergà till mOtet.

§ 15

ORDNINGSFRAGA

Jobjorn Folkesson, mOtesordförande, lät meddela att en ordningsfràga angàende

forbundsstyrelsens rätt att jämka sig har inkommit.

Lovisa EdstrOm, Vasterbotten, menade att FS givetvis ocksà ska kunna jämka sig, men att det

rákat ha missats i deras forslag.

Lovisa fareslog

att skriva in i arbetsordningen att forbundsstyrelsen ocksâ har rätt att jamka sig.

MOtet beslutade

att skriva in i arbetsordningen att fOrbundsstyrelsen ocksà har rätt att jämka sig.
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PRARTISK INFORMATION

Maria Emilsson, forbundsstyrelsen, yule inte att detta skulle stâ med i protokollet, men

sekreterarna gillar att skriva. Maria gladjes at de fina broschyrer som delats Ut till alla deltagare
som IOGT-NTO tryckt upp, men noterar att scheman som finns i dessa dessvärre inte stammer.

Alla digitala scheman som finns kommer vara uppdaterade, likasà de analoga som kommer

skrivas Ut senare.

§ 17

AJOURNERING

Mötet ajournerades 17:25 for middag.
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Tisdag den 25 juni

§ 18

ATERUPPTAGANDE AV MOTET

Mötet âterupptogs 18:38.

§ 19

ANDRA SESSIONEN

Ordf.: Lucas Nilsson

Therese Dahlén

Sekr.: Johan Ragnemaim

Karl-Johan Johansson

RAPPORT OM VALDA KONGRESSUTSKOTT

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen besluta

att lagga rapporten till handlingarna.

Therese Dahlén, mötesordförande, upplyste om att rapporter enligt arbetsordningen endast

föredras om det inkommer ett forslag i VotelT om att rapporten ska lyftas.

§ 20

JUSTERING AV ROSTLANGDEN

Nàgon i kongressen pàpekade att mötet missat att justera rostlangden efter att mötet

âterupptagits.

Kongressen beslutade

att faststalla rostlangden till 70 närvarande ombud.

§ 21

RAPPORT OM VALDA KONGRESSUTSKOTT

Kongressen beslutade

att lagga rapporten till handlingarna.

§ 22

FORBUNDSSTYRELSENS VERKSAMHETSBERATTELSER 2017 OCH 2018

Therese Dahlén, mötesordforande, páminde kongressen igen om att rapporter mâste lyftas

genom forslag i VotelT for att de ska föredras i plena. Therese förklarade även hur detta gors.
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§23

KONSTPAUS

Therese Dahlén, mötesordförande, upplyste rnötet om att vi tar en konstpaus i fern minuter.

Hon passade ocksá pa att informera om att det finns taktila leksaker som till exempel hârsnoddar I

och snören man kan använda for att hálla koncentrationen uppe.

§24

FORBUNDSSTYRELSENS VERICSAMHETSBERATTELSER 2017 OCH 2018

Olle Gynther-Zillén ochJensJorgensen Moberg, forbundsstyrelsen, foredrog
verksamhetsberattelserna genom en effektiv powerpointpresentation rikligt kryddad med vitsiga
GIFar sorn genererade mânga skratt. Narjens berättade att vi ökat medlernsantalet med 34 %

under 2018 möttes han av rungande tysta applâder fran kongressen.

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen besluta

att lagga verksamhetsberattelserna for 2017 samt 2018 till handlingarna.

Kongressen beslutade

att lagga verksamhetsberattelsen for 2017 till handlingarna.

att lagga verksarnhetsberattelsen for 2018 till handlingarna.

§25

FORBUNDSSTYRELSENS JAMLIKHETSBOKSLUT

Olle Gynther-Zillén och Jens Jorgensen Moberg, forbundsstyrelsen, foredrog forbundsstyrelsens

jämlikhetsbokslut 2017 och 2018 med ännu en powerpointpresentation med statistik over

konsfordelning for styrelser pa förbundsnivâ, distriktsnivâ och foreningsnivâ. De lyfte även att

det har skett en tydlig foryngring i foreningsstyrelserna.

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen besluta

att notera fOrbundsstyrelsens jämlikhetsbokslut 2017 och 2018.

att avbryta att gOra en àrlig redovisning av resultatet.

Kongressen beslutade

att lagga jämlikhetsboksluten for 2017 och 2018 till handlingarna.

att avbryta att gora en àrlig redovisning av resultatet.

7J
5,
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RAPPORT OM FINANSIERINGSUTREDNING
I

isabelle Benfalk, forbundsstyrelsen, foredrog rapporten. Hon berättade att ett antal att-satser I

kopplat till finansiering bifallits under kongressen 2017. For att säkerstäila kontinuitet i arbetet

med fInansiering förklarade hon att vi viii forsäkra oss om att att-satserna fran förra kongressen
fortsätter gaila. Hon uppmuntrade motet att stalia fràgor om rapporten.

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen besiuta
I

att lagga rapporten till handlingarna.

att besluten fran fInansieringsutredningen gaiier fram tills annat beslutas av

kongressen.

Kongressen beslutade att

att lagga rapporten om finansieringsutredning till handlingarna.

att besluten fran finansieringsutredning gaiier tills annat beslutas av kongressen.

§27 I

RAPPORT OM STRATEGIUTVECKLING

Esabelle Benfalk, forbundsstyreisen, foredrog rapporten. Hon berättade att rapporten handlar om

hur vi kan jobba mer làngsiktigt hâllbart i UNF. Forbundsstyrelsen vill att besluten fran förra

kongressen star tills nàgot annat sags eftersom de tycker att dem är bra. Hon uppmuntrade mötet

att ställa frágor om rapporten.

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen besluta

att lagga rapporten till handlingarna.

att besluten fran strategiutredningen galler fram tills annat beslutas av

kongressen.

Kongressen beslutade att

att lagga rapporten om strategiutredningen till handlingarna.

att besluten fran strategiutredningen gailer fram tills annat beslutas av kongressen.

§28

RAPPORT OM UTREDNING AV FORENINGSKONTON

Therese Dahlén, mötesordforande, förklarade att lagga nàgonting till handlingarna innebär att

anse att rapporten är bra och kan laggas i var pärm. När hon fràgar om nàgon är emot sâ innebär

det att inte hàlla med om detta stallningstagande.
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Forbundsstyrelsen foreslog kongressen besluta

att notera rapporten.

Kongressen beslutade att

att !ägga rapporten om utredning av foreningskonton till handlingarna.

§ 29

RAPPORT OM INSAMLINGSVERKSAMHETEN

Isabelle Benfalk, forbundsstyrelsen, foredrog rapporten. Hon berättade att vi är en del av

insamlingsarbetet tilisammans med ovriga rörelsen, samlade i en ideell forening. Rapporten är

till for att visa vad vi âstadkommit de senaste àren. Aret 2018 samlade vi in cirka tvà miljoner
kronor. Detta är en bit fran màlet, men mer an noll. Vi kommer ändra lite for att hitta vad vi

tycker funkar och inte, vilket kommer diskuteras under en senare punkt. Detta är en rapport

fran de som jobbar med insamling. Förbundsstyrelsen svarar gärna pa fràgor om mötet har

nâgra.

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen besluta

att lagga rapporten till handlingarna.

FORTKORNINGSFRAGA

Therese Dahlén, mötesordforande, upplyste om att det inkommit en kommentar om att det gâr
lite for snabbt. Therese lovade att ordforandegruppen ska ta detta i beaktande. Hon fortydligade
därefter att syftet med alla rapporter vi gâr igenom är att vi ska kunna se over vad vi vill gora

annorlunda i framtiden. Hon fOrklarade att de rapporter som foredragits är de som har lyfts

genom forslag i VotelT. Orn ombuden vill diskutera nágot av detta ytterligare är det fritt fram att

sätta upp sig pa talarlistan. När talarlistan är torn kommer mOtet gà till beslut i frâgan.

§31

RAPPORT OM INSAMLINGSVERKSAMHETEN

Kongressen beslutade

att lagga rapporten om insamlingsverksamheten till handlingarna.

§ 32

RAPPORT OM IOGT-NTO:S EXPEDITION 50 OCH PAVERKAN PA DE ANDRA FORBUNDEN

Anneli Bylund, forbundsstyrelsen, foredrog punkten. FOrra kongressen hade vi en stor

diskussion om en rad organisationsforandringar sorn tillsammans benarnns som "Expedition 50".

En betydande forandring är att IOGT-NTO ska infOra nya distriktsgranser och 23 distrikt blir 8

distrikt. Detta paverkar oss da vi hittills har haft samma distriktsindelningar morn de olika
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förbunden. Det finns ett dokument med flera stadgeandringar som till exempel att den tidigare

skrivelsen om ett distriktsrâd ersatts med en ny skrivelse. IOGT-NTO kommer ha

distriktsàrsmöten vartannat âr vilket direkt pâverkar de distrikt där IOGT-NTO och UNF

anordnar gemensamma distriktsàrsmöten.

Riksstyrelsen foreslog i rapporten kongressen besluta

att notera rapporten.

§33

AJOURNERING

Mötet ajournerades for kvällen kiockan 19:19.
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Onsdag den 26 juni

§ 34

ATERUPPTAGANDE AV MOTET

TREDJE SESSIONEN

Ordf.: Lovisa Bengtsson

Adrian Manucheri

Sekr.: Jonathan Kraft

Emil Johansson

Mötet âterupptogs 9:02 som ackompanjerades av en godmorgonhalsning fran Lovisa Bengtsson
som möttes av en pigg ombudsforsamling.

§ 35

PRARTISK INFORMATION

Anneli Bylund, forbundsstyrelsen, gay praktisk info gallande det nya schemat som finns. Vidare

berättades det att schemat ska vara ungefàrligt anpassat till tidsprioriteringen som ombuden fick

gora. Anneli berättade även om blocken som mötet behandlar under plena och fria

gruppdiskussioner samt att dagen kommer hanges at att diskutera kiart plena om rapporter samt

at fria gruppdiskussioner kring verksamhet. Efter lunch ska blocket ideologi behandlas i fria

gruppdiskussioner, där mötet kommer prata om plattformar, ideologi och annat. Efter rasten

kommer det vara fria gruppdiskussioner om principer.

Idag kommer även Lena Hallengren, socialminister, prata 16:30 till 17:00. Efteràt är det plena om

rapporter om det finns nàgot kvar. Annars tar vi plena om verksamhet fram till 18:30 dâ det är

rorelsegemensam invigning 19:00.

Pa torsdagen sâ är det plena kring verksamhetsblocket, men innan lunch är det även plena om

ideologiblocket och efterât behandlas ekonomiblocket genom fria gruppdiskussioner. Efter det är

det plena om principblocket och om nágra motioner. Under torsdagkvallen sâ behandlas

miljoforslagen om kött och flyg. Anneli Bylund informerar om att schemat finns tillgangligt via

en lank i kongressens Facebookgrupp och att det pa schemat finns en flik for schema, en for de

olika blocken, samt en flik for tidsprioriteringen baserat pa ombudens duttning. Dokumentet

inneháller även jämförelser av hur mycket tid som är schemalagt och hur mycket som borde vara

schemalagt baserat pa tidsprioriteringen. Anneli Bylund avslutade sin praktiska information med

att önska alla lycka till idag.

§ 36

FASTSTALLANDE AV ROSTLANGD

Kongressen beslutade

att fastställa rostlangden till 68 närvarande ombud.

4I
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Lovisa Bengtsson, motesordforande, informerade om att vissa ärenden i VotelT avslutades for

tidigt, och därfOr kommer vissa saker tas upp igen for att hanteras korrekt.

§ 37

RAPPORT OM IOGT-NTO:S EXPEDITION 50 OCH PAVERKAN PA DE ANDRA FORBUNDEN

Lovisa Bengtsson, motesordfOrande, fràgade och fick svar om att detta foredrogs redan igâr och

fOrklarade att ordet dà är fritt fOr diskussion.

Kongressen beslutade

att notera rapporten om IOGT-NTO:s expedition 50 och pâverkan pa de andra fOrbunden

till handlingarna.

§38

ORDNINGSFRAGA JAMLII{HETSBOKSLUT

Wilhelm Wiren,Jonkoping, bar lagt en ordningsfràga i VotelT gallande

att fOrtydliga "att avbryta att gora en àrlig redovisning av resultatet."

Wilhelm informerade kongressen att de beslutade att lagga ner jämlikhetsbokslutet, men att det

kandes som att det gick snabbt och var oklart. Därfor ber Wilhelm UNF Jonkopings vagnar om

att fa det förklarat tydligare.

§ 39

OMMOBLERINGSFRAGA

En ordningsfràga kring att mOblera om i salen har inkommit och mOtesordfOrande förklarade att

det kommer ske sá smàningom.

§ 40

FORTSATTNING PA ORDNINGSFRAGA JAMLIKHETSBOKSLUT

Leo Rudberg, Stockholm, fràgadeJonkoping om de vill ta upp fràgan for beslut igen eller om de

bara yule ha ett fortydligande.

Paulina Sjoberg,Jonkoping, förklarade att det mer gallde varför det beslutet skulle tas och inte att

det handlade om att ta upp frágan till beslut igen.

§41

HUR FORSAMLINGEN TALAR I STOLEN

Presidiet páminde forsamlingen om att saga namn och distrikt när en talar i talarstolen for att det

ska underlatta for sekreterarna men även for att gora det som sags mer tillgangligt for alla i

rummet och de som kollar via livestreamen. Presidiet passade även pa att visa uppskattning fOr

sekreterarna som gor ett tungt men viktigt jobb! "r I
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§42

FORBUNDSSTYRELSENS SVAR PA ORDNINGSFRAGA JAMLIKHETSBOI{SLUT

Isabelle Benfalk, förbundsordforande, förklarade att jämlikEetsbokslutet tar valdigt lang tid att

skapa samtidigt som det inte är grunden for nàgra beslut vilket var anledningen till att de att yule

Iagg ner järnlikhetsbokslutet.

§ 43

ETT FORVIRRAT FORHANDLINGSHEM

Kongressen tar en konstpaus medan den försöker ta reda pa vilket ämne som ska behandlas

§ 44

RAPPORT OM UTREDNING AV VERKTYG FOR BILDER TILL SOCIALA MEDIER

Forbundsstyrelsen foreslog

att notera rapporten om utredning av verktyg for bilder till sociala medier

Kongressen beslutade

att notera rapporten om utredning av verktyg for bilder till sociala medier.

§ 45

FORBUNDSSTVRELSENS ARSREDOVISNING OCH REVISIONSBERATTELSE

Forbundsstyrelsen foreslár

att lagga ársredovisningarna till handlingarna.

Isabelle Benfalk, förbundsordförande, gick upp till talarstolen och ursäktade att det tog tid att gà

upp men förklarade att det berodde pa att det var Olle Akesson som egentligen skulle föredra

detta. Olle är dock ej närvarande. Men, Isabelle förklarade att det finns en video i

Facebookgruppen for kongressen med Olle i en traktor som föredrar rapporten. Isabelle anser

därför att fràgan är foredragen.

Jane Segerblom, Jonkoping, hade garna sett lite relevanta highlights och mer information kring

fràgan när den behandlas i plena for de som ej sett videon.

Samuel Somo, generalsekreterare, foredrog àrsredovisningen. Den innehâller de olika
I

forandringarna genom âren. Bland annat gick UNF back ungefàr 4,5 miljoner 2017 vilket I

berodde pa hoga personalkostnader och làga intäkter. Det gär även att se utvecklingen genom
det âret. Vidare sà fokuserade Samuel pa 2018 pa sida 104 i handlingarna, vilket är valdigt
relevant med tanke pa att det är nyligen. Där sag kongressen att Miljonlotteriets prognos och de

faktiska intäkterna var valdigt olika varandra och därför gjordes stora forandringar i UNF:s

ekonomi vilket resulterade i ett överskott pa 500 000 kronor när aret var slut. Forandringarna
innefattade lagre kostnader for personal och verksamhetsaktiviteter. Miljonlotteriets intäkter ) p

5? AP
Ungdomens Nykterhetsforbunds kongress I Ornskäldsvik 25- 29 juni 2019 f3 j>.)

J18(J?



minskade och därför var UNF tvungna att ge mer pengar till insamlingsarbetet. Samuel

förklarade att ränteintäkterna har andrats till 40 000 kronor. Flerârsöversikten i dokumentet

visar utvecklingen fran 2014 till 2018 med vàrt ekonomiska utfall.

§ 46

BESLUTSFORTYDLIGANDE

Simon Thorn, Goteborg och Bohuslän, fOrklarade att rostningen om balansrakningen inte ska

ske flu eftersom detta behandlas senare enligt foredragningslistan.

§ 47

BESLUT OM FORBUNDSSTYRELSENS ARSREDOVISNING OCH REVISIONSBERATTELSE

Kongressen beslutade

att lagga ârsredovisningarna till handlingarna

§ 48

FORBUNDSSTYRELSENS EKONOMISI{A BERATTELSE

Samuel Somo, generalsekreterare, foredrog defl ekoriomiska berättelsen. Traktorvideon med

Olle Akesson behandlade även denna berättelse. Historiskt har det varit en konstant nivâ av

overskott fran Miljonlotteriet, som i nulaget har börjat fOrändrats. Förutom Miljonlotteriet sà är

de tre stOrsta intäktskällorna NBV, Socialstyrelsen och MUCF. Samuel skiftade fokus till

resultatutvecklingen där ombuden sag hur intäkterna och utfallet har fOrändrats under âren.

Under 2018 sà var intakterna lite hogre an utgifterna, vilket innebar att UNF:s kapital inte

behover användas till verksamheten. Kapitalet är sâ stort att vi har ett ârs buffert. Samuel gick
vidare till utgifterna. Ungef'ar hälften av budgeten gick till personal, övriga hälften gick till

arbetsplansprojekt, bidrag, kongress och annat. Det intressanta här är nyckeltalen, exempelvis
om en slâr Ut utgifterna per medlem sâ blev det under 2017 6000 kronor per medlem. Men under

2018 var det 3800 kronor per medlem. Vidare tittade Samuel pa bidrag som delats ut till landet

och foreningarna, där en kan se utvecklingen fran 2008 med en minskning fran 2017 och 2018.

Forbundsstyrelsen fOreslàr

att forbundsstyrelsen vid framtida kongresser fortsatt fOljer upp i underlaget
redovisade nyckeltal.

att lagga den ekonomiska berättelsen till handlingarna.

§ 49

AJOURNERING FOR FIRA OCH FRIA GRUPPDISKUSSIONER

Lovisa Bengtsson, mOtesordfOrande, informerar om att det är dags fOr fika och fria

gruppdiskussioner. MOtet ajournerades 9:47.
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Onsdag den 26 juni

§ 50

ATERUPPTAGNING AV MOTET

Mötet âterupptogs 10.02.

§51

PRARTISK INFORMATION

FJARDE SESSIONEN

Ordf.: Lovisa Bengtsson

Adrian Manucheri

Sekr.: Karl-Johan Johansson

Johan Ragnemaim

Lovisa Bengtsson, mötesordforande, informerade om att det är nomineringstopp idag kiockan

12.00. Lovisa berättade sedan om formiddagens upplagg kring de fria gruppdiskussionerna och

att det finns mojlighet att föredra det som ska diskuteras dar innan mötet gàr Ut pa fria

gruppdiskussioner.

§52

JUSTERING AV ROSTLANGD

Mötet beslutade

att fastställa rostlangden till 68 rostberattigade.

§ 53

ANNU MER PRAKTISK INFORMATION

Linus Henriksson, forhandlingsgeneral, informerade mer ingâende om hur foredragningar och

gruppdiskussioner kommer gà till. Linus berättade att det under de fria diskussionerna kommer

finnas fyra skärmar med forsiag, med en gui vast-funktionär per skärm. Diskussionerna págàr i

40 minuter. Om ett forslag skrivs màste ombuden be utskrivaransvariga att skriva Ut dessa sà att

forslagen kan sättas upp pa skärmarna. Vid de fyra skarmarna kommer följande diskuteras:

arbetsplan, bildningssystem, verksamhetsutvecklarsystem samt motion nummer I om

varvarkampanjer och utredning av distriktsgranser. Linus uppmanade slutligen alla att hàila en

god ton i diskussionerna.

§ 54

FOREDRAGNING AV FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG TILL ARBETSPLAN

Isabelle Benfaik, forbundsstyrelsen, foredrog arbetsplanen. Isabelle berättade alt arbetsplanen \f\.( c
innebar att vi bestammer vad vi ska gora de kommande tvà àren. Forbundsstyrelsen har gjort

P T- Li
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prioriteringar utifrân vad de tror kommer vara framtida utmaningar for UNF.

FOrbundsstyrelsen har fOrsOkt fà input kring arbetsplanen bland annat genom DO-nätverk och

kongressforfesten. Isabelle poangterade att det viktigaste med en arbetsplan är att den används

och stimuierar kreativitet och inte känns kvävande. Vidare berättade Isabelle om en nyhet for

detta àrs forslag till arbetsplan vilket är ett làngsiktigt mâl som ska sträcka sig till 2023. Detta fOr

att skapa !àngsiktighet i UNF:s tank med en tydlig och rak vag och undvika zickzackighet mellan

kongresserna. M5iet ska beskriva det UNF viii ha 2023 där tre olika omráden har identifierats fOr

att uppnà màiet: 1. Hur UNF ska växa och oka i medlemsantal, 2. Hur UNF organiserar sig, samt

3. Hur UNF pàverkar drogpolitik och samhäiiet i stort. Isabelle avsiutade fOredragningen med att

hoppas pa fantastiska diskussioner.

Förbundsstyrelsen fOreslog kongressen

att anta arbetsplanen for 2019-202 1.

att anta mâiet for 2023.

§55

FOREDRAGNING AV FORBUNDSSTYRELSENS UTREDNING AV DISTRIKTSGRANSER

Anneli Byiund, fOrbundsstyreisen, fordrog forbundsstyrelsens utredning av distriktsgranser.

Anneli berattade om syftet med utredningen. Bland annat om ett behov att se hur UNF:s

distriktsgranser ser ut och hur vi organiserar oss, huruvida distrikten skulle bli starkare om vi

ändrade granserna, hur distrikten skulle kunna stärkas samt vilka fOrsiag som skulie kunna iaggas
for att uppnà det. Anneli berättade vidare om hur processen for att ta fram utredningen har sett

Ut. Distrikt har kontaktats i mOjligaste man samt andra engagerade personer pa olika niváer i

organisationen och Over tid. Det har bland annat diskuterats kring viika uppdrag foreningar,
distrikt och förbund har samt viika svagheter och styrkor, fOr- och nackdeiar som skulie kunna

finnas vid en forandring av distriktsgranser. En ytterligare frâga som har undersOkts är om det

gár att finna ett monster i hur distrikt har utvecklats Over tid. Alla distrikt har olika utmaningar

och forutsattningar sâsom mojlighet till regionbidrag, relationer med kommunpolitiker,
samarbete med andra organisationer mom IOGT-NTO-roreisen osv. Det är alltsâ svàrt att skapa

en mali for aila distrikt eftersom forutsattningar ser olika ut fOr olika distrikt. Anneli iyfte dock

fram medlemsokning samt engagerade medlemmar som en generell utmaning for alla distrikt. I

utredningen har man även forsokt gora en uppdelning melian stabila och instabila distrikt. De

fiesta distrikt iigger i mitten medan ett fatal hailer samma utveckiing Over langre tid. Viktiga

faktorer fOr framgàng och stabiiitet är bland annat att det finns bra samarbete med andra mom

IOGT-NTO-rOrelsen samt att det finns flera generationer UNF:are som kan hjalpa till och ta vid.

Forbundsstyrelsens slutsatser ar att det inte finns nágot intresse bland medlemmar att gOra om

distriktsgranserna samt att vid viktning av fOr- och nackdelar vager nackdelarna mycket tyngre.

FOrbundsstyrelsen viii istaiiet baiansera den ojamna utvecldingen som bar varit genom att fOra

ett strategiskt och iângsiktigt arbete med distrikten. FOrbundsstyrelsen har darfOr fOresiagit att

kommande fOrbundsstyreise ska gOra en strategi fOr distriktsarbetet samt en handlingspian fOr d
att uppnâ denna. Där är det sarskilt viktigt med en refrensgrupp bestâende av aktiva

:- !I
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medlemmar i distrikten som tycker till. Forbundsstyrelsen yule alltsà inte gora om gränserna for

de ser ingen poäng med det idag.

Förbundsstyrelsen foreslog kongressen

att ändra i § 3:1 i stadgarna till "Förbundets distriktsgranser fastställs av UNF:s

kongress."

att forbundsstyrelsen tar fram en strategi for det iàngsiktiga arbetet med att

utveckla och stärka UNF:s distrikt.

att i strategin ska det finns en tillhörande handlingsplan med saker som uppstart

av vilande distrikt, landstingsbidrag, rörelsesamverkan, personeilt stöd till

distrikt och att forebygga att distrikt blir vilande, samt stod till foreningar i

distrikt utan distriktsstyrelse.

att forbundsstyrelsen tillsätter en referensgrupp bestàende av medlemmar som

har ett engagemang lokait som far ge input pa strategin och handlingspianen.

att inte gora om granserna.

§ 56

YTTERLIGARE PRARTISK INFORMATION

Lovisa Bengtsson, motesordforande, informerade om valberedningens existens samt uppmanade

deras representant Marten Maim att ta ett steg in i lokalen for att syiias bättre. Lovisa páminde

àterigen om nomineringsstoppet ki. 12.00.

§ 57

OFOREDRAGNING AV MOTION NUMMER 1 OM VARVARKAMPANJER

Lovisa Bengtsson, motesordforande, konstaterade att motionären inte var närvarande och att det

inte fanns nàgon annan som yule föredra motionen.

Motionären foreslog kongressen

att UNF under perioden 2019-202 1 arrangerar minst tvâ kampanjsatsningar

att en arbetsgrupp tillsätts av Forbundsstyrelsen for att genomfora dessa

kampanjer tilisammans med lokalt aktiva medlemmar och styreiser.

att kampanjernas syfte är att skapa forutsattningar for verksamhet och làngsiktig
hàllbarhet i distrikt i behov av hjälp.

att svaga distrikt med tillsatt Distriktsstyrelse prioriteras

Forbundsstyreisen fOreslog kongressen

att anse motionen besvarad.
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§ 58

FOREDRAGNINC AV FORBUNDSSTVRELSENS FORSLAG OM BILDNINGSSVSTEM

Anneli Bylund, forbundsstyrelsen, foredrog forbundsstyrelsens forslag om bildningssystem.

Anneli konstaterade att bildningssystemet har förändrats mycket genom âren och att bland annat

distrikten har haft en tung bOrda. Eftersom alla platser pa kurser inte har kunnat fyllas har det

tagit mycket pa resurser: bade ekonomiska och tidsmassiga fran aktiva och personal. När UNF

flu har mànga nya medlemmar som behöver gà kurser, fast inte lika mânga medlemmar som

varit med lange eller halvlange, finns nytt behov av att revidera bildningssystemet.

Forbundsstyre!sens forslag till Iosning pa detta är att ta bort specialistenkurserna eftersom de

ändâ inte förekommer särskilt ofta i praktiken och ofta prioriteras bort Höjdaren forelas även fâ

vila fram till 2021. Man vill även flytta ledaren fran distrikten till förbundsnivá for dà kan

distrikten fokusera pa att gOra UNF:aren och FSS. Det behOvs en valberedningsutbilning for att

stärka kompetensen där. Dessutom foreslogs digitala kurser och att stryka fOrbundssamlingen.

Junis och IOGT-NTO har istället distriktskassors- och distriktsordforandesamlingar. Det har

ocksâ gjorts redaktionella fOrandringar i form av textkapningar. Strukturen pa kurserna har

förändrats sâ att ungef'ar lika mycket text finns pa varje. Vidare framkommer mJgrupp och vem

som har ansvar fOr kurserna i textstyckena.

Forbundsstyrelsen fOreslog kongressen

att anta bildningssystemet i sin heihet

§ 59

FOREDRAGNING AV FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM

VERRSAMHETSUTVECICLARSYSTEM

Lina Sultan, forbundsstyrelsen, foredrog forbundsstyrelsens forslag om reviderat

verksamhetsutvecklarsystem. Lina berättade att forbundsstyrelsen i forslaget har tittat pa hur

UNF anvander personal i landet. I arbetet med revideringen har hansyn tagits till hur UNF kan

garantera trygghet for personal och fOr organisationen. Hansyn har även tagits till feedbacken

fran fOrtroendevalda revisorer som granskade forra árets omorganisering av personalen. Lina

konstaterade slutligen att när fOrbundets intakter minskar behover resurser användas smartare

och bredare utan att for den skull fOrsämra kvalité och omfattning.

FOrbundsstyrelsen foreslog kongressen

att anta forslaget till reviderat verksamhetsutvecklarsystem.

FRIA GRUPPDISKUSSIONER

MOtet fortsatte i form av fria gruppdiskussioner. Lovisa Bengtsson, motesordfOrande, I

informerade om att det är lunch kJ. 11.30 och att àtersamling ska ske 12.30 prick. rI-''t'
MOtet ajournerades, även om det är lite oklart hur formeilt det var. in -r

i-
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Onsdag den 26 juni

ATERUPPTACANDE AV MOTET

Mötet àterupptogs, mycket mer formellt, 12:33.

FEMTE SESSIONEN

Ordf.: Adrian Manucheri

Lovisa Bengtsson

Sekr.: Emil Johansson

Jonathan Kraft

Adrian Manucheri, mötesordförande, pâminde om att tolv personer màste gilla ens forslag for

att det ska röstas om i plena. En forbattring till kommande gruppdiskussioner är att de punkter

som for tillf'allet diskuteras kommer Linnas överst i dagordningen pa VotelT.

§ 62

JUSTERING AV ROSTLANGDEN

Mötet beslutade

att justera rostlangden till 62.

Ett ombud later meddela att den missade att klicka i att den var här. Ny omrostning

genomfordes.

Mötet beslutade

att justera rost!angden till 63.

§63

FOREDRAGNING AV FORSLAG TILL IDEOLOGISKA PLATTFORMAR

Olle Gynther-Zillén, forbundsstyrelsen, genom ersattningstalare Lina Sultan, forbundsstyrelsen,

uttryckte att forbundsstyrelsen är ett fan av demokrati och stadgar som anvands. Det innebär

ocksa att de inte gillar dokument som finns, men inte används, särskilt när stadgarna funkar

battre for det syftet.

Forbundsstyrelsen foreslog

att ta bort Nykterhetsplattformen, Demokratiplattformen och

Solidaritetsplattformen.
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§ 64

RARNEOVNING

Adrian Manucheri, mötesordförande, nämnde att en ordningsfrága om att den som föredrar ska

notera vilken sida som forslaget finns pa i handlingarna hade inkommit. Presidiet tyckte att detta

var ett bra forsiag och att de i framtiden tar till sig forslaget utan att ombuden behöver rösta om

det.

§65

FOREDRAGNING AV FORSLAG TILL DROGPOLITISKT PROGRAM

Maria Emilsson, forbundsstyrelsen och snabbare an presidiet pa sidnummer, nämnde att

handlingen finns pa sida 200. Forhoppningsvis vet mânga att vi har ett drogpolitiskt program,
vilket bar till syfte att saga vad UNF tycker om drogpolitik. När arbetet om att lagga fram

fors!aget till kongressen inleddes tyckte de att forslaget behover göras om rejält, eftersom det

uppfattades lite forlegat och att strukturen och innehâllet inte var helt up-to-date. Den enda

forandringen förbundsstyrelsen foreslagit i àr är att lagga till ett klimatavsnitt i programmet.

Forbundsstyrelsen vill ocksâ ge nästa forbundsstyrelse i uppdrag att revidera programmet och

komma med ett nytt forslag till nästa kongress, där programmet ska ge legitimitet i de fràgor vi

driver, och att det ska vara enkelt att bade Iäsa och forstá. Det ska inte vara flagon tveksamhet

om vad medlemmarna kan hitta pa vilket ställe. Nästa program ska innehâlla konkreta politiska

forslag pa bade kommunal, regional och statlig nivá. De vill att processen ska vara nytankande,
och att dessa ska tas fram i grupper dar folk far vara insatta pa riktigt. Ambitionen ska vara att fa

fram ett riktigt bra forslag till drogpolitiskt program.

Forbundsstyrelsen foreslog

att anta det drogpolitiska programmet.

att ge forbundsstyrelsen i uppdrag att under mandatperioden 2019-2021 revidera

det drogpolitiska programmet.

att det drogpolitiska programmet ska innehàlla konkreta politiska forslag som

IJNF driver pa statlig, regional och kommunal nivâ.

att processen kring revideringen ska praglas av inkludering av medlemmar och

utmanande av tidigare struktur samt àsikter.

ORDNINGSFRAGA

Nâgot ombud yule fà mer info om vad de tre olika plattformarna är och var det gàr att hitta

dessa.

Maria Emilsson, forbundsstyrelsen, menade att fràgan typ är en anledning till att de viii stryka

plattformarna. Det är ett dokument som finns pa hemsidan som sager hur vi ser pa drogpolitik, ,.Y S
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solidaritet och nykterhet. Det är inte sâ valkänt att piattformarna finns, och därför viii

forbundsstyrelsen ta bort dessa. Dokumenten kan Iäsas pa UNF:s hemsida.

§ 67

FOREDRAGNING AV MOTION OM DROGPOLITISKT REFORMPROGRAM

Motionärerna foreslog

att kongressen skapar dokumentet "Drogpoiitiskt reformprogram" med syfte att

innehâlla konkreta politiska forslag som UNF driver pa statlig, regional och

kommunal nivâ.

att forbundsstyrelsen tiiisätter en grupp som har i syfte att skapa konkreta

politiska forslag i var alkoholpoiitiska nyckelfràga.

att den tiilsatta gruppen även har i uppgift att skapa ett konkret politiskt forslag i

frâgan om inflationsjusterad alkoholskatt.

PRONOMENUPPLYSNING

Presidiet meddelade ombudsforsamiingen att de pronomen som ombuden angivit i VotelT

kommer att anvandas i protokollet.

'S.

FOREDRAGNING AV FORSLAG OM RORELSEGEMENSAM UTREDNING AV MEDLEMSLOFTET

Anneli Bylund, riksstyrelsen, meddeiade att IOGT-NTO under förra kongressen uppdragsgav

forbundsstyrelsen att utreda mediemsioftet. När detta togs upp i riksstyrelsen insàg de att

stadgarna kraver att samtiiga förbund har samma mediemsiöfte. Därför foreslogs kongressen och

förbundsmötet for de oiika förbunden att samtliga ska utreda dessa till nästa kongress.

Riksstyrelsen foreslog

att tilisätta en roreisegemensam utredning gailande uppdaterat medlemslofte.

att till kongresserna och förbundsmötet 2021 iagga ett forslag utifràn

utredningens siutsatser.

§ 70

FOREDRAGNING AV MOTION OM MER DEMORRATI

Anneli Bylund, forbundsstyrelsen, tat meddela att motionär Jacob Nehrer är ivag med

eventgruppen och riggar for festiigheter, men att fràgor om motionen kan ställas i VotelT där

Jacob kommer svara.

Motionären foresiog
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att förbundsstyrelsen till nästa kongress 2021 föreslâr stadgeandringar inför

implementeringen av en extra förbundsstämma.

att denna förbundsstämma ska behandla enskilda motioner, forslag, propositioner

och rapporter fran forbundsstyrelsen med undantag fran stadge- och

principandringar, budgetforandringar, val av fortroendeuppdrag samt

andringar i arbetsplanen, eller

att forbundsstyrelsen utreder fràgan om förbundsstämma och lagger forslag till

kongressen 2021 baserat pa utredningens resultat.

§71

FOREDRAGNING AV FORSLAG OM UTREDNING AV MANDATPERIODER

Isabelle Benfalk, forbundsstyrelsen, foredrog lite kort om bakgrunden till att detta foreslàs. Det

handlar om att IOGT-NTO foreslagit sin kongress att de ska ändra i mandatperioderna pa olika

nivâer. Det har fâtt UNF att fundera pa om vi bör gora samma sak, och det pa samtliga nivâer.

Forslaget ska ses som ett sätt att ifrâgasatta varfOr vi har det som vi ailtid haft det, och att

utredningen mycket väl kan komma fram till att vi redan har det bästa systemet.

Förbundsstyrelsen foreslog

att ge forbundsstyrelsen i uppdrag att utreda langden pa mandatperioder pa alla

nivâer och redovisa slutsatserna pa kongressen i Jonkaping 2021.

§ 72

SAKUPPLYSNING

Leo Rudberg lät meddela att lank till de tre olika ideologiska plattformarna finns i Facebook-

gruppen fOr UNF:s kongress.

§73

EN ANNAN SAKUPPLYSNING

Linus Henriksson, forhandlingsansvarig, har lath presidiet veta att VIP-biljetten vi fátt är viktiga
att ha for att komma in pa fester och fà mat och sâ. Om ett ombud saknade detta kunde en

person med gula buddies-västar kontaktas, men inte folk med fOrhandlingsvastar, eftersom det

är skilinad pa västar och västar.

§ 74

ROUG, TILL SKILLNAD FRAN ANDRA, ORDNINGSFRAGA

Sigrid Björk fyller 19 àr idag, och kongressen foreslogs sjunga en fodelsedagsvisa. Sigrid är dock

inte pa plats, och därfor väntar kongressen med att stämma upp i sang.

! )
Ungdornens Nykterhetsforbunds kongress Ornsköldsvik 25- 29 juni 2019 0?

\
2711



§75

UTMARKELSE

Olle Gynther-Zillén, forbundsstyrelsen, genom ersattningstalare Maria Emilsson,

forbundsstyrelsen, gjorde nàgot jättekul, namligen att dela Ut utmärkelsen Spjutspetspennan.

"Spjutspetspennan tilidelas medlem eller grupp av medlemmar i UNF, som bidragit till IOGT-

NTO-rörelsens opinionsbildande arbete genom att med sarskilt vassa pennrasp sätta spar i den

allmänna debatten"

Personen som tilidelas spjutspetspennan har inte gjort en specifik sak, utan flera smà saker.

Personen tog verkligen fajten for #nykterfrizon i sitt distrikt, bevisade prov pa civil olydnad i

samband med SM i OP, och är konstant redo att ifrâgasatta var grafiska profil. Spjutspetspennan
tilidelas Alicia Johansson.

Alicia Johansson, tackade for utmärkelsen, sa att det var forsta gângen pa kongress och hoppades
att alla ombud har det bra.

§76

INFORMATION

Linus Henriksson, forhandlingsansvarig, meddelade att gruppdiskussionerna kommer gà till som

sist, men nu har vi bara tre skärmar att diskutera kring.

§ 77

AJOURNERING AV MOTET

Presidiet konstaterar klockan 12:58 att vi àter ses i forhandlingslokalen 14:30.
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Onsdag den 26 juni

§78

ATERUPPTAGNING AV MOTET

Mötet àterupptogs klockan 14:32.

§79

SJATTE SESSIONEN

Ordf.: Jobjorn Folkesson

Johanna Heildén

Sekr.: Johan Ragnemaim

Karl-Johan Johansson

PRAICTISK INFORMATION

Johanna Helidén, motesordfOrande, informerade om att ett antal forslag flu kommer föredras

som sedan kommer diskuteras i grupper. Det hade skett en schemaandring dâ ministerbesOket

blivit uppskjutet en halvtimme. Samling skulle ske igen 16:00 efter gruppdiskussionerna.

§80

JUSTERING AV ROSTLANGDEN

Kongressen beslutade

att faststalla rostlangden till 68 närvarande ombud.

§81

FOREDRAGNING AV MOTION OM KLIMATENGAGEMANG

Simon ThOrn, Goteborg-Bohuslan, foredrog motionen. Simon pàpekade ailvaret i den klimatkris

vi lever mitt i just nu. Den här motionen handlar inte om vad vi kan gora for att minska vàra

utslapp, vilket istallet har tagits upp i forslag som kommer senare. Detta handlar istället om att

UNF ska finnas som en aktör som knuffar samhallet i rätt riktning tills klimatkrisen är lost. Det

är upp till alla här och mom rOrelsen att bestämma mer konkret hur vi arbetar med detta pa

hemmaplan. I fOrslaget fInns lite ramar kring hur vi ska se pa klimatkrisen. Detta kan ni

diskutera pa diskussionerna senare. Forbundsstyrelsen föreslâr att vi utreder hur vi ska engagera

oss i kiimatfràgan, men jag anser att màste bOrja agera flu.

Simon Thorn foreslog kongressen

att UNF ska engagera sig for att klimatkrisen ska lösas.

att anta UNF:s klimatpolitiska ramar och att UNF utgàr fran dessa i

organisationens klimatengagemang.

ct
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Semanur Taskin, forbundsstyreisen, svarade pa forslaget. Forbundsstyrelsen delar bilden

motionären beskriver. Det forbundsstyrelsen inte är eniga med är hur pass vii praktiken kan

göra skilinad med ett ramverk och forbundsstyrelsen viii att detta diskuteras. Semanur är glad att

motionen är kort och koncis och forbundsstyrelsen tycker att detta är en viktig fràga.

Forbundsstyrelsen har därför iagt forsiag om att utarbeta nágot större an det bar ramverket.

Semanur tackar for motionen.

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen

att avslâ motionen i sin heihet.

att UNF:s forbundsstyreise vid nästa kongress iamnar en utredning kring hur

UNF skaii engagera sig i klimatfràgan.

§82

FOREDRAGNING AV FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM ETT FOSSILFRITT UNF

Semanur Taskin och Olle Gynther-Zillén, forbundsstyreisen, foredrog motionen med hjalp av en

powerpointpresentation. Semanur hade iite problem med hur ordet GIF ska uttaias och

pàpekade att hon är 93:a. Semanur förklarade att UNF ska gà i bräschen for ett klimatsmart

Sverige och darför har forbundsstyre!sen iagt ett forslag med en mangd klimatstrategiska

deiforslag.

Forbundsstyre!sen foresiog kongressen

att ersattning endast ges for resa med flyg baserat pa fossila bränsien om tidsvinsten är

mer an 7 h.

att resa med bil ska främst ske där biien drivs med fossilfria bränslen som till exempel

el, biogas, etanol eller HVO.

att ersättning for resa med bil endast ges om bränslet i denna är el, biogas, etanol eller

HVO 100 och dâ uppgàende till 1,85 kr per km.

att ersattning for resa med cykel, vid resa (enkel vag) Over 5 km, uppgâr till 1 kr/km.

att upphandiing och inkop främst sker fran foretag med hàllbarhetspolicy.

att UNF ska klimatkompensera genom certifierat foretag vid val av icke-fossilfria

lard- och drivmede!.

att kongressen uppdragsger forbundsstyrelsen att uppdatera resepolicyn.

§83

ORDNINGSFRAGA

Leo Rudberg, Stockholm, undrade om fOrbundsstyrelsen verkligen ska fOredra sina svar pa

motioner. Leo sade att det kanns lite markligt ur ett demokratiskt perspektiv eftersom de redan
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fàtt presentera sina svar i handlingarna. Dessutom tar det valdigt lang tid om FS ska presentera

sina svar pa alla motioner.

Johanna Heildén, mötesordförande, svarade att ja, det star i arbetsordningen att alla forslag som

finns med i handlingarna ska föredras.

§ 84

LJUDICOMMENTAR

Johanna Helidén, motesordforande, upplyste om att ett önskemâl inkommit om hogre volym
fran talarstolen. Tekniken fungerar precis som den ska, men talarna far forsöka prata nära

mikrofonen.

FOREDRAGNING AV FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM ETT ICOTTFRITT UNF

Semanur Taskin, förbundsstyrelsen, foredrog forsiaget. Detta ar ett forslag forbundsstyrelsen

lagt tilisammans och inte en enskild medlem. Detta handlar om forbundsarrangemang och alit

förbundet gor, inte distrikt eller foreningar. Vi hoppas s5ldart att distrikt och foreningar

inspireras och foljer efter. Vi lever i en tid dà vi giatt galopperar mot en klimatkatastrof. Kan vi

inte hàlla màlet om 1,5 graders temperaturhojning sá kommer varlden som vi känner den snart

inte finnas kvar. Dâ kommer vi till köttindustrins roll. Denna star for 15-20 procent av var totala

klimatpâverkan. Valjer vi att inte förtara kott sänker vi alitsà var klimatpàverkan med en

femtedel. Vi tycker att detta är ett smidigt satt att sänka var klimatpàverkan när vi har kanske 10-

12 âr pa oss. Forskarvärlden, Livsmedelsverket och andra institutioner är överens om att

kottindustrin har en betydande pàverkan pa klimatet. Det handlar om industrin i stort, inte just
svenska bonder eller svenskt kott. Vi äter for mycket kOtt och vi äter fel kOtt. Svenskar har

fOrdubblat sin kOttkonsumtion sedan 1990. Det är inte iivsavgorande att kött är normen och vi

mâste inte äta kOtt till varenda màltid. Sen kan man tänka att jag giilar ju pannkaka men inte fan

far jag pannkaka till vane mâltid. Detta handlar inte om vad du som individ ska äta men detta är

ansvarsfullt och nàgot vi tycker UNF ska gora. Mànga ungdomsorganisationer har tagit detta

beslut och när det galler nàgot sà livsviktigt far vi fràga oss själva om vi ska ta chansen att kunna

sänka vâra utslapp med en femtedel.

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen

att fran och med kongressen 2019 ska kosten vara kOttfri vid alla tillf'állen där

förbundet bekostar fortaringen.

§ 86

FOREDRAGNING AV FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG TILL JAVPOLICY I

Maria Emilsson, forbundsstyrelsen, foredrog forslaget. FOrst upplyste Maria om att det finns

godis här vid talarstolen, use it! Jay handlar om situationer där en person kan vara partisk. Ett

exempel är om en person ska fatta ett besiut som rör nâgon denne är ihop med. Javpolicyn
)
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handiar om vad som ska anses okej och inte. Vi anser att det är bra om kongressen far besluta om

att anta policyn. Vissa saker kan vara svâra att förstà vad de innebär. Forbundsstyrelsen är

tillgangiiga for fràgor for att det ska bli begripligt.

Forbundsstyreisen foreslog kongressen

att anta javpolicyn i sin heihet.

§ 87

FOREDRAGNING AV FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG TILL TOBARSPOLICYN

Jens Jorgensen Moberg, forbundsstyreisen, foredrog forsiaget. FOrbundsstyrelsen tycker att den

nuvarande policyn är ganska forlegad och har därfOr valt att ta fram detta ändringsforslag.

Riksdag och regering hailer pa att fOrbjuda tobaksrokning pa uteserveringar och vi viii ligga mer

i linje med Ovriga samhället.

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen

att det ska ràda nolitolerans mot tobak pa all verksamhet mom UNF.

ORDNINGSFRAGA

Caroline Eriksson,Jamtland, yule attvi skuile sjunga for Sigrid Björk, som fyilde 19 àr den

dagen.

Johanna Helidén, mötesordfOrande, bestämde att sâ ska ske.

MOtet stäilde sig upp och sjong tvâ verser av sàngen "Ja ma hon ieva", följt av ett fyrfaldigt leve.

PRAKTISK INFORMATION

Linus Henriksson, forhandlingsgenerai, gay lite praktisk information. Linus betonade att det är

kul att det blivit mycket diskussioner och gay information om vad som skulle komma att finnas

vid de olika skärmarna under de kommande fria gruppdiskussionerna. Eftersom ombuden har

duttat kraftigt pa ämnena i detta biock är det nästan bara en frága per skarm. Vid skärm I

diskuteras motionen om klimatengagemang, vid skärm 2 diskuteras forslaget om ett fossilfritt

UNF, vid skarm 3 diskuteras javpolicyn och tobakspolicyn och vid skärm 4 diskuteras ett

kOttfritt UNF. Linus avsiutade ocksà med en uppmaning om att använda främjartekniker under

diskussionerna, som till exempel tillhandahâllande av information.

FRIA GRUPPDISRUSSIONER

MOtet overgick till fria gruppdiskussioner klockan 14:58.
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Johanna Helidén, mötesordförande, upplyste om att mötet skulle àtersamlas klockan 16:00.

§ 91

ATERSAMLING

Mötet àtersamlades klockan 16:00.

Johanna Heildén, mötesordförande, välkomnade mötet tilibaka fran gruppdiskussionerna.

§ 92

JUSTERING AV ROSTLANGDEN

Kongressen beslutade

att fastställa rostlangden till 66 närvarande ombud.

BESLUT RORANDE FORBUNDSSTYRELSENS EI{ONOMISRA BERATTELSE

Johanna Heildén, mötesordförande, berättade att denna foredrogs tidigare under dagen och

upplyste om att talarlistan är öppen om nágon har nâgot att lyfta. Johanna sammanfattade ocksâ

de forslag som förbundsstyrelsen lagt i frâgan och som presenterats tidigare.

Kongressen beslutade

att lagga den ekonomiska berättelsen och ârsredovisningarna fOr 2017 och 2018 till

handlingarna.

att forbundsstyrelsen vid framtida kongresser fortsatt fOljer upp i underlaget redovisade

nyckeltal.

§ 94

FASTSTALLANDE AV BALANS- OCH RESULTATRAKNING

Johanna Heildén, motesordförande, berattade att denna punkt anses foredragen da den

presenterats tidigare, men att talarlistan är Oppen.

Jobjorn Folkesson, motesordforande, informerade om vad det innebär att fastställa balans- och

resultatrakningar. Nar vi lagger dokument till handlingarna innebär det bara att vi tagit del av

dem och lagger dem i arkivet sá vi aldrig behöver titta pa dem igen. När vi fastställer balans- och

resultatrakning innebar det att vi bestammer att det var sahar det ekonomiska laget var och att vi

kan gà vidare till nästa àr.

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen

att faststalla balans- och resultatrakning fOr Ungdomens Nykterhetsforbund fOr

2017och2018
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att lagga ârsredovisningarna till handlingarna.

Kongressen beslutade

att faststalla balans- och resultatrakning for Ungdomens Nykterhetsforbund for 2017 och

2018.

lagga àrsredovisningarna till handlingarna.

§95

SENARELAGGNING AV PUNKTEN BESLUT OM ANSVARSFRIHET FOR FORBUNDSSTYRELSEN
GALLANDE 2017 OCH 2018

Johanna Helidén, mötesordförande, informerade om att det egentligen är dags for kongressen att

gà till beslut gallande ansvarsfrihet for forbundsstyrelsen gallande 2017 och 2018. Beslutet är

tänkt att foregàs av en foredragning av revisionsberattelsen fran revisorerna. Revisorerna är

tyvarr inte pa plats an och därför far punkten flyttas fram till imorgon formiddag.

DISKUSSION AV FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG TILL ARBETSPLAN 2019-2020

Johanna Heildén, mötesordförande, upplyste om att forslag som fàtt 12 gillamarkeringar under

gruppdiskussionerna kommer lyftas och ovriga forslag kommer anses avslagna. Ombud bar

mojlighet att lyfta ett forslag med mindre an 12 gillamarkeringar som en ordningsfrâga. Johanna

upplyste även om att talarlistan är oppen.

Ellen Hjort, Västerbotten, berattade att deras ombudsdelegation har lagt en mangd forslag. De

vill gora en spràklig andring under "UNF till fler" och ändra texten "en god mángfald" till "stor

màngfald". Ett annat forslag var att forbundsstyrelsen ska gora en satsning pa integration och

màngfald. De menade att UNF behöver gâ fran att bara prata om att bli fler icke-vita och fler

med utlandsk bakgrund till att börja agera och sätta igâng projekt. De foreslog även en andring
under "UNF pâverkar" där de foreslog ett fortydligande om att bildningen kommer vara central

for att medlemmarna ska vara redo att ta debatter och vara sjalvsäkra mom drogpolitiken.

Lovisa Edström, Västerbotten, foreslog kongressen besluta

att under "UNF till fler" byta ut "En god mángfald" till "stor mângfald".

Jakob 1-Ijort, Västerbotten, foreslog kongressen besluta

att under "UNF till fler" lagga till punkten "UNF genomfor en satsning riktad mot

integration och màngfald".

Lovisa Edström, Västerbotten, foreslog kongressen besluta

att byta ut "UNF ska arbeta for att medlemmar i alla led ska känna sig rustade och

peppade pa att bedriva ett pâverkansarbete" till "UNF arbetar aktivt med
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bildning mom drogpolitik och pàverkansarbete sâ medlemmarna känner sig

självsäkra och redo att ta debatten".

Terese Hellström, Stockholm, redogjorde fOr ett forslag hon lagt under "UNF till fler". Det finns

en punkt om att värva mer mom underrepresenterade màlgrupper. Terese anság att detta

behövde konkretiseras sà det inte skulle glommas bort. Terese menade att det lätt kan rinna ut i

sanden om det är luddigt formulerat.

Terese HellstrOm, Stockholm, foreslog kongressen besluta

att pa punkt tva under "UNF till fler" avsluta meningen med "genom att bland

annat undersöka nya varvningsformer, for att nâ dessa, som kan användas av

distrikten."

I forslaget framgick ocksâ att hela Stockholms distrikt lag bakom forslaget. Terese motiverade

forslaget med att denna formulering kan ge lite frihet i hur man gOr men det betonar även att

detta behöver goras.

§ 97

ORDNJNGSFRAGA

Semanur Taskin, forbundsstyrelsen, berättade att forbundsstyrelsen yule lyfta sitt eget forslag

som fàtt f'irre an 12 gillamarkeringar.

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen besluta

att lyfta forbundsstyrelsens forslag om att under "UNF pàverkar" lagga till: "Vi

pàverkar även i fràgor rörande demokrati och solidaritet".

Kongressen beslutade

att fOrbundsstyrelsens forslag om att under "UNF pàverkar" lagga till: "Vi pàverkar även i

fràgor rörande demokrati och solidaritet" ska lyftas.

FORTSATT DISUSSION AV FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG TILL ARBETSPLAN 2019-

2020

Simon Thorn, Goteborg-Bohuslan, tackade for intressanta diskussioner och yule slà ett slag for

sina attsatser rörande klimatkrisen. Simon sa att det yore roligt om mOtet kunde fà med detta i

rOrelsens arbete kommande tvà àr. Simon yrkade ocksâ bifall pa forslaget fran forbundsstyrelsen

som precis lyftes.

Simon Thorn, Goteborg och Bohuslän, foreslog kongressen besluta

att som färde punkt under UNF pàverkar lagga till: "Att UNF ska engagera sig fOr

att klimatkrisen ska lösas"

Simon ThOrn, GOteborg och Bohuslän, foreslog kongressen besluta
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att som fjarde och femte mening under UNF pàverkar lagga till: "Vi pàverkar

även i frâgor rorande demokrati och solidaritet. UNF sätter därmed tydligt
fokus pa den enorma samhallsutmaningen som klimatkrisen utgor."

Semanur Taskin, forbundsstyreisen, uttryckte att hon var glad over att mötet gick med pa att

lyfta förbundsstyrelsens forslag. De bade saxat lite fran en av Simons attsatser. Semanur

fortydiigade att klimatet är borta pa den och att de vill satsa pa frâgor ôm demokrati och

solidaritet.

Leo Rudberg, Stockholm, yrkade bifall pa klimatforslagen och menade att det är viktigt att

forbundsstyrelsen kan omsätta klimatforslagen i handling. Leo fortsatte att det inte racker med

generella formuleringar om demokrati och solidaritet utan att vi mâste börja jobba med klimatet

flu. Vi kan inte fá en solidarisk och demokratisk värld fri fran droger om vi inte har en värld att

leva i.

Caroline Eriksson, Jamtiand, boll med Leo och yrkade bifall pa Simons punkter angàende
klimatet. Caroline ansâg att vi som kongress mâste visa att det här är problem vi ser och känner

att vi behover engagera oss i idag, heist igâr. Far vi med detta i arbetsplanen visar vi att detta är

nàgot vi aktivt behöver jobba med.

Noel Wallin, Uppsala, yrkade avslag pa klimatfOrslagen. Inte fOr att det inte är viktigt utan han

forklarade att det är valdigt viktigt. Vi mâste fokusera pa det. Men personligen tyckte inte Noel

att det är strategiskt att just UNF fokuserar pa säna ämnen. Vi har resurser och manskap som

kan arbeta medan vi inte bar kompetens elier erfarenhet elier den sociopolitiska plattformen att

gâ in i klimatfràgan pa ett effektivt sätt. Sâ Noel tyckte hellre att vi indirekt eller direkt borde

stOdja klimatorganisationer som bar resurserna och kompetensen men behöver mer publicitet
istallet for att gora om en rOrelse som primart är en nykterhetsrorelse till att fokusera pa nàgot vi

inte i grundtanken är byggda for att ta hand om. Noel menade att vi istället borde Overiâta detta

at de vars rOrelseorganisationer är byggda for att ta hand om sádana fràgor pa ett bra och

effektivt sätt.

Isabelle Benfalk, fOrbundsstyrelsen, yule beratta nâgot kul. Isabelle upplyste om att

fOrbundsstyrelsen jämkar sig med Tereses fOrslag om att lagga till en avslutning pa meningen

under punkt 2 under "UNF till fler". Hon fortsatte med att prata om Västerbottens forslag,

forslaget fran Jakob Hjort. Isabelle fOrklarade att UNF genomfor en satsning pa integration och

mângfald. Hon menade att det är tydligt i forbundsstyrelsens forslag att det är nâgot vi ska sträva

efter. Nasta steg är att bryta ner mâien och Isabelle yrkade därför avslag pa det fOrslaget.

Johan Fridlund,Jamtland, tyckte att forbundsstyrelsen har gjort ett riktigt bra arbetsplansforsiag
och yrkade bifall pa detta. Johan yrkade även bifall pa tillaggsforslaget som fOrbundsstyrelsen
lade. Johan fortydligade att han tyckte det är en bra arbetsplan med bra och lagom tydliga

punkter.

Lovisa EdstrOm, Västerbotten, ville kontra det Isabelle just sa om att det màlet är nästa steg. Hon

fOrklarade att Västerbottens delegation har upplevt att sà som originalforslaget var utformat kan

c.
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vi anse det uppfyl!t pa ett godtyckligt satt och hon ansâg att det behövde spetsas till for att

konkreta átgarder ska vara mojliga.

S.,

PRAKTISI{ INFORMATION

Johanna Heildén, mötesordförande, upplyste om att ministerbesöket pa Nolaskolan börjar
kiockan 17, vilket är alldeles strax. Hon tipsade att om man viii byta om for festen bör man passa

pa att gora det innan ministerbesOket. I övrigt rekommenderades trOja eller jacka eftersom festen

kommer vara i ett partytalt. Efter ajourneringen skulle mötet àtersamlas vid 17:45.

§ 100

AJOURNERING

Mötet ajournerades klockan 16:29.

1- /J
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Onsdag den 26 juni SJUNDE SESSIONEN

Ordf.: Johanna Helidén

Jobjorn Folkesson

Sekr.: Jonathan Kraft

Emil Johansson

§ 101

ATERSAMLING

Mötet âtersamlades klockan 17:55 ochJohanna Heildén, mötesordforande, välkomnade mötet

med att pàminna om att vi diskuterar arbetsplanen.

§ 102

ORDNINGSFRAGEGESTEN

Mötesordforanden pàminde om att presidiet ska goras uppmarksammade pa när ordningsfràgor

laggs, genom att ombuden ska gora bokstaven o med sina armar. Ombudsforsamlingen övade pa
att gora denna gest.

§ 103

ORDNINGSFRAGA OM ATT JUSTERA ROSTLANGDEN

Presidiet Lick in en ordningsfrâga om att justera rostlangden, men informerar forsamlingen att

rostlangden kommer justeras precis innan vi gàr till beslut eftersom det fortfarande droppar in

ombud.

§ 104

ORDNINGSFRAGA VALBEREDNINGS}COMMITTEN

Det kom in en ordningsfrâga om att valberedningskommitten ska lagga in sitt forslag i VotelT.

Sigrid Björk, Valberedningskommitten, svarade att forbundsstyrelsen hade sagt att deadlinen

inte skulle galla valberedningskommitten och att de därför inte hade lämnat in sitt forslag annu.

§ 105

JUSTERING AV ROSTLANGDEN

Kongressen beslutade

att fastställa rostlangden till 66 närvarande ombud.
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§ 106

BESLUT I ORDNINGSFRAGA

Presidiet fick in en replik fran valberedningskommittén som förklarade att forslaget inte var helt

kiart. Presidiet tolkade ordningsfràgan som att valberedningskommitten ska lagga in sitt forslag i

VotelT när de är kiara med sitt forslag till valberedning.

Kongressen beslutade

att valberedningskommitten ska lagga in sitt forslag i VotelT när de är klara med sitt

forslag till valberedning.

§ 107

DISI{USSION OM ARBETSPLANEN

Johan Dixelius, Gavleborg, pâminde om att det tidigare pratades om miljoengagemang, och att vi

dá kanske kan ta kontakt med existerande miljorörelser for att samarbeta kring miljofrâgor.

Johan foreslog kongressen besluta

att som f5arde punkt under "UNF pàverkar" lagga till: "Att UNF ska engagera sig
for att klimatkrisen ska lOsas samt undersöka mojlighet till samarbete med mer

erfarna miljoorganisationer."

Johan avslutade sitt anförande med att saga "God jul!"

Ellinor Lof,Jonkoping, yule mest bara gà upp i talarstolen, men tyckte även attJohan Dixelius

forslag var ett bra fOrslag.

Ama Palm, Västerbotten, ville att kongressen avslàr mMet till 2023.

Lina Sultan, FOrbundsstyrelsen, svarade pa forslaget om att ändra den existerande nyckelfràgan
till att ta fram en ny nyckelfrâga varje ár. Lina menade att eftersom arbetsplanen inte hanger med

mer an tvà âr sâ ar det bättre att ta beslut om detta nâgon annanstans om en vill att detta ska ske

varje âr även i framtiden, till exempel genom att lagga till det i UNF:s principer.

Semanur Taskin, fOrbundsstyrelsen, nämnde forslaget om att genomfora en satsning pa

integration och màngfald, där Semanur pápekade att forslaget bara har ett mM och därfOr kan

forbundsstyrelsen anse att de arbetat f'ardigt med integration och màngfald efter att den

satsningen är klar, eftersom màlet är uppfyllt.

Simon ThOrn, Goteborg och Bohuslän, svarade pâJohan Dixelius forslag om att samarbeta med

miljoorganisationer och menade att det ar en jättebra ide men att den skrivningen inte behöver

vara med i arbetsplanen samt att det racker med Simons egna attsatser i arbetsplanen. Dessutom

svarade Simon även pa forslaget om att byta nyckelfrâga varje ár, och att det kan vara bra att

prata om det under diskussionen vid det drogpolitiska programmet.

Ellen Hjort, Västerbotten, svarade Semanur Taskin och ville fOrtydliga att fOrslaget fran

Vasterbotten om att gOra en satsning pa integration och mângfald inte star emot nàgon annat i
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arbetsplanen, utan sager bara att det ska genomforas en satsning som ska ses som ett stOrre

projekt som genomfors just i denna specifika delen i màngfaldsfrâgan.

Leo Rudberg, Stockholm, namndeJohan Dixelius som hade sagt att vi borde samarbeta med

miljOrorelsen istället fOr att själva arbeta med miljon. Men Leo pàpekade att vi behOver bade

samarbeta med miljOrOrelser och arbeta internt med klimatkrisen. Att rOsta for Simons forslag
kan i praktiken genomforas med hjalp av miijörörelser. Det är ungefàr som att även om UNF

inte är en HBTQ-organisation sà arbetar vi andà for HBTQ-personers rattigheter genom att

delta pa Pride till exempel. Alit handlar om solidaritet, for alias lika värde, sà även for klimatet.

Genom att vi Over organisationsgränserna siàr ihop oss i en enad rOst sà skapar vi stOd och

iegitimitet fOr den politik som är nOdvandig fOr att uppnà var vision.

Semanur Taskin, forbundsstyreisen, nämnde fOrslaget om att genomfOra en satsning pa

integration och màngfald. FOrbundsstyrelsen menade att det màlet inte borde vara med i

arbetsplanen fOr att det är sà tydiigt. Det passar inte in med tanke pa hur arbetsplanen ser Ut

Ovrigt. Det iiknar snarare nàgot som nästa forbundsstyreise skulie kunna bryta ner det

overgripande màiet tiil. Avslutningsvis sâ älskar Semanur att vi pratar kiimat Overallt.

Max Waiiin, Uppsala, tog upp att om vi fokuserar fOr mycket pa klimatfràgor sà kan vi tappa

fokus i organisationen, vilket kan drabba oss iàngsiktigt. Max vilie inte att vi tappar fokus pa
andra nyckelfràgor vi har, som exempelvis alkoholpoiitik.

Leo Rudberg, Stockholm, svarade att UNF inte har skadats av prideparader eiier att gora andra

saker an att kampa fOr vára frâgor, vi kan samtidigt kampa for klimatet.

Emmeiina Hjort, Västerbotten, fortsatte genom att prata om màlet for 2023, vilket Emmelina

upplever som flummigt och sâ nära i tiden sá det som inte gjorts tiii nästa kongress behover

goras under perioden efterât.

Jenifer Eriksson, Stockholm, yule prova pa att stà i taiarstoien och viii styrka det som Leo sager.

Om samhället vi känner faller sâ kommer det inte finnas nágon som bryr sig om UNF när

klimatet gâr at pipsvangen.

Therese HeiistrOm, Stockhoim, fOreslog, kongressen besluta

att ändra "UNF ska fortsätta arbetet med var valda nyckeifràga - att stoppa

alkohoirekiamen" till "UNF ska arbeta med en alkoholpoiitisk nyckeifrága som

väljs pa nytt varje kongressàr."

BESLUT OM ARBETSPLAN

Presidiet fOrkiarade beslutsordningen gallande arbetsplanen, men insàg att det inte finns

tillrackligt med tid fOr att pàborja beslutsfasen.
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§ 109

RAVE PA FJALLRAVEN CENTER

Anneli Bylund, forbundsstyrelsen, förklarade att det är fest i Fjällräven Center samt att det tar 20

minuter att gâ dit. Det är uteservering och alla kommer hanga i partytält. Alla ska gà i samlad

tropp nerför nerförsbacken som sträcker sig hela vagen. UNF har inte fàtt information om hur

lange festen hailer pa, men den kommer innehàlla kak och mingel. Matlistan star pa Facebook.

Nâgon undrade om de kan lämna väskan i forhandlingshemmet, och fick svaret att inte lämna

den här. Nâgon fràgade även om det finns toalett vid festen, viiket det kommer gora. Det hade

varit trâkigt utan.

§ 110

AJOURNERING

Mötet ajournerades 18:27.
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Torsdag den 27 juni

§ 111

ATERUPPTAGANDE AV MOTE

Mötet àterupptogs klockan 9.09.

§ 112

PRAKTISF( INFORMATION

ATTONDE SESSIONEN

Ordf.: Lovisa Bengtsson

Adrian Manucheri

Sekr.: Karl-Johan Johansson

Johan Ragnemaim

Innan mötet àterupptogs delgavs mötet praktisk information. Linus Henriksson,

forhandlingsgeneral, informerade bland annat om att han har lite bättre röst idag. Linus gick
även igenom dagens schema förutom kvällsaktiviteten sorn forbundsstyrelsen senare ska

informera om. Talartidsstatistik presenterades ocksà. Linus poangterade att det är ganska mânga
som fortfarande inte valt kon/pronomen i Votelt och visade därför hur man gor den

installningen i VotelT. Fordelningen av man/kvinna i forsarnlingen är ganska jämn medan

annat utgor âtta procent. Bland de sorn har varit uppe i talarstolen hittills râder en stor övervikt

av kvinnor. Detta monster syns ocksà i fOrbundsstyrelsen där en majoritet av talarna är kvinnor.

Fordelningen jamnar Ut sig nàgot när man tittar pa antal tillfállen sorn har talats där man bar

varit uppe fler gànger an kvinnor, men där enbart en person som definierar sig som annat varit

uppe i talarstolen. Linus informerade avslutningsvis att detta gàr att följa i realtid pa VotelT.

Lovisa Bengtsson, mOtesordfOrande, flikade in att det kan vara bra att ha koll pa sin talartid pa

Votelt eftersom mOtet bar tagit beslut om en begransning om 10 minuters talartid. Vidare

upplyste Lovisa om att mötet ocksâ tagit beslut om att talartid begransats till fern tillfàllen fOr

varje fràga. Lovisa pâminde ocksà orn att när tiden for en fràga tagit slut, pa grund av

duttningen, kommer streck i debatten vackas efter var fernte talare. Eftersorn diskussionstiden

for arbetsplanen är förbrukad komrner frâgan om streck i debatten väckas orn ytterligare
diskussion onskas. Lovisa berättade slutligen om upplagget for sessionen och informerade om ett

diagram fOr beslutsordning som gjorts i en Powerpoint. Denna togs fram gernensarnt med nágra
dedikerade ombud under gârdagen. Lovisa upplyste ocksà om att UNF-lagret besöker oss under

eftermiddagen och bad forsamlingen visa sig fran sin bästa sida.

§ 113

NUMMERORDNINGSFRAGA

Leo Rudberg, Stockholm, foreslog att presidiet skulle mer tydligt beskriva var nummer pa

respektive andringsforslag kunde ses. Presidiet redogjorde for vilka nummer som àsyftades i

VotelT.
C, )J
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§ 114

JUSTERING AV ROSTLANGDEN

Kongressen beslutade

att fastställa rostlangden till 65 närvarande ombud.

§ 115

BESLUTSORDNING OCH DROMMAR OM RONTRAPROPOSITIONSVOTERINGAR

Lovisa Bengtsson, mötesordförande, drömde om kontrapropositionsvoteringar under hela

flatten och presenterade därför beslutsordningen med mycket väl genomford pedagogik. Mötet

kommer till att börja med rösta om bifall eller avslag mot de andringsforslag som kommit upp till

plena. Kontrapropositionsvotering genomfors for de andringsforslag som rör samma punkter.

Andringsforslagen stalls dà först mot varandra där det vinnande forslaget sedan stalls mot avslag.
Darefter stalls forbundsstyrelsens ursprungliga forslag till arbetsplan mot den nya ihopknádade

arbetsplanen med andringsforslag. Till sist beslutas om huruvida arbetsplanen for 2019-2021 ska

antas. Lovisa poangterade avslutningsvis vikten av att alla ska kunna hanga med och bad mötet

stoppa presidiet vid handelse av hastighetsoverskridande.

Kongressen beslutade

att gà till beslut i fràga om arbetsplanen.

§ 116

BESLUT OM ARBETSPLAN

Forbundsstyrelsen har jämkat sig med Terese Hellströms och Stockholms distrikts forslag

att pa punkt tvá under "UNF till fler" avsluta meningen med "genom att bland

annat undersöka nya varvningsformer, for att nà dessa, som kan användas av

distrikten."

Kongressen beslutade

att avslâ forslaget att under "UNF till fler" byta Ut "En god mângfald" till "stor màngfald".

art avslâ forslaget om att som fjarde punkt under UNF pâverkar lagga till: "Att UNF ska

engagera sig for att klimatkrisen ska lOsas samt undersOka mOjlighet till samarbete med

mer erfarna miljoorganisationer."

att som fjarde punkt under "UNF pàverkar" Iagga till: "Att UNF ska engagera sig for att

klimatkrisen ska lOsas".

att avslâ forslaget att under "UNF pâverkar" lagga till: "Vi pàverkar även i fràgor rörande

demokrati och solidaritet."
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att som fjarde och femte mening under "UNF pàverkar" Iagga till: "Vi pàverkar även i

frágor rörande demokrati och solidaritet. UNF sätter därmed tydligt fokus pa den

enorma samhallsutmaningen som klimatkrisen utgor."

Votering begardes vid beslut om forslaget att under "UNF till fler" lagga till punkten "UNF

genomfor en satsning riktad mot integration och mângfald". Omrostningen avbröts eftersom

ombud saknade rösträtt. Justering av rostlangd begardes.

§ 117

ENERGIZER

Energizer begardes och genomfordes tills rostningsstrulet löstes. Jennie Rydén, gladjegeneral,

sjong sàngen om Lilla Pelle Kanin. Sàngen slutade tyvärr med att Lilla Pelle Kanin förvandlades

till en zombie och at upp tre UNF:are. Inga ombud skadades dock under forhandlingarna.

§ 118

JUSTERING AV ROSTLANGD

Kongressen beslutade

att fastställa rostlangden till 64 ombud.

§ 119

BESLUT OM ARBETSPLAN

Kongressen beslutade, med 31 roster mot 24

att avslà forslaget att under "UNF till fler" lagga till punkten TTUNF genomfor en satsning

riktad mot integration och màngfald".

Kongressen beslutade

att byta ut "UNF ska arbeta for att medlemmar i alla led ska kanna sig rustade och peppade

pa att bedriva ett päverkansarbete" till "UNF arbetar aktivt med bildning mom

drogpolitik och páverkansarbete sà medlemmarna känner sig självsäkra och redo att ta

debatten".

att avslà forslaget att ändra "UNF ska fortsatta arbetet med var valda nyckelfràga - att

stoppa alkohoirekiamen" till "UNF ska arbeta med en alkoholpolitisk nyckelfrâga som

väljs pa nytt vane kongressàr."

Lovisa Bengtsson, mOtesordforande, informerade àterigen om att alit vi godkanner blir till ett

nytt nybakat forslag. Det nybakade forslaget stalls mot forbundsstyrelsens ursprungliga forslag

och därefter kommer det vinnande forsiaget ställas mot avslag.

Kongressen beslutade

att med andringarna ovan anta forbundsstyrelsens forslag till arbetsplan 2019-2020. LLI
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att anta màlet for 2023.

Jakob Hjort, Västerbotten, Lovisa Edström, Västerbotten, Emmelina Hjort, Västerbotten, Ama

Palm, Västerbotten och Sigrid Björk, Orebro, reserverade sig mot beslutet att anta ett mM till

2023: "Mâlet är flummigt och har inget pragmatiskt syfte. Det är en for kort tidsrymd for att

uppnâ vad som egentligen är en fortydligad vision".

§ 120

CLIFFHANGER GASTSPEL AV JONATHAN SPANBERGER, REVISOR

MOtesordförande informerade om att Jonathan Spànberger skulle gora ett gastspel, men inság

efter diskussion med densamme att det är tvâ minuter kvar till rast och sansade sig, till

motessekreterarnas stora lättnad, i sista stund for att istället utlysa fikapaus.

§ 121

AJOURNER!NG

Mötet ajournerades U 9.44 till 10.00.
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Torsdag den 27 juni

§ 122

ATERUPPTAGANDE AV MOTET

Mötet âterupptogs 10:00.

§ 123

JUSTERING AV ROSTLANGD

Mötet beslutade

att fastställa rostlangden till 60 närvarande ombud.

§ 124

FOREDRAGANL)E AV REVISIONSBERATTELSEN

NIONDE SESSIONEN

Ordf.: Lovisa Bengtsson

Adrian Manucheri

Sekr.: Emil Johansson

Jonathan Kraft

Jonathan Spânberger, forvaltningsrevisor, har tilisammans med Simon Brehmer varit

forvaltningsrevisorer for UNF. Jonathan tankte prata om ett gang olika dokument som handlar

om revision pa samma gang. Inledningsvis forklarades att UNF har auktoriserade revisorer som

kontrollerar ekonomin, och under 2017 var det revisionsfirman PWC som skötte revisionen och

var med och skrev revisionsberättelsen. Till 2018 byttes revisionsfirma till Grant Thornton. De

har upprattat revisionsberättelserna, men Jonathan och Simon har varit med och skrivit under

dem. Dessa har ett stort fokus pa ekonomi, och är sâ kallade rena revisionsberättelser, vilket

innebär att de inte innehàller nàgra anmarkningar.

Revisorerna foreslog kongressen besluta

att fastställa balans- och resultatrakning for 2017 och 2018.

att bevilja ansvarsfrihet fOr forbundsstyrelsen fOr rakenskapsàren 2017 och 2018.

Jonathan fortsatte med att konstatera att kongressen redan beslutat att faststalla balans- och

resultatrakning, sà det var bra att revisorerna hade samma forslag.

Förutom revisionsberättelse har en rapport fran de fOrtroendevalda revisorerna funnits i

handlingarna, vilket är en rapport om hur de fOrtroendevalda revisorerna har arbetat i stort, och

ska ses som ett komplement till den gemensamma revisionsberättelsen med stort ekonomiskt

fokus. De har alltsà inte fokuserat sâ mycket pa ekonomin, utan haft stOrre internt fokus pa saker

som kansliet och forbundsstyrelsens stOttande funktioner, exempelvis infOrandet av

medlemssystemet eBas och hanteringen av distrikts- och foreningsbidrag, kontroller av

medlemstalonger och inskickade protokoll fran 5rsmöten. Det sistnämnda är ocksà en del i
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revisorernas granskning for myndigheten fOr ungdoms- och civilsamhallsfràgor, MUCF.

Revisorerna har ocksâ kollat pa personaihantering, hur policys och riktlinjer fOljs, men ocksâ lagt

en del tid pa extraordinära händelser som hänt under mandatperioden. De tvà som är värda att

nämna är när forbundsstyrelsen beslutade att fOrklara att de inte langre hade fortroende for fore

detta forbundsordförande Max As, samt organisationsforandringen som har gjorts i

personalorganisationen. Deras arbete har bestàtt av intervjuer med personer i forbundsstyrelsen

och att läsa stadgar och kongressbeslut. I dessa fall tycker revisorerna att forbundsstyrelsen hade

kunnat gora bättre fran sig, men i Ovrigt har de inte mycket att anmärka pa, nàgot som bOr sättas

i relation till att UNF haft en särskilt svàr ekonomisk situation, vilken hanterats exemplariskt.

Värt att nämna var ocksâ implementeringen av eBas där uppfattningen var att det fungerat bra

och nâtt stora framgàngar, men ocksâ att UNF har genomfort en stor medlemsokning under

perioden. Ska nâgon brist som revisorerna uppfattat redovisats, sà är det att forbundsstyrelsen

haft svàrigheter gallande formàgan att hantera konflikter. I det stora hela tyckte revisorerna att

fortroendet forvaltats väl.

Jonathan fortsatte med att prata om att de foreslagit stadgeandringar som specifikt galler

revisionen, men ocksá att en uppdragsbeskrivning ska införas. Fram till 2017 hade UNF bara tvà

typer av revisorer, interna och externa, men ocksà ett granskningsutskott. 2017 togs beslutet att

avveclda granskningsutskottet och ha tvà typer av interna revisorer, med olika fokus.

Revisorerna tyckte att dessa ska vara samma revisorer, och att de gor bade det ekonomiska

arbetet, som framfOrallt gors av den externa revisorn, men ocksà gor all annan intern revision.

De uppfattade det ocksâ som att det i historien varit svârt fOr revisorerna att veta just vad deras

uppdrag har varit, och därför fOreslàs att en uppdragsbeskrivning ska antas varje kongress.

Revisorerna menade att uppdragsbeskrivningen kommer vara ett bra dokument for att hjalpa

kommande valberedningar och revisorskandidater att veta vilket arbete som krävs, men

framforallt ett bra dokument for att fortydliga vem som gor vad, och vilka rattigheter

revisorerna har att bli publicerade om de har nâgon skrivelse de vill att medlemmarna ska fà ta

del av.

Revisorerna har bollat forslaget till stadgar och uppdragsbeskrivning med bade valberedningen

och fOrbundsstyrelsen som tycker att forslaget är bra, men det är formeilt revisorerna som har

lagt forslaget.

§ 125

JUSTERING AV ROSTLANGD

Kongressen besi utade

att justera rostlangden till 64.

§ 126

BESLUT I FRAGA OM ANSVARSFRIHET

Kongressen beslutade
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att bevilja forbundsstyrelsen ansvarsfrihet.

§ 127

BESLUT OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG RRING DISTRIKTSGRANSER

Mötet beslutade

att forbundsstyrelsen tar fram en strategi for det lângsiktiga arbetet med att utveckla och

starka UNF:s distrikt.

att i strategin ska det finns en tillhörande handlingsplan med saker som uppstart av vilande

distrikt, Iandstingsbidrag, rörelsesamverkan, personelit stöd till distrikt och att

forebygga att distrikt blir vilande, samt stod till foreningar i distrikt utan

distriktsstyrelse.

att forbundsstyrelsen tillsätter en referensgrupp bestâende av medlemmar som har ett

engagemang lokalt som far ge input pa strategin och handlingsplanen.

att inte gora om gränserna.

§ 128

DISKUSSION KRING MOTION OM VARVNINGSKAMPANJER

Paulina Sjoberg, Jonkoping, hade blivit ombedd avJacob Nehrer som skrivit motionen att prata

orn varför forbundsstyrelsen menar att motionen ska anses besvarad. Forbundsstyrelsen tyckte

att det ingâr i uppdraget som kongressen givit där en referensgrupp ska ge input pa strategi och

handlingsplan under fràgan om distriktsgranser, men Jacob tyckte att detta är tvá olika frágor

och yule att det skulle ske tvâ specifika satsningar, exempelvis som UNF Jonkoping gjort

tidigare, där de âkt och värvat pa ett specifikt stalle med en tydlig strategi for uppfo!jning.

Lina Sultan, forbundsstyrelsen, yule fortydliga att forbundsstyrelsen radat upp ett gang grejer

som förbundet gjort, exempelvis sportlovssatsningen och utmaningen, men att det som

kongressen just beslutade i frágan om distriktsstöd kompletterar detta och motsvarar behovet

Jacob menar. Därför vill forbundsstyrelsen att motionen ska anses besvarad.

Jane Segerblom,Jonkoping, ville fortydliga att Paulinas framforande var vad motionären yule ha

sagt och inte UNF Jonkopings mening, men Paulinas talartid tog slut och det hanns inte med att

saga detta i det framförandet.

§ 129

BESLUT OM MOTION OM VARVNINGSKAMPANJER

Kongressen beslutade

att anse motionen besvarad.
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§ 130

DISRUSSION KRING FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM BILDNINGSSVSTEM

Ama Palm, Västerbotten, yule lyfta forslaget om att behâila specialisten drogpoiitik, for i

arbetsplanen star det att vi ska bli experter pa drogpolitik. Det kan vara svàrt att uppnâ om vi

inte har en utbildning eller kurs som UNF arrangerar.

Ama foresiog

att vi ska behàlla specialisten drogpolitik.

Anneli Bylund, forbundsstyrelsen, besvarade tvâ saker. Dels pratades det om DSS:en som bör ha

som syfte att stärka distriktsengagemang, och inte att DS-ledamOter ska fâ lära sig att hália kurser

pa förbundsnivâ. Den andra punkten är forsiaget om att alla ordfOranden och kassörer ska fà

väija vad de viii gà pa DSS:en, som är valdigt detaljstyrande, och att det är ett beslut som

biidningsledaren i sàdant fall kan fatta. Anneli pàminde ocksà om att det handlar om

prioriteringar av resurser. Exempelvis kostade forbundssamlingen 90 000 kronor for att utbilda

30 personer. For 100 000 kronor kan UNF utbilda 500 personer i UNF:aren.

Mikaeia Lindblom, Gavleborg, yule föredra Gavieborgs forslag om att làta distriktsordforingar
och distriktskassOrer att fà välja vad de vill gá pa DSS:er.

Mikae!a foresiog

att under rubriken "Distriktsstyrelsesamling (DSS)" lagga till en ny mening med

texten "I de fail där distriktsstyrelsesamlingen anordnas samtidigt som

distriktsordfOrandenätverket och/eller distriktskassOrsnatverket ska

distriktsordforanden/distriktskassOrer fa mOjlighet att delta i den utbiidning
som erbjuds Ovriga distriktsstyreiseledamoter istället fOr respektive nätverk."

Sigrid Bjork, Orebro, yrkade for att behàila specialisten som förbundskurs, for att det ska finnas

en utbildning fOr de äldre medlemmarna som varit med i ett, tvâ, tre âr och nu har passerat

grundsteget i UNF:s bildningssystem. De som varit med langre kommer inte kunna bilda sig

vidare mom UNF.

Johan Fridiund,Jamtland, hade under kongressen givit mycket berom till fOrbundsstyreisen

under denna kongress och vill fortsätta med det. Johan tycker verkligen att forslaget till

bildningssystem är bra och vill anta det i sin heihet, även om det finns fOrstàeise fOr att ha kvar

specialisterna. Detta skuile dock gora att vi var tvungna att ocksà justera budget och hitta pengar

till detta, samtidigt som uppfattningen är att fa har arrangerat specialister.

Emmelina Hjort, Västerbotten, yule prata om specialisten, som borde ligga pa fOrbundsnivà i

biidningssystemet. Detta dà den under perioden den gjorde det var bättre organiserad och det

fanns en stOrre samverkan mellan distrikt. Det var ocksa tydligare var specialisten arrangerades.

Vissa kurser màste fInnas for att vi ska kunna arbeta mer med vara varderingar, och grundniva L .j
är en for lag nivâ fOr det. Vill vi vara experter pa drogpolitik maste vi ha en utbildning fOr det.

Ungdomens Nykterhetsforbunds kongress I Ornsköldsvik 25- 29 juni 2019 P U3



Vidare nämns att forbundssamlingen är en bra kurs där alla far delta och ett âr innan kongress se

kongressorten.

Emmelina foreslog

att lagga tilibaka ansvaret for specialisterna pa förbundet som fore kongressen
2017.

Maria Emilsson, forbundsstyrelsen, ville bemöta lite grejer. Till att bOrja med känner Maria "I

hear ya" angâende ombuden som vill behâlla specialisten, men fran fOrbundsstyrelsens sida finns

det mânga anledningar att ta bort, men delvis handlar det om att det màste vara mer hâllbart och

roligare att engagera sig i UNF. Det är därfor viktigt att UNF:aren halls fOr att bilda nya, och att

Ledaren halls for att utveckla ledare mom organisationen. Viktigt att pàpeka är att det i forslaget
till bildningssystem ocksâ finns en del om egna koncept, for att distriktsstyrelsen själva ska

kunna arrangera exempelvis en drogpolitisk heig. Till sist nämns att det i forslaget till

forbundsstyrelse finns f'árre personer och en tanke pa att fOrbundsstyrelsen ska arbeta mer pa en

strategisk nivà, och da är det dumt att lagga ytterligare saker pa fOrbundsnivà.

Henrik Yxing, Jonkoping, ville bemota det som Mikaela nämnt om att det ska finnas ett frivilligt
ordforande- och kassOrsnätverk. Henrik menade att om en tar pa sig ett av dessa uppdrag horde

en ha som ambition att vara sà bra som mojligt pa att genomfora sitt uppdrag, och därfOr bör

personen vilja utbilda sig vidare till detta pa en DSS.

Mikaela Lindblom, Gavleborg, menade inte att de vill att personer ska hoppa over ordfOrande-

eller kassorsnätverket, utan att det ska gä att gà pa andra kurser ocksà, exempelvis utbildning for

Ledaren och att det horde finnas som ett alternativ.

Sebastian Udenius, Gavleborg, hade i VotelT foreslagit

att under rubriken "Distriktsstyrelsesamling (DSS)" lagga till en ny mening med

texten "Deltagarna far även mojlighet att utbilda sig for att kunna hàlla i pass

pa de kurser som forbundet ansvarar for."

Jakob Hjort, Västerbotten, bade i VotelT foreslagit

att behalla fOrbundssamlingen som en kurs oppen for alla.

Sigrid Björk, Orebro, hade i VotelT foreslagit

att behâlla specialisterna.

§ 131
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BESLUT RORANDE FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM BILDNINGSSVSTEM

Kongressen beslutade

att avslâ att under rubriken "Distriktsstyrelsesamling (DSS)" lagga till en ny mening med

texten "Deltagarna far även mojlighet att utbilda sig for att kunna hàlla i pass pa de

kurser som förbundet ansvarar for."

att avslà att under rubriken "Distriktsstyrelsesamling (DSS)" lagga till en ny mening med

texten 'I de fall där distriktsstyrelsesamlingen anordnas samtidigt som

distriktsordfOrandenätverket och/eller distriktskassörsnätverket ska

distriktsordforanden/distriktskassOrer fà mojlighet att delta i den utbildning som

erbjuds ovriga distriktsstyrelseledamoter istället for respektive nätverk."

att avslâ att behàlla forbundssamlingen som en kurs oppen for alla.

att med 36 roster mot 26 föredra att vi ska behâlla specialisten drogpolitik framfor att

behàlla specialisterna

att med 30 roster mot 20 avslà att lagga tillbaka ansvaret for specialisterna pa förbundet

som fore kongressen 2017.

att med 33 roster mot 25 bifalla att behalla specialisten drogpolitik.

att med 34 rOster mot 27 föredra forbundsstyrelsens ursprungsforslag till bildningssystem.

Dà voteringen eventuelit kan ha foregàtts av viss forvirring togs beslutet om och en ny votering

genomfordes.

att med 33 roster mot 29 fOredra fOrbundsstyrelsens ursprungsforslag till bildningssystem

Lovisa Edstrom,Jakob Hjort, Ama Palm, Sigrid Björk, Emmelina Hjort, Adam Osterdahl och

OskarJarlemark reserverade sig mot beslutet att inte ha med Specialisten drogpolitik i

bildningssystemet dâ de ansâg att det behovs en drogpolitisk utbildning fOr att upprätthàlla och

utveckla kunskapsnivàn i organisationen.

§ 132

BESLUT OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM VERKSAMHETSUTVECKLARSYSTEM

Kongressen beslutade

att anta forslaget till reviderat verksamhetsutvecklarsystem.

§ 133

ATER BESLUT RORANDE FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM BILDNINGSSYSTEM

Presidiet uppmarksammades att kongressen inte har beslutat i fràgan att anta ett nytt

bildningssystem.
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Kongressen beslutade

att anta förbundsstyrelsens ursprungsforsiag till bildningssystem.

§ 134

DISKUSSION OM IDEOLOGISKA PLATTFORMAR

Leo Rudberg, Stockholm, tyckte att vi skulle behàlla plattformarna, for det star ungef'ar sju

gânger sà mycket i de dokumenten an i stadgarna, och det kan vara bra att ha dokumenten dá de

later alla medlemmar i god demokratisk ordning vara med och bestämma hur vi ser pa

demokrati, solidaritet och nykterhet. Plattformarna skuile kunna skrivas bättre, men det som star

kan anvandas och tar vi bort plattformarna kommer vi bara ha kvar en sjundedei av detta.

Mikaeia Lindbiom, Gavleborg, hOll med Leo och yule beratta att plattformarna är bra att ha när

bidrag soks, exempelvis bar Gavleborg erfarenhet av detta i en Boverksansökan de skickat in.

Owen Piksen, Kronoberg, tyckte att plattformarna är ett dâligt dokument att visa for nya

medlemmar, eftersom spraket är svàrt for yngre tonâringar och att stadgarna är enklare att läsa.

Därfor är stadgarna bättre an plattformarna.

Astrid Eriksson Tropp, Goteborg och Bohuslän, tyckte att om plattformarna finns och används

är det dumt att ta bort dessa. Om de är dàliga sá kan de ju ändras i.

Tomas Fiala, Skaraborg, sag inte varför det skulle vara en nackdei att ha kvar plattformarna,

aven om det är mànga som inte använder dessa. Det skadar inte att ha kvar dokumenten.

Olle Gynther - Zillén, forbundsstyreisen, genom ersattningstalare Isabelle Benfalk, menade att

forbundsstyreisen tycker att grundsatserna i stadgarna har enkelt och tydligt spràk som en kan ta

till sig med tydliga stándpunkter. De tycker inte belier att det ska vara lätt att ändra i

grundsatserna, for det här är var kärna. De är välfOrankrade i stadgarna. Piattformarna är deis

jattelànga, svàrhittade, inte väi förankrade, svàrfOrklarade, motstridiga och innehàiier generelit

sett reiativt svârt sprâk for en tonâring.

Leo Rudberg, Stockholm, hOll med om att piattformarna inte innehàlier det iattaste sprâkbruket,

men det gor inte heiler budget och revisionsberattelse, men pa samma sätt fyiler plattformarna

en funktion, ungefár som det drogpolitiska programmet som kanske inte heiier är Iätt att förstà,

men viktigt for att forbundsstyrelsen inte ska kunna gora vad de viii pa ämnet drogpolitik.

Piattformarna visar sig ocksà ha ett syfte när vi söker bidrag.

Johan Fridiund,Jamtland, var med och skrev plattformarna for fyra âr sedan och tyckte dâ att det

var en bra ide att ta fram plattformarna. De uppfattas nu dock som iànga, svàra for mediemmar

att hanga med i och svára att hitta, även om de kanske flu far lite mer uppmarksamhet efter

kongressen. Det skadar inte att piattformarna finns, men om vi inte fàtt Ut nàgot av dem pa fyra

àr kommer vi nog inte gora det flu helier. Grundsatserna fylier syftet betydiigt bättre och vi kan

anvanda dessa när vi söker bidrag. Dessa piattformar har gjort sitt. L-'J
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Olle Gynther - Zillén, forbundsstyreisen, genom ersattningstalare Isabeile Benfalk, pâtaiade att

budget och revision inte är motstridiga dokument.

Tove Achrenius, identitetskris men fran Alvsborgs distrikt, menade att piattformarna fungerar

som tre ben som vi star pa. Dessa är jattelânga och bra skrivna och vi har typ samma text i

grundsatserna. Viii en iasa iàngt kan en läsa plattformar, viii en läsa kort kan en läsa grundsatser.

Mikaela Lindblom, Gavieborg, tyckte att det inte skadar att ha kvar plattformarna, sá därför kan

de bara vara kvar.

Mötet beslutade

att med 28 roster mot 27 ta bort piattformarna.

§ 135

UTMARRELSE

Isabelle Benfalk, forbundsordförande, Lick äran att deia Ut utmärkelsen hjäitevärvaren.

Hjältevärvaren tilidelas medlem mom IOGT-NTO-rorelsen som i sann foikröreiseanda bidragit

till att öka UNF:s medlemsantal under den gàngna kongressperioden. Vid beslut om

hjaltevärvare skall hansyn tas till antalet medlemmar som personen värvat, hur personen har

organiserat varvningsaktiviteter samt hur personen bar organiserat uppfoljningsverksamhet.

Den personen som jag bar valt att tilidela det bar priset bar under sin tid i UNF visat prov pa en

riktig kamparglod. Det finns fá saker som skuile fâ den bar personen att rycka pa axiarna och ge

upp.

Den här personen har stora visioner och ambitioner for sitt distrikt och visar ocksá prov pa sjukt

bra ledarskap eftersom den här personen far folk runtomkring sig att tro pa samma vision.

Specielit när det kommer till att växa och bli fler medlemmar.

I den här personens hemdistrikt finns det en historia av att växa fort men inte alitid sâ hállbart.

Det här jobbar den här personen starkt fOr att ändra pa och lagger därför extremt mycket tanke

och kraft pa inte bara själva varvningen utan även stegen innan och eftcr.

Jag hoppas att mottagaren till denna statut lyckas sprida sitt synsatt pa medlemsokning till bela

UNF under sin engagemangstid.

l-Ija1tevärvaren gâr darfOr denna mandatperiod till Henrik Yxing.

Mötet beslutade

att tilldela Henrik Yxing hjältevärvaren.

Henrik Yxing, hjaltevärvare, hälsar tack som fan, och tycker att det är jättekul att UNF gjorde ett

sâ grymt àr forra àret, och tror och hoppas pa ett ännu bättre âr i àr.
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136

AJOURNERING

Mötet ajournerades 11:36 for lunch och planerad âtersamling 12:30.

LI
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Torsdag den 27 juni TIONDE SESSIONEN

Ordf.: Lucas Nilsson

Therese Dahlén

§ 137

ATERUPPTAGANDE AV MOTEl

Mötet áterupptogs 12.34.

§ 138

JUSTERING AV ROSTLANGD

Kongressen beslutade

att fastställa rostlangden till 62 ombud

§ 139

Sekr.: Linus Janzon

Karl-iohan Johansson

DISKUSSION OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM DROGPOLITISKT PROGRAM

Simon Thorn, Goteborg och Bohuslän, pâpekade att han har lagt en himla massa forslag. En stor

omarbetning av programmet till nästa gang. Sàsom forsiaget att efter fOrsta meningen i stycket

UNF:s !Osningar lagga till: "Drogproblem är inte isolerade fenomen utan en del av andra stora

samhallsutmaningar, därför mâste drogpolitiken samverka med och förhàlla sig till andra

politiska omrâden." Simon nämner även tvâ andra av hans forslag som bl.a. handlar om

missbruksfràgor och hur vârden kan upptacka riskbruk i tidigt lage.

Simon ThOrn, Goteborg och Bohuslän, gick upp i talarstolen igen och foredrog tvâ andra fOrslag

som handlade om att ändra serveringstillstând sâ att en krogare ska behöva ha oppet en timma

efter att serveringen avslutats och fordelarna med en sádan lagandring.

Maria Emilsson, forbundsstyrelsen, meddelade att forbundsstyrelsen jämkar sig med Leo

Rudbergs fOrslag om att ändra formuleringen "UNF driver pa statlig, regional och kommunal

nivâ" till "UNF driver pa internationell statlig, regional och kommunal nivâ."

Tomas Fiala, Skaraborg, hade frâgor gallande detaijerna i formuleringen for Simons forslag

nummer 13 om krOgares oppettider efter slutservering.

Simon ThOrn, Goteborg och Bohuslän, svarade att en krogare idag mâste stanga mom en timme

efter serveringens sluttid och pâpekar att hans fOrsiag innebär att krogare istället bör hâlla oppet

minst en timme efter stangning for besokarnas trygghet.
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Lovisa EdstrOm, Västerbotten, yule slà ett slag for Emmelina Hjorts fOrslag om kallhanvisningar

och lyfta Lovisas forslag pa avsnittet miljöskador, där textforandringar gjorts och är vassare an

forbundsstyrelsen forslag.

Lovisa EdstrOm, Västerbotten, har i VotelT foreslagit

att andra stycket miljOskador till: "Klimatfrâgan bör tas pa ailvar. Det är viktigt att

inte blunda for hur alkoholindustrin pâverkar miljön. Alkoholproduktion

bidrar till ökade utslapp av vaxthusgaser och luftfororeningar samtidigt som

markanvandningen orsakar fOrminskad biologisk mângfald. Produktionen av

alkohol kräver dessutom stora mangder vatten. Aven narkotika lämnar ett

klimatavtryck. Narkotikaodlingar bidrar till skogsskOvling och producenter

använder skadliga bekampningsmedel. En del av restavfallet fran

produktionen skadar bade marken och dricksvattnet. Eventuella rester fran

individers narkotikabruk hamnar i vàra avlopp vilket i sin tur kan pàverka

hormonerna hos djurarter som rOr sig i narheten av utloppen."

Leo Rudberg, Stockholm, har i VotelT foreslagit

att det drogpolitiska programmet ska innehâlla konkreta politiska forslag som

UNF driver pa internationell, statlig, regional och kommunal nivâ.

Simon ThOrn, Goteborg och Bohuslan, har i VotelT foreslagit

att efter fOrsta meningen i stycket UNF:s losningar lagga till: "Drogproblem är

inte isolerade fenomen utan en del av andra stora samhallsutmaningar, därfOr

mâste drogpolitiken samverka med och fOrhálla sig till andra politiska

omràden."

att som sista mening i stycket om Offentliga rummet lagga till "Rattfylleri bidrar

till att gora trafiken till en osäker miljO. For att gora det offentliga rummet

tryggare krävs insatser for att främja trafiknykterhet."

att som femte punkt i kravlistan under Forebyggande arbete lagga till: "Att

samhallet gor Okade insatser for att säkerställa trafIknykterhet".

att som femte mening i stycket om Stod vid missbruk lagga till: "Vârden kan bidra

till att upptacka och ge ràd kring riskbruk."

att som fjärde punkt i kravlistan under StOd vid missbruk lagga till: "Att

primarvârden ska gora screening av riskfylld drogkonsumtion och erbjuda

ràdgivning"

att som femte mening i andra stycket om Forsaljning och kontroll lagga till:

"Oppettider som fortsatter efter serveringstidens slut leder till ett tillnyktrande

och tryggare uteliv."
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att som nionde punkt i kravlistan under Tiliganglighet, pris och exponering lagga

till: "Att serveringsstallen har oppet minst en timme efter att serveringstiden

tar slut".

§ 140

BESLUT OM DROGPOLITISKT PROGRAM

Lucas Nilsson, motesordförande, presenterade beslutsordningen.

Kongressen beslutade

att ändra stycket miljoskador till: "Klimatfrâgan bor tas pa alivar. Det är viktigt att inte

blunda for hur alkoholindustrin pâverkar miljon. Alkoholproduktion bidrar till Okade

utslapp av vaxthusgaser och luftfororeningar samtidigt som markanvandningen orsakar

forminskad biologisk mângfald. Produktionen av alkohol kräver dessutom stora

mangder vatten. Aven narkotika Iämnar ett klimatavtryck. Narkotikaodlingar bidrar till

skogsskovling och producenter använder skadliga bekampningsmede!. En del av

restavfallet fran produktionen skadar bade marken och dricksvattnet. Eventuella rester

fran individers narkotikabruk hamnar i vàra avlopp vilket i sin tur kan pàverka

hormonerna hos djurarter som rör sig i närheten av utloppen."

att efter forsta meningen i stycket UNF:s losningar lagga till: "Drogproblem är inte

isolerade fenomen utan en del av andra stora samhallsutmaningar, därfOr mâste

drogpolitiken samverka med och förhâlla sig till andra politiska omràden."

att som sista mening i stycket om Offentliga rummet lagga till "Rattfylleri bidrar till att

gora trafiken till en osäker miljö. For att gora det offentliga rummet tryggare krävs

insatser for att framja trafiknykterhet."

att som femte punkt i kravlistan under Forebyggande arbete lagga till: "Att samhället gor

ökade insatser for att säkerställa trafiknykterhet"

att som femte mening i stycket om Stöd vid missbruk lagga till: "Vârden kan bidra till att

upptacka och ge ràd kring riskbruk."

att som fjärde punkt i kravlistan under Stöd vid missbruk lagga till: "Att primarvârden ska

gora screening av riskfylld drogkonsumtion och erbjuda râdgivning"

att som femte mening i andra stycket om Forsaljning och kontroll lagga till: "Oppettider
som fortsätter efter serveringstidens slut leder till ett tillnyktrande och tryggare uteliv."

som nionde punkt i kravlistan under Tillganglighet, pris och exponering lagga till: "Att

serveringsstallen har oppet minst en timme efter att serveringstiden tar slut"

att anta det drogpolitiska programmet med de nya ndringarna och tillaggen.
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§ 141

ENERGIZER

Det har blivit dags for en energizer.

Motesordförande Lucas Nilsson tar ordet och leder med: "1,2,3 stamp stamp stamp, klapp klapp

k!app, HEJ!"

Kongressen räknar, stampar, kiappar och HEJ:ar i takt med Lucas Ijuva stämma.

§ 142

FORTSATTNING BESLUT KRING DROGPOLITISKA PROGRAMMET

Kongressen beslutade

att det reviderade programmet som laggs fram till kongressen 2021 ska innehálla

kalihanvisningar.

att ge förbundsstyrelsen i uppdrag att under mandatperioden 2019-2021 revidera det

drogpolitiska programmet.

att det drogpolitiska programmet ska innehâlla konkreta politiska forslag som UNF driver

pa internationell, statlig, regional och kommunal nivâ.

att processen kring revideringen ska praglas av inkludering av medlemmar och utmanade

av tidigare struktur samt àsikter.

att ge forbundsstyrelsen i uppdrag att under mandatperioden 2019-202 1 revidera det

drogpolitiska programmet.

Drogpolitiska programmet blev kiappat och Idart.

Isabelle Benfalk, forbundsstyrelsen, ropade STOPP!

Lucas Nilsson, mötesordforande, svarade STIPP STOPP!

§ 143

FOREDRAGNING AV BUDGET 2019 - 2021

Isabelle Benfalk, forbundsstyrelsen meddelade om andrade siffror i budgeten. Miljonlotteriet gay

oss mer pengar an vad som star i budgetforslaget. Motesforsamlingen blev helt lyriska och brot

Ut i hejarop.

En blygsamt pedagogisk foredragning av budgeten visades i form av ett filmklipp pa projektorn

där Olle Akesson, förbundsstyrelsen, var berättare. Inkomster i form av övriga bidrag

representerades av Coca Cola Zero burkar och miljonlotteriet av gammal hederlig Coca Cola.

Forbundsstyrelsen har budgeterats till att kosta en hederlig Colaburk som enligt Olles -

,, )

budgetmodell är yard I Miljon SEK. Infrastruktur kostade en Coca Cola och en Cola Zero. .J

Sekretariatet bekymrade sig karleksfullt over tandläkarkostnaderna for att dricka upp all denna
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colan och reflekterade over vilken post en sâdan kostnad skulle hamna under. Pengarna bOrjar

fOrsvinna, sager Olle vidare i videon. Sekretariatet noterade ett máttligt intresse av fIlmklippet

som flu passerat 6:41mm med ungefar 8 mm kvar till lumens slut. Olle förldarade att videon inte

är helt pedagogisk. VitJul, internationelit, insamlingsarbeten och andra filantropiska poster

redogjordes. Olle hoppades inte det blir nàgon kongress 2020. Olle fortsatte med att saga att det

blev lite rorigt i slutet men hoppas att kongressen förstâtt det stora konceptet. Det finns nâgra

saker att fundera pa, sager berattarrosten Olle. Olle uttryckte som personlig àsikt att han anser

att posten for insamlingsarbetet bör minskas da mnsamlingsarbetet inte ger mycket tilibaka, han

ansàg ocksâ att Vit Jul är mer cash an king. Ehmmmmm, fortsatte Olle. 14 minuter senare sag

kongressen mycket mycket trötta ut. "Vi ses ha det fint hej", avslutade Olle i sin mnspelning.

Kongressen besvarade foredragningen med en Ijudlös applâd.

Isabelle Benfalk, förbundsstyrelsen, rättade Olle Akessons filmklipp med hansyn till de Okade

intäkterna fran miljonlotteriet an vad man tidigare trott. Insamlingen och Vitjul är ett vagval

dar vi väljer att gâ minus eller plus, avslutade Isabelle Benfalk.

§ 144

FOREDRAGNING AV FORBUNDSSTYRELSEN OM INSAMLINGSARBETET OCH VII JUL

Forbundsstyrelsen meddelade att de har tekniska problem och âterkommer med foredraget vid

senare tillf'álle.

§ 145

FOREDRAGNING AV FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM MEDLEMSAVGIFT I UNF

Olle Gynter-Zillén, forbundsstyrelsen foredrog med hjälp av roliga gif:ar.

David SOderström, Gavleborg gick upp i talarstolen och namnde att han förstâr poängen med att

klicka i bekräftelse som medlem. David tyckte att det ska finnas en enhetlig medlemsavgift for

bela förbundet, att avgiften ska ligga pa förbundsnivà och inte ligga pa foreningarna och att

avgiften ska ligga kvar pa fOrbundsnivá. Han ansâg slutligen att 50 kronor ar tillrackligt lag

avgift."

Olle Gynter-Zillén, forbundsstyrelsen, äntrade talarstolen men fick avvakta och áterkomma pa

grund av tekniskt strut.

§ 146

FOREDRAGNING AV OBEROENDE FINANSIERING - SARRANDE AV NYKTERHETSRORELSENS

FRAMTID

Isabelle Benfalk, forbundsstyrelsen, foredrog Motion nr 4 om oberoende finansiering, samt

yrkade for att bifalla motionen.

Isabelle Benfalk forestog kongressen
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att kongressen skall bifalla motionen.

§ 147

VALBEREDNINGENS FORSLAG OM ARVODERING

Valberedningen foreslog kongressen

att arvoderingen i dagslaget inte behöver andras.

§ 148

FORTSATTNJNG AV FOREDRAGNING AV FORBUNDSSTYRELSEN OM INSAMLINGSARBETET

OCH VII JUL

Anneli Bylund, forbundsstyrelsen, meddelade om UNF:s insamlingsarbete och sager att UNF

betalar 1,5 miljoner SEK per àr for insamlingsarbetet. Förutom de 1,5 miljonerna vi betalar till

insamling, betalar vi även 600000 SEK till Vit Jul. Anneli nämnde tre alternativ: Att dra oss ur

insamlingsarbetet helt, att bidra med en mindre post i budgeten, eller fortsatta som vi gjort

tidigare. Hon fortsatte med att pápeka att om vi lämnar insamlingsarbetet máste vi fortfarande

fortsätta att genomfora styrelsemoten gallande insamlingen pa grund av krav fran 90 -

kontocertifieringen. Det internationella arbetet är nàgot vi ser mest effekt pa sà det ska vi inte

dra oss ur, avslutade Anneli Bylund.

§ 149

FOREDRAGNING AV MOTION OM MEDLEMSAVGIFT

David Soderström, Gavleborg, ansâg att det inte blir jambordigt mellan distrikten och

foreningarna i Sverige, samt otydligt i kommunikationen pa t.ex. hemsidan, om

med!emsavgiften bestäms lokalt. David anser att medlemsavgiften ska vara kvar och inte flyttas

ned p andra organisationsnivâer. Han avslutade med att anse att medlemsavgiften ligger bra pa

den nuvarande nivàn.

§ 150

FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM OVRIGA ERSATTNINGAR

Olle Gynter-Zillén, forbundsstyrelsen, ansâg att forslaget redan var foredraget.

§ 151

VALBEREDNINGENS FORSLAG OM ARVODERINGAR

Karin Eriksson, valberedningen, ansàg att arvoderingen inte behöver ändras.
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§ 152

AVRUNDNING AV SESSIONEN

Linus Henriksson, forhandlingsgeneral, informerade om upplagget for det kommande

diskussionspasset gallande budget och ekonomi.

MOtet fortsatte i form av fria gruppdiskussioner.
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Torsdag den 27 juni ELFTE SESSIONEN

Ordf.: Lucas Nilsson

Therese Dahién

§ 153

ATERUPPTAGNING AV MOTEl

Mötet âterupptogs 15:00.

Sekr.: Johan Ragnemaim

Emil Johansson

Lucas Nilsson, mOtesordfOrande, välkomnade mötet tilibaka och frâgade om folk har haft kul.

Fyra personer utropade att de haft kul varefter nágon begarde streck i debatten. Lucas sa att inga

fler far ha haft kul flu.

§ 154

FOREDRAGNING AV MOTION OM SVERIGEDEMOKRATERNA

Magnus Gärdin och Simon Sundstrom,Jamtland foredrog motionen. De forklarade att de har

skrivit motionen eftersom de tycker att det tidigare beslutet rörande sverigedemokraterna känns

fel. De ansàg att principerna gâr emot att UNF ska vara en partipoiitiskt obunden organisation.

Motionärerna foreslog darför kongressen besluta

att upphäva besluten under §150, fOrsta, sjunde och nionde att-satsen i

kongressprotokollet fran 2015.

att stärka §150 i kongressprotokollet 2015 tionde att-satsen om likabehandling i

grundutbildningen.

Semanur Taskin, forbundsstyreisen, redogjorde for forbundsstyrelsens svar och forklarade att

forbundsstyreisen anser precis tvärtom. Besluten är rätt for demokratiri och solidariteten. Vi

lever i en tid när hogerextremism blir alit mer normaliserat. Semanur betonade att hon tycker

det är viktigt med den här typen av ideologisk diskussion och att hon inte tror att deras avsikt är

av ondo. Hon fortsatte med jamfOrelsen att det yore odemokratiskt att exidudera

Sverigedemokraterna fran att uttrycka sina àsikter i samhället i heihet, men inte att besiuta att

detta inte ska ske under vàrt tak. De kan tala om sin framiingsfientliga, isiamofobiska,

abortfientliga politik varsomhelst, men inte under vârt tak. Vi ska inte ge dem plats att torgfora

sina âsikter. Detta är inte odemokratiskt. Deras rasistiska syn pa medmänniskor funkar inte med

var vision. I motionen stod det att partier inte bör fà tillf'álle att sprida sin invandrarfientliga

politik, men att deras alkoholpoiitik inte bör exkluderas fran vâra debatter. Men vi kan inte

strunta i demokrati och solidaritet for att partier ska fâ framfora sina drogpolitiska fràgor.

Semanur avsiutade med att tackaJamtland for att de lyfte detta sâ vi kan ha en diskussion, men

att hon yrkar avsiag pa motionen. Forbundsstyrelsen foreslog kongressen besluta tv-I

att avslâ motionen i sin heihet.
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§ 155

FOREDRAGNING AV MOTION OM RIRTLINJER FOR UTESLUTNINGSARENDEN

Sigrid Björk, Orebro, foredrog motionen. Hon ansàg att det fanns bristande kunskap och fakta

om uteslutningsarenden. Sigrid berättade att hon själv varit med i ett ärende som tog fyra

mànader. Hon hade fâtt ett samtal som i princip löd: "tràkiga nyheter, du ska uteslutas". Hon

hade inte fàtt nàgon forklaring och senare hade det visat sig att det inte fanns nàgra skäl till

uteslutningen. Liknande hade hänt andra och nâgon hade fátt ett uteslutningsbesked endast en

dag innan beslutet skulle börja ga!la. Sigrid ansâg att detta är taskigt mot den enskilde

medlemmen, även om medlemmen gjort nàgot dâligt mot var organisation. Hon ansâg att det

màste finnas en tidsbestämd ram for när man kontaktar en medlem som ska uteslutas. Den

aktuelle medlemmen har rätt att yttra sig och tiden for detta ska vara Iangre an ett halvt dygn.

Det màste finnas riktlinjer for tid. Det ska inte ta fyra mànader men inte heller tvá dagar. Sigrid

yule ocksâ att revisorerna kollar pa varje uteslutningsarende sà det inte blir som fOr henne, att

det heft saknades skal. Detta hade kunnat minska hennes stress och hade kunnat spara in en he!

del arbete.

Sigrid Björk foreslog kongressen besluta

att forbundsstyrelsen ska ta fram riktlinjer fOr hur ett uteslutningsarende ska gà

till.

att dessa riktlinjer ska finnas tillgangliga for alla medlemmar och delges den

misstankta vid ett uteslutningsarendes oppnande.

Jens Jorgensen Moberg, forbundsstyrelsen, svarade att forbundsstyrelsen delar uppfattningen om

att detta ska vara tydligt. Forbundsstyrelsen har tagit fram ett dokument kring

uteslutningsarenden som finns bifogat i handlingarna. Han uttryckte att det är bra med kritik

mot detta men att det inte ska behövas ett kongressbeslut for riktlinjerna utan ska kunna lita pa

att forbundsstyrelsen kan hantera detta i framtiden.

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen besluta

att anse motionen besvarad.

§ 156

FOREDRAGNING AV FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM UNF:S PRINCIPER

Jens Jorgensen Moberg, fOrbundsstyrelsen, foredrog forsiaget. Han fOrklarade att

fOrbundsstyrelsen brukar revidera principerna infOr varje kongress. Han nämnde kort nàgra

punkter som foreslagits. Accent ska skickas till alla medlemmar Over 20 àr. Det är ocksà lite

andringar i inkoospolicyn. FOrbundsstyrelsen foreslog kongressen besluta
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att stryka "UNF ska sträva efter att kopa tjanster och varor av foretag med

schyssta vilikor for sina anstäilda" fran Uppsaia samt" UNF koper hâllbara

produkter, alitsâ ekologiskt, ekonomiskt och socialt hàllbara produkter, dâ vi

jobbar for en bättre värld" fran Lund.

att stryka "Accent ska i fortsattningen skickas till medlemmar over 20 àr" fran

Lund.

att revidera "UNF bemoter vid behov men samarbetar inte med eller ger

Sverigedemokraterna elier Sverigedemokratisk Ungdom tillfàlien att torgfora
sina âsikter" fran Lund till "UNF bemöter vid behov men samarbetar inte med

elier ger Sverigedemokraterna, Sverigedemokratisk Ungdom eller

Ungsvenskarna SDU tiiif'állen att torgfora sina àsikter".

att revidera "Mediemsvarvningskampanjer ska kiart betona var ideologi och inte

materiella förmàner" fran Koping samt "I alit UNF-material och i alia

sammanhang galiande medlemsokning nämns alitid uppfoljning som en vital

del" fran Boràs till en ny princip "Alia sammanhang gailande medlemsokning
ska kiart betona var ideologi och ha uppfaijning som en vital del.

att stryka "Dà personer omnämns i UNF:s framtida material ska vederbOrande

benämnas med det pronomen vederbOrande onskar. Detta innebär att

vederbörande ska tillfrâgas om vilket pronomen vederbörande viii benamnas

vid. I de fall i UNF:s material, dâ pronomen inte refererar till en specifik

person, skail könsneutralt pronomen användas".

att stryka § 240 "Det ska finnas ett jamlikhetspass i alia UNF:aren-utbildningar".

att stryka §169 "Forbundsstyreisen ska ta hansyn till alder, kön och andra faktorer

när man utser dem som ska sitta i utskott, leda kurser osv.

att revidera UNF:s principer i enlighet med forbundsstyreisens forslag.

§ 157

MOTION OM ANSVARIG UTGIVARE FOR MOTDRAG

Lucas Ni!sson, mötesordförande, konstaterade att motionären inte var pa piats.

Motionären foreslog kongressen besiuta

att utgivaren for Motdrag ska vara redaktOren.

Semanur Taskin och Olie Gynther-Zillén redogjorde for forbundsstyrelsens svar pa motionen.
m

Forbundsstyreisen äiskar motdrag och de älskar kongress. Men de viii inte behova ha en

kongress om vi far en ny redaktör och därför yrkade de avsiag pa motionen. Forbundsstyrelsen

foreslog kongressen besluta

att avsla motionen i sin helhet.

I)3
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§ 158

TIPS FRAN COACHEN

Semanur Taskin, forbundsstyrelsen, frágade mötet ifall de har kännedom om hur man gàr till

vaga for att trösta en vegan. Flera personer svarade "soja soja, ingeflira".

Lucas Nilsson, mötesordförande, pâpekade att Semanur förbereder sig for livet i IOGT-NTO

med sina dad jokes.

Semanur Taskin, forbundsstyrelsen svarade att det var sà torrt att Lucas behovde dricka.

§ 159

UPPSKATTNING TILL PROTOKOLLJUSTERARNA

Lucas Ni!sson, mötesordförande, bad mötet att visa lite uppskattning till protokolljusterarna for

det jobb de gor. Mötet gay justerarna en stor, tyst applàd, vilket uppskattades enormt av de

hangivna justerarna.

§ 160

FOREDRAGNING AV VALBEREDNINGENS FORSLAG OM VALBEREDNINGSINSTRUKTION

Karin Eriksson, valberedningen, foredrog forslaget. Hon förklarade att valberedningen inte

anság att det ska vara valberedningens uppgift att bereda forslag pa arvodering samt att de

föreslár en andring av uppdraget for forvaltningsrevisorer till att ocksâ bli verksamhetsrevisorer.

Valberedningen foreslàr kongressen besluta

att anta valberedningsinstruktionen med foreslagna andringar.

§ 161

FOREDRAGNING AV REVISORERNAS FORSLAG OM UPPDRAGSBESKRIVNING FOR UNF:S

INTERNREVISORER

Jonathan Spànberger, revisor, sade att ban tyckte att forslaget ska anses foredraget.

Revisorerna foreslog kongressen besluta

att anta uppdragsbeskrivningen.

§ 162

PRARTISK INFORMATION INFOR KOMMANDE GRUPPDISKUSSIONER

Linus Henriksson, forhalningsgeneral, informerade om att vi ligger lite efter i schemat. I schemat

star det att vi ska pa sommarvàgen i stan. Det skall vi inte. Vi ska efter middagen vara tillbaka bar

18:30 for fortsatt mote till senast 20:30. Màlet är att bli kiara med klimatengagemang och

fossilfritt innan kvallen är slut. Middagen kommer vara mellan 17:30 och 18:30. Efter mOtet

ikvall är det FS-show. Linus fortsatte med att informera om vad som kommer finnas pa
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skärmarna under gruppdiskussionerna. Vid skärm I diskuteras instruktion for valberedning och

uppdragsbeskrivningen for revisorer. Pa skarm 3 diskuteras motionerna om uteslutning och

ansvarig utgivare. Vid skärm 4 diskuteras UNF:s principer samt motionen om

Sverigedemokraterna.

Lucas Niisson, motesordforande, informerade om att det kommer vara diskussioner i en timme

och därefter plena i en timme. Atersamling fOr plena kommer ske klockan 16:25.

§ 163

FRIA GRUPPFASANER

Mötet flog iväg till fria gruppdiskussioner.

§ 164

ATERGANG TILL PLENA

MOtet àtergick till plena kiockan 16:27.

§ 165

ORDNINGSFRAGA

Lucas Nilsson, motesordfOrande, upplyste om att en del ordningsfràgor har betats av i det tysta

av ordforandegruppen, bara setts som medskick eller fixats pa annat sätt utan att tas upp

m untligt.

Lucas Nilsson, mötesordfOrande, fortsatte med att informera om att det inkommit en

ordningsfràga om att ordet revidering ska förklaras. Lucas fOrklarade att revidering betyder att

man viii ändra nàgot som antagits tidigare, till exempel av en tidigare kongress. Detta gjordes till

exempel med det drogpolitiska programmet under denna kongress.

ri

ORDNINGSFRAGA - EMIL JOHANSSON FYLLER AR

Motet sjOng dusten for att fira Emil Johansson som fylide àr den dagen, samt gay honom ett

trefaldigt leve.

§ 167

JUSTERING AV OSTLANKEN

Kongressen beslutade

att fastställa Ostlänken till 62 närvarande kilometer.
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§ 168

MOTION OM DROGPOLITISICT REFORMPROGRAM

Lucas Nilsson, mötesordforande, konstaterar att inga forslag har fàtt tillrackligt mânga

gillamarkeringar for att lyftas.

§ 169

TVERSAMHETER ICRING ARBETSORDNINGEN

Simon ThOrn, Goteborg-Bohuslan, undrade Over arbetsordningen. Han sade att forsiagen har

stâtt som avslagna i VotelT valdigt lange och det har inte gâtt att gillamarkera dem och undrade

om detta är som det ska.

Lucas Nilsson, mötesordfOrande, svarade att han tolkade arbetsordningen som att forslagen
behOver Ia 12 gillamarkeringar under diskussionsgrupperna. Efter gruppdiskussionerna gár det

inte iängre att markera dem. Lucas rekommenderade mötet att inte lyfta forslag som inte fàtt

tillrackligt mànga gillamarkeringar, eftersom det rimligtvis betyder att de har svagt stOd.

Anneli Bylund, forbundsstyrelsen, fortydligade att det ska finnas mojlighet att gillamarkera

forslag fram tills plena börjar, vilket framgàr av punkt 8 under rubriken "fria gruppdiskussioner"

i arbetsordningen.

Lucas Nilsson, motesordförande, sade att han kommer avgà som mötesordfOrande och tar med

sig sina fern kollegor. Mer seriöst tillade han att vi sâklart kommer följa detta framöver. Han

tyckte ocksâ att mötet kunde ha lite overseende med om flagon vill lyfta nâgot fOrslag som

hamnar som avslaget i VotelT for tidigt.

§ 170

MOTION OM DROGPOLITISKT REFORMPROGRAM

Kongressen beslutade

att notera att attsatserna i motionen inte behandlas.

§ 171

RIKSSTYRELSENS FORSLAG OM UTREDNING AV MEDLEMSLÔFTET

Jakob Hjort, Vasterbotten, undrade vad som händer om vi inte bifaller dessa attsatser.

Anneli Bylund, forbundsstyrelsen, svarade att vi kommer fâ en fruktansvart dàlig relation till

IOGT-NTO eftersom det är en viktig fràga for dem. Vi kommer fà hela dem emot oss.

Kongressen beslutade

att tillsätta en rOrelsegemensam utredning gallande uppdaterat medlemslOfte. Lv)

att till kongresserna och förbundsmOtet 2021 Iagga ett forslag utifrán utredningens

slutsatser. J
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§ 172

SIDNUMMERFORVIRRINC

Lucas Nilsson, mötesordförande, hittade inte var i kongresshandlingarna motionen om mer

demokrati lag. Emil Johansson, mötessekreterare, visade sidan for Lucas. Lucas pâtalade att Emil

inte bara fyller âr, han ar ytterst kompetent ocksâ.

§ 173

BESLUT OM MOTION OM MER DEMORRATI

Kongressen beslutade

att forbundsstyrelsen i sin utredning om framtidens kongressformer ocksà utreder behovet

och funktionen av en extra forbundsstamma.

§ 174

UTREDNING OM MANDATPERIODER

Kongressen beslutade

att ge forbundsstyrelsen i uppdrag att utreda langden pa mandatperioder pa alla nivâer och

redovisa slutsatserna pa kongressen i Jonkoping 2021.

§ 175

DISKUSSION KRING MOTION OM KLIMATENGAGEMANG

Simon Thorn, Goteborg-Bohuslan, hälsade till lagret som var pa besOk. Han fortsatte med att

yrka for att UNF ska anta principen om att engagera sig lângsiktigt tills klimatkrisen är lOst, men

han brydde sig inte sá mycket om ifall hans eget eller Leos forslag bifalls. Han ansâg att vi ska

utreda som förbundsstyrelsen sager fOr att det ska bli bättre framOver.

Leo Rudberg, Stockholm, sade att vi inte kommer lOsa detta pa tvâ âr och därför bOr anta mer

grundlaggande principer. Han fOrk1arade att skillnaden mot Simons forslag är att Leo fOreslàr att

vi tar stalining mot fossil infrastruktur. Han fortydligade att han menade satsningar pa fly

infrastruktur, som till exempel att ta stallning mot nya flygplatser och inte for att lagga ner

befIntliga flygplatser. Detta kan verka som godtyckliga forslag men de är baserade i forskning.

Forskaren Kennet Andersson, till exempel, foresprâkar precis den här typen av politik.

Noel Wallin, Uppsala, inledde med att klimatet är som tidigare sagt valdigt viktigt och det är

viktigt att man pratar om det men att han tycker detta är fel sammanhang att prata om detta i. Vi

är primart en nykterhetsorganisation. Vad har oljeledningar och flygplatser med nykterhet att

gOra? Vad bar ett nytt kolkraftverk med nykterhet att gora? Vi bör inte sprida vart fokus for

brett. Vi bor fokusera pa vârt huvudkoncept och inte sprida Ut OSS till den nyaste hippa saken att

prata om och engagera oss i. Som ett exempel jämfOrde Noel med att UNF gàr i prideparaden.

Det är inte samma sak att aktivt engagera sig i klimatfrágan och prideparaden dà pride inte är
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nágot vi arrangerar. Gâr vi in i klimatfrágan tar vi en aktiv organisationsroil och det är en helt

annan sak.

§ 176

0RDN INGSFRAGA

Felix Halvarrson,Jamtland, yule lyfta foljande forslag, som inte fàtt tillrackligt med

gillamakeringar, for att den tar upp nàgot vi inte ofta nämner, nämligen klädindustrin och dess

enorma miljopàverkan:

att UNF tar avstànd mot klädindustrin, som star for mer utsiapp an hela

flygplansindustrin och hela fartygsindustrin. Dessutom slapper

kladproduktionen Ut kemikalier, använder over 90 miljarder kubikmeter

vatten om àret och slapper Ut 16 gànger mer mikroplast an

kosmetikaindustrin. Forsiag pa saker vi kan gora är att: Anstälia elier làta

funktionarer sälja secondhand i lokaler som UNF ager, och iàta UNF:are och

aila andra som viii donera kläder secondhand butikerna. UNF kan ocksà endast

kopa kläder som ar gjord pa ekologisk bomull.

Kongressen beslutade

att lyfta ovanstâende forsiag.

§ 177

DISHUSSION KRING MOTION OM KLIMATENGAGEMANG

Wilhelm Wiren,Jonkoping, pâminde om att vi inte bara bar nykterhet utan även demokrati och

solidaritet i var vision. Han sade att dessa även ligger även fOre nykterhet i visionen om han inte

minns fei. Vi màste även tänka pa detta, vi kan som sagt inte vara nyktra om det inte finns en

värld att vara nykter i.

Sigrid Bjork, Orebro, pâtalade att alkohoiindustrin och drogindustrin är stora klimatbovar. Vi

bryr oss om att fâ bort alkohol och droger. Dessa industrier pàverkar klimatet sâ det blir rimligt

att vi ska gOra motstând mot dem ur detta hanseende ocksà.

Astrid Eriksson-Tropp, Goteborg-Bohuslan, yrkade bifall till motionen eftersom den lever upp

till var vision om demokrati och solidaritet rOrande de som drabbas av klimatkrisens effekter.

Detta finns i var arbetsplan sà därför är det rimiigt att bifalia motionen.

§ 178

BESLUT OM MOTION OM KLIMATENGAGEMANG

Kongressen beslutade

att UNF ska engagera sig fOr att klimatkrisen ska lOsas.
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att anta UNF:s klimatpolitiska ramar och att UNF utgàr fran dessa i organisationens

klimatengagemang.

att avslâ forslaget om att UNF ska ta avstànd fran klädindustrin.

att UNF:s forbundsstyrelse vid nästa kongress lämnar en utredning kring hur UNF skall

engagera sig i klimatfrâgan.

§ 179

DISKUSSION KRING FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM ETT FOSSILFRITT UNF

Lovisa Edstrom, Västerbotten, foreslog kongressen besluta

att "ersattning endast ges for resa med flyg baserat pa fossila bränslen om

tidsvinsten är mer an 7 h." ändras till "ersattning endast ges for resa med flyg
om resan är mer an 7 h".

Sebastian Udenius, Gavleborg, foreslog kongressen besluta

att ersattning for resa med bi! uppgàr till 1,85 kr per km.

Om detta forslag avslàs foreslog Sebastian Udenius, Gavleborg, kongressen besluta

att ersättning for resa med bil driven med fossila bränslen ska ges om resa med

annat fárdmedel är omojlig pa grund av fysisk eller psykisk ohälsa.

att ersättning fOr resa med bil driven med fossila bränslen ska ges vid samâkning.

Sebastian Udenius, Gavleborg, foreslog kongressen besluta

att ersättning fOr resa med cykel, vid resa (enkel vag) over 5 km, uppgâr till I

kr/km for hela resan.

Forbundsstyrelsen jamkade sitt forslag med Sebastian Udenius forslag om ersattning for resa

med cyke!.

§ 180

ORDNINGSFRAGA

Det inkom en ordningsfràga om att lyfta fOljande tvà forslag fran Emmelina Hjort, Västerbotten,

som inte fàtt tilirackligt mànga gillamarkeringar:

att ersattningen for resa med bil är 1,35 kr per km om bilen drivs med fossila

bränslen.

att ersättningen fOr resa med bil uppgâr till 1,85 kr per km om bilen drivs med el,

biogas, etanol eller HVO 100.

Jakob Hjort, Västerbotten, uttalade sig angàende den andra attsatsen. Det var en miss i

originalforslaget som gjorde att man kunnat ha en dunk etanol i bakiuckan och saga att det finns
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i bilen och pa sà vis hypotetiskt fá ersättning. Det är fixat genom att saga att bilen màste drivas

med ett rim!igt drivmedel.Jakob yule starkt yrka starkt bifall pa den for han yule inte ha dâliga

formuleringar.

Lucas Nilsson, mOtesordfOrande, gjorde ett litet medskick till mOtet om att detta endast handlar

om att lyfta forslagen, sâ alla kan ta lite kol!ektivt ansvar for tiden genom att inte diskutera sà

mycket i den bar fràgan.

Kongressen beslutade

att lyfta forslaget om att ersattningen for resa med bil är 1,35 kr per km om bilen drivs med

fossila bränslen.

att lyfta forslaget om att ersättningen for resa med bil uppgâr till 1,85 kr per km om bilen

drivs med el, biogas, etanol eller HVO 100.

§ 181

DISRUSSION KRING FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM ETT FOSSILFRITT UNF

Johan Stoltz, Norrbotten, yrkade avslag pa första, andra och tredje attsatsen. Han berättade att de

har en verksamhetsutvecklare som bor i Luleá och om hen âker pa varvning i Jokkmokk sà tar

det med buss tre timmar sà en hel värvning och uppfoljning skulle ta en och en halv till tvà

arbetsdagar. Med traktamente och arbetstid blir det stora kostnader om vi bifaller detta dà

verksamhetsutvecklaren inte kan ta bilen. Vanligtvis tar resan 11-12 timmar att genomfora.

Johan trodde att detta inte bara skulle galla Norrbotten utan säkert mánga andra ställen ocksâ.

Astrid Eriksson Tropp, Goteborg-Bohuslan, tryckte pa att det behövs en skilinad mellan fossilt

och fossilfritt for att uppmuntra till fossilfri transport. Astrid yrkade pa att om det blir avslag pa
forsta andra och tredje attsatsen, enligt vad Johan Stoltz yrkade pa, yrkar hon bifall pa de tvâ

forslagen fran Emmelina Hjort, som lyftes i den tidigare ordningsfrágan.

Wilhelm Wiren,Jonkoping, sade att han tolkar andra attsatsen som en uppmaning till att resa

med bil ska ske med fornybara bränslen när det är mojligt.

Johan Fridlund,Jamtland, höll med Johan Stoltz fran Norrbotten och förklarade att de har

samma problem. Det är bra att fràgorna lyfts for det är bra att vi funderar pa hur vi förhàller oss

till detta. Ska vi betala reseersattning och ska vi flyga eller inte och sà vidare. Johan trodde inte pa
olika reseersattningar, men tyckte generellt att de var for làga, men det har egentligen mer med

skatteverket att gOra. Räknar man med slitage är ersattningarna for làga. Johan yrkade for att

avsla fOrsta andra och tredje attsatsen.

Sigrid Bjork, Orebro, yule att fossilfritt skulle uppmuntras, men fràgan om ersattning kan Iätt bli

en klassfràga. Fossilfria bilar och hybridbilar är dyrare och svàrare att hitta pa

andrahandsmarknaden. Skulle mer ersattning betalas for dessa bilar sà gâr ersattningar till de

som redan har ràd. De som köper den skruttiga bensinbilen som var billig kanske är dem som
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behöver ersattning for resor mest. De har inte râd att ta sig p nat annat sätt. Sigrid tillade att i

hennes distrikt var kollektivt tyvärr dyrare an bil.

Emmelina Hjort, Vasterbotten, sade att det är orimligt att inte kunna fa ersättning for fossilbil

for det är sá fà som har fossilfria bilar och det är dyrt att infOrskaffa. Hon yrkade därfOr bifall pa
sina forslag om en mindre reseersattning for fossila bränslen och en stOrre reseersattning for

fossilfria. Hon tillade ocksà angàende flygresor att tidigare har ersattning utgàtt om restiden är

over sex timmar men nu handlar det om en tidsvinst pa minst sju timmar. Detta blir en valdigt
stor skilinad eftersom den alternativa resan mâste vara sju timmar langre an flygresan sâ den

máste vara valdigt lang for att man ska fa ersattning for flygresan. Hon yrkade darfor bifall pa
Lovisas forsiag om att det ska vara mer an sju timmar total restid snarare an sju timmars skilinad.

Simon ThOrn, GOteborg-Bohuslan, betonade att detta är en jatteviktig fràga. Vi har en resepolicy
som sager en massa saker. Men vi gOr i nulaget inga forslag om att andra resepolicyn utan flu

diskuteras en mangd forslag om lOsa principer som star emot resepolicyn vi har samtidigt. Det

yore olyckligt att gâ vidare sâhär utan det yore istallet bättre att uppdragsge forbundsstyrelsen att

uppdatera resepolicyn och ta med sig diskussionerna har i underlaget. Simon avsiutade med att

pâpeka att han kandiderar till fOrbundsstyrelsen om det var nágra som inte redan fOrstâtt det.

Elena Westlund, Gavleborg, yrkade bifall pa forslaget om att ersättning for resa med bil driven

med fossila bränslen ska ges om annat f'árdmedel ar omojligt pa grund av ohalsa.

Caroline Eriksson, Jamtland, avslöjade att fossilfria drivmedel och tiliganglighet ar nàgot hon

kan prata om hur lange som heist for hon baserade sitt gymnasiearbete pa hurjamtlarid ska vara

fossilfritt 2030. Det kravs en otrolig omstallning for transportsektorn i hela landet. Caroline

belyste att utecklingen for fossilfria drivmedel gãr fort och fortare an tidigare. Men det har

forsiaget hade hon veiat se om en eller tvà kongresser. Detta ar inte en verklighet i nàgot av

norrlandsdistrikten. Hon yule slà ett slag for det Simon sade tidigare om att detta ar nãgot som ar

aktuellt fOr kommande FS och resepolicyn istallet fOr att besluta om detta idag.

§ 182

ORDNINGSFRAGA

Semanur Taskin, fOrbundsstyrelsen, tyckte det var jättebra att fossilfritt diskuteras.

Forbundsstyrelsen har varit lite mer passiva fOr att de viii att kongressen ska diskutera detta och

ta ett beslut man kanner sig bekvam med och for att trigga igàng en bra diskussion. Hon

betonade daremot att det ar lite problematiskt med attsatser som gàr emot en befmtlig

resepolicy. Hon tyckte det skulle vara battre att forma en ny resepolicy utifràn alla dessa

diskussioner sekreterarna satt och svettigt kampade med att knappa in i protokollet.

Semanur fOreslog därmed kongressen att lyfta fOijande tvà attsatser fran fOrbundsstyrelsens

fOrsiag:

att kongressen uppdragsger forbundsstyrelsen att uppdatera resepolicyn.
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att UNF ska klimatkompensera genom certiflerat foretag vid Va! av icke-fossilfria

Lard- och drivmedel.

Kongressen beslutade

att lyfta forslaget om att kongressen uppdragsger forbundsstyrelsen att uppdatera

resepolicyn.

att lyfta forslaget att UNF ska klimatkompensera genom certiflerat foretag vid val av icke-

fossilfria Lard- och drivrnedel.

§ 183

PRARTISK INFORMATION

Lucas Nilsson, motesordförande, informerade mötet om att àtersamling ska ske 18:30 efter

middagen. Han fortsatte med att hogt undra vad det kommer bli for mat. Han gissade pa nâgot

vegetariskt.

Linus Henriksson, forhalningsgeneral, lovprisade kongressens bra jobb med dagens punkter men

att vi har en del kvar att beta av och kommer behöva sitta langre an planerat ikvall. Efter

middagen kommer kongressen fortsätta med diskussion kring forslaget om ett köttfritt UNF fOr

att tjana in tid. Troligtvis kommer vi hâlla pa till cirka 20:00.

§ 184

AUKTIONERING AV MOTEl

Mötet auktionerades ut for 17:30.

d41
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Torsdag den 27 juni TOLFTE SESSIONEN

Ordf.: Lucas Nilsson

Therese Dahlén

§ 185

ATERUPPTAGNING AV MOTET

Mötet àterupptogs 18:30.

JUSTERING AV ROSTLANGD

Kongressen beslutade

att fastställa rostlangden till 66 närvarande ombud.

§ 187

FORTSATT DISKUSSION OM ETT FOSSILFRITT UNF

Sekr.: Jonathan Kraft

Karl-Johan Johansson

Caroline Eriksson,Jamtland, pratade med förbundsstyrelsen om forslaget och rapporterade fran

Semanur Taskin som nämnde att syftet med forslaget var att väcka debatt och se vad kongressen

tycker. Semanur hälsade ocksâ att det som känns som det rimligaste forslaget är att skicka vidare

detta till kommande förbundsstyrelsen. Förbundsstyrelsen kan enligt arbetsordningen inte dra

tilibaka sina att-satser som de egentligen vill. Caroline yrkar avslag pa deras att-satser och bifall

pa att skicka vidare forslaget till nästa forbundsstyrelse. Forbundsstyrelsen hälsade alltsâ till

ombudsforsamlingen att stryka alla attsatser och sedan skicka vidare frâgan till nästa

forbundsstyrelse.

Felix Halvarsson bar pa VotelT foreslagit

att 'tVid upphandling av produkter och tjänster bör krav ställas pa att foretaget
har ett miljöarbete, som syftar till minskade utslapp av fossila vaxthusgaser,
social och ekonomisk hállbarhet och minskad miljobelastning." ändras till "Vid

upphandling av produkter och tjänster bör krav stallas pa att foretaget bar ett

miljöarbete som syftar till minskade utslapp av växthusgaser och arbetar for

social och ekonomisk hàllbarhet och minskad miljobelastning."

§ 188

BESLUT OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM ETT FOSSILFRITT UNF T1i
Presidiet förkJarar propositionsordningen och foreslàr att ställa forslaget om att skicka vidare

forslaget till forbundsstyrelsen mot alla andra forslag (förutom forslaget om att upphandling och
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inkop främst sker fran foretag med hâllbarhetspolicy), sà lange det är en overvaldigande

majoritet.

Kongressen beslutade

att följa propositionsordningen om att ställa forbundsstyrelsens forslag om att uppdragsge

forbundsstyrelsen att ta fram en ny resepolicy mot alla andra forsiag, förutom forslaget

om att upphandling och inkop främst sker fran foretag med hàllbarhetspolicy.

kongressen uppdragsger forbundsstyreisen att uppdatera resepolicyn.

att upphandling och inkop främst sker fran foretag med hâllbarhetspolicy

§ 189

ORDNINGSFRAGA OM AlT RIVA UPP FORSLAGET TILL BILDINGSSYSTEM

Terese Hellström, Stockholm, vill riva upp bildningssystemet eftersom det har kommit

information orn att budgeten kommer gà plus och att kongressen dá kanske vill satsa pa

specialisten drogpolitik med de kvarvarande pengarna.

Kongressen besiutade

att inte riva upp forsiaget till bildningssystem.

§ 190

FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM ETT KOTTFRITT UNF

Max Wallin, Uppsaia, sade att medan forslaget är bra i sin mening sà tycker Max att vi glommer

bort vissa delar av organisationen i detta forslaget. Aven om en tycker att aldre UNF:are kan äta

köttfritt sâ kanske de yngre av oss kiarar av den dieten. Under onsdagen var det personer som

grat pa grund av brist pa flaring och av utmattning. Max tycker ej att detta är hàllbart och viii ha

en kongress for alla och dâ funkar inte ett sânt har fOrslag. Alla kiarar inte vegetarisk kost,

exempelvis personer som är i puberteten. Alla känner inte helier till vad kroppen behover fa i

sig. Sammantaget sà yrkar Max avslag pa forslaget.

Noel Wallin, Uppsala, sa att miljön är i ett kritiskt lage men att vi mâste tanka hâllbart. Sjaiv sag

Noel flera personer under som satt i horn och grät under onsdagen, vars energinivá har sankts

rejält under kongressen for att de inte fâtt i sig den naringen de behöver for att vara aktiva. Det

är ett valdigt intressant experiment som forbundsstyrelsen har genomfort. Noel kanner flera pa

aktivitetsiagret som sager att energilaget har sankts drastiskt efter de första dagarna. Det är ett

intressant experiment som visar att det for bela organisationen inte är ett bra sätt att gà framàt.

§ 191

ORDNINGSFRAGAOMATTVACRAKATTEN

Votering begardes och verkställdes.
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Kongressen beslutade

att med 31 roster mot 25 inte väcka katten.

§ 192

FORSTSATT DISKUSSION OM ETT KOTTFRITT UNF

Gabriella Olsson, Dalarna, stOdjer forbundsstyrelsens forslag och ändrade sin àsikt efter att ha

lyssnat pa forbundsstyrelsens argument. Forbundsstyrelsen har valdigt fâ arrangemang som

fOrbundsstyreisen arrangerar där deltagarna sakerligen kan kiara sig utan kött och samtidigt

pàverka miijOn mindre.

Mikaela Lindblom, Gavleborg, meddelade att Gavleborgs delegation foresir

att animaliskt protein ska erbjudas som specialkost utan att en ska behöva ha

bevis pa det pa nâgot sätt.

Simon SundstrOm, Jamtland, berattade att det är fuilt mojligt att fâ tilirackligt god balanserad

kost vegetarisk om en vet vad en gor. Simon hMler fuilt Ut med Gabrielia Olsson och yrkar även

bifal! pa bade Felix Halvarssons forslag om att ställa krav pa att maten ska vara naringsrik och

forbundsstyrelsens forslag om att ha köttfria forbundsarrangemang.

Hanna Haglund, Skàne, slog ett slag for Adam Osterdahis forsiag om att alla mâltider utan

middag ska vara vegetariska. Detta for att kiart att det gar att kiara sig utan kOtt men en minskar

fortfarande konsumtionen om en bar màltider och tyckte att det racker med en mâltid.

Adam Osterdahi, Gotland, fOreslog

att istället for totaiförbud pa kOtt sâ ska alia mâltider fOrutom middag vara

vegetariska men självkiart ska de som viii äta vegetariskt eller veganskt fâ gora

det. Urn en tanker sig att kottintaget är fOrdelat pa en dag med 100% totalt, sà

sker 20% pa frukosten, 40% pa lunch och 40% pa middagen, sà tar en ändà bort

60% av det dagliga kottintaget om en bara bar kött pa middagen.

Terese Hellström, Stockholm, yrkar bifall pa fOrbundsstyrelsens forslag dà Terese har varit

vegetarian sen 12 àr gammal och ändà uppratthâilit en aktiv livsstil. Det handlar inte om

vegetarisk kost, det handlar om att äta naringsrik kost. Det gár att äta naringsfattig kost även om

det är kött och vill därför slá ett slag for Felix forslag om att ställa krav Dà att maten ska vara

naringsrik. Aven orn kongressen inte bifaller forbundsstyrelsens fOrslag sâ tycker Terese ändà att

vi kan rOsta for Felix forslag.

Felix Halvarsson,Jamtland, vill stödja forbundsstyreisens forslag helhjartat men fOreslâr

att krav stalls pa kostens naringsvarde for att undvika mycket ensidig kost.

vilket Felix även bade gjort orn det var kOtträtter.
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Ida Lundberg, Jamtiand, stödjer Felix forslag och nämner att visst, kör vegetariskt, men det ska

vara bra vegetariskt. Ida pàpekade att maten hade blivit bättre under veckans gang, men om en

ser tilibaka till första lunchen som i stort sett var pyttipanna av potatis, fick som diabetiker tänka

om och oka sin insulinmangd rejalt eftersom det mest bara var koihydrater i maten. Hailer starkt

med Felix och se over naringsvardet sà det inte bara är koihydrater i maten.

Johan Fridlund,Jamt!and, intar talarstolen med att saga att flu kommer surjamten.Johan hailer

inte med förbundsstyrelsen for första gàngen hittilis, men hailer däremot med Adam bsterdahls

forslag om att äta en mâltid per dag som innehâlier kött. Johan tycker absolut att vi bör tänka vad

vi äter, men sjalv aterJohan aidrig vegetariskt hemma.Johan tycker inte ens att pannkaka är

vegetariskt, men rattade sig med att saga att det bara är en efterrätt. Vi kan börja tänka pa vad vi

ska äta och da kan det vara bra att gora en rätt per dag som inte är vegetarisk.

Elena Westlund, Gavleborg, tyckte egentligen inte att UNF ska bli köttfritt men om det blir det

sa ska en fâ äta kött om en viii. Vissa kiarar faktiskt inte av att äta vegetariskt en vecka eller bara

nágra dagar och jag är en av dem.

Owen Piksen, Kronoberg, bar förstàtt att vissa personer bar tydligen inte idara mer an en dag

utan att äta kött. Owen tycker att vi kan komma pa en annan losning som till exempel att äta

insekter for det är ocksà en bra proteinkalla.

Kongressen beslutade

att endast äta insekter pa kommande forbundsarrangemang.

§ 193

ORDNINGSFRAGA OM STRECK I DEBATTEN

Jonah Norberg, Vasternorrland, menade att vi inte borde sätta streck i debatten. KOttfriheten är

ett väldigt touchy subject eftersom UNF inte bara bestâr av nykterister utan ocksà av mânga

veganer och vegetarianer. Detta är en mycket viktig frâga och om vi sätter streck i debatten nu

riskerar vi att gâ miste om goda argument som kan andra ombudens àsikter pa ett positivt sätt.

Ellen Hjort, Västerbotten, yule sätta streck i debatten dà det är redan är mànga som star pa

talarlistan. Ellen sakupplyste även mötet om att streck i debatten innebär att alia som bar mer att

saga kommer fá mOjlighet att skriva upp sig pa taiarlistan en sista gang. Ellen menade att det

mesta borde kunna bli sagt under den tiden och poangterade dessutom att de fiesta ombud nog

redan har tänkt Ut hur de ska rösta.

Kongressen besiutade

att sätta streck i debatten.
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§ 194

YTTERLIGARE FORTSATT DISKUSSION OM ETT KOTTFRITT UNF

Presidiet berättade att de fátt in en uppmaning fran ombud om att komma med nya argument

och inte upprepa gamia i diskussionen om köttets lustar.

Sara Johansson, Kronoberg, ansàg att UNF absolut ska bli köttfritt och poangterade att mycket
handlar om hur en titlagar maten och inte att den är vegetariskt.

Robert Höök, Gavleborg, yrkar avsiag pa forbundsstyrelsen forslag om köttfritt UNF dâ det är

mer klimatsmart att äta lokaiproducerad mat fran svenska bonder. Robert avslutade retoriskt

med att "och ni sager att detta är bra for miljön. .

Sigrid Björk, Orebro, berättade att hon har mânga aliergier men trots detta lyckats överleva hela

veckan pa endast vegetarisk kost.

Jonah Norberg, Västernorrland, berättade att han tror pa ett köttfritt UNF där vi inte behöver

kott men näringsrik god mat som, precis som Felix sa, är tillagad pa ett bra sätt. Jonah ansâg

vidare att det stora problemet inte är maten utan langden pa matatningsperioden. Jonah är ung

och växer och behöver därför äta valdigt mycket. Men sàdant tar tid! Jonah föresiâr därför att

folk sätter sig med varandra och äter mâltiderna under en langre tid sà att de far i sig mer flaring:

"det är inte fel pa vegetarisk mat, det är fel pa atningstiderna".

Emma Nordh, Värmiand, boll med om att köttatande inte är bra for miljon och ansàg att for dem

som har behov av kOtt och inte viii äta det som erbjuds sâ star det fritt fram att infOrskaffa och

bekosta sin kost pa egen hand istäiiet for att UNF ska gOra det.

Christine Bokstrom, âhörare, ansàg att det är en konstig diskussion som fOrs. Christine noterar

argumeriten om miljö och att kött har en pâverkan dar men menade att det mest miljovariiiga är

att äta lokaiproducerad mat oavsett om det galler kOtt eller gransaker. Det är dâ sämre for miljön

att äta vegetariskt och behova importera soja fran lander sà att regnskogen skovlas.

Kariri Eriksson, Skaraborg, menade att vegetarisk är klimatsmart. Det är ingen âsikt utan fakta.

Det är ocksâ fakta att sojabonor som odlas skOvlar regnskog. Men soja används främst som foder

till köttdjur. Det är därför bättre att äta sojabönor direkt eftersom det bidrar mindre till

klimatavtryck an att ge det till ett djur och sedan äta djuret. Den som vill äta kött far stà for det

själv, det behöver inte UNF gora.

Astrid Eriksson Tropp, Goteborg, yrkade bifall till forslaget om köttfritt UNF. Det bar sagts

mànga bra saker innan om att köttfritt är klimatsmartare och mer djurvanligt, Viii ocksá yrka

bifail till Leo Rudbergs forslag ifall det är nágon som bar valdigt speciella forutsattningar och

bebover anrian kost.

Casper Rosen, Gavleborg, är emot köttfritt. Tycker att det i sà fall ar battre med narproducerat

kött.
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Semanur Taskin, fOrbundsstyreisen, yule fOrst bemOta argumentet om att bönderna kommer

drabbas negativt av köttfritt. Klimatkatastrofen kommer drabba bönderna aura mest. Vi bOr

belier inte gulla och ha vissa màitider vegetariska och andra inte. Vi màste kora fuilt Ut. Vi bar

10-12 âr pa oss, det är flu eller aidrig. Vi bar inte tid att gulla. Semanur vile ocksä uppmana

motesdeitagarna att vâga hoppa. Vàga testa vegetariskt, det är gott!

Leo Rudberg, Stockholm, pâpekade att det finns mânga ungdomsforbund redan idag som inte

serverar kOtt och att det funkar jattebra. Leo bemötte ocksà argumentet om att kottbOnder

drabbas negativt med att vinodlare ocksà drabbas negativt av UNF:s stallningstaganden men att

det inte är nâgot bra argument for att bekampa en dálig industri. Leo yrkade bifall fOr sitt forslag

for att de som av medicinska skäl behOver äta kOtt ska kunna gOra det. Det ska inte vara en

smaksak men ska heiler inte behova bevisas dâ vi bör kunna lita pa varandra mom UNF.

KOttfritt är bra for miljOn dà köttkonsumtionen minskar men ännu viktigare for att bidra till en

vegonorm som sprider sig till resten av samhäliet. Leo bar studerat kurser pa universitetet och

kan hänvisa till vetenskapliga argument att det är bra for klimatet med kOttfritt. Det finns

dessutom narproducerade vegetariska alternativ ocksâ.

Leo foreslog kongressen

att animaliskt protein ska erbjudas som specialkost at de fOr vilka deta faktiskt är

nodvandigt for deras diet och det inte handlar om en smakfrâga.

Noel Wallin, Uppsala, holl med om att det finns mânga klimatrelaterade argument for kOttfritt

men menade ocksâ att det kan skapa problem for personer som inte är vana vid vegetarisk kost.

Aila vet inte vad de behOver äta for att äta tillrackligt mycket av vegetarisk mat. Speciellt kan en

inte fOrvänta sig att exempelvis en 1 4-âring som bara ätit svensk husmanskost ska bli inkastad i

ett sammanhang där bara vegetarisk mat finns. Det blir svàrt. Den tycker kanske inte om maten,

och även om den gor det kanske den inte vet hur mycket den ska ata. Dâ kan personen bli deppig

och drabbas av lag energi pa grund av brist pa näring. Noel ansâg dessutom att just de

argumenten som sager att om du inte stOdjer kOttfritt sâ är du en dâlig människa fOr att du inte

hjalper klimatet är en härskarteknik fOr att pâkalla skam.

Elena Westlund, Gavleborg, har pratat med kassOr-Olle som har reserverat sig mot fOrslaget.

Enligt Elena sager Olle att han ger sina djur gras och att han som bonde tanker klimatpositivt.

KassOr-Olle lagrar som bonde kol in i marken. Elena tycker som Olle och tillagger att hon även

bar stOd av Mikaela Lindblom. Yrkar därfOr nej till kOttfritt: "ni andra far garna gora det, men

varfOr ska vi behOva äta vegetariskt nat vi inte vill gOra det?"

Felix Halvarsson,Jamtland, menade att narproducerat svenskt kOtt ofta är for dyrt vilket gOr att

vi ofta kOper in dâligt kOtt fran Tyskiand eller i värsta fall Brasilien. Ville ocksâ bemOta Adam

Osterdahis fOrslag som han tycker är problematiskt for dà kan vissa hoppa Over mâltider eller

vänta pa en mâltid de skulle tycka battre om. Hàller ocksâ med Leo om att det yore bra att fa till

en vegonorm samt Semanur om att vi inte borde dalta utan kOra stenhârt.
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Adam Osterdahi, Gotland, menade att det är miljovanligare att valja närproducerat kött jämfört

med sojabonor som odlas genom att skovla regnskog och sedan transporteras Iângt. Det bidrar

tvärtom till Okade koidioxidutsiapp och ökad vaxthuseffekt. Adam slog därför ett slag for

narproducerat svenskt kOtt for alias bästa.

Owen Piksen, Kronoberg, anság att köttkosten kostar mycket pengar och att UNF inte ska

behOva betala sà mycket fOr kOtt som vi gor. Det vegetariska aiternativet kostar mycket mindre

och det kan vii Iangden spara pengar pa samtidigt som vi hjalper klimatet.

Forslag 5:Johan Dixelius (johan-dixelius) föreslâr att animaliskt Protein ska erbjudas som

specialkost at de som kan komma med bevis pa att detta är nodvandigt for deras diet och inte

handlar om en smakfrâga.

Forslag 6: Leo Rudberg (leorudberg) föreslâr att animaliskt protein ska erbjudas som specialkost

at de for vilka detta faktiskt är nodvandigt for deras diet och det inte handlar om en smakfràga

§ 195

BESLUT OM ETT ROTTFRITT UNF

Presidiet noterar att propositionsordningen ser Ut som en karta over en modern tunnelbana.

Motesdeltagarna fotade powerpointbilden som visades upp som om det var en turistupplevelse.

Johan Dixelius forslag om att animaIiskt protein ska erbjudas so speciaikost drogs tillbaka.

§ 196

KONSTPAUS OCH PRARTISK INFORMATION

Linus Henriksson, forhandlingsgeneral, informerade om att det finns motesklimatsenkater som

motesdeltagarna garna far fylla i.

§ 197

FORTSATTNING BESLUT OM ETT ROTTFRITT UNF

Mötet beslutade

att avsià forslag om att animaliskt protein ska erbjudas som specialkost.

När Leos forslag stalldes mot forbundsstyrelsen forslag begardes votering. Omrostningen gjordes

om for att siffrorna till forslagen i VotelT förvirrade ombuden. Presidiet bad ombud som hade

problem med att rösta att skrika panikartat. Wilhelm Wirén skrek panikartat genom att vifta

med händerna.

Kongressen beslutade med 44 mot 20 roster

att avslà fOrsiaget om att frâr1 och med kongressen 2019 ska kosten vara köttfri vid aila

tillfàilen där forbundet bekostar fortaringen.

L(J
Kongressen beslutade
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att anima!iskt protein ska erbjudas som specialkost at de for vilka detta faktiskt är

nodvandigt for deras diet och det inte handlar om en smakfràga.

att krav stalls pt kostens naringsvarde for att undvika en alit fOr ensidig kost.

Johan Fridlund, Adam Osterdahi, Hanna Petersson, Noel Wallin, Max Wailin, Martynas

Giedratis och Magnus Gärdin reserverade sig mot beslutet om ett kOttfritt UNF med

motiveringen: "Jag reserverar mig mot beslutet om ett köttfritt UNF dâ jag tror att vi kan skjuta

oss själva i foten genom att inte erbjuda animaliskt (utan specialkost). Jag tror att det kan pàverka

att vi forlorar medlemmar som kommer pa vâra forbundsarrangemang.Jag tror att detta beslut

kom for fort och att vi bör ha fâtt igenom att det skuile finnas nàgot mâl per dag som är

vegetariskt och nàgot med animaiiskt."

§ 198

ORDNINGSFRAGA OM UNF:S GODIS

En frága om huruvida UNF:s godis var narproducerat och miljovanligt har kommit in, viiket

presidiet inte visste men gissade nej och nej.

LINUS PRARTISKA INFORMATION

Linus Henriksson, forhandlingsansvarig, hälsade "Bra jobbart och tack som fan!" fran

funktionársteamet till ombuden. Under kväilen kiockan nio blir det förbunsstyrelseshow pa

Folkan. Forhandlingarna borjar igen pa morgonen dagen efter klockan 9 och Linus bad

forsam!ingen att inte lämna nàgot kvar pa borden dà de ska byta piats pa alla ombud. Det

innefattar även UNFJamtlands flagga. Forhandlingarna inleds imorgon med Johanna Heildén

ochJobjorn "YoYo" Folkesson och handiar om principblocket. Linus tackade fOr idag!

§ 200

AJOURNERING

Mötet ajournerades 19:46

fl
\-
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Fredag den 28 juni TRETTONDE SESSIONEN

Ordf.: Jobjorn Folkesson

Johanna Helidén

Seki.: Linus Janzon

Johan Ragnemaim

§ 201

ATERUPPTAGANDE

Jobjörn Folkesson, mOtesordfOrande, hälsade alla god morgon och välkommen till dagens

forhandlingar.

Henrik Yxing, Jonkoping, berättade om kongress 2021 och tipsade om att man kan följa

Jonkopings kongressbestyrelsens arbete redan flu.

Jonatan Hjort, VD Miljonlotteriet, besökte kongressen for att berätta om miijoniotteriet. Han

nämnde att när han ser oss känner han en enorm energi och fortsatte med att upplysa om att

mycket av inkomsterna kommer fran lotteriet samt att lotteriets uppdrag är att vi ska kunna

fortsätta bedriva var verksamhet. Han poangterade att han viii att de anstailda ska vara pa plats

fOr att känna hur det känns när vi tar emot pengarna. Tilisammans med 8 andra anställda fran

Miljonlotteriet foredrogJonatan om Miljonlotteriets uppdrag och visade en film om hur

miljoniotteriet ser pa framtiden for lotteriet och tackade sedan for sig. Kongressen applàderade.

Isabeile Benfalk, förbundsstyrelsen, tog emot en check fran miijonlotteriet pa àrets överskott,

vilket denna gang lag pa 98 Miljoner kronor.

Jonatan Hjort, VD Miijonlotteriet, upplyste Isabelle Benfalk, forbundsstyrelsen, om att det flu är

hennes tur att saga tack.

Linus Henriksson gick upp i talarstolen och informerade om att vissa fâtt nya platser pa grund av

tillganglighet. Han tackade for kvallspienan kvälien innan och foredrog dagens schema. I schemat

ingick mycket piena med fortsattning i biocket fran gàrdagen dar javpolicyn och tobakspolicyn

ligger kvar. Sedan pa eftermiddagen skuile diskussionspass om personval ta rum. Han tipsade

även om att till kvallen sker kuiturvagrarnas drogfestivai fOljt av Eurodisco lett av "DJ Untz Untz

Goteborg och Bohuslän". Angàende talarstatistik hade vissa annu inte vait kön och pronomen i

VoteiT. PIer kvinnor hade varit uppe i talarstolen an man och ombud som definierar sig som

annat kOn. "Antal inlagg" och "Använd tid" bade en liknande, om an mer utjamnad spridning.

Det är fler unika kvinnor an man som talat i talarstolen, medan unika antalet man är lagre. De

fyra som talat Iangst totait är alla man. "Tack sâ mycket! Nu kör vi kongress!", avsiutade Linus

Henriksson, forhandlingskejsare.

§ 202

JUSTERINGAVVETELANGD
LJ

Mötet beslutade
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att fastställa vetelangden till 63 närvarande brödbud.

§ 203

FORBUNDSSTVRELSENS FORSLAG TILL JAVPOLICY

Kongressen beslutade

att anta javpolicyn i sin heihet.

§ 204

FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG TILL TOBARSPOLICY

Jens Jorgensen Moberg, fOrbundsstyrelsen, nämnde en andring i förbundsstyrelsen forslag till

tobakspolicyn och yrkade for att rösta pa det nya ändrade forsiaget.

Christine Bokström, IOGT-NTO-medlem och âhOrare fran Gavleborg, sade att hon bryr sig om

UNF och medlemmarna, att hon är UNFare i sjalen och fràgar var en drar gransen for

alkoholindustrin. For att inte stOtta den ska vi t. ex. ej stötta Carlsberg, Nygârda osv. och därmed

aidrig ens kopa alkoholfria produkter sá som Trocadero, Coca Cola osv. Hon pâpekade att det

finns medlemmar i Gavleborg som inte kommer âka och ta deli verksamhet om de inte far bruka

tobak och avslutade med att retoriskt fràga om det inte är bättre om de far bruka tobak som

tidigare och fortsätta arbeta for att utveckJa UNF.

§ 205

INTERNETSTRUL

Lyckan kommer, lyckan gâr och sà var det även med internetuppkopplingen for

motesordforandeJobjorn Folkesson denna gang.

§ 206

FORTSATTNING FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG TILL TOBARSPOLICY

Jobjorn Folkesson, mOtesordforande, fortydligade att policyn bestàr av tvà delar, dels en

rorelsegernensam del och dels en del med forbundsregler och att detta handlar om en andring i

delen med forbundsregler.

Kongressen beslutade

att i Tobakspolicyn ändra "Tobaksbrukande ska aldrig vara en social aktivitet och gOrs

därför aidrig i grupp" till "det ska râda nolitolerans mot tobak pa all verksamhet mom

UNF ".

FOljande ombud valde att reservera sig mot ovan beslut, med hanvisning till Christine

BokstrOms uttalande och ansâg att beslutet är exkluderande mot manga medleinmar.
) (-J

Johan Dixelius, Gavleborg (
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Yuléa Human, Gavleborg

Elena Westlund, Gavleborg

Nellie Martinsson, Gavleborg

Casper Rosen, Gavleborg

Robert Höök, Gavleborg

§ 207

V SJUNGER EN SANG!

En gammal god arbetarsàng bröt Ut! Kongressen sjong "Vi bygger landet"! Sekretariatet noterade

att det ar sekretariatet som bygger kongressen.

§ 208

AJOURNERING AV MOTEl

Mötet ajournerades kl. 09.45 till 10.00.
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Fredag den 28 juni

§ 209

ATERUPPTAGANDE

FJORTONDE SESSIONEN

Ordf.: Jobjorn Folkesson

Johanna Helidén

Sekr.: Emil Johansson

Jonathan Kraft

Jobjorn Folkesson, mötesordforande, uppmanar kiockan 10:00 att ombuden ska skriva till sina

kompisar pa WhatsApp att forhandlingarna àter börjar.

§ 210

GASTSPEL FRAN NBV

Isabelle Benfalk, förbundsordforande, hälsade Vidar Aronsson, förbundsordfOrande i NBV upp

till talarstolen med att förra gasten kommit med en check pa en massa miljoner kronor.

Vidar Aronsson, ordfOrande i studieförbundet NBV, yule ocksà presentera sig med den mörka

bakgrunden Vidar har som förbundsordfOrande i UNF. Vidar har varit pa mânga kongresser
som ombud, och vet att ombuden inte uppskattar att fà höra râd och rekommendationer fran

talare, sá därför delgavs istället tvà misstag som Vidar själv gjort. Det första handlar om

kongressen i Piteâ, där Vidar ringde hem till sina föräldrar vid 23-tiden och var alldeles salig
over hans första dag pa kongressen eftersom de hade pratat om ordningsfràgor och

arbetsordning bela dagen. Det ar roligt med ordningsfràgor, men det ar innehâllet som spelar

roll, och det verkar frnnas f'arre Vidarhaverister pa denna kongress. Den andra lärdomen var när

Vidar var ordforande for Sveriges äldsta aktiva UNF-forening, UNF 38 Kamratkretsen, och blev

uppkallad pa NBV:s kontor. Där skedde ett mOte med en "NBV-tant", som Vidar dà tyckte, och

blev presenterad ett material for studiecirkel om vatten. Vidar var inte ails intresserad och valde

att inte samarbeta med NBV. Det är den andra lärdomen, att folkbildning och NBV har varit

Vidars stOrsta bidrag i livet.

NBV har inte en massa pengar att dela Ut till UNF, men de bar over 60 kontor runt om i landet,

och kan vara en katalysator och hjalp for att kunna forverkliga mànga av vára idéer. I àr firar den

allmänna rösträtten 100 ár, och nykterhetsrorelsen hade detta som en av de viktigaste frâgorna

pa den tiden. I Vidars hembygd Gemla fanns pa den tiden en IOGT-loge som blev utkastad fran

sin lokal eftersom de hade lika mànga man som kvinnor i styrelsen, och kassören var en kvinna.

IOGT-logen byggde dá istället en egen lokal. Idag star fundamentet for ett demokratiskt samhälle

pa spel, samhället praglas av en vaxande polarisering, mer hat och hot samt minskad acceptans

for ett demokratiskt system. Mànga unga tror idag att Sverige skulle vara ett bättre land om det

styrdes av experter istallet for demokratiskt valda. Vârt uppdrag att bevara det demokratiska A

systemet är inte ett uppdrag som är f'ardigt. Vi máste involvera fler i den demokratiska 7c. L/J

processen, och UNF gor ett fantastiskt jobb. Làt oss hjalpas at med det uppdraget. Att na unga

som gamla i demokrati, foreningslivet, folkrOrelsen och nykterhetsrorelsen. Unga bar aidrig
\1;N) -O
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varit sâ nyktra som nu, och att Oscar Olsson uppfann studiecirkeln är lika relevant som nu, och

när vi kommer hem hoppas Vidar att vi skapar fler studiecirkiar och fortsatter stärka

demokratin.

jobjorn Folkesson, nostalgiker, minns ocksâ kongressen i Piteà och pâminns fran Vidar att

Jobjorn själv ocksà var skyldig till arbetsordningsdiskussionen pa den kongressen.

§211

FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM INSAMLINGSARBETET OCH VIT JUL

Tove Achrenius, Alvsborg, hade lagt ett forslag som rör att forbundsstyrelse antingen vill ta bort

bade insamling och VitJul, eller behàlla bâda. Toves forslag innebär att bara ha kvar VitJul, men

ta bort insamlingsarbetet. Vit Jul är en bra satsning och en etablerad kampanj. Det är osäkert om

det gâr att vara kvar i Vit jul och dra sig ur insamlingsarbetet, men det kanske nágon "expert" i

rummet kan svara pa.

Tove föreslàr

att fortsätta att bidra ekonomiskt till Vit Jul men dra 055 UT Insamlingsarbetet.

Denise Oberg, Kronoberg, tyckte att Vit Jul är viktigt, det vi gör som organisation, att pàverka

andra märiniskor pa ett sätt som är positivt. Och vinsten är inte ekonomisk, utan att vi lyckas

pâverka manniskor genom VitJul, och yrkar bifall till Toves forslag.

Ellen Hjort, Vasterbotten, ville, som Simon Thorn pàpekat i kommentarerna pa VotelT, saga att

detta är en av de största och komplexa frâgor kongressen har behandlat och kommer ha stor

pàverkan pa framtida finansiering for rorelsen. Vill en läsa mer om detta finns riksstyrelsens

rapport som beskriver hur arbetet fungerat, och utöver det finns svaret pa motionen om

oberoende fmansiering. Rapporten fran riksstyrelsen har varit positiv, och det kan vara for tidigt

att dra sig ur insamlingsarbetet. Om vi inte tror pa insamlingsarbetet, vad ska vi gora istället?

Ellinor Lof,Jonkoping, tyckte att frágan om Vit Jul var extra viktig, eftersom det är en av de ft

tydliga saker vi gOr for barn och ungdomar i missbruksmiljO. UNF borde fortsätta ge ungdomar

en nykter frizon, och hjalpa ungdomar som drabbas av alkoholfyilda jular. Ellinor yrkar bifall pa

Toves forslag.

Mona Orjes, ordförande IOGT-NTO-rörelsen Ideell Forening, en forening som bestàr avJunis,

UNF, NSF och IOGT-NTO. I foreningen hanteras VitJul, internationellt arbete och

insamlingsarbetet. En kort historisk bakgrund är att när Mona satt i UNF:s fOrbundsstyrelse

funderade de Over hur den finansiella situationen med Miljonlotteriet skulle hâlla, och det har

den gjort fram till nu dá vi ser en minskning. Detta har varit oroande i decennier.

lnsamlingsarbetet är en del av losningen pa detta, de fyra organisationerna valde insamling just m

for att manniskor i Sverige ger mer nu an tidigare, men ocksâ for att vi vill bli bättre med att

kommunicera och sprida vârt budskap. Ett exempel är att om en forening hittar sponsorer till en

verksamhet, exempelvis en ICA-butik som ger varor till ett LAN. ICA-butiken kan dâ bli

budbärare for ens budskap. En effekt som ligger utOver pengarna som det handlar om. Mona vill
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ge credd till UNF:s forbundsstyrelse som ställt mycket krav pa när pengarna fran INRIF

kommer. Mona önskar att de tidigare lyssnat pa UNF, de har lyssnat lange pa de som samlat in

pengar tidigare och har sagt att det tar lang tid att bli en etablerad organisation pa

insamlingsomrâdet. Nu tycker ocksà INRIF att det tagit for lang tid. De haIler pa med ett omtag,

bland annat for att UNF pushat pa. Insamlingsarbetet har skötts lite med vansterhanden,

eftersom vi främst engagerat oss i vára egna organisationer. Nu har INRIF steppat upp, och ett

ganska gediget arbete med ny plan pa hur ett gang brister ska âtgardas. Exempelvis ska UNF

kunna användas som avsändare, om det är en UNF-specifik aktivitet. INRIF ska vara snabbare

när nagot bander i samhället, anvanda sociala medier tydligare och att de rra organisationerna

inte ska behOva lagga in lika mycket pengar.

Mona älskar Vit jul och var internationella verksamhet, och mom insamlingsomràdet har det

skett en del kampanjer som visar upp vad vi gör, och Mona hoppas att UNF vidare vill vara med

i det arbetet, for UNF är viktiga.

Johan Fridlund,Jamtland, tyckte att detta är en otroligt viktig, intressant och spannande frága,

en av de viktigaste pa kongressen. Det handlar verkligen om var framtid mom hela rOrelse.

Johan viii verkligen vara kvar i Vit jul. Johan är osäker pa hur mycket vi bör gâ in med i med i

Vit jul och insamlingen. Vi gàr in med for mycket pengar idag, men kanske borde vi minska mer

an vad vi redan fOreslâs göra. Ombuden uppmanas ocksá att komma upp och beratta vad de

verkilgen tycker i fràgan, eftersomjohan är lite osaker pa vilken att-sats som är bäst.

Astrid Eriksson Tropp, Goteborg och Bohuslan, pàpekade att som mânga sagt handlar det om

mycket pengar, men vi har redan dragit ner med 40 % jamfOrt med tidigare, och eftersom vi efter

det nya forsiaget med budget beraknas gâ plus horde UNF under kommande period vara kvar i

insamlingsarbetet och Vit jul.

Simon Maimborg, Kronoberg, tyckte att Vit Jul är till for att barn ska ha en säker och trygg miljO

under jul, och självklart ska UNF vara med och stödja det. Om inte UNF hjalper till att stödja

dessa ungdomars famiijeliv, vem ska dâ annars gora det?

Isabelle Benfalk, forbundsstyrelsen, papekade att det verkligen är ett vagval vi star inför. Det ar

otroiigt mycket pengar det handlar om, men ocksà var framtid i rörelsen. Manga är positiva till

Vit jul, men det finns ocksâ ett viktigt arbete som är det internationella arbetet. Det är nagot av

det som vi är stoltast over. Tank pa att det är insamlingsarbetet som är ett av tre ben och leder

till att vi kan ha Vit Jul och det internationella arbetet.

Wilhelm Wiren,JOnkoping, hOll med Astrid Eriksson Tropp, och menade att med

budgetjusteringen kommer vi att gà plus. Som Mona sa sâ är det en omorganisering som är pa

vag mom insamiingsarbetet, och om det lyckas kan det mycket väl gà plus.

Tove Achrenius, Alvsborg, menade att insamling inte är dàligt, det gâr att lasa i handlingarna att

intakterna fran insamlingen har Okat. Det kan hända att vi är i ett skede där insamlingsarbetet

kommer fortsätta ga bra, och om UNF nu drar sig ur kommer vi gâ miste om den vinsten som de

andra förbunden skulle kunna gora.
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Lovisa Edström, Västerbotten, tyckte att det är viktigt att det vi hör fran INRIF är positivt och

att vi är pa vag i en fly riktning och därfOr är det for tidigt att dra sig ur nu. Det yore precis som

Tove lyfte trákigt om vi drog oss ur nu, och insamlingsarbetet siâr igenom. Lovisa viii ocksâ siâ

ett slag for Vit Jul som är en av vàra mest kända och framgângsrika kampanjer.

Simon Thorn, Goteborg och Bohuslän, menade att vi hoppas att INRIF ska fä med oss, men vi

máste sjaiva ocksà känna stoithet for insamlingsarbetet, och sprida de kampanjer som ingàr i

insamlingsarbetet.

Semanur Taskin, fOrbundsstyrelsen, viii bara en gang till betona det Isabelie Benfalk sa om att det

internationella arbetet är mycket viktigt ur solidaritetsperspektivet. FOrbundsstyreisen bar

avsiktiigt lagt fram flera forsiag for att kongressen ska kunna bestämma over fràgan. De bar inte

heiler valt nâgon preferens men personligen tycker Semanur att det internationeila arbetet är

viktigt.

Astrid Eriksson Tropp, Goteborg och Bohuslan, ber FS eller presidiet att fOrklara

propositionsordningen.

Jobjörn Foikesson, mOtesordfOrande, forklarar propositionsordningen.

Tomas Fiaia, Skaraborg, bad fOrst om ursäkt om det iät som att en robotröst pratade, eftersom

en liten fusklapp anvandes vid upplasandet. For att iflte bränna var egen stig till finansiering bör

vi vara kvar i insamiingsarbetet. Skaraborg tror att insamling är en viktig väg att gâ.

Avslutningsvis nämns att Vit Jul är viktigt, till och med iivsviktigt.

Tove Achrenius, Aivsborg, menade att sitt forsiag inte star emot det internationella arbetet, utan

att det är en separat frâga.

Allman forvirring râder i salen.

Tove Achrenius, Alvsborg, fortydligade att sitt ursprungliga farsiag grundar sig i

forbundsstyreisens forsiag om att ta bort insamlingsarbetet, men den fràgan är inte lyft ur

gruppdiskussionerna.

§ 212

MOTETAJOURNERADES FOR EN KORT DELEGATIONSPAUS

Mötet ajournerades 10:38 i tre minuter for att delegationerna skulle ha mojlighet att prata ihop

sig.

§ 213

NU HAR DELEGATIONERNA PRATAT KLART

MOtet togs âter upp 10:42.
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§ 214

JUSTERING AV ROSTLANGD

Mötet beslutade

att fastställa rostlangden till 62 närvarande ombud.

§ 215

BESLUT OM INSAMLINGSARBETET OCH VIT JUL

Kongressen beslutade

att fortsätta delta i INRIF:s arbete enligt den finansieringsplan som är beslutad av INRIF:s

styrelse.

att fortsätta bidra till det internationella insamlingsarbetet enligt den finansieringsplan
son ar beslutad av INRIF:s styrelse.

§ 216

UTMARKELSE

Jens Jorgensen Moberg, forbundsstyrelsen, meddelar att en utmärkelse ska delas Ut. Medlemmen

är dessvarre inte närvarande, men over videolänk skajens läsa upp motiveringen.

Tennugglan tilldelas en medlem eller grupp av medlemmar i IOGT-NTO-rOrelsen, som i sann

folkrOrelseanda genom idégivning inspirerat andra och som genom detta, eller genom att

praktiskt tillampa sin ide, utför eller bar utfört en god insats i arbetet med utvecklingen av UNF:s

verksamhetsformer.

Den nominerade har visat en hog ansvarskänsla for UNF son helhet och sitt hemdistrikt i

synnerhet. Att identiflera losningar som gynnar hela UNF och därefter jobba for att det ska

handa är nágot son alitid bör uppmuntras. Det fanns ett problem, det föddes en ide och det

arbetades hart fOr att hitta en losning. Vi bar sett det hârda arbetet som lett till ökad samverkan

lokalt men ocksâ att distriktet fàtt en person anställd lokalt i distriktet son är med och utvecklar

verksamheten.

Tennugglan tilldelas Simon Schönbeck.

Simon Schönbeck, pa videolänk, tackar mycket fOr priset.

§ 217

SERRETERARNA VILL HA INFORMATION

Sekreterarna, men inte de som just nu sitter i presidiet, vill att alla ombud ska fylla i sitt

proronomen de vill omnämnas med i protokollet. Forvirring ràder, eftersom länken som

ombuden fick inte fungerade. L-d'
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§ 218

DISRUSSION OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OCH MOTION OM MEDLEMSAVGIFT

Simon Pettersson, Kronoberg, yule saga att det yore bra om kongressen later distrikt ha kvar

mojligheten att ha kvar en medlemsavgift, dà det for Kronobergs del krävs for att kunna fâ

iandstingsbidrag.

David SOderström, Gavieborg, tyckte att det känns dumt att flytta ansvar for mediemsavgiften

till distrikt och foreningar. Som forslaget ligger kan bade distrikt och forening sätta

rnedlemsavgifter. Kommer det da bli tvà olika mediemsavgifter att betala in? Uppenbarligen

behövs medlemsavgiften for vissa distrikt och foreningar for att kunna fâ bidrag. Borde vi dà inte

ha samma medlemsavgift i hela UNF? Ett av forbundsstyrelsens argument for att ta bort

medlemsavgiften är att Sverok har gjort pa samma sätt. David undrar om forbundsstyrelsen

dubbelkollat detta med MUCF och andra myndigheter sâ vi inte behöver ha mediemsavgift for

att kunna fa bidrag.

Jobjorn Foikesson, presidiet, hälsade via en ordningsfràga fran ett ombud att forsamlingen ska

använda tysta appláder, viii en fOra liv sà finns det disco ikväli.

Caroline Eriksson, Jamtland, yrkar bifall pa forbundsstyrelsens forslag, eftersom Jamtland är sâ

glada for att forbundsstyrelsen nu lagt fram detta forslag. Inför kongressen 2017 viilejamtland

siopa medlemsavgiften genom en motion som inte ens lyftes Over strecket i gruppdiskussionen.

Att propositionen fran forbundsstyrelsen nu kommer är gladjande.

Martin Svensson, Kronoberg, vili tillagga pa Simon Petterssons inlagg att det gâr att hitta en

losning for de personer som inte har ràd att betaia mediemsavgiften.

Emmelina Hjort, Vasterbotten, har iagt ett forsiag om att ha ett tak fOr mediemsavgiften, da det

inte är rättvist att ha oiika nivâer runt om i Sverige.

Emmelma foresiàr kongressen besluta

att andra "Varje mediem ska betala den medlemsavgift som kongressen har

bestamt" till "Varje medlem ska betala den mediemsavgift som kongressen,

distriktsârsmOtet eiler foreningsârsmOtet har bestämt, dock ej mer an 50 kr per

àr. Foreningsstyrelsen kan besiuta att en mediem ska vara befriad fran att

betala medlemsavgift." i § 1:6 i UNF:s stadgar.

Johan Fridiund, Jamtland, är glad att denna frâga iyfts. Jamtiand drev frâgan pa forra kongressen

och dá var svaret fran forbundsstyreisen att det var svàrt att impiementera. Ett antai mànader

senare kom mediemssystemet eBas som iOste problemet. Det är ocksà bra att distrikt och

fOrbund själva kan sätta en egen mediemsavgift.

Simon Lindström, Jonkoping, var av âsikten att forsiaget fran forbundsstyrelsen ska bifallas. Alia 1)
distrikt och foreningar viii ha sina bidrag, och om distrikt och foreningar själva kan sätta

medlemsavgiften yore det bra, exempeivis i Kronobergs fall. J '
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Olle Gynther - Zillén, forbundsstyrelsen, med ersattningstalare Jens Jorgensen Moberg, sa att

MUCF kräver att en medlem ska gora en aktiv àtgard for att vara medlem, och det racker dà att

bekräfta sitt medlemskap.

Tomas Fiala, Skaraborg, yrkade bifall for forbundsstyrelsens forsiag i sin heihet, och tyckte

särskilt att det är bra att mOjligheten att sätta egen gräns finns.

Ida Lundberg, jamtland, tyckte att UNF inte borde ha nâgon medlemsavgift. Om den behovs for

att flagon ska ía bidrag ska de kunna de, men dâ borde gränsen fOr detta vara 50 kronor.

Hanna Pettersson,Jamtland, holl med det som sagt av de andra jamtarna att det yore bra att ta

bort medlemsavgiften, men om det behövs fOr bidrag ska de fà ha medlemsavgift ändà.

Terese HellstrOm, Stockholm, gillade forslaget om att ett distrikt eller en forening ska fâ ha en

medlemsavgift om det är sâ att det behövs for bidrag. Det är ocksâ viktigt att en medlem som

inte har ràd med medlemsavgiften kan ía ett undantag.

Olle Gynther - Zillén, fOrbundsstyrelsen, med ersattningstalare Jens Jorgensen Moberg, Iät halsa

att eBas snart har en funktion fOr att ta upp medlemsavgift direkt genom.

§ 219

INARTIVERING AV GRUPPCHATTEN

En frâga om att sätta streck i debatten har inkommit.

JobjOrn Folkesson, presidiet, later meddela att 76 minuter är duttat for detta andamàl, och

kongressen har bara använt 15 minuter.

Mötet beslutade

att sätta streck i debatten.

§ 220

FORTSATT DISKUSSION OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OCH MOTION OM

MEDLEMSAVGIFT

Johan Dixelius, Gavleborg, uppfattade det i gruppdiskussionerna som att ett av fOrslagen som

fanns kunde uppfattas som att medlemsavgiften endast skulle finnas for att vi skulle kunna fâ

bidrag. I sà fall skulle bidragsgivare kunna tycka att de inte ska ge bidrag just därför.

Adam Osterdahi, Gotland, hOll med om forsiaget, som Adam uppfattat det, betyder det att de

distrikt som behöver medlemsavgift far ha bidrag, men annars ska det inte gà att fâ ha en

medlemsavgift.

OskarJarlemark, Skaraborg, yrkade bifall till forbundsstyrelsens forslag som tar hansyn till

UNF:s olika distrikts fOrutsattningar. Nackdelen som nämns i motionen är inte mycket av en

nackdel, d UNF:s gemenskap bildas pa vad vi tycker och star for, inte hur stor medlemsavgiften

är.
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David Söderström, Gavleborg, yule till viss del hàlla med om vad Oskar sa om demokrati,

solidaritet och nykterhet, men det handlar i detta fallet ocksà om det extra lilla mervärdet. Om

det gár att välja mellan en vara som är gratis och en vara som kostar lite pengar skulle David välja

den som kostar lite, eftersom du dá betalt nâgot for varan, och det dâ finns ett mervärde.

Terese Hellström, Stockholm, fortyd!igade att detJohan Dixelius tidigare sa om formuleringen i

attsatsen gailde ett tidigare fors!ag som är tilibakadraget, och uppfattade det som att det inte finns

nágot forslag som gor att vi inte ska kunna fâ bidrag.

Olle Gynther - Zillén, forbundsstyrelsen, med ersattningstalare Jens Jorgensen Moberg,

meddelar att fOrbundsstyrelsen inte vill ha ett tak i stadgarna, eftersom det skulle vara att

detaljstyra. Forbundet far redan alla protokoll fran distrikt och foreningar, och om nàgon av

dessa väljer att ta en oskalig medlemsavgift kan forbundsstyrelsen bolla detta med den berörda

parten.

Leo Rudberg har i VotelT foreslagit

att andra "Varje medlem ska betala den medlemsavgift som kongressen har

bestämt." till "Varje medlem ska betala den medlemsavgift som kongressen har

bestämt. Distriktsârsmöten och foreningsàrsmoten har endast rätt att besluta

om medlemsavgift pa de platser där medlemsavgift krävs for tillgàng till

offentligfinansierade bidrag. Medlemsavgiften far i sàdana fall inte overstiga

50 kronor. Foreningsstyrelsen och distriktsstyrelsen kan besluta att en medlem

ska vara befriad fran att betala sâdan medlemsavgift." i 1:6 i UNF:s stadgar

§ 221

BESLUT I FRAGA OM MEDLEMSAVCIFT

Kongressen beslutade

att fastställa UNF:s medlemsavgift for 2020 och 2021 till 0 kronor/âr.

§ 222

UTMARRELSE

Maria Emilsson, forbundsstyrelsen, har fâtt äran att dela Ut silvergrisen, till en medlem.

Silvergrisen tilidelas medlem eller grupp av medlemmar i IOGT-NTO-rOrelsen, som i sann

folkrOrelseanda utfOr eller har utfort en god insats for stärkande och utveckling av UNF:s

ekonomiska verksamhet.

Genom stort engagemang och uppfinningsrikedom har denna person som kassOr utvecklat sitt

distrikts ekonomi och inspirerat andra att gora detsamma. Personen har funnit nya

fmnansieringsvagar genom bland annat sponsring, arbete vid diverse arrangemang och

bidragsansokningar. Personen har dessutom varit bidragande till att lOsa fInansieringen fOr en

lokal anstalining.
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I sann folkrorelseanda har personen därför utfört en god insats for stärkande och utveckling av

UNF:s ekonomiska verksamhet och fOrtjänar därfOr utmärkelsen Silvergrisen.

Silvergrisen, vid kongressen 2019, tilidelas Johan Fridlund, Jamtland.

Johan Fridlund, Silvergris, vii! saga tack till forbundsstyrelsen for utmärkelsen, och att det känns

jattebra. Jamtland bar jobbat jattemycket fOr att vända ekonomin fran minus till en relativt stark

ekonomi, sà det är jättekui att fOrbundsstyrelsen ocksà ser attJamtland jobbat pa. Det är ett pris

fOr helajamtland, inte barajohan.

§ 223

AJOURNERING

MOtet ajournerades klockan 11:30 fOr lunch.
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Fredagden28juni

§ 224

ATERUPPTAGANDE

Mötet àterupptogs 12:33.

FEMTONDE SESSIONEN

Ordf.: Johanna Heildén

Jobjorn Folkesson

Sekr.: Johan Ragnemaim

Karl-Johan Johansson

Jonathan Kraft

Linus Janzon

Jobjörn Folkseson, mötesordförande, laser upp reservationer mot tobakspolicyn.

§ 225

ORDNINGSFRAGA

Johan Dixelius, Gavleborg, berattade att Gavleborgs ombudsdelegation foreslog kongressen

att riva upp beslutet om tobakspolicyn dâ vi anser att beslutet var forhastat och

det inte skedde tiliracklig diskussion.

Johan forklarade att de har ett nytt forslag som de jobbar pa.

§ 226

JUSTERING AV ROSTLANGD

Motet beslutade

att fastställa rostlangden till 63 ombud.

§ 227

BESLUT I ORDNINGSFRAGA OM ATT RIVA UPP BESLUTET OM TOBARSPOLICYN

Ett ombud saknade rostbehorighet men VotelT-ansvarig var spârlost forsvunnen. Som tur var

löste det sig snabbt.

När beslut skulle fattas i fràgan var det 31 roster for bifall och 31 roster fOr avslag vilket innebar

att inget beslut fattades, dock var det tvâ personer som avstod fran att rösta. Lj

Jobjörn Folkesson, motesordförande, forkJarade att kongressen flu kommer gà vidare till frâgan

om medlemsavgiften. Darefter kommer rostlangden fastställas igen eftersom det var 64 personer

som rOstade. Efter det kommer en ny omrostning goras i ordningsfrâgan.
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§228

NY MATNING AV ROSTLANGD

Mötet beslutade, efter videogranskning,

att fastställa rost!angden till 64 ombud.

§ 229

ORDNINGSFRAGA - RIVA UPP MOROTEN UR RABATTEN

En ordningsfràga hade inkommit angâende att riva upp strecket i debatten om

forbundsstyrelsens forslag och motionen om medlemsavgift.

Simon Lindstrom,Jonkoping, foreslog kongressen besluta

att riva upp beslutet om streck i debatten pa grund av "diskussioner under

lunchen som ger Simon intrycket av att folk inte uttryckt sig tillrackligt

gallande tak eller inte tak pa medlemsavgiften".

När beslut skulle fattas i fràgan var det 29 roster for bifall och 29 roster fOr avslag vilket innebar

att inget beslut fattades.

Kongressen verkar vara fruktansvart dâlig pa att bestamma sig gallande ordningsfràgor.

Jobjörn Folkesson, motesordfOrande, konstaterade attjojo hade missat att Oppna talarlistan i den

här frgan vilket de sjalvklart kommer gora innan kongressen rOstar i fràgan igen. Men forst...

§ 230

UTMARRELSE - HEDERSRNYFFELN

Isabelle Benfalk, förbundsstyrelsen, kliver upp i talarstolen fOr att dela Ut en utmärkelse. Isabelle

gjorde ett muntligt anfOrande, men istället for att gOra en sammanfattning av anfOrandet i

protokollet är hennes skriftliga motivering bifogad nedan:

"Sá vi delar jU Ut ett gang statuter men det som vi ska dela ut flu är statuternas statut.

H edersknyffeln.

Orn en kollar pa slangopedia sà defInieras en hedersknyffel sà här.

'En pàlitlig van i nöderi. Nàgon man kan lita pa.'

Det fanns ocksà ett exempe! pa en mening med ordet hedersknyffel i som jag tyckte var lite kul.

'Du är en riktig hedersknyffel som lànar ut din nya segelyacht at mig dá du máste arbeta i

sommar.'

Jag laser kriterierna for priset som skrevs när det instiftades av UNF:s arbetsutskott den 3 mars

1993 infOr Kjell. Ejohansons 60-àrsdag. :Jtc7L
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'Alla ungdomar behOver äldre personer som förebilder, ràdgivare och motstàndare. Att motsvara

alla dessa behov kraver en svàr balansgàng me11an frihet och att ändà lagga sig i. I rOrelsen finns

mànga vuxna personer som kiarat av det och gett oss yngre medlemmar kunskap men ocksâ mod

och sjalvkänsia dà vi blir tagna pa alivar och respekterade for vâra àsikter och kunskaper, ãven

om vi saknar lang erfarenhet. Hedersknyffein ska utdeias varje UNF-kongress fran och med 1995

till en vuxen person mom IOGT-NTO-rOreisen som pa ett fortjänstfuilt sätt kiarat av den svâra

rollen som vuxen roreisemedlem med gehor fOr de yngres behov och vilja.'

Forbundsstyrelsen var mycket eniga när vi skulie bestamma vem vi skulie tilidela det bar priset

till.

Den här personen har sedan manga âr tilibaka kampat fOr en specifik del i UNF:s verksamhet.

Den verksamhet som mànga av oss hâlier valdigt kär. Det är nâgot som ârligen âterkommer och

som mânga UNF:are är riktigt stolta over - även om en själv aidrig har deltagit pa sjalva kursen.

Jag tar vane tillfáile jag far när jag träffar myndighetspersoner och politiker att skryta om var

kära julkurs.

Julkursen hade inte funnits om Bjorn Lanefeit inte hade kommit pa idéen pa 90-talet och BjOrn

har sedan dess fortsatt kampa for ungdomars rätt att ha en fin jul oavsett hur ens

livsförhàilanden ser Ut.

Björn, du är en kiippa. Vi kan alitid lita pa dig, oavsett hur svàrt du sjäiv har det. Du är en riktig

hedersknyffei som prioriterar ungdomar fore dig sjalv. For det är du yard all uppmarksamhet,

ära och credd vii UNF kan uppbàda. Vàrt finaste pris är Hedersknyffeln och det är självklart att

du ska ha den. DärfOr viii vi räcka Over det här fatet som vi hoppas att du kan ta fram och titta pa

och minnas att vi, trots att vi är dâliga pa att saga det, uppskattar det du gOr for oss mer an vad vi

kan uttrycka.

Björn, a alia ungdomars vars liv du bar forändrat, tack."

Bjorn Lanefelt, Hedersknyffel, kiev under stàende ovationer upp till talarstolen och berättade att

det startade med att ban giliade att àka skidor och inte yule vara hemma pa jul. Därefter tackade

han och kiev ner Under ännu en applâd.

§ 231

ORDNINGSFRAGA OM AlT RIVA UPP STRECRET I DEBATTEN OM MEDLEMSAVGIFTEN

Caroline Eriksson, Jamtiand, berattade att hon var den som foresiog streck i debatten men yrkar

flu pa att riva upp det.

Simon Lindstrom,JOnkOping, berättade att han under lunchen Lick mer tid att diskutera den här

fragan och han bar hOrt mânga nya argument som han hoppas kan fâ lyftas. Eftersom hälften viii

riva Upp strecket i debatten är det uppenbart att det finns en klar viija att gora det och diskutera

detta sâ jag yrkar sjalvklart bifail tili att riva upp strecket i debatten.
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Kongressen beslutade

att riva upp strecket i debatten.

§ 232

FORTSATT DISKUSSION OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM MEDLEMSAVGIFT I UNF

Simon Lindström, Jonkoping, uppmuntrade de som lagt forslag om att sätta ett tak pa

medlemsavgiften att komma upp och argumentera fOr det. Själv yule han argumentera emot det.

Simon yule inte ha ett tak for att det leder till en valdigt dâlig flexibilitet. Om till exempel ett

landsting beslutar att höja kraven pa medlemsavgifter fOr att betala Ut bidrag skulle en ny

kongress behövas. Simon menade att det är ett ickeproblem att kunna utnyttja systemet fOr att

sätta hogre avgifter an 50 kronor. Man biter sig sjalv i foten om man till exempel skulle sätta 500

kronor som medlemsavgift. Ett tak är bara ett hinder och detta bör inte detaljstyras pa den har

nivàn av kongressen. Han yrkade därför bifall pa andra attsatsen i fOrbundsstyrelsens forsiag.

Jobjörn Folkesson, mötesordforande, informerar om att vi àterkommer till

tobaksordningsfrágan, den är inte bortglomd.

§ 233

BESLUT OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM MEDLEMSAVGIFT I UNF

Jobjörn Folkesson, mOtesordförande, pàminde kongressen om att vi tidigare beslutat att

förbundets medlemsavgift är 0. Jobjorn fOrklarade sedan att det krävs tvà tredjedelars majoritet
for att ta beslut i fràgor som rOr stadgeandringar.

Kongressen beslutade, med tvà tredjedelars majoritet

att avslâ forslaget om att andra "Varje medlem ska betala den medlemsavgift som

kongressen har bestämt" till "Varje medlem ska betala den medlemsavgift som

kongressen, distriktsàrsmOtet eller foreningsârsmotet har bestämt, dock ej mer an 50 kr

per âr. Foreningsstyrelsen kan besluta att en medlem ska vara befriad fran att betala

medlemsavgift." i § 1:6 i UNF:s stadgar.

att avslâ fOrslaget att andra "Varje medlem ska betala den medlemsavgift som kongressen
har bestämt. till "Varje medlem ska betala den medlemsavgift som kongressen har

bestämt. DistriktsârsmOten och foreningsârsmOten har endast rätt att besluta om

medlemsavgift pa de platser där medlemsavgift krävs for tillgàng till

offentligfinansierade bidrag. Medlemsavgiften far i sàdana fall inte overstiga 50 kronor.

FOreningsstyrelsen och distriktsstyrelsen kan besluta att en medlem ska vara befriad

fran att betala sádan medlemsavgift." i § 1:6 i UNF:s stadgar

att ändra "Varje medlem ska betala den medlemsavgift som kongressen bar bestämtH till

"Varje medlem ska betala den medlemsavgift som kongressen, distriktsärsmOtet eller

foreningsârsmotet bar bestämt. Foreningsstyrelsen kan besluta att en medlem ska vara

befriad fran att betala medlemsavgift." i § 1:6 i UNF:s stadgar. Ti
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att ersätta "Medlemskapet upphor pa grund av utträde, utebliven betalning eller

uteslutning" med "Medlemskapet upphor pa grund av utträde, utebliven bekräftelse

eller uteslutning" i § 1:7 i UNF:s stadgar.

att ersätta "En medlem som under tvà àrs tid inte har betalat sin medlemsavgift stryks ur

medlemsregistret" med "En medlem som efter ett ârs tid inte har bekräftat sitt

medlemskap stryks ur medlemsregistret" i § 1:7 i UNF:s stadgar.

att ersätta "Foreningsârsmotet väljer ombud och ersättare till distriktsârsmötet.

Foreningen har rätt till ett ombud och tvâ ersättare for varje pâborjat tiotal betalande

registrerade medlemmar den 31 december foregàende àr. Ersättarna ska väljas i en

bestämd inbördes ordning" med "Foreningsârsmotet väljer ombud och ersättare till

distriktsârsmötet. Foreningen har rätt till ett ombud och tvâ ersättare for varje pâborjat

tiotal bekraftade registrerade medlemmar den 31 december foregàende àr. Ersättarna

ska väljas i en bestamd inbördes ordning" i § 3:4 i UNF:s stadgar.

att !ägga till "beslut om medlemsavgift" i § 3:6 i UNF:s stadgar.

att Iagga till "beslut om medlemsavgift" i § 4:4 i UNF:s stadgar.

att ersätta "Berakningen av det antal ombud en forening eller kâr har rätt till grundar sig pa

foreningens antal betalande och avgiftsbefriade registrerade medlemmar den 31

december foregàende âr" med "Berakningen av det antal ombud en forening eller kár

har rätt till grundar sig pa foreningens antal bekräftade och avgiftsbefriade registrerade

medlemmar den 31 december foregâende âr" i § 5:2 i UNF:s stadgar

§ 234

BESLUT OM MOTION OM MEDLEMSAVGIFT

Kongressen beslutade

att anse motionen besvarad.

§ 235

NV OMROSTNING I BESLUT OM ORDNINGSFRAGA OM ATT RIVA UPP BESLUTET OM

TOBARSPOLICYN

Kongressen beslutade, med 32 roster mot 30,

att inte riva upp beslutet om tobakspolicyn.

§ 236

ENERGIZER

Jobjorn Folkesson, mOtesordföranden, begarde en rostning om att köra en energizer i form av

sangen "droger gor dig passiv". Jobjorn fann att kongressen beslutade att kOra en energizer.

TJ'
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Votering begardes men Jobjorn forvagrade denna och mötet sjong, under hot om inställt fika,

"droger gor dig passiv". Sângen sjöngs.

§ 237

ORDNINGSFRAGA OM ETT FORTYDLIGANDE OM ETT ROTTFRITT UNF

Semanur Taskin, forbundsstyrelsen, yule ha ett fortydligande om att animaliskt protein ska

erbjudas nar det inte handiar om en smakfràga, utan när flagon verkligen behöver det. Just nu

star det inte i propositionen att UNF är köttfritt, men hon menade att vi vet att det är det som är

andemeningen. Därför yore det onodigt att riva upp beslutet och vi borde istället skicka med ett

fortydligande. Semanur foreslog kongressen besluta

att skicka med ett tydligt medskick om att beslutet som togs om propositionen

"ett kottfritt UNF" ska tolkas som att andemeningen ar att UNF ar köttfritt,

och specialkost är undantaget i enlighet med kiubbad att-sats.

Astrid Eriksson Tropp, Goteborg-Bohuslan, ansàg att det behövdes ett fortydligande sâ det här

inte bara körs over om nâgra àr. Hon tyckte att fortydligandet ska vara att vego är normen, men

att det finns undantag, enhigt det vi redan beslutat. Astrid foreslog kongressen besluta

att skicka med tydligt medskick om att fran och med kongressen 2019 ska det vara

vegetarisk norm pa kosten vid alla tillfâllen där förbundet bekostar

fortaringen.

Paulina Sjoberg, Jonkoping, känner att vi kanske behöver ett ytterligare fortydligande eftersom

det är skrivet som animaliskt protein som finns i bland annat mjöik och ägg. Om nágon tycker

att detta är en viktig frâga kanske denne viii föreslà att ändra till kött for att fâ fram sin âsikt.

Jobjorn Folkesson, mötesordfOrande, fortydligade att han inte ansâg att de tvà forslagen fran

Semanur och Astrid star emot varandra.

Astrid Eriksson Tropp, Goteborg-Bohuslan, förklarade att hon kopierade Semanurs forsiag och

ändrade till vegetarisk norm fran kOttfritt, och lade till att det handlade om mat som forbundet

star for. Hon tänkte att kongressen kanske vill ha med detta for att det ska bli tydligt att det galler

pa forbundsnivà och inte mom hela UNF.

Jobjorn Folkesson, mOtesordfOrande, fOrkiarade att det inte star nâgot om mat pa fOrbundsnivâ i

Leos forslag, men det bar framkommit tidigare när kongressen tog beslut i fràgan om ett kOttfritt

UNF. Om kongressen bifailer bâda dessa nya att-satser kommer de toikas tillsammans med de

kongressen bifallit tidigare i den bar fragan.

§ 238

BESLUT I ORDNINGSFRAGA OM ETT FORTYDLIGANDE OM ETT KOTTFRITT UNF
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Kongressen beslutade

att skicka med tydligt medskick om att beslutet som togs om propositionen "Ett kottfritt

UNF" ska tolkas som att andemeningen är att UNF är köttfritt, och specialkost är

undantaget i enlighet med kiubbade att-sats.

att skicka med tydligt medskick om att fran och med kongressen 2019 ska det vara

vegetarisk norm pa kosten vid alla tillfállen där förbundet bekostar fortaringen.

§239

BESLUT OM MOTION OM OBEROENDE FINANSIERING - SARRANDE AV

NYKTERHETSRORELSENS FRAMTID

Kongressen beslutade

att förbundsstyrelsen innan kongressen 2021 implementerar ett eller flera hâllbara och

konkreta finansieringsalternativ, oberoende fran statliga bidrag och resten av

civilsamhället.

§ 240

0RDN INGSFRAGA

Terese Hellströrn, Stockholm, undrade om det verkligen gàr att lagga till grejer i kottfritt-frâgan

utan att riva upp beslutet.

Jobjörn Folkesson, mOtesordförande, fOrklarade att det är lite ickeortodoxt, men

motesordforandeparet "Jojo" bedOmde detta som ok. Eftersom kongressen gjorde det s5. gâr det.

Kongressen bestämmer och kongressen rOstade for. Jobjorn undrade om det var svar pa frâgan.

Terese Hellström, Stockholm, var nöjd med svaret.

§ 241

DISKUSSION OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM OVRIGA ERSATTNINGAR

J objorn Folkesson, mOtesordforande, presenterade forslagen som tidigare lagts i fràgan.

§ 242

ORDN INGSFRAGA

En ordningsfrâga inkom om att lyfta följande forslag i frágan om Ovriga ersättningar:

att i ovrigt ej utbetala nâgra arvoden fOr fOrtroendevalda vid UNF:s kongress.

Kongressen beslutade

att lyfta forslaget.

Lj
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§ 243

BESLUT OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM ÔVRIGA ERSATTNINGAR

Kongressen beslutade

att förbundsstyreisens Iedamöter ersätts for kostnader for resa (i enlighet med resepolicyn),
mat och boende i samband med forbundsstyrelsemoten eller forbundsuppdrag i

enlighet med arbetsgivar- och arbetstagarorganisationens gemensamma avtal, om dessa

inte redan är bekostade av UNF.

att i ovrigt ej utbetala nàgra arvoden for förtroendevalda vid UNF:s kongress.

§ 244

BYTE AV SEKRETERARE

Jonathan Kraft och Linus Janzon bytte avJohan Ragnemaim och Kari-JohanJohansson.

§ 245

VALBEREDNINGENS FORSLAG OM ARVODERINGSGRAD

Valberedningen fOredrog forsiaget och representeras av Karin Eriksson samt Marten Maim.

Valberedningen fOresiàr ingen forandring, och tydliggOr med att det inte är flagon forandring i

hur det ser ut just flu och alitsâ inte forandring fran förra kongressen. Tilisammans foresiâr de

aiitsâ 150% i arvoderingsgrad, det viii saga en heitid och en haivtid. Vaiberedningen ser framför

sig att UNF har en heitidsarvoderad och sen ytterligare mer arvodering i form av projekt om det

skuile behövas.

Kongressen beslutade

an arvoderingsgraden ska vara 150%.

§ 246

DISKUSSION OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM BUDGET 2020-2021

Ingen diskussion fOrdes!

§ 247

JUSTERING AV ROSTLANGD

Kongressen beslutade

aft faststä!la rostlangden till 62 ombud.
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§ 248

BESLUT OM BUDGET 2020-2021

Förbundsstyre!sen lade tvâ nya forslag och jämkade sig med dem, namligen

att uppdatera intäkten Miljonlotteriet till 14 800 000 kr for bade 2020 & 2021

samt

att uppdatera Avsattning av specifika nykterhetsframjande medel med - 14 800

000 kr 2020 & 2021 samt Upplosning av specifika nykterhetsframjande medel

till 14700000krför2020& 14800000krför2021.

Det fanns alltsi bara ett forslag.

Kongressen beslutade

att fastställa budgeten for 2020 och 2021.

§ 249

JUSTERING AV ROSTMANGD

Kongressen beslutade

att faststä!la rOstlangden till 63 ombud.

§ 250

MOTION OM SVERIGEDEMOKRATERNA

Wilhelm Wiren,Jonkoping, framförde ett uttalande som stöds av UNF Stockholm, UNF

Jonkoping, UNF Vasternorrland, UNF Alvsborg, UNF Dalarna, UNF Värmland, UNF

Vasterbotten, UNF Orebro, UNF Skaraborg, UNF Kronoberg, UNF Goteborg och Bohuslän och

uttalandet lyder, citat: "UNF har en vision om en demokratisk och solidarisk värld fri fran

droger. Sverigedemokraterna är just nu ett av de stOrsta hoten mot denna vision. Att inkludera

fortroendevalda sverigedemokrater i UNF skulle exkludera de av vára medlemmar som idag

hotas av Sverigedemokraternas politik, sàsom transpersoner, urfolk och rasifierade. Att bjuda in

och ge Sverigedemokraterna en plattform skulle normalisera och legitimera deras odemokratiska

och antisolidariska kamp. Att sluta ta avstànd fran Sverigedemokraterna yore att svika vàra

demokratiska och solidariska ideal. DärfOr yrkar vi gemensamt avslag pa motionen.T' Tack.

Rasmus Broman, Jonkoping, fortsatte pa det som Wilhelm sade och sa även att de inte hade

hunnit prata med alla distrikt och uppmanade alla de som inte redan stod bakom det uttalandet

att gà upp och ställa sig bakom det och yrka avslag pa motionen.

Ida Lundberg, Jamtland, stod personligen absolut inte bakom Sverigedemokraternas ásikter. Ida L_-J
visste ocksà att hon inte är ensam om att dra sig for att gà upp till talarstolen vid detta tillf'illet

fOr Ida vill inte bli stamplad som att tycka som Sverigedemokraterna. Ida vill vara tydlig med att

hon verkligen inte tycker som Sverigedemokraterna. Däremot tycker Ida och Jamtland att det
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ska finnas mojlighet att debattera med Sverigedemokraterna. Narjamtland tänkte gOra det sâ

blev de hotade om att hela distriktet skulle bli uteslutet ur UNF, trots att Sverigedemokraterna

bara blev inbjudna for att debattera drog- och aEkoholpolitik.

Felix Halvarsson,Jamtland, berättade att han är fruktansvart stolt Over att vi kunnat ha denna

diskussionen om ett laddat ämne och kunnat ha en sàdan god ton. Felix har inte under hela

kongressen varit med om ett enda personligt pàhopp. Han hade inte kunnat förvänta sig ett

bättre resultat. Felix fortsätter med attJamtland nog aidrig förväntade sig att denna motionen

skulle gâ igenom men yule ändá känna av vad andra tyckte och bilda opinion. Ingen av de i

Jamtland star for Sverigedemokraternas politik men som det framgick av gruppdiskussionerna
under torsdagen sà vill de fortfarande kunna debattera mot Sverigedemokraterna. Men

Jamtlands delegation kommer ändà vara nöjda och acceptera det beslutet som tas här idag for "vi

är demokratiska till skilinad fran Sverigedemokraterna".

Ludvig Holtze, Gotland, stödjer uttalandet som Wilhelm Wirén presenterade fran mängden

distrikt och yrkar avslag pa motionen. Ludvig tror absolut inte attJamtland star for

Sverigedemokraternas àsikter och tror inte heller att nàgon annan i forsamlingen gör det heller.

Johan Dixelius, Gavleborg, stödjer ocksâ uttalandet som Wilhelm Wirén presenterade fran

mangden distrikt och haIler ocksâ med alla de distrikten, men förstâr ocksâ varJamtlands tankar

kommer ifrán.

Jonah Norberg, Västernorrland, sager att UNF är platsen en känner sig säker pa. Det är platsen

dar en kan vara sig själv och uttrycka sig sjalv utan att vara rädd. Jonah kan med säkerhet vara

den han är utan att nâgon hindrar honom, sà lange hai inte bryter mot UNF:s ideologi totalt.

"Där har Sverigedemokraterna satt 055 i heta stolen, for att vi är odemokratiska for att vi

utesluter dem. Men Sverigedemokraterna har àterigen visat sig vara osolidariska och

odemokratiska vilket bryter mot tvà av vàra grundideologier. Vi är inte odemokratiska utan vi är

kritiska mot deras sätt att uttrycka sig for att de har en tendens att byta ämne till ämnen som vi

starkt motsätter oss, som uteslutning pa grund av rasifiering eller sexualitet. Sà rösta mot

Sverigedemokraternas inblandning i UNF:s lokaler."

Adam Osterdahl, Gotland, kanner sig fruktansvärt delad kring den har motionen. Adam vill inte

bli kopplad till Sverigedemokraternas ideologi men känner anda nâgonstans att det borde gá att

bjuda in dem till debatter fast under kontrollerade former. "Visst de kan vara rasistiska, men bara

om vi tillâter dem att vara det. Om en hailer hart i tyglarna och inte later dem sväva iväg", dâ

anser Adam det kan vara genomforbart att bara prata om alkoholpolitik.

Johan Stoltz, Norrbotten, vill avslâ motionen och eftersom de inte stod med i upprakningen av

distrikten som Wilhelm presenterade sà ville de fortydliga att även UNF Norrbotten star bakom

uttalandet.

Elena Westlund, Gavleborg, var jatteglad attJamtland har tagit upp det här. Men var ocksà

jättede!ad fOr hon tycker att det är tier politiska förbund och liknande som ska uteslutas for att

det ar fler som inte har samma ideologi som oss.
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Lina Sultan, Jane Segerblom, Filip Nyman och Anneli Bylund intog talarstolen, vilket ocksá ar

samma gang som kandiderar mot varandra som ordforandepar. De är enade i vissa saker, som i

den bar fràgan. De lyfter att inkludering av alla ocksà är att exkludera. Att bjuda in

Sverigedemokraterna till var verksamhet gor att vi exkiuderar medlemmar som organiserar sig i

vr organisation. Vi som kandiderande star enade i att vi inte viii att folk som driver rasistisk

kvinnofIentiig politik och ovrigt fortryckande politik tillâts torgfora sina âsikter i var verksamhet

och därför yrkar vi avslag pa motionen i sin heihet.

Leo Rudberg, Stockholm, sade "Vänner. Fascismen vixer i Europa. I denna tid màste

nykterhetsrorelsen stâ fast vid vára varderingar och fortsätta ta kampen for solidaritet och

demokrati oavsett hur hoten ser Ut - och oavsett hur opinionsvindarna biâser. Aven om

Sverigedemokraterna skulle bli ett regeringsparti bör vi fortsätta ta kampen mot dem - faktum är

att det i sà fall yore ännu viktigare. Vi är och förblir en partipolitiskt obunden organisation.

Detta hindrar oss inte fran att ta avstànd fran andra organisationer. IOGT-NTO, RFSL, mànga

fackförbund och Naturskyddsforeningen är aila partipolitiskt obundna organisationer som har

ett speciellt forhàllningssatt till Sverigedemokraterna. Det här handlar om vàra medlemmars

trygghet. Darför vill jag läsa upp ett Uttalande fran en av vàra medlemmar som drabbas av SD,

fran kongressen i Lund 2015"

Leo Jäste fran kongressprotokollet i Lund "Michelle Ishtarzia, Orebro, tyckte att det horde vara

sjalvklart att man ska stâ bakom solidariteten pa samma sätt som nykterheten. Det handlar om

solidaritet mot vàra egna medlemmar. Sverigedemokraterna har till exempel röstat for

tvângssterilisering av transpersoner som Michelle sjalv. Björn Söder har jämstäilt transpersoner

med pedofuler. Det gár inte att känna sig trygg med sàdana personer i rörelsen."

Leo fortsatte med "Av hansyn till vâra medlemmars trygghet - och av hansyn till var kamp for en

demokratisk och solidarisk värld fri fran droger - yrkar jag avslag pa motionen."

Kevin Wolgers,Jamtland, berattade attJamtland inte anser att Sverigedemokraterna är bra pa

nâgot satt men hàller fortfarande med Adam Osterdahi om att vi kan forsoka hàlia oss strikta ifall

de skulle kunna komma pa ett mOte eiler diskutera aikohol och drogpolitik. Om vi bara hailer det

valdigt strikt, att det enda som ska pratas om är alkohol och drogpolitik sà borde det kunna

funka. Jag ser det inte som att vi ger dem en plattform bara att vi inte utesluter dem fran vàra

platser, vi bjuder inte in dem, vi fOrsoker vara sà neutrala som mOjligt, som i alit annat, som

homosexualitet. Alit, alitihopa. Det är sà Kevin sett UNF hittilis och sâ han viii fortsätta se det.

Elena Westlund, Gavleborg, hatar Sverigedemokraterna fOr att de hatar henne, "men det gor

Kristdemokraterna ocksâ". OmJamtiand vill diskutera mot Sverigedemokraterna i deras lokaler

sa kan de fá gora det. Vi andra kanske inte behöver men om de vill sà ska de fà gora det.

Owen Piksen, Kronoberg, fOrklarade att som en person som inte är fodd i Sverige skulie han inte

kanna sig speciellt säker om Sverigedemokraters medlemmar borjar komma pa vàra evenemang,

dá deras syn pa invandrare icke är sa positiv.
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Caroline Eriksson, Jamtland, bar sparat sin talartid till den här frâgan. Caroline lyfter det Kevin

Wolgers nämnde om varfOr vi iJamtland har skrivit den motionen och gay lite bakgrund.

Tidigare efter förra kongressen under hösten villejamtland anordna en drogpolitisk debatt med

partipolitiska ungdomsforbund som finns i Ostersund iJamtland. Tyvarr sâ är

Sverigedemokraterna hyfsat stora där men vi kände ändâ att vi màste kunna bjuda in dem. Det

jamtland fIck höra fran forbundsstyrelsen var att om de bjOd in Sverigedemokraterna sà skulle

Jamtland som distrikt eventuelit kunna utesiutas fran UNF. Detta bar Caroline ända sedan den

dagen Caroline blev UNF:are varit lite fundersam over och har tänkt mycket pa ordet om

partipolitiskt obunden och vad det egentligen betyder. Caroline vet att forbundsstyreisens

definition är att vi inte tar stallning och favoriserar nàgot parti. Hon känner även att UNF som

röreise kan vara allmänt neutrala och även kunna fora debatt med dem partier som finns och us

stora i Sverige. Caroline avslutade med att tacka for den goda diskussionen.

Asa Albrecht, Stockholm, berättade att denna kongressen i Ornsköldsvik är hennes tredje

kongress men andra gang i talarstolen. Första gàngen var 2015 när originalmotionen lades men

gjorde dà misstaget att tala emot den motionen. Debatten pa den platsen och kansiorna den

väckte borde vara tilirackligt fOr att avslà denna motionen. For det är sà mânga som tar ilia upp

Over att det här ens diskuteras. Asa viii ocksà stryka pa att vi inte bara är en nykter organisation

vi är en solidarisk och demokratisk. Att stà emot Sverigedemokraterna är det viktigaste och det

stOrsta om inte det enda offentliga stallningstagandet som tagits som stryker under den visionen.

Det bor inte prutas pa.

Sara Vedin, Västernorrland, berattade att de en gang bjöd in en politiker for att prata med, men

om vi bade gjort samma med en Sverigedemokrat sà hade vi behövt appiâdera fOr nãgon som

inte hailer med om var ideologi.

Tove Achrenius, Alvsborg, yrkade avslag pa motionen. Vidare sade hon att om en har ett

distrikt, en region elier en stad eller liknande där det finns krafter mot var ideoiogi och det vàra

medlemmar star fOr, sá borde UNF vara en fristad fOr vâra mediemmar där. Därför menar Tove

att vi inte borde inkludera Sverigedemokraterna.

Adam Osterdahi, Gotland, nämner att bara fOr att en far bjuda in Sverigedemokraterna till

exempelvis en politikerutfrâgning sà behOver en inte gOra det bara for det. Om en farening vill

sà ska de fa bjuda in Sverigedemokraterna men om en forening känner sig otrygg av att bjuda in

Sverigedemokraterna sâ ska de inte behOva gOra det.

Johan Dixelius, Gavleborg, tror inte att flagon bar tror attJamtlanningarna troT pa

Sverigedemokraternas ásikter och forstarJamtlands tanke bakom den även om vi yrkar avslag pa

forslaget.

Semanur Taskin, forbundsstyreisen, yule forst saga att hon bar valdigt god kontakt med

Jamtland och trGr inte ails attJamtiands avsikt är av ondo. Ingen tror att de är rasister, Semanur

tror inte att de är rasister. Tror inte heiier att nágon här stOdjer Sverigedemokraterna. Semanur

är en av de som ytterst drabbas av Sverigedemokraternas poiitik. Hon är en av dem som de sager

us en muslim som de viii skicka fran Sverige med morot och piska. Jag är en av dem som av en
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riksdagsiedamot fátt höra att mm mamma ska váldtas, med rätt ord rövknulias. Semanur har fàtt

höra att hon ska àka hem av Sverigedemokraternas riksdagsledamoter. Hon viii inte ha dem i en

panel under UNF:s tak. Semanur yule ocksâ saga at hon är extremt rörd over alia distrikt som

gick upp och pratade. Det betyder vaidigt valdigt mycket for henne. Vi lever i en tid dá hon inte

vet vart samhallet är pa väg. Hon yule ocksà saga till sist, som en kiok man hade sagt, "Jag hailer

inte med SD, jag hailer inte med motionen men jag skuile do for deras rätt att ha sin ásikt."

Olle Gynther-Zillén, fOrbundsstyreisen, med ersattningstalare Isabelle Benfalk som sager det Olie

har skrivit: "Jag tanker inte ta upp mm funktionsnedsattning i det här sammanhanget. Det ska

inte behövas. Jag biev otroligt otroiigt otroiigt stolt, glad och rord over ert uttalande fran flera

distrikt. Kära UNF, vi kan enligt vàra principer bemöta deras ásikter vid behov men vi ska aidrig

nágonsin bjuda in dem eller samarbeta med dem. Tack".

Kevin Woigers, Jamtland, yule inte saga att vi viii bjuda in dem, vi vill bara vara neutrala mot

dem. "Var ideologi ar valdigt annoriunda fran deras. Jag kanner att jag inte viii vara emot dem,

bara deras ideologi. Jag minns inte senaste gàngen Sverigedemokraterna och UNF debatterade

om aikohol- och drogpo!itik."

Jenifer Eriksson, Stockholm, sager att vi lever i en valdigt osaker tid och att det är iatt att de som

ropar hogst ar de som folk fOijer och foiket biir som far. Jenifer tror inte att det racker att vara

neutrala i den här frâgan. Att vara emot rasism, att saga att en är emot rasism ar inte nog. En

mâste aktivt gà emot rasism. Det ar iatt att vara neutral, men i pressade situationer som vi lever i

idag sà funkar det inte. Jenifer är vàg som stjarntecken, vill hOra alias forsiag och alias uttalanden

men det gàr inte i den här variden som vi lever i idag.

Adam Osterdahi, Gotland, viii saga tack till Semanur for hennes uttaiande. Att ha med jarnror i

en politikerutfrâgning ar inte att ha det under kontrolierade former. En okontrolierad form,

menar Adam, är om det skulle fInnas jarnror utpiacerade i forhandiingslokalen sà att de kanske

har mojlighet till att använda dessa. Kontrollerade former ar strikta tydliga regler, om de skulie

gâ emot de tydliga reglerna sà far en skicka Ut dem. Eftersom de da inte har föijt sin ratt att delta i

en trevlig diskussion.

Felix Haivarsson, Jamtland, yule tacka aila igen, specielit de som ar utsatta av

Sverigedemokraternas politik. Vi ar alla eniga om att Sverigedemokraterna ska bekampas, men

vi är inte eniga om hur.

Ellen Hjort, Vasterbotten, har varit lite osaker pa om hon viii gâ upp eiier inte fOr det finns

valdigt mânga som har sagt valdigt bra saker. Ellen iyfte ocksà en foregâende talare fran

Stockholm och sade att "Ibland ar neutralitet inte neutralt." Ibland ar neutralitet att stâ still pa en

punkt medan andra flyttar pa sig, vilket gor att det som syns som neutralt ocksá flyttar sig. Vi är i

en situation där rasismen normaliseras i samhailet och dar fler och fler uttalanden plotsiigt blir

"neutrala", dar Sverigedemokraterna far mer utrymme och far tas pa ailvar. Om

Sverigedemokraterna far prata om sin drogpolitik som ett alternativ fOr vàra mediemmar att

rOsta pa, har vi fOrskjutit det neutraia. Ellen menar och tror veridigen inte att detta ar syftet med
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motionen men sager att UNF behöver stà fast vid det som anses som det neutrala i det samhället

som vi viii ha.

Leo Rudberg, Stockholm, sade "For 30 àr sen, ungefar dàjimmie Akesson blev medlem, sysslade

Sverigedemokraterna med vâld, bokbál och oppen nazism. De sags ungef'ar som hur militanta

Nordiska motstândsrörelsen ses idag. Om NMR om 25 àr blir riksdagsparti tycker jag inte vi ska

bjuda in dem - oavsett hur normaliserade de blivit eller hur mycket de putsat sin retorik. Att lâta

dem delta i debatter bidrar konkret till normalisering och ger dem chansen att sprida sin

propaganda. UNF bör aldrig ge upp var vision. Kampen fortsätter".

Maria Emilsson, forbundsstyrelsen, tackade for allas fantastiska perspektiv men tänkte

framforailt inte prata om sig själv, fOr den bar motionen handlar inte om Maria. Detta for att

Maria ar vit, medelkiass, cis-kvinna med massa privilegier i ryggsacken. Pa samma sätt som

mànga av oss här inte drabbas av Sverigedemokraternas politik i samma utstrackning som

rasifierade manniskor eller transpersoner eller andra mediemmar som finns representerade i var

organisation. Men vi ska fatta beslutet idag som rör vâra medlemmar. Vi ska fatta beslutet om

viika som ska fâ känna sig trygga i vára lokaler, i var verksamhet och helt enkelt vad vi tycker är

ett okej fOrhàllningssatt. Jag bar jattesvàrt att se hur vi kan bjuda in ett oppet fascistiskt parti till

vára lokaier baserat pa vadà? Ja, att alla ska vara lika. Fast, Maria tyckte inte det. Folk är inte lika

och framfOrallt när folk kränker andra. Vi hade aldrig accepterat att folk kränker nàgon i den här

talarstolen, varför ska vi acceptera det i var verksamhet?

Kevin Wolgers,Jamtland, sade att om vi utesluter Sverigedemokraterna helt sâ tar vi bort en

chans att pàverka dem. Om vi kunde bjuda in till ett lugnt samtal med dem sà tror Kevin att vi

skulle kunna förändra Sverigedemokraterna pa ett bättre sätt.

§ 251

ORDNINCSFRAGA OM SHRER I FREGATTEN

Ludvig Holtze, Gotland, foreslàr streck i debatten for att vi inte kommer vidare. Ludvig ansâg att

det som ombuden tycker redan är sagt.

Tove Achrenius, Alvsborg, fragade presidiet hur mycket tid som är kvar av det som är avsatt till

fràgan, varpá presidiet svarade att det är unget'ar 15 minuter kvar i fràgan men ocksà rast om 5

mm uter.

Jonah Norberg, Västernorriand, tyckte ej att kongressen ska dra streck i debatten. Varje person

som talar andrar vane persons àsikt en liten bit. Om alla ska fâ ha en mojlighet till deras

demokratiska rätt till en âsikt sà ska vi inte ha streck i debatten. Det kari alltid finnas nàgot som

kan fOrändra nâgons àsikt dessa 15 minuter som är kvar.

Felix Haivarsson,Jamtland, hailer med Jonah Norberg om att kongressen ej borde sätta strack m

debatten.

Kongressen besiutade
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att ej dra streck i debatten.

§ 252

DISKUSSION OM SVERIGEDEMOKRATERNA IGEN

Oskarjarlemark, Skaraborg, ansâg inte att det är UNF sorn organisations roll att gà in och ändra

Sverigedemokraternas àsikter. Det far vi som privatpersoner kanske gora ifall det är sâ vi viii

gora. Vi bar märkt att mediemmar känner sig osäkra med att ha Sverigedemokrater i vâra lokaler

eller deltagande pa debatter. Sâ bemöt Sveridernokraterna sorn privatperson, inte som UNF:are.

Emma Nordh, Värmland, bar nu suttit bar och varit nära att grâta, dà det är vaidigt svârt att

prata om sàdant bar. Nu ar det sâ att Sverigedernokraterna inte ar demokratiska. De bryter mot

vaidigt mânga lagar, men det är for sent att fa bort dem dâ de har sâ jävla mânga roster fran

rasistiska ickefeministiska kvinnohatare och det är sà synd. Det är inte bra att vi ens pratar om

detta. De är inte bara emot flyktingar och personer med varierande sexuella laggningar, det är

ocksà personer som är fodda med diagnos och de tycker att det är ett problem. De har gjort

mànga saker som gàr ernot lagen. De bar gàtt emot folkgrupper, de har varit aggressiva, deras

unga gor ocksà fei genom att ta sönder, saga elaka saker och gora olagliga saker som

diskrirninering. Visst, de har en fri vilja och rätten att utrycka sig men det finns ocksà en lag i

Sverige att inte gá emot andra människor och uttrycka sig pa ett vâldsamt sätt och det har de

gjort. Att dâ sarnarbeta med sâdana här personer är inte dernokratiskt over huvud taget. Att

utesiuta dem är demokratiskt dà vi gàr emot sàdant.

Hanna Haglund, Skàne, tyckte att det som foregâende personer har sagt varit vaidigt bra oavsett

vad. Hanna tyckte att även om det bara skulle handia om drogpolitiska fràgor sâ skulle det kunna

ske i andra forum och alitsà inte under UNF:s tak.

Jonah Norberg, Vasternorrland, berättade när Hitler kom till rnakten 1933 sà trodde folk att det

var normaliserat att hata judar och vissa sexuella laggningar. Jonah ser detta handelseforlopp ske

igen fast med Sverigedemokraterna. Fern àr innan Hitler korn till makten sâ hade de sâ làgt stöd

att de inte ens skulle komma in i den svenska riksdagen med motsvarande stöd. Om vi later

Sverigedemokraterna vara i vâra lokaler sà kanske det normaliseras att ha nazister i vàra lokaler.

Gabriella Olsson, Dalarna, instämde med Emma Nordh, dâ Gabriella själv har en diagnos och om

Sverigedemokraterria kommer till makten sâ kommer det vara exakt sâ som Emma sager.

Astrid Eriksson-Tropp, Goteborg och Bohuslän, tyckte att det har sagts mànga bra saker och

distriktet star även de bakom det första uttalandet av Wilhelm Wirén. Astrid yule tillagga att det

var nâgra som sa att vi borde kunna diskutera med Sverigedemokraterna och i kongressbesiutet

fran 2015 sà star det att UNF vid behov bemöter dem men inte samarbetar med dem och inte ger

dem tilif'alle att torgfora sina àsikter. Men det är skilinad pa partier och partier och vi vill inte ha

dem i vâra lokaler och yrkar darfor avslag pa motionen.
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Kitt Bergqvist, Skâne, berättade att det i Skáne finns mânga Sverigedemokrater och tycker darför

inte vi ska rösta for denna motionen. For annars skuile Sverigedemokraterna fá mycket makt

genom att delta i debatter i UNF Skàne.

Emmelina Hjort, Västerbotten, sade att det här är ett viktigt stailningstagande som vi i UNF

màste ta for att visa for aila andra oavsett om det är medlemmar i var organisation, om det är

framtida mediemmar elier bara resten av samhäliet, att vi star emot rasism och antidemokrati.

Det är valdigt viktigt att vi kan vara en piats där folk känner sig trygga oavsett vad som heist och

vem det gailer, om det är folk pa den har tänkta debatten som tycker att det är jobbigt eiler om

det är andra personer. Som UNF kan vi inte organisera en debatt där vi later rasisterna fâ

framfora sina âsikter.

Hanna Petersson,Jamtiand, tog upp att det star i kongressbesiutet fran 2015 att vi ska kunna

debattera med Sverigedemokraterna for att bemöta dem. Men det har ju inte funkat for Jamtland

när de forsökte med det da vi biev hotade med att hela distriktet skulle bli utesiutet ur UNF och

det tyckte hon var fel.

Adam Osterdahi, Gotland, vile upprepa och fokusera pa att den forening elier distrikt som inte

vii! bjuda in Sverigedemokraterna till sina forhandlingar och politiska debatter far by att avstà.

Bara for att en röstar igenom det sà är det inget tvâng. Folk som känner sig osäkra med dem, folk

som känner att de av olika skäl inte viii ha nàgot att gOra med dem behöver inte ha nâgot att gora

med dem. Men, de foreningar och distrikt som ailihopa känner sig enade i att kunna debattera

och diskutera med Sverigedemokraterna borde kunna fà gora det.

Owen Piksen, Kronoberg, svarade Adam med att de fiesta här har fattat det som Adam upprepar.

Grejen är att han inte viii att UNF ska ses som en roreise som viii ha diskussioner med dem, som

viii bjuda in dem till samtal.

Sigrid BjOrk, Orebro, svarade ocksâ Adam med att fràga att det visst kanske kan vara friviliigt att

bjuda in Sverigedemokraterna, men hur ska en veta vilka som är obekvtma? Alit syns inte, till

skilinad fran hudf'arg. Hur ska vi veta vilka som har en diagnos eller en osynlig

funktionsnedsattning? Vad nâgon har for laggning eller konsidentitet? Det behöver inte synas

men Sverigedemokraterna kommer fortfarande vara emot dem människorna och de kan känna

sig obekväma. En kanske inte är oppen med att berätta om exempeivis den diagnos elier laggning

en har. Men de kan fortfarande känna sig obekväma med att Sverigedemokraterna är där även

om de inte skulle saga nâgot oppet. Alla kanske inte viii saga varfOr. Det är dâ ett orimiigt

argument.

Oskar Jarlemark, Skaraborg, berättade att hen förstàtt poängen angàende bemotning av

Sverigedemokraterna. Oskar tycker defrnitivt det är rimligt att bemöta Sverigedemokraterna,

under en motdemonstration.

Kevin WolgersJamtiand, sade att detta är en valdigt stor diskussion om en valdigt viktig frága

for mànga bar. Kevin kan inte hjalpa att hitta motargument mot Adam och mot sitt distrikt.

Kevin forstâr känslan av att ha nàgon sorts koppling till det Sverigedemokraterna star emot. J .j(L
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Bara om ett fatal mom UNF har koppling till Sverigedemokraterna sâ skulle mânga kanna sig

valdigt obekväma. Kevin forstâr det men tror ändà det skulle kunna bli bättre i en diskussion pa

var plattform an om vi skulle till deras plattform med deras regler och deras politik.

Isabelle Benfalk, forbundsstyrelsen, kanner sig otroligt stolt over er som visar att UNF:s

solidariska och demokratiska kompass fortfarande pekar i ratt riktning. Isabelle vill bara svara pa
det somJamtland har lyft om att de ska ha hotats med uteslutning. När vi har ett principbeslut

som sager att UNF inte ska samarbeta med Sverigedemokraterna eller Sverigedemokratisk

Ungdom och nàgon bryter mot det bar sà màste förbundet agera, precis som om nâgon brutit

mot stadgarna eller nàgot annat av principbesluten.

Hanna Pettersson,Jamtland, svarade att hon inte anser att de brutit mot det som bade sagts

eftersom det star att vi ska kunna bemöta dem sà lange de inte samarbetar med dem.

Asa A!brecht, Stockholm, berättade att denna fràgan for henne är en prioriteringsfràga.

Antingen är det bekvamligheten i att kunna bjuda in Sverigedemokraterna mot tryggheten hos

vára medlemmar. Asa skulle vilja prioritera tryggheten hos vàra medlemmar. Asa pâverkas

personhigen inte av Sverigedemokraternas politik men skulle inte vara bekväm med ett UNF som

inte tar stallning mot det här. Det är inte den medmanskliga, demokratiska och solidariska

organisationen hon gick med i 2015.

§ 253

SAKUPPLYSNING OM KONGRESSBESLUTET FRAN 2015

Presidiet fick in en ordningsfràga om att kongressbeslutet fran Lund 2015 var att vi inte bjuder

in eller samarbetar med. Alltsà är en debatt i vàra lokaler en inbjudan. Att bemOta snarare kanske

handlar om ett pressmeddelande eller sâdana grejer.

§ 254

AVSLUTANDE INLAGG OM MOTIONEN OM SVERIGEDEMOKRATERNA

Kevin Wolgers, Jamtland, sade att vi kan utesluta Sverigedemokraterna pa ett annat sätt annat

att utesluta dem totalt. Vi kan utesluta deras ideologi. Vi kan fortfarande pa ett sätt vara neutrala

mot de persone" som vi just nu utesluter. Det är det han vill ändra.

§ 255

JUSTERING AV ROSTLANGD

Kongressen beslutade

att faststalla rostlangden till 65.

i4
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§ 256

BESLUT OM MOTIONEN RRING SVERIGEDEMORRATERNA

Först stalls Jamtlands forslag om att upphäva besluten under §150, första, sjunde och nionde att-

satsen i kongressprotokollet fran Lund mot Magnus Gärdins forslag om att gora samma sak fast

även den andra att-satsen i samma stalle.

Kongressen beslutade

att med röstsiffrorna 11 mot 11 rosta igen,

att med rostsiffrorna 21 mot 16 avslâ Magnus Gärdins forslag om att upphava första,

andra, sjunde och nionde att-satsen under §150 fran Lund 2015.

§ 257

ORDNINGSFRAGA OM AlT FORTYDLIGA PROPOSITIONSORDNINGEN

Presidiet fick in en ordningsfràga om att fortydliga att avslag pa motionen innebär att vi

fortsätter med det forhâllningssattet som vi haft gentemot Sverigedemokraterna sedan 2015,

vilket presidiet gjorde.

§258

FORTSATT BESLUT OM MOTIONEN KRING SVERIGEDEMOKRATERNA

Kongressen besutade

att med röstsiffrorna 49 mot 6 avslàJamtlands forslag om att upphäva besluten under §150,

forsta, sjunde och nionde att-satsen fran kongressprotokollet i Lund 2015.

§ 259

FORTYDLIGANDE AV FORSLAG

Kongressen var förvirrad kring vad Jamtlands nästa forslag innebär, alltsâ att styrka beslutet om

att UNF:s utbildningar ska innehàlla pass om likabehandling. Ingen visste riktigt men Isabelle

Benfalk, forbundsstyrelsen, forklarade att den sittande forbundsstyrelsen nog hade tolkat beslutet

som att fokusera lite extra pa likabehandlingspasset i vàra utbildningar. Presidiet fortydligade

dock att det inte är en garanti for hur kommande forbundsstyrelser tolkar beslutet.

Kongressen beslutade

att med röstsiffrorna 24 mot 23 avslâJamtlands forslag om att stärka §150 i

kongressprotokollet 2015 tionde att-satsen om likabehandling i grundutbildningen.

t)I
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§ 260

AJOURNERING

Kongressen allierade sig med pausnationen 15:11.
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Fredag den 28 juni

§ 261

ATERUPPTAGANDE AV MOTET

Kung Carl I Lucas âterupptog mötet nàgot forsynt kiockan 15:44.

§ 262

SEXTONDE SESSIONEN

Ordf.: Carl I Lucas

Au ätten Nilsson

Anna Maria Therese

Au ätten Dahlén

Sekr.: Karl XIV Johan

Emil XIII

Au attenjohansson

FOREDRAGNING AV FORBUNDSSTYRELSEN FORSLAG OM REVIDERING AV STADGAR

Maria Emilsson, forbundsstyrelsen, foredrog forbundsstyrelsen forslag om revidering av stadgar.

Maria pàtalade att det finns jättemânga stadgeandringsforslag i olika bilagor i handlingarna.

Vissa har redan kiubbats som exempelvis forslag kring medlemsavgift som berör stadgarna.

Maria informerade om att hon endast föredrar vissa mindre forslag under denna punkt och att

riksstyrelsen forslag, samt #nykterfrizon, kommer föredras av Isabelle Benfalk,

forbundsstyrelsen, om en stund. Andringsforslagen for denna punkt galler bland annat sprâkliga

korrigeringar, valberedningens forslagsratt i frâgor de berett, samt att införa en punkt pa varje

distrikts och forenings àrsmöte om att bekräfta sina stadgar. Maria ville ocksâ skicka med att det

krävs tvá tredjedelars majoritet när vi gàr till beslut om stadgeandringar. Detta kräver i grova

drag att 40 ombud mâste stodja varje andring. I annat fall màste majoritetsbeslut tas igen pa nasta

kongress for att andringarna ska gá igenom.

Forbundsstyrelsen foreslog kongressen

att anta UNF:s stadgar med de gjorda andringarna.

§ 263

FOREDRAGNING AV FÔRBUNDSSTYRELSEN FORSLAG OM #NYICTERFRIZON

Isabelle Benfalk, forbundsstyrelsen, foredrog forslaget. Isabelle berättade att som reaktion pa

#metoo och #nykterfrizon under mandatperioden vu förbundsstyrelsen ändra pa vissa stadgar

kring medlemskapets upphorande. Forbundsstyrelsen har stott pa en del sâ kallade

mellansituationer dà stadgarna som de ser Ut just nu endast ger forbundsstyrelsen mojlighet att

antingen utesluta en person eller inte gora nàgot ails. Forbundsstyrelsen vill lagga till

mojligheten att även kunna stänga av nâgon vid fall som ej är av uteslutningskaraktar men där

nàgon form av reaktion yore nodvandig. Detta beslut ska endast fattas av forbundsstyrelsen och

ej av distrikt dà det är av en sádan betydande karaktär. Detta ska ske pa ett rättssäkert sätt där

medlemmen ska ha mojlighet att vara välkommen tilibaka efter en avstämning.
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Forburidsstyrelsen föreslâr ocksà att kommande förbundsstyrelse skriver en forhandlingsplan om

hur sâdana här ärenden ska hanteras. Avslutningsvis redogjorde Isabelle for forslaget kring

uppforandekod. Detta har redan testats for deltagare pa distriktsstyrelsesamlingar men det yore

bra att fà ett kongressbes!ut pa det.

Forbundsstyrelsen foreslog mötet

att under §1:7 ändra stadgarna enligt forslaget i handlingarna.

att forbundsstyrelsen ska skriva en hand!ingsplan pa hur sàna här arenden ska

hanteras.

att alla förtroendevalda/ledare pa forbundsnivâ och pa distriktsnivà skriver under

att de ska följa uppforandekoden.

§ 264

FOREDRAGNING AV MOTION OM ATT ALLA MEDLEMMARS ROST SKA RAI&NAS

Simon Sundstrom,Jarntland, foredrogjamtlands motion. Simon menade att alla medlemmar

som kommer pa distriktsârsmöte ska ha rösträtt, inte endast de ombud som utsetts av

foreningarna. Detta är nâgot som flera distrikt gor idag. UNF Jamtland brukar till exempel ta

beslut om det pa sina ârsmöten och IOGT-NTO Jamtland har till och med varit ett pilotdistrikt

for detsamma. Detta har fungerat bra och uppskattats av medlemmar som inte är ombud. Simon

menade ocksà att detta gor medlemmar mer màna om att komma pa ârsmöten samt att det

underlättar for distrikt med fa medlemmar att fà till stadgeenliga arsmöten.

UNFjamtland foreslog mötet

att andra i §3:2 i UNF:s stadgar fran "ombuden och revisorerna ska ha fâtt alla

handlingar till distriktsarsmötet senast tio dagar innan distriktsársmötet

oppnas" till "medlemmarna ska ha tillgàng till handlingarna och revisorerna

ska ha fâtt alla handlingar senast tio dagar innan distriktsársmötet oppnas".

att ändra i §3:2 i UNF:s stadgar fran "Distriktsàrsmötet är beslutsmassigt när det

bar blivit kallat enligt stadgarna och minst hälften av de anmalda ombuden är

närvarande, dock minst tre." till "Distriktsàrsmötet är beslutsmassigt när det

bar blivit kallat enligt stadgarna och minst hälften av de anmälda

medlemmarna är närvarande, dock minst tre."

att ändra i §3:3 i UNF:s stadgar fran "De personer som valts till ombud till det

senaste ordinarie distriktsàrsmötet är ocksà ombud pa det extra

distriktsârsmötet, om inte ett foreningsmote beslutar nàgot annat." till "De

personer som var rostberattigade pa det senaste ordinarie distriktsàrsmötet är

ocksá det pa det extra distriktsarsmotet."

att ändra i §3:3 i UNF:s stadgar fran "Ett extradistriktsàrsmöte är beslutsmassigt /
när det har blivit kallat enligt stadgarna och minst hälften av de anmälda
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ombuden är närvarande" till "Ett extra distriktsàrsmöte är beslutsmassigt när

det har blivit kallat enligt stadgarna och minst hälften av de anmälda

medlemmarna ar narvarande."

att stryka §3:4 i UNF:s stadgar.

att ändra i §3:5 i UNF:s stadgar fran "Varje ombud har forslags- och rösträtt. Varje

ledamot av distriktsstyrelsen och distriktsrâdet samt foredragande revisor har

forslagsratt." till "Varje medlem har forslags- och rösträtt. Varje ledamot av

distriktsstyrelsen som inte är medlem och distriktsrâdet samt foredragande
revisor har forslagsratt."

att andra i §3:6 i UNF:s stadgar under punkt b fran "b) fastställande av antalet

anmälda och narvarande ombud" till "b) faststallande av antalet anmälda och

närvarande medlemmar"

att ändra i §3:11 i UNF:s stadgar fran "Varje löftesburen medlem i IOGT-NTO-

rörelsen kan väljas till fortroendeuppdrag i distriktet. Ett

distriktsârsmotesombud mâste dock vara registrerad medlem i den forening

som ombudet representerar." till "Varje löftesburen medlem i IOGT-NTO-

rörelsen kan väljas till fortroendeuppdrag i distriktet."

att stryka punkten under §4:4 i UNF:s stadgar.

att ändra i §4:8 i UNF:s stadgar fran "Varje löftesburen medlem i IOGT-NTO-

rörelsen kan väljas till fortroendeuppdrag i distriktet. Ett

distriktsàrsmötesombud mâste dock vara registrerad medlem i den forening

som ombudet representerar. Ett kretsársmötesombud màste vara löftesburen

registrerad medlem i nâgon av kretsens foreningar eller kàrer." till "Varje

löftesburen medlem i IOGT-NTO-rörelsen kan valjas till fortroendeuppdrag i

distriktet. Ett kretsârsmötesombud mâste vara löftesburen registrerad medlern

i nágon av kretsens foreningar eller kârer."

§ 265

ORDNINGSFRAGA OM TVA TREDJEDELARS MAJORITET

En ordningsfràga kom in angâende hur man ska tolka begreppet "tvâ tredjedelars majoritet".

Therese Dahlén, mötesordförande, svarade att mötet tillämpar definitionen fran kongressen i

Vanersborg 1971. Tvá tredjedelars majoritet galler endast for de som röstar i fragan. De som ej

röstar ska heller inte raknas med. Therese ansàg ordningsfrâgan därmed besvarad.
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§ 266

FORBUNDSSTYRELSENS SVAR PA MOTION OM ATT ALLA MEDLEMMARS ROST si

RARNAS

Lina Sultan, fOrbundsstyrelsen, tackade for motionen men ansàg att det finns mânga fOrdelar

med att ha kvar det som det är. Forbundsstyrelsen menar att alla foreningar ska ha lika stor

chans att skicka ombud och att det blir mer demokratiskt när man skickar representanter fran

foreningar där man representerar foreningen och inte sig sjalv. Pa samma satt som

motesdeltagarna pa kongressen fOreträder distrikten. Lina lyfte ocksâ att det är bra att gränsen

finns om att minst tre personer màste närvara eftersom det inte är rimligt att endast tvâ personer

skulle kunna besluta om hur man förvaltar ett belt distrikts verksamhet. FOrbundsstyrelsen yule

därfOr yrka avslag pa motionen i sin heihet.

Forbundsstyrelsen foreslog

att avslá motionen i sin heihet.

§ 267

FOREDRAGNING AV REVISORERNAS FORSLAG OM STADGEANDRINGAR

Jonathan Spànberger, forvaltnirigsrevisor, foredrog forslaget. Forslaget galler andring av

stadgarna som rör revisorerna. Forsiaget innebär andringar om att det ska finnas en uppsattning

interna revisorer och inte tvâ samt att man ska anta en uppdragsbeskrivning som tydliggor hur

man som revisor ska gora for att hitta rimliga saker att granska.

Revisorerna foreslog

att ersätta stadgarnas §2:6 punkt i), u) och v) med:

u) foredragning av revisionsberättelser och internrevisorernas rapport

u) fastställande av uppdragsbeskrivning fOr internrevisorerna

v) val av tvà till tre internrevisorer och tva ersättare

att ersätta stadgarnas §2:15 med

§2:15 Revision och granskning

Kongressen väljer tva till tre internrevisorer och tvà ersättare.

Internrevisorerna utser en foredragande revisor bland sig själva. De utser efter

samrâd med de ovriga forbundens revisorer en auktoriserad revisor som bör

vara gemensam for IOGT-NTO-rOrelsens fyra fOrbund.

Internrevisorernas ska folja förbundsstyrelsens verksamhet och forvaltning

genom att arbeta utifrân den uppdragsbeskrivning som kongressen fastställer.

Till kongressen ska internrevisorerna och den auktoriserade revisorn lämna

revisionsberättelser med forslag om fastställande av resultat- och

balansrakningar samt forslag i frâgan om ansvarsfrihet for forbundsstyrelsen.

Internrevisorerna ska till kongressen även lämna en rapport med beskrivning

och resultat av sin granskning av fOrbundets verksamhet, samt lämna forslag

Ungdomens Nykterhetsförbunds kongress i brnskäldsvik 25-29 juni 2019 ( 7



pa fly uppdragsbeskrivning.

Internrevisorerna valjs for tiden intill slutet av nästa ordinarie kongress. Om

kongressen ajournerar sig kan den dock besluta att de nya revisorerna ska

tillträda vid en tidpunkt som infaller innan kongressen har avslutats.

Uppdragsbeskrivningen som reglerar internrevisorernas arbete faststalls for

samma period som internrevisorerna valjs.

§ 268

FOREDRAGNING AV RIKSSTYRELSENS FORSLAG OM REVIDERADE STADGAR

Isabelle Benfalk, forbundsstyrelsen, foredrog forslaget. Isabelle förklarade först att riksstyrelsen
bestàr av representanter fran bela IOGT-NTO-rörelseri. Isabelle redogjorde därefter for att

IOGT-NTO har gjort om sina distrikt sâ flu har de bara âtta stycken och att detta kräver

andringar i riksstyrelsens stadgar. Samma andringsforslag har ocksà behandlats avJunis och

IOGT-NTO och de har ocksá antagit stadgearidringarna. Isabelle pàpekade att vi gOr livet surt

for dem andra förbunden om vi inte gor det samma. Hon fortsatte sedan med att gâ igenom de

olika kategorierna som fOrslagen till andringar delats in i: Kategori A. innehàller

andringsforslagen om att ta bort distriktsràd dà distrikten inte ar likadana langre mellan

organisationerna och det blir bokigt om det inte ändras. Kategori B tar upp forslagen kring att ta

bort formuleringarna om gemensamma distriktsârsmöten. Detta eftersom det ocksá blir bokigt
att behálla dels pa grund av de fOrandrade distriktgranserna, dels pa grund av annorlunda

mandatperioder. Isabelle pàminde dock om att det sâklart fortfarande star distrikten fritt att

bjuda in till àrsmöten men att detta inte kan stà reglerat i stadgarna dâ det skulle innebära att

stadgarna skulle brytas varje âr. Kategori C. behandlar val av kongressort och kategori D. om

forslagen kring att forbundsstyrelsen själva ska fâ bestämma hur distrikten ska se Ut. Kategori E.

handlar om att inkludera NSF dá de inte star med just nu. Kategori F. om rättsfOrhállandet kring

kretsar angàende olika distriktskretsar som funnits tidigare och där det rattsliga behöver skivas

om. Till sist behandlades kategori G. om Junis namnbyte. Junis vill byta namn, eller har redan

gjort det, frânJunis lOGT-NTO-rOrelsens juniorforbund till endastJunis. Det behover ocksà

andras i stadgarna.

Therese Dahlén, motesordförande, tackade Bella for en bra sammanfattning av de cirka 20 sidor

lánga stadgeandringarna.

Riks5tyrelsen foreslog kongressen besluta

att distriktsrâden som samverksorgan plockas bort ur stadgarna.

att stadgarna som en konsekvens av detta revideras enligt nedanstáende tabell (se

handlingarna).

att i §3:2 ta bort meningen om att distriktsârsmötena bör samordnas,

att i §6:5 under punkten "i) rörelsesamordnad verksamhet" plocka bort referensen

till § 3:2 som handlar om gemensamma distriktsârsmöten.
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att stadgarna som en konsekvens av detta revideras enligt nedanstâende tabell (se

handlingarna).

att ge riksstyrelsen mandat att besluta om tid och plats for kommande kongresser.

att stadgarna som en konsekvens av detta revideras enligt nedanstâende tabell (se

handlingarna).

att distriktens granser fastställs av forbundsstyrelsen.

att stadgarna som en konsekvens av detta revideras enligt nedanstàende tabell (se

handlingarna).

att under forutsattning att motsvarande beslut fattas pa NSF:s förbundsmöte 2019

inkludera NSF i listan over fOrbund som berörs av förhàllande till annat

förbund.

att stadgarna som en konsekvens av övriga beslut om revidering av enskilda

paragrafer reviderar upprakningen i § 6:5 enligt nedanstâende tabeil (se

handlingarna).

att ersätta § 5:14 i sin heihet eniigt nedanstâende skrivning (se handlingarna).

att under forutsattning att IOGT-NTO:s Juniorforbunds kongress besiutar om en

namnandring ersätta samtliga fOrekomster av "IOGT-NTOs Juniorforbund" i

sina stadgar med det beslutade nya namnet pa organisationen.

§ 269

FOREDRAGNING AV FORBUNDSSTYRELSEN FORSLAG OM AUTOMATISK JUNIS-OVERGANG

Anneli Bylund, forbundsstyrelsen, foredrog forslaget. UNF ochJunis fOrbundsstyreiser har

snappat upp ett forslag som Gavleborg initierat och det handlar om att man viii ha automatiska

overgângar av medlemskap fran Junis till UNF. Detta finns redan meilan UNF och IOGT-NTO

sá är egentligen konstigt att det inte redan finns meilanjunis och UNF. Forbundsstyrelsen

forslag innebär att varje registreradjunismedlem ocksà registreras som UNF-medlem det àr de

fyller 15. Anneli informerade ocksâ mOtet om attJunis bar klubbat motsvarande forslag.

Förbundsstyreisen foresiog kongressen besiuta

att under §1:4 i stadgarna iagga till skrivelsen "Varje registrerad medlem ijunis

registreras som mediem i UNF det âr den fyiier 15 âr".

§ 270

FOREDRAGNING AV RIKSSTYRELSENS FORSLAG OM DISTRIRTSINDELNING IOGT-NTO

Anneii Bylund, forbundsstyrelsen, foredrog fOrslaget. IOGT-NTO kommer ía fly

distriktsindeining men riksstyrelsen har tolkat det som att alla förbund inte behOver ta beslut om
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att IOGT-NTO ska gora om sina distriktsgranser. De vu! dock att de andra förbunden noterar att

forslaget ligger.

Riksstyrelsen fores!âr

att notera riksstyrelsens forslag nr 1 som lagts fram till IOGT-NTO:s kongress.

§ 271

ORDNINGSPLAGA

En ordningsfrâga kom in fran Trirksflesmaria Emilsson i forbundsstyrelsen som önskade föredra

ett tryckfe!. Presidiet svarade lât gà om det gãr snabbt. Det gick ocksâ valdigt snabbt.

§ 272

FORBUNDSSTYRELSEN OM TRYCKFEL UNDER § 3:1, FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM

REVIDERING AV STADGAR

Maria Emilsson, forbundsstyrelsen, informerade om ett tryckfel i det stora stadgedokumentet,

forbundsstyrelsen forslag om revidering av stadgar. Felet finns i kapitel 3. Bestämmelser for

UNF-distrikt under
"

3:1 organisation" om fastställande av distriktsgranser. I andringsforslaget

star att förbundets distriktsgranser faststa!ls av kongressen. Det ska dock stà forbundsstyrelsen,

inte kongressen.

§ 273

PRAKTISK INFORMATION

Linus Henriksson, forhand!ingsgeneral, berättade om hur upplagget for de fria

gruppdiskussionerna kommer att se ut. Det kommer finnas fyra skarmar: skärm I med

riksstyrelsens stadgeforslagsandringar och distriktsindelningen for IOGT-NTO, skärm 2 med

nykterfrizon och revisorernas forslag, den jattestora skärm 3 med förbundsstyrelsen forslag pa

stadgar samt skärm 4 med motionen om alla medlemmars röst samt förbundsstyre!sens fors!ag

om automatiskajunisovergàngar till UNF. Linus avslutade med forhoppningen om fortsatt bra

diskussioner där vi främjar varandra.

§ 274

FRIA GRUPPDISKUSSIONER

MOtet fortsatte i en annan form klockan 16:06 och Therese Dahlén, mötesordfOrande, Iät

meddela att vi ska vara tilibaka senast klockan 17:10 i plena.

§ 275

ROM IGEN PLENA, VAD SKULLE VI ANNARS GORA?

De fria gruppdiskussionerna avslutades och mötet fortsatte âterigen i plena k!ockan 17:10.
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§276

JUSTERJNG AV REGENTLANGD

Mötet beslutade

att fastställa rostlangden till 61 närvarande ombud.

§ 277

DISKUSSION OM MOTION OM RIRTLINJER FOR UTESLUTNINGSARENDEN

Sigrid BjOrk, Orebro, motionär yrkade bifall pa motionen samt pa tillaggsforslaget om tydliga

tidsramar. Sigrid menade att det ska vara en rattighet att folk känner sig trygga i sitt

engagemang. Uteslutningsarenden màste skötas pa ett bra sätt och det màste finnas en struktur

for hur lang tid processen ska ta. Det mâste fInnas riktlinjer fOr detta sâ det kan kännas

hanterbart.

Ellen Hjort, Västerbotten, Lovisa Edström, Västerbotten och Sigrid Björk, Orebro foreslog

kongressen

att riktlinjerna for uteslutningsarenden ska ha tydliga tidsramar.

Terese Hellstrom, Stockholm, yrkade bifall for sitt tillaggsforslag. En socionom eller nàgon

annan kompetent person ska se over UNF:s riktlinjer for att stOrre hansyn till personernas

välmáende ska tas. Aven om vi tycker att det ser bra Ut flU är det andà bra att nàgon med

kompetens i fràgorna kan kontrollera att det ser bra Ut.

Terese foreslog kongressen

att ge forbundsstyrelsen i uppdrag att lâta en utomstàende socionom eller annan

kompetent person se over UNF:s riktlinjer for uteslutningsarenden i syfte att

se till att dom tar hänsyn till dom involverade personernas integritet och

välmâende.

Ellen Hjort, Vasterbotten, motionär noterade att fOrbundsstyrelsen redan bar riktlinjer och

tyckte darfor att att-satsen om riktlinjer kunde anses besvarad. Ellen ville dock slà ett slag for

tillaggsfOrslaget om att verksamhetsrevisorn ska delges handlingar inför ett uteslutningsarende

och godkanna oppning av uteslutningsarenden. Dâ kan revisorn ge kiartecken om de tycker

uteslutningsarendet ar nâgot som behover granskas vidare eller om det skulle se konstigt Ut sa

kan revisorn välja att titta närmare pa fallet.

Ellen [-Ijort, Vasterbotten, foreslog kongressen

att verksamhetsrevisorn ska delges handlingar infOr ett uteslutningsarende och

godkanna detta for att ett ärende ska kunna oppnas.

Jonathan Spânberger, revisor, kommenterade forslaget angâende att verksamhetsrevisorerna ska

godkanna uteslutningsarenden. Jonathan ville a de starkaste vagnar uppmana mötet till att avslâ

forsiaget. Han menade att stadgarna sager att forbundsstyrelsen bar rätt att hantera
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uteslutningsarenden vilket revisorerna inte har och det skulle dâ bli valdigt konstigt om

revisorerna skuile iagga sig i det och stoppa farbundsstyrelsens rätt att utöva deras stadgeenliga

rattigheter. Vidare menade Jonathan att ett uppdrag i forbundsstyrelsen innebar ett förtroende

där vi litar pa att personerna gor ett bra jobb och vi litar pa deras bedomningar. Sen fortsatte

Jonathan med att revisorerna finns for att garantera att de gor ett bra jobb och de far jobba med

frihet under ansvar, sâ om forbundsstyrelsen skulie gora nâgot dumt sâ har revisorerna makten

att kritisera det, ej rekommendera ansvarsfrihet eller kalla till extra kongress om det skulle vara

nàgot riktigt ailvarligt. Ordningen màste dock vara att det sker i efterhand, revisorerna kan inte

ha som ansvar att utreda om forbundsstyrelsen far använda sina rattigheter som de bar eniigt

stadgarna eller inte. Jonathan uppmanade därför motet avsià motionen.

Jens Jorgensen Moberg, forbundsstyrelsen, konstaterade att forbundsstyrelsen forslag om att

anse motionen besvarad ej har lyfts. Jens yrkade avslag pa alla forslag kring motionen dà det

redan finns riktiinjer som forbundsstyrelsen använder sig av. Vidare menadejens att forslaget
om att ha en socionom inte var rätt val av kompetens for fallet.

Astrd Eriksson Tropp, GOteborg och Bohusiän, noterade ocksâ att det finns riktlinjer och att

första att-satsen darmed kan anses besvarad men att andra att-satsen inte bar uppfyllts. Astrid

önskade att forbundsstyrelsen skuile motivera varför det inte ska finnas kongressbeslut pa den

andra att-satsen som rOr tiliganglighet av riktlinjer for medlemmar i allmänhet och personer som

är under uteslutningsarende i synnerhet.

Maria Emilsson, fOrbundsstyreisen, yule fortydliga fràgan angàende andra att-satsen. Riktlinjer

for uteslutningsarenden ska inte bli ett kongressbeslut for da kommer vi behOva kalla till extra

kongress varje gang vi upptacker nâgot som är fel eller som behöver ändras. Maria slog ett slag

for flexibilitet.

Lovisa Edström, Västerbotten, motionär menade att hon främst yule lyfta fràgan till diskussion

for att se over hur hanteringen sker. Hon hailer med om att ett kongressbes!ut angáende

riktlinjer inte är nodvandigt men viii att forbundsstyrelsen tar med sig detta och tanker pa hur

man hanterar detta framOver. Uteslutningsarenden kan inte bara ses som vilken utredning som

heist. FOrbundsstyrelsen behOver se Over vàra rutiner och tänka pa hur vi behandlar vàra

medlemmar.

§ 278

BESLUT OM RIKTLINJER FOR UTESLUTNINGSARENDEN

Kongressen gick till beslut.

Kongressen beslutade

att avsià att fOrbundsstyrelsen ska ta fram riktlinjer for hur ett uteslutningsarende ska gá
till.

att dessa riktlinjer ska finnas tiligangiiga for alla medlemmar och delges den misstänkta vid

ett uteslutningsarendes oppnande.
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att avslâ att verksamhetsrevisorn ska delges handlingar inför ett uteslutningsarende och

godkanna detta for att ett ärende ska kunna oppnas.

att riktlinjerna for uteslutningsarenden ska ha tydliga tidsramar.

att inte ge forbundsstyrelsen i uppdrag att Iâta en utomstàende socionom eller annan

kompetent person se over UNF:s riktlinjer for uteslutningsarenden i syfte att se till att

dom tar hansyn till dom involverade personernas integritet och vilmâende.

§ 279

HALSNING FRAN BENGT, KNAPPFABRIKSARBETARE

Therese Dahlén, motesordförande, informerade när det endast var fyra minuter kvar tills

kväl!smaten att mötet hade förärats av en gäst som heter Bengt. Bengt berättade att han jobbar i

en knappfabrik. Han bar en fru, men inga barn. Och en dag sa hans chef till honom nâgot i stil

med: "hördu Bengt, är du ledig?". Mötessekreterarna Emil Johansson och Karl-Johan Johansson

avbröt dâ Bengt genom att stämma in i en sang tilisammans med ovriga motesdeltagare om

Bengts arbetssituation. Sàngen livade pa ett energiskt vis upp forsamlingen. Det är dock oklart

vad som hände med Bengt sedan.

§ 280

AJOURNERING

Mötet ajournerades kiockan 17:30 prick och skulle àterupptas for kvallsplena klockan 18:30.
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Fredag den 28 juni SJUTTONDE SESSIONEN

Ordf.: Adrian Manucheri

Lovisa Bengtsson

Sack.: Linus Janzon

Johan Ragnemaim

§ 281

ATERUPPTAGANDE

Okiarhet râdde hos kongressen, men mötet öppnades med viss osäkerhet kiockan 18.34.

§ 282

JUSTERING AV ROSTLANGD

Mötet beslutade

att fastställa rostlangden till 60.

§283

REVISORERNAS FORSLAG OM UPPDRAGSBESKRIVNING FOR UNF:S INTERNREVISORER

En ordningsfrága restes kring varfor forbundsstyrelsen annu ej svarat pa revisorernas forslag.

isabelie Benfalk, forbundsstyrelsen, rusade upp i talarstolen och meddelade att forbundsstyrelsen
inte har svarat eftersom revisorerna har egen forslagsratt och forbundsstyrelsen inte känner

behov att kommentera forslaget.

Kongressen besiutade

att anta uppdragsbeskrivningen.

FORBUNDSSTVRELSENS FORSLAG OM UNF:S PRINCIPER

Astrid Eriksson Tropp, Goteborg och Bohuslän, papekade att hon anser att de fiesta

principandringarna är ganska okontroversiella. Hon nämnde forbundsstyrelsens forslag att

stryka "Dá personer omnämns i UNF:s framtida material ska vederbörande benämnas med det

pronomen vederbörande önskar. Detta innebar att vederborande ska tillfràgas om vilket

pronomen vederbörande viii benämnas vid. I de fail i UNF:s material, dâ pronomen inte

refererar till en specifik person, skall könsneutrait pronomen användas", och tyckte att

pronomen kan fa stá kvar. Astrid yrkar avslag pa forbundsstyrelsens forslag.

Jens Jorgensen Moberg, forbundsstyrelsen, tyckte det var Overflodigt att frâga om pronomen,

men poangterade ändà att det var bra att ha som princip. Han trodde dock ändâ att medlemmar

kommer fortsätta fràga efter pronomen mom UNF även om det inte r en officiell princip.Jens

yrkar bifa!! till fOrbundsstyrelsens forsiag.
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isabelle Benfalk, forbundsstyrelsen, diskuterade Leo Rudbergs forslag om att revidera

"Medlemsvarvningskampanjer ska kiart betona var ideologi och inte materiella förmáner" fran

kongressen i Koping samt "I alit UNF-material och i alla sammanhang galiande medlemsokning
nämns ailtid uppfoijning som en vital del" fran kongressen i Boràs till en ny princip "Alla

sammanhang galiande medlemsokning ska kiart betona var ideologi." och betonade vikten av

uppfoljningsaktiviteter. Isabelle Benfalk yrkade avsiag pa Leos forslag och bifall for

fOrbundsstyrelsens forsiag.

Johan Fridlund,Jamtland, yrkade bifali pa Leos forsiag och tyckte att uppfoljningen är viktigt
men ska inte vara ob!igatoriskt. Han tackade fOr sig.

Kongressen vanr.ade med spanning pa att en ny person skulle skriva upp sig pa talarlistan.

Ellinor Lof,JonkOping, brOt spanningen och sade att det var viktigt med uppfoljning och

poangterade att hon formodligen aidrig sjalv blivit aktiv medlem om ingen uppfoljningsaktivitet
hade arrangerats.

Sigrid Björk, Orebro, hOll med Johan och tyckte att uppfoljning ar viktigt. Sigrid pàpekade dock

att det kan vara svârt fOr mindre distrikt med färre resurser att genomfora

uppfoljningsaktiviteter. Avslutningsvis tycker Sigrid att vi inte kan kräva att vi ska ha

uppfoljningsaktiviteter, men att vi ska sträva efter att ha det.

Jakob Hjort, Vasterbotten, yule upplysa att principen vi talar om är en princip och inte är

obligatorisk att genomfOra.

§285

BESLUT OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM UNF:S PRINCIPER

Kongressen beslutade

att stryka "UNF ska sträva efter att köpa tjanster och varor av foretag med schyssta vilikor

fOr sina anstallda" fran Uppsala samt
"

UNF kOper hâllbara produkter, alltsá ekologiskt,

ekonomiskt och socialt hâllbara produkter, da vi jobbar for en bättre värld" fran Lund.

att stryka "Accent ska i fortsattningen skickas till medlemmar Over 20 àr" fran Lund.

att revidera "UNF bemoter vid behov men samarbetar inte med eller ger

Sverigedemokraterna eller Sverigedemokratisk Ungdom tillf'állen att torgfora sina

âsikter" fran Lund till "UNF bemOter vid behov men samarbetar inte med eller ger

Sverigedemokraterna, Sverigedemokratisk Ungdom eller Ungsvenskarna SDU tilif'á!len

att torgfOra sina âsikter".

att revidera "Medlemsvarvningskampanjer ska klart betona var ideologi och inte materiella

fOrmàner" fran Koping samt "I alit UNF-material och i alla sammanhang gallande

med!emsokning nämns alitid uppfoljning som en vital del" fran Boras till en ny princip

"Alla sammanhang gallande medlemsOkning ska klart betona var ideologi och ha

uppfOljning som en vital del".

Ungdomens Nykterhetsforbunds kongress i Ornsköldsvik 25-29 juni 2019 05 t



att avslâ fors!aget att revidera "Medlemsvarvningskampanjer ska klart betona var ideologi

och inte materiella förmàner" fran Koping samt" I alit UNF-material och i alla

sammanhang gailande medlemsokning nämns ailtid uppfoljning som en vital del" fran

Borás till en ny princip "Alla sammanhang gallande medlemsokning ska kiart betona var

ideologi."

att stryka § 240 "Det ska fInnas ett jamlikhetspass i alla UNF:aren-utbildningar".

an stryka §169 "Forbundsstyrelsen ska ta hansyn till alder, kön och andra faktorer när man

utser dem som ska sitta i utskott, leda kurser osv.

an revidera UNF:s principer i enlighet med forbundsstyrelsens forsiag.

Kongressen beslutade, med 25 roster mot 23,

an stryka "D personer omnämns i UNF:s framtida material ska vederborande benämnas

med det pronomen vederbOrande önskar. Detta innebär att vederbörande ska tillfràgas

om vilket pronomen vederbOrande vill benämnas vid. I de fall i UNF:s material, dà

pronomen inte refererar till en specifik person, skall könsneutralt pronomen användas".

§ 286

MOTION OM ANSVARIG UTCIVARE FOR MOTDRAG

Kongressen beslutade àh sà snabbt, âh sà bestämt och pa ett lite roligt san

att avslâ motionen

§ 287

NARA ORDNINGSFRAGA-UPPLEVELSE

En nära ordningsfrága-uppievelse drabbade presidiet och hela kongressen.

§ 288

VALBEREDNJNGENS FORSLAG OM VALBEREDNINGSINSTRUKTION

Wilhelm Wiren,Jonkoping, motiverade sina twa forsiag. Ena handlade om revisorernas forslag

att bereda arvodering och det andra om att det ska vara valberedningens forslag att bereda

arvodering. Generalsekreteraren, ansàg Wilhelm, är jävig dà generalsekreteraren och

forbundsstyrelsen är nära arbetskamrater.

7c7
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§ 289

ORDNINGSFRAGA

En ordningsfrâga kom angáende att lyfta Sebastian Udenius, Gavleborg, att lyfta sina tvà forslag

där han fOreslàr att valberedningen ska bereda val av ombud till IOGT Internationals kongress

samt att valberedningen ska istället for "forvaltningsrevisorer tillika

verksamhetsrevisorer" bereda val av internrevisorer.

§ 290

FORTSATTNING AV VALBEREDNINGENS FORSLAG OM VALBEREDNINGSINSTRUKTION

Sebastian Udenius, Gavleborg, gick upp i talarstolen och yrkade bifall fOr att hans forslag skulle

lyftas och därmed inte do fredagsmysdOden.

Karin Eriksson valberedningen, yttrade att valberedningen önskade bifall pa att lyfta forsiagen,

eftersom valberedningen viii jamka sig med dessa forslag.

Sekretariatet noterade att fredagsmysdoden later sáväi spannande som nervkittlande, men även

lite lite laskig.

Kongressen beslutade

att lyfta Sebastian Udenius forslag om att vaiberedningen ska bereda val av ombud till

IOGT Internationals kongress.

att lyfta Sebastian Udenius forslag om att valberedningen ska istället for

"forvaltningsrevisorer tillika verksamhetsrevisorer" bereda val av internrevisorer.

§ 291

VALBEREDNINGENS FORSLAG OM VALBEREDNINGSINSTRUKTION

Astrid Erkisson Tropp, Goteborg, undrade vad förbundsstyrelsen tanker kring arvodering och

vem som ska föreslâ den med bakgrund till att vaiberedningen tidigare har lyft att insyn i

ekonomin och budget har varit ett problem.

Maria Emiisson, forbundsstyrelsen, sade att valberedningen beslutar kring dessa fràgor eftersom

det finns problematik med att Iâta t.ex. fore detta forbundsstyrelsemedlemmar fatta beslut i

fràgorna. Problemet skulle kunna lOsas med bättre kommunikation mellan forbundsstyreise och

valberedning, vilket skulie gora processen mer transparent, avslutar Maria Emiisson.

Västerbotten nOs piotsligt, kraftigt och oväntat i plenasalen. Sekretariatet bOrjade oroa sig for sin

egen utsatthet och hälsa men betryggar sig själv med insikten att det trots alit finns handsprit i

ryggsacken bakom presidiet.
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§ 292

STOPP OCH BELOPP

Mötet pausades 19.14 for att âterupptas lordag 29/6 kiockan 09.00.

Till kongressens stora förtret informerade Linus Henriksson, forhandlingsansvarig, precis vid

efterlangtat avslut pa dagens forhandlingar, om hemresorna. Gävle, Stockholm och Uppsala âker

buss pa sondag som avgàr 09.00. Likabehandlingsenkaten har skickats Ut igen, upplyser Linus.

Linus pâminner även om kulturvagraranas drogfestival som tar plats om Ca. 15 minuter. Den

norrländska halvan av sekretariatet känner en ömsint skadegladje for att mànga ombud far resa

làngt till kongressen i ren norrländsk anda.
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Lordag den 29 juni

§ 293

ATERUPPTAGANDE AV MOTEl

Ackompanjerade av "Sjumilakliv" oppnades mötet 09:00.

§ 294

ADERTONDE SESSIONEN

Ordf.: Adrian Manucheri

Lovisa Bengtsson

Standiga sekreterare:

Emil Johansson

Jonathan Kraft

FOREDRAGNING AV TALARSTATISTIR OCH SCHEMA FOR DAGEN

Linus Henriksson, forhandlingsansvarig, foredrog, fortsatt ackompanjerad av "Sjumilakliv", hur

schemat kommer se Ut idag. Vidare visades talarstatistiken upp, och det var jämnt mellan de

olika pronomen angàende antal registrerade ombud i VotelT. Bland personer som talat finns en

valdigt jamn fordelning mellan pronomen "han" och "hon". Det var nàgot fàrre "annat" som talat

an vad sorn är representerat i ombudsforsamlingen, men det kan bero pa att gruppen är liten och

att mindre avvikelser syns tydligare i den gruppen. "Hon" hade en vasentlig andel fler inlägg i

talarstolen an "han". Aven här var "annan" underrepresenterad. Det är vad galler talartid ett

ganska jämnt resultat mellan "han" och "hon".

Det fanns ett ombud som bar förbrukat all sin talartid, och topp tre som talat mest definierar sig

som "han". Forbundsstyrelsen ligger genereilt ganska hogt i talarstatistiken.

§ 295

JUSTERING AV ROSTLANGD

Mötet beslutade

att faststalla rostlangden till 64 ombud.

§ 296

BESLUT OM VALBEREDNINGSINSTRUI'CTION

Sebastian Udenius bade i VotelT foreslagit följande att-satser som valberedningen valt att jämka

sitt forslag med.

att valberedningen ska bereda val av ombud till IOGT Internationals kongress (i

tillagg till ovriga val)

att valberedningen ska istället for "Forvaltningsrevisorer tillika

verksamhetsrevisorer" bereda val av internrevisorer (i tillagg till ovriga val)
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Jonathan Spànberger, även kallad "Spànis", forvaltningsrevisor, yule kommentera forslaget att

revisorer ska föreslâ arvodering. Jonathan yrkade avslag dà revisorerna är en granskande
funktion. Detta finns inte heller med i uppdragsbeskrivningen for revisorerna, och därför bör

kongressen làta flagon annan bereda frâgan.

Kongressen beslutade

att det skall vara valberedningens ansvar att bereda forslag pa arvodering.

att anta valberedningsinstruktionen med foreslagna andringar.

§ 297

ORDNINGSFRAGA

En ordningsfrâga inkom for att lyfta ett forslag som inte fâtt ti!lrackligt mànga duttningar.

Lovisa Edstrom, Vasterbotten, pàpekade att forslaget som Iagts i VotelT handlar om att anta en

specifik uppforandekod som forbundsstyrelsen tagit fram, och med det forslaget blir det tydligare
vilken specifik uppforandekod som avses.

Kongressen beslutade

att lyfta forslaget "alla fortroendevalda/ledare pa förbunds- och distriktsnivà skriver under

att de ska följa en uppforandekod som forbundsstyrelsen far i uppdrag att ta fram."

§ 298

DISKUSSION OM FORSLAG OM #NYKTERFRIZON

Emmelina Hjort bar i VotelT foreslagit

att alla förtroendevalda/ledare pa förbunds- och distriktsnivâ skriver under att de

ska följa en uppforandekod som forbundsstyrelsen far i uppdrag att ta fram.

Mötet beslutade

att med 29 roster mot 28 föredra "alla fortroendevalda/ledare pa förbundsnivà och pa

distriktsnivâ skriver under att de ska följa uppforandekoden" framför "alla

förtroendevalda/ledare pa förbunds- och distriktsnivà skriver under att de ska följa en

uppforandekod som forbundsstyrelsen far i uppdrag att ta fram."

att med mer an tvâ tredjedelars majoritet under §1:7 andra stadgarna enligt forslaget ovan.

att forbundsstyrelsen ska skriva en handlingsplan pa hur sàdana här ärenden ska hanteras.

att alla förtroendevalda/ledare pa förbundsnivá och pa distriktsnivà skriver under att de

ska följa uppforandekoden

att forbundsstyrelsen gor en uppforandekod som visar noiltolerans for sexism, sexuella 1..)
trakasserier och sexuella overgrepp.

\ c 14
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§ 299

DISKUSSION OM ALLA MEDLEMMARS ROST SKA RAKNAS

Leo Rudberg hade i VotelT foreslagit

att i sista punkten under Stadgarnas 3:2 Ordinarie distriktsârsmöte ändra "dock

minst tre" till "och totalt minst tre medlemmar".

att i sista punkten under Stadgarnas 3:2 Ordinarie distriktsârsmöte ändra "dock

minst tie" till "och totalt minst fern medlemmar".

att under Stadgarnas 3:5 Motesrattigheter och beslutsformer under andra

punkten lagga till meningen "Distriktsàrsmötet äger rätt att bevilja rösträtt och

forslagsratt at ovriga närvarande medlemmar i distriktet."

Johan Fridlund,Jamtiand, yrkade som motionär bifall for Leos fOrslag, och tyckte att det är bra

om distriktsârsmöten kan välja att alla medlemmar fran ett distrikt far rOsträtt. Därmed yrkar

ocksàjohan avslag pa sin egen motion.

Sara Johansson, Kronoberg, hOll helt med forbundsstyrelsen i deras svar till motionen, och

papekade att det yore mer demokratiskt att làta de sorn ska fa rösta vara ombuden, och inte

samtliga medlemmar.

Ludvig Holtze, Gotland, pàpekade att det att det finns ett lite udda problem pa Gotland,

namligen att de bara har 17 medlemmar fördelade pa en forening, och därfOr kan de inte ha ett

ârsmöte. Det innebär att det blir svárare att arbeta, söka bidrag och de kan inte ha nàgra

kongressombud. Ludvig yrkar bifall pa Leos tvà första att-satser, men noterar att det sista inte

skulle hjalpa Gotland, eftersom de da inte ens kan ta det beslutet.

Max Wallin, Uppsala, yrkade bifall till Leos tvá första att-satser, detta for att Gotland ska kunna

ha ett besIutsrnssigt àrsmOte. Det är viktigt for att hàlla uppe demokratin i förbundet. Utan det

blir det en ojärnn maktfordelning.

Tomas Fiala, Skaraborg, tyckte att det borde räcka med tre eller fern deltagare pa ett àrsmöte fOr

att kunna ha ett riktigt distriktsàrsmöte. Tornas yrkar avslag pa Leos sista att-sats, eftersom detta

inte skulle kunna hjalpa distrikt sorn vanligtvis inte kan ha ett ordinarie àrsmöte.

Adam Osterdahl, Gotland, ville ocksà tala gott om Leos tvà forsta attsatser, och upprepade den

motivering som Ludvig Holze just foredragit.

Henrik Yxing, Jonkoping, yrkade avslag pa alla forslag inklusive motionen, da direktdemokrati

skulle ge stora foreningar en skev maktfordelning. Henrik gillar representativ demokrati och

tror inte att UNF skulle bli mer demokratiskt av direktdernokrati.

Terese Hellstrorn, Stockholm, hade lagt ett fOrslag likt Leos sista att-sats, men skillnaden är att

beslutet ska ske i samrád med fOrbundsstyrelsen.

Terese HellstrOm foreslar
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att under Stadgarnas 3:5 Motesrattigheter och beslutsformer under andra

punkten lagga till meningen "Distriktsârsmotet äger rätt att bevilja rösträtt och

forslagsratt at ovriga närvarande medlemmar i distriktet, givet godkannande
av forbundsstyrelsen elier av representant utsedd av förbundsstyrelsen."

Simon Sundstrom,Jamtland, menade att det finns en oro for att ett distriktsârsmote kan bli

kapat med ett sànt bar system, men faktum är att det redan kan ske med dagens system.

Ludvig Holtze, Gotland, yttrade att inte heller Tereses att-sats skulle hjalpa Gotland, eftersom de

aidrig kan ta ett sâdant beslut pa ett ârsmöte.

Jakob Hjort, Västerbotten, yrkade avslag pa Leos forslag, som enligtjakob oppnar upp for en

representativ diktatur där. alit som krävs är ett ombud och tre medlemmar for att kunna ha ett

distriktsàrsmöte. En bättre formulering behovs, men idén är bra i sak.

§ 300

SAKUPPLYSNING

Sebastian Udenius, Gavleborg, sakuppiyste om att Leos sista forslag krver kongressbeslut av

IOGT-NTO,Junis och NSF enligt § 6:4 punktJ.

§ 301

FORTSATT DISRUSSION I MOTION OM ALLA MEDLEMMARS ROST SKA RARNAS

Adam Osterdahl, Gotland, uppmanade ombuden att tänka pa de mindre distrikten. Gotland har

en plan att värva medlemmar, men vissa personer kanske stannar ett âr och sedan gàr ur, och da

kommer samma problem finnas till nästa kongress.

Lina Sultan, forbundsstyrelsen, ville lyfta en tanke om att distrikt inte är en obligatorisk del for

att kunna engagera sig idag. Exempeivis 55. ka foreningsverksamhet bedrivas istället, vilket ocksà

kan vara en bra sak. Distrikt är inte det viktigaste i UNF:s verksamhet. Lina hailer med

Jonkoping och forbundsstyrelsen sjalva att det är den mest demokratiska modellen. Tank inte att

alla ska vara pa kongress, tank iàngsiktigt.

§ 302

ORDNINGSFRAGEPARTY

En ordningsfrága om att presidiet ska visa vilka forslag vi diskuterar for att det lättare ska gâ att

föra diskussion bade inkommit.

Detta kommer att goras under och efter fikapausen.

En ytterligare sakupplysning bar ocks5. inkommit, namligen att Leos tvà första farslag ocks5.

kraver kongressbeslut av IOGT-NTO,Junis och NSF enligt § 6:4 punktJ.

Ett ombud undrar ocks5. om det inte är dags for tevatten.
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Astrid Eriksson Tropp, Goteborg och Bohuslän, yule garna se propositionsordningen innan

mötet beslutade om streck i debatten.

Simon Lindstrom,Jonkoping, upplever inte att detta är fàrdigdiskuterat an.

Simon Sundström, Jamtland, yule hälsa fran motionärerna att syftet var att väcka diskussion i

fràgan, och tycker inte att diskussionen är kiar an.

Mötet beslutade

att inte sätta streck i debatten.

§ 303

MOTEl AJOURNERAS

Mötet ajourneras 09:44 for fika och propositionsordningsupplaggande vid presidiet.
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Lordag den 29 juni

§ 304

ATERUPPTAGANDE

En kongressnjutare, áterupptog mötet ungefâr kiockan nio och konstaterade att när man

kongressar, kongressar man och dà kongressar man rejält.

§ 305

BESOK FRAN IOGT INTERNATIONALS ORDFORANDE

isabeile Benfaik, forbundsstyrelsen, informerade om att det är en grupp personer här som gastar

oss for att vi 2ir sá himla bra. Hon fortsatte med att beratta att det är en person som viii prata lite

med oss. Denne är inte vem som heist utan ordföranden for IOGT International, Kristina

Sperkova. Kristina väikomnades med en applàd. Kristinas anfOrande sammanfattas nedan:

NITTONDE SESSIONEN

Ordf.: Adrian Manucheri

Lovisa Bengtsson

Sekr.: Johan Ragnemaim

Kari-Johan Johansson

"Tack for igâr kväil. Det var underbart att se och jag har inte sett sâ mycket kärlek pa lange. Det

är underbart att se hur ni behandiar varandra och visar vagen framât. Det har varit mycket

negativa tendenser i samhäliet pa sistone och även mom röreisen. Som Isabeiie just sade är jag

IOGT Internationals ordförande, och jag tänkte berätta iite om vad vi gor. Ni är medlemmar i

IOGT international, men det är nog inte vardagsprat hos er. Vi bedriver framforaiit

alkoholpoiitik pa global nivà. Det som händer i Sverige pâverkar vad som bander pa global nivà

och tvartom.Jag kan beratta iite fOr er om vâra framgângar. Under 2018 fick vi mOjiighet att

beratta for WHO om vad vi àstadkommit genom vârt arbete och genom vâra mediemmar och

det ni gor. WHO gick med pa att ha en officiell relation till oss, vilket gor att vi har fàtt mojlighet

att stá i händeisernas mitt i alkoholpolitiska processer. Tack vare den har reiationen fick vi

mojlighet att delta pa ett FN-event 8 mânader senare med WHO och flera lander och med

presidenten fran Sri Lanka. Här fick vi mojiighet att prata om utveckiingshinder. Detta kommer

framOver att ha ett stort fokus pa FN -nivâ, och kommer inte bara vara ett sidotema. Regeringar

lyssnade pa det här och WHO har sagt att detta var ett av de bästa eventen de arrangerat. Detta

har ocksâ gjort att flera ministrar, inkJusive presidenten i Sri Lanka, har fâtt saga att de vill ta

fram ett internationeilt, bindande dokument som reglerar alkoholfrâgor i världen. Ett forslag till

det har dokumentet är att industrin inte ska fà sitta med och bestämma om alkoholpolitiska

átgarder. Det här är nàgot valdigt stort vi är vaidigt glada over. I ár, 2019, var vi pa

- varidshaisoforsamiing. Landerna var mycket mer hagljudda om alkoholfrägor an vanligtvis.

Nasta àr, 2020, kommer det vara 10 àr sedan den giobala alkohoistrategin antogs. Nâgon màste

utvärdera om iänderna gOr det de iovat eiler inte. Länderna har bestämt att de ska rapportera

kring det här 2020 och det är bra. WHO:s ledning kommer ta hand om rapporten. I och med

detta hOjs nivân pa den har fràgan. En extra grej ar att WHO bestamt sig fOr att vara alkoholfritt.
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Aila events de arrangerar är alitsà alkohoifria. Det är lite konstigt att de dröjt sà lange med det

beslutet, men det är ändà valdigt stort. Det är roligt att vi växer som roreise och bygger kapacitet.

Detta sker ocksâ tack vare iOGT-NTO som hjälper IOGT International. Alit detta mojiiggor att

jag kan vara bar hos er nu, medan jag vet att det samtidigt finns duktiga medlemmar kvar hos

som gor ett jättebra jobb även i mm frànvaro. UNF är mediemsorganisation i IOGT

International, men jag tror inte det pratas sá mycket om det. Den europeiska parapiyorganisation

ni varit mediem i finns inte iängre. Vi viii skapa utrymme for utbyten meiian vàra

medlemsorganisationer och möten meiian ungdomar. Isabeiie var nyiigen i New York, vilket

hon sakert kan beratta mer om senare. Det är roligt att hon kunde vara där. Jag vet ocksà att ni

har medlemmar fran medlemsorganisationer fran Estiand och Tyskiand här hos er nu pa ert

aktivismlager. Det är kul att ni far uppieva alit här tillsammans trots alla utmaningar i väriden

och i civiisamhället. Vi behöver gà ihop, unga som gamla, i samma mâl att ta bort detta hinder

mot utveckling i hela samhället. Jag tackar for att ni är med och deltar, och tack till styrelsen for

stödet vi fàtt och jag hoppas pa mer engagemang fran UNF i IOGT International. Lycka till med

kongressen!

§ 306

JUSTERING AV FESTMANGD

Mötet beslutade

att faststal!a VIP-listan till 65 narvarande ombud.

§ 307

DISRUSSION KRING MOTION OM ATT ALLA MEDLEMMARS ROST SKA RAKNAS

Adrian Manucheri, mötesordförande, informerade om att vi snart kommer âtergâ till talariistan.

Men det har hänt lite under pausen. Ombud fran Stockholm och Jamtland har varit framme och

pratat med presidiet. Det har lagts nya forslag om att utreda fran till nästa kongress och att

forbundsstyre!sen ska ta med sig diskussionen och forbereda ett nytt forslag till nästa kongress.

P grund av de stadiga stadgar vi har tiilsammans med de andra förbunden i röreisen är det

egentligen bara den tredje att-satsen sats 3 vi kan anta utan att de andra förbunden ocksâ skulle

behova anta den. I de andra att-satserna bryter vi mot överenskommelsen om att ha

gemensamma stadgar med de andra.

Johan Fridlund,Jamtland, foreslog kongressen besluta

att forbundsstyrelsen far i uppdrag att utreda den demokratiska processen kring

distriktsàrsmöten med syftet att starka distrikten.

att i utredningen ta med diskussionen fran kongressen.
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§ 308

STRECK I DEBATTEN

Adrian Manucheri, mötesordförande, informerade att eniigt arbetsorduingen hade den duttade

tiden spenderats. Därför vacktes frâgan om streck i debatten.

Kongressen beslutade, med 35 roster mot 18,

att sätta streck i debatten kring motionen om att aila mediemmars röst ska räknas.

§ 309

DISKUSSION KRING MOTION OM ATT ALLA MEDLEMMARS ROST SKA RAKNAS

Simon Lindström, Jonkoping, pâpekade att mötet hade haft tv omrostningar om streck i

debatten i rad utan diskussion emellan, och att beslutet blev nej i den första och ja i den andra.

Simon yrkade avslag pa samtliga forslag fanns fOr diskussion innan pausen, men att han inte

hunnit titta pa de som kom nyss. Distrikt ska representera medlemmarna och foreningarna i

distriktet. Om det inte finns tre elier fler foreningar eller 21 eller fler medlemmar sà yore det

bättre att fokusera pa att vxa i antalet medlemmar och foreningar och utveckla verksamheten i

distriktet innan man beslutar om medlemmarna, fareningarna och verksamheten.

Caroline Eriksson,Jamtland, yrkade bifall pâJohan Fridiunds nya forslag sâ vi inte bryter mot

stadgarna i tvà âr.

Henrik Yxing,Jonkoping, yrkade bifail pâJohan Fridlunds forslag och avslag pa resten av

forsiagen. Aven om àrsmOten är viktiga sâ finns distrikten mest for verksamheten och inte for

att hâlla i distriktsàrsmöten.

Ludvig Holtze, Gotland, yrkade avslag pa alit utomjohan Fridlunds forsiag for det kändes som

att det yore dumt att bifalla motionen.

§ 310

BESLUT OM AlT ALLA MEDLEMMARS ROST SKA RAKNAS

Adrian Manucheri, motesordforande, berattade att motionärerna har kommit fram och sagt att

de vii! ändra sig till Johans forslag. Adrian upplevde att det var valdigt tydligt att det fanns ett

starkt stöd forJohan Fridlunds forslag och frágade kongressen om den yule gâ direkt till att rösta

omJohan Fridlunds forslag och utifràn resultatet avgora hur kongressen ska gâ vidare med

resten.

Kongressen beslutade

att gà direkt till omrostning ijohan Fridlunds tvà forslag.
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§311

ORDNINGSFRAGA

Adrian Manucheri, mötesordförande, berättade att det inkommit en ordningsfràga om huruvida

kongressen kan ta beslut omJohan Fridlunds forslag utan att forslagen lyfts. Med tanke pa att

forslagen inkom valdigt sent har de inte kunnat fà tillrackligt med gilla-markeringar i VotelT.

Adrian förklarade att presidiet gjort tolkningen att det finns sâ starkt stöd bland motesdeltagarna
att kongressen kunde gà direkt till att ta beslut om forslagen. Ibland gor man en san här

demokratisk genvag, och det ar okej om kongressen beslutar att det är okej.

§ 312

BESLUT OM MOTION ATT ALLA MEDLEMMARS ROST SKA RAI{NAS

Kongressen beslutade

att forbundsstyrelsen far i uppdrag att utreda den demokratiska processen kring
distriktsàrsmoten med syftet att stärka distrikten.

att i utredningen ta med diskussionen fran kongressen.

Adrian Manucheri, mötesordforande, gjorde tolkningen att bifallet av dessa tvà att-satser

innebär att resten av de foreslagna att-satserna kommer falla. Adrian frâgade därför kongressen
om resten av de foreslagna att-satserna kunde beslutas om i en kiump.

Kongressen beslutade

att besluta om samtliga kvarstáende foreslagna att-satser i frágan i en kiump.

Kongressen beslutade

att avslâ samt!iga kvarstàende foreslagna att-satser i frágan.

Edvard Blom, som visade sig vara kongressnjutaren, pâtalade myndigt att när man avslàr, avslâr

man och dâ avslâr man rejält. Edvard noterades av mötessekreterarna samtidigt som alla andra

motesdeltagare blundade pa grund av ett kollektivt nysningsanfall.

Justerarna ansàg att i första justeringen att Edvard Blom borde strykas ur motesprotokollet och

lät halsa att när man justerar, justerar man och da justerar man rejält.

Mötessekreterarna ansâg frâgan besvarad och behöll Edvard.

§ 313

DISKUSSION KRING REVISORERNAS FORSLAG OM STADGEANDRINGAR

Adrian Manucheri, mötesordförande, pâminde om att det kravs tvà tredjedelars majoritet for att

kunna besluta om andringar i stadgarna.

Kongressen beslutade, med tvá tredjedelars majoritet,
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att

att

ersätta stadgarnas §2:6 punkt i), u) och v) med:

i) foredragning av revisionsberättelser och internrevisorernas rapport

u) fastställande av uppdragsbeskrivning for internrevisorerna

v) val av tvá till tre internrevisorer och tvà ersättare.

ersätta stadgarnas § 2:15 med:

§ 2:15 Revision och granskning

Kongressen väljer tvá till tre internrevisorer och tvà ersättare. lnternrevisorerna utser

en foredragande revisor bland sig själva. De utser efter samràd med de ovriga

förbundens revisorer en auktoriserad revisor som bör vara gemensam for IOGT-NTO-

röre!sens fyra förbund.

Interncevisorernas ska följa forbundsstyrelsens verksamhet och forvaltning genom att

arbeta utifràn den uppdragsbeskrivning som kongressen fastställer. Till kongressen ska

internrevisorerna och den auktoriserade revisorn lämna revisionsberättelser med

forslag om fastställande av resultat- och balansrakningar samt forslag i fràgan om

ansvarsfrihet for forbundsstyrelsen. Internrevisorerna ska till kongressen även lamna

en rapport med beskrivning och resultat av sin granskning av förbundets verksamhet,

samt lämna forslag pa fly uppdragsbeskrivning.

Internrevisorerna väljs for tiden intill slutet av nästa ordinarie kongress. Om

kongressen ajournerar sig kan den dock besluta att de nya revisorerna ska tillträda vid

en tidpunkt som infaller innan kongressen har avs!utats. Uppdragsbeskrivningen som

reglerar internrevisorerflas arbete fastställs for samma period som internrevisorerna

väljs.

§ 314

RIICSSTYRELSENS FORSLAG OM REVIDERADE STADGAR

Kongressen beslutade, med tvà tredjedelars majoritet,

att distriktsràden som samverksorgan plockas bort ur stadgarna.

att stadgarna som en konsekvens av detta revideras enligt nedanstàende tabell (se

handlingarna).

att i § 3:2 ta bort meningen om att distriktsârsmOtena bör samordnas,

att I § 6:5 under punkten "I) rorelsesamordnad verksamhet" plocka bort referensen till § 3:2

som handlar om gemensamma distriktsársmoten.

aft stadgarna som en konsekvens av detta revideras enligt nedanstâende tabell (se

handlingarna).

aft ge riksstyrelsen mandat att besluta om tid och plats fOr kommande kongresser.
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att stadgarna som en konsekvens av detta revideras enligt nedanstâende tabell (se

handlingarna).

att distriktens gränser fastställs av forbundsstyrelsen.

att stadgarna som en konsekvens av detta reviderasenligt nedanstâende tabell (se

handlingarna).

att under forutsattning att motsvarande beslut fattas pa NSF:s förbundsmöte 2019

inkludera NSF i listan over förbund som berärs av förhâllande till annat förbund.

att stadgarna som en konsekvens av ovriga beslut om revidering av enskilda paragrafer

reviderar upprakningen i § 6:5 enligt nedanstàende tabell (se handlingarna).

att ersätta § 5:14 i sin heihet enligt nedanstàende skrivning (se handlingarna).

att under forutsattning att IOGT-NTOsJuniorforbunds kongress beslutar om en

namnandring ersätta samtliga förekomster av "IOGT-NTOsJuniorforbund" i sina

stadgar med det beslutade nya namnet pa organisationen.

§ 315

BESLUT OM AUTOMATPSRA JUNIS-OVERGANGAR

Kongressen beslutade, med tvà tredjedelars majoritet,

att under §1:4 i stadgarna lagga till skrivelsen "Varje registrerad medlem ijunis registreras

som medlem i UNF det âr den fyller 15 ar".

§ 316

DISKUSSION OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM REVDERADE STADGAR

Ellen Hjort, Vasterbotten, foreslog kongressen besluta

att under §2:4 "Kongressombud" i tredje stycket ändra till "Distriktet eller

regionen har rätt till hälften sâ mânga ersättare som antal ombud. Vid udda

antal ombud justeras detta nedat. Alla distrikt eller regioner bar dock rätt till

minst tvà ersättare".

Ama Palm, Västerbotten, yrkade bifall for Ellen Hjorts forslag, eftersom Vasterbottens

ombudsdelegation anser att endast tvà ersättare blir for fà for stOrre distrikt med mânga ombud,

som exempelvisjamtland som bar 14 ordinarie ombud. Alla distrikt bör däremot ha rätt till

minst tvâ ersättare.

§ 317

ORDNINGSFRAGA

JensJorgensen Moberg, forbundsstyrelsen, tog upp en ordningsfrâga om att lyfta

forbundsstyrelsens forslag till kongressen om att besluta
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att justera skrivfelet under §3:1 Organisation, andra meningen till: Förbundets

distriktsgranser fastställs av forbundsstyrelsen1'.

Tomas Fiala, Skaraborg, yrkade bifall pa att lyfta forslaget. Han yule inte att vi bryter mot nàgra

stadgar.

Jens Jorgensen Moberg, forbundsstyrelsen, fOrklarade att kongressen precis rostade for det här i

riksstyrelsens forslag och att detta bara rör ett felutskick i ett dokument med flera hundra sidor.

Han yrkade bifall.

Kongressen beslutade

lyfta forslaget.

§ 318

ENERGIZER

Adrian Manucheri, mötesordfOrande, drog igâng en energizer. Han borjade med att be motet

ställa sig upp och skaka lite pa sig, skaka pa hoger rOstkort, skaka pa vänster rostkort och snurra

runt.

Maria Emilsson, fOrbundsstyrelsen, pàpekade hogt att snurret var en sà kallad "omrOstning".
Detta kan ha varit det roligaste skämtet under kongressen men kan inte med sakerhet faststallas

d mötet inte tog nágot beslut därom.

§ 319

BESLUT OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM REVIDERADE STADGAR

Lovisa Bengtsson, mOtesordforande, förklarade att det ligger en massa andringsfOrslag fran

forbundsstyrelsen, men att mOtet kommer gâ igenom tillaggsforslagen fOrst. Darefter stalls hela

fors!aget mot avslag.

§ 320

ORDNINGSFRAGA

Astrid Eriksson Tropp, Goteborg-Bohuslan, foreslog att presidiet laser upp skilinaden mellan

Ellen Hjorts forslag och motsvarande text i forbundsstyrelsens forslag.

Lovisa Bengtsson, mOtesordforande, läste upp forslagen.

§ 321

BESLUT OM FORBUNDSSTYRELSENS FORSLAG OM REVIDERADE STADGAR

Kongressen beslutade, med tvâ tredjedelars majoritet,

att justera skrivfelet under §3:1 Organisation, andra meningen till: FOrbundets

distriktsgranser fastställs av forbundsstyrelsen.

Ungdomens Nykterhetsförbunds kongress OrnskOtdsvik 25- 29 juni 2019



att under §2:4 "Kongressombud" i tredje stycket ändra till "Distriktet eller regionen har rätt

till hälften sà mànga ersättare som antal ombud. Vid udda antal ombud justeras detta

nedát. Alla distrikt eller regioner har dock ran till minst tvà ersättare"

an avslà andringen under §2:4 "kongressombud" i tredje stycket fran forbundsstyrelsens

andringsforslag.

an med tillaggen ovan anta UNF:s stadgar med forbundsstyrelsens foreslagna andringar.

§ 322

HEJDA LEO

En ordningsfràga kom in kring om det är mötets mening att vi bör saga hejdâ till Leo Rudberg,

Stockholm, som ska lämna kongressen. Mötet sade tjena mors och good bye till Leo och onskade

honom lycka till i Almedalen. Presidiet ansâg därmed ordningsfràgan hanterad. Leo lämnade

lokalen med ett "Kampen fortsätter!"

BESLUT OM RIKSSTYRELSENS FORSLAG OM NY DISTRII&TSINDELNING IOGT-NTO

Kongressen beslutade

an notera riksstyrelsens forslag nummer 1 som lagts fram till IOGT-NTO:s kongress.

§ 323

JUSTERING AV ROSTLANGD

Mötet beslutade

an fastställa rostlangden till 61 narvarande ombud.

§ 324

Valberedningen foreslog kongressen besluta

att alla som är nominerade till fortroendeuppdrag far 120 sekunder var pa sig i

talarstolen for att gora framföranden.

Kongressen beslutade

an bifalla forslaget.

§ 325

PRARTISK INFORMATION

Linus Henriksson, forhalningsgeneral, drog lite information om hur det kommer fungera efter

lunchen sà mötet är medvetna om det innan vi drar igâng igen. Vi ligger lite fore i tid, och

kommer efter lunchen pâborja diskussionsblocket om personval som är lite speciellt enligt

arbetsordningen, och flu har det även gjorts ett tillagg i den här frâgan. Foredragningarna
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kommer börja 12:30. Vaiberedningen börjar dà med att föredra alla sina forsiag. Efter

ordningsfrâgan vi kiubbade, alltsâ att alla nominerade ska fâ framföra pladeringar, gàr V1 Ut pa

gruppdiskussioner en timme. Den här gângen kommer det bara finnas en skarm där alit förutom

kandidaterna till förbundsstyrelsen kommer vara. Där kommer alltsâ revisorer och alit sânt, men

även antal i forbundsstyrelsen och vilka poster som föresiâs, att finnas uppsatt.

Forbundsstyreisekandidaterna kommer istället spridas Ut pa ovanvàningen, vilket kommer

forsoka goras sá bra som mojiigt, sà ordforandeparen star ihop och sà vidare. Efter en timme

pàborjas plena for valen.

Sofia Karisson, kommunikatör, tänkte att vi skulie ta en gemensam gruppbild med alla UNF:s

deitagare pa kongressen 12:15 pa grasplatten utanför Nolaskolan. "Kul! Tack!"

Lovisa Bengtsson, mötesordforande, sade att hon tänkte lâta mötet gà pa lunch alldeles strax,

men att hon först ville skicka med lite kärlek. Detta var hennes och Adrians sista pass, sen skulle

Jojo ta over efter lunch. Ni som var pa ombudspasset i början av veckan fIck höra att ni kommer

fá gà en fantastisk ombudsskola i och med de här forhandlingarna. Ni har varit fantastiska, ni har

varit med pa alia svâra ord och bar varit skarpta och med pa ett sätt jag aidrig sett pa aila de

kongressen jag varit pa. Jag är inte 100 ár, men nästan - jattegammal. Till er som sitter här inne,

det kommer genom hela ert UNF-liv vara mànga som sager att ni är framtiden och framtidens

ledare och lalala. Ni har bevisat for bade er sjäiva och andra och mig att ni inte är framtiden, ni är

nu. Ni är nutidens iedare och jag hoppas ni far ta den plats i samhället och demokratin ni

fortjänar. Ta med er det ni iärt er denna vecka och fortsätt göra världen bättre.

§ 326

AJOURNERING AV MOTET

Mötet ajournerades for lunch 11:22.
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Lordag den 29 juni

§ 327

APPLADERINGSPLAGA

TJUGONDE SESSIONEN

Ordf.: Johanna Helidén

Jobjorn Folkesson

Sekr.: Karl-Johan Johansson

Johan Ragnemaim

Johanna Helidén, mötesordförande, informerade om en inkommen ordningsfrâga angâende en

appiâderingsplàga. Mötet uppmanades att tiilampa tysta appiàder dà det finns personer som mar

dàligt av de ljudframkaiiande applàderna.

§ 328

ATERUPPTAGANDE AV MOTEl

Mötet âterupptogs Idockan 12:33.

§ 329

HALSNING FRAN WENDELSBERGS OCH TOLLARE FOLKHOGSI{OLOR

Magnus Falk och Anders Haregárd, representanter fran Wendelsbergs och Toliare

folkhogskolor gastade mötet. Anders berättade att de kommer fran de folkhogskolor som UNF

ager och driver tilisammans med ovriga IOGT-NTO-röreisen och att de viii berätta vad de gor

och hur UNF kan använda sig av folkhogskoiorna for att utveckla sin verksamhet.

Magnus pa Wendeisberg informerade om Wendeisbergs foikhogskoia som är en fin anlaggning i

Molniycke med ett antal olika utbiidningar. Mest känd kanske genom dess teaterutbiidningar

med tre olika inriktningar. Den bestâr ocksà av ett komplett gymnasium där enstaka ämnen kan

läsas in, eller betyg kan läsas upp, eller varför inte en he! gymnasieutbildning pa ett bräde. Det

finns ocksâ en del ytterligare smala utbiidningar samt distansutbildningar. Kortkurser finns

ocksá. ExempelvisJulresan som arrangeras tilisammans sedan en 22-23 ár tilibaka med Björn

Lanefeit och UNF-förbundet. Magnus informerade om att de gärna är en resurs for att hjaipa till

med kunskapsfrâgor och utveckling och uppmanade motesdeltagarna om att fundera pa hur

Wendelsberg kan vara en resurs.

Anders Haregârd fran Tollare folkhogskoia informerade om att de ocksà har aiiman kurs där

man kan iasa upp sina betyg, skaffa sig kunskaper for att ta sig vidare till hogre utbiidning eller

skapa en plattform for jobb. Toliare har ocksâ en socialpedagogisk linje med gott renommé.

Mânga som gâr den kan sedan sysselsatta sig med socialt arbete, inriktat mot ungdomar. Anders

understrykte att det finns mycket goda chanser att fa jobb efter den utbiidningen. Anders

uppmanade motesdeltagarna om att kontakta honom elier Magnus vid intresse. De finns bar i

eftermiddag och under morgondagen. De ser jattemycket fram emot att samarbeta med UNF.

Folkbiidning i Sverige innebär att man far bidrag fOr samverkanskurser med organisationer som
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UNF s Tollare sätter garna av resurser till samverkansutbildningar. De har pengar att avsätta

for att anställa lärare. De vill garna se stabilitet i de kurser de planerar s att kurserna blir

genomforda och att resurser inte siOsas. De tar dock garna diskussionen om vad som kan goras

tillsammans.

§ 330

UTDELNING AV GULDCIRRELN FOR GOD STUDIEINSATS

Anneli Bylund, forbundsstyreisen, delade Ut UNF:s statyett fOr framjande av god

studieverksamhet mom UNF. Den här gruppen mediemmar stack Ut dâ deras insats inte enbart

främjat studieverksamheten mom UNF men ocksá IOGT-NTO. Anneli avslutade med att

konstatera att gruppens arbete har varit revolutionerande och att hon ser fram emot att se hur

detta utvecklar sig i framtiden.

Motiveringen lyder:

"Det här priset har bildningsledaren i uppdrag att dela Ut. Guldcirkeln tilldelas medlem eller

grupp av mediemmar i IOGT-NTO-rörelsen, som i sann folkrOrelseanda utför eller har utfOrt en

god insats for främjande och utveckling av studieverksamheten mom UNF. Det var relativt

enkelt att bestämma vilka som skulle fâ det bar priset for det här initiativet stack Ut under

mandatperioden och fick uppmarksamhet inte bara i UNF utan även i IOGT-NTO. Var rOrelse

bar en stor problematik med slussningen melian vâra olika fOrbund och den bar gruppen

människor sag det probiemet med nya ogon. De samiade gamla UNF:are och unga iggisar for en

heig fylid av foikbiidning och diskussioner om hur deltagarna ville att var framtida

nykterhetsroreise ska se Ut. Det här initiativet lite grann revolutionerade var rOrelse och vi se

mycket fram emot att se vad den här gruppen tar for sig i framtiden."

Guidcirkeln gick därmed for denna mandatperiod till Framtiden tiilhör oss.

Lovisa Bengtsson gick som en av representanterna for Framtiden tiilhOr oss (hädanefter FTO)

upp i talarstolen i saliskap avjobjorn Folkesson, FTO-representant, som fick lämna presidiet.

Lovisa var märkbart berörd och overrumplad:

"Sàhär beredd var alitsà jag pa det här. Inte ails . . .Tack sà mycket! Vi hade jatteroligt när vi gjorde

FTO men det var ett jävla slit med att rigga det. Vi höll pa i nio mànader med planering och ett

àr efteràt fOr att avsluta projektet. Det tog jattemycket tid men var ocksâ valdigt kul. Jag hoppas

IOGT-NTO tar det ni och vi kom fram till pa lika stort ailvar som UNF har gjort. Om ni viii gora

en egen FTO sa finns det en f'árdig manual i rapporten".

Lovisa och Jobjorn önskade ocksâ att alla andra som hjälpt till med att fa FTO-helgen att bli av

ska känna sig träffade av utmärkelsen och att vi alla fortsätter med att gora avtryck i historien.

§ 331

FRUSTRERANDE BETESHAGN

Mötet beslutade
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att faststälia beteshagnet till 64 närvarande kreatur.

§ 332

FOREDRAGNING AV VALBEREDNINGENS FORSLAG TILL FORBUNDSSTVRELSE

Karin Eriksson, valberedningen, foredrog valberedningens forslag. I valberedningen har

förutom Karin även Marten Maim varit sammankallande. Joel Hijstee och Sofie Hedman har

ocksá ingàtt i valberedningen men narvarade ej under mötet. Arbetet i valberedningen har

págátt under tvâ ârs tid där mycket kraft bar lagts pa att känna in hela UNF-landet och se vilka

mojliga kandidater fran all hail som skulle kunna leda UNF in i framtiden. Valberedningen har

genomfort intervjuer med bland annat representanter fran bade större och mindre distrikt,

förbundsstyrelsens ledamoter samt mediemmar som nominerat och for processen andra

intressanta personer. UNF skiijer sig at. Forutsattningarna ser olika Ut beroende pa om man är

medlem i Norrbotten elier Vasterbotten jämfOrt med hur det ser Ut i Kaimar eller Blekinge.

Vaiberedningen behOver ta hansyn till alla distrikts behov och vad de tror är bäst for hela landet.

Det finns distrikt som varit starka tidigare men som nu har gàtt neràt och har flirre elier inga

ombud ails pa denna kongress. Sedan finns det distrikt som Jamtiand som vuxit med raketfart

som vi kan dra iärdom av. Genom valberedningens kontakter med dessa medlemmar har vi

skapat en bud av vad det finns for behov och försökt se alias perspektiv. Vi har försOkt bereda ett

forslag som mOter alla oiika delar av UNF. Det har inte varit enkeit, vi bar stOtt pa mánga

svàrigheter. Vi är ideelit engagerade och forsöker gora vàrt aura bästa fOr att fOrvaita det

fortroendeuppdrag som vi fâtt fthn kongressen. Nâgra av svârigheterna har varit avhopp fran

valberedningen och sviktande motivation fran medlemmar att sitta i forbundsstyrelsen. Mànga

nya utmaningar har uppstàtt for vaiberedningen vilket har gjort uppdraget mer tidskravande an

vad vi trodde fran bOrjan. Detta ska ocksà balanseras med jobb och studier. Det bar inte varit iätt

och vi är inte feifria. Det finns saker som vi hade velat gOra annorlunda, ibiand har saker fallit

mellan stolarna. Vi har fàtt feedback och tagit till oss av den. Nu tar vi fram ett dokument for att

det ska bii enklare for nästa valberedning att hantera tidsâtgângen och skapa ett bra

tilivagagagàngssatt. UNF behOver bii starkare, vi behöver bli fler medlemmar och bedriva

verksamhet i bela landet. Vi bar nu ett forslag som vi är valdigt stoita over. Vi har byggt ett team

som kan arbeta bra ihop och som kan stärka och komplettera varandra. Det är lite som fotboll,

alia positioner behövs. Vi bar ett bra fotbo!lsteam, ett lag som kan möta alla UNF:are där ute

med de forutsattningar och utmaningar som distrikten möter, Vi màste ta tiilvara pa alla de som

bar lärdomar vi kan dra nytta av. UNF ska vara en frizon for unga. Detta forslag innebär en

forbundsstyreise som kan möta alia de forvantningarna och som inte räds att kavia upp ärmarna

och möta dessa utmaningar med 110 procent.

Valberedningen foreslog kongressen

att faststälia antalet ledamOter i fOrbundsstyrelsen till sju.

att välja Filip Nyman till ordfOrande och Jane Segerblom till ordfOrande.

att valjaJohan Fridlund till kassOr.
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att välja Daniel Bergdahl till sekreterare.

att välja Simon ThOrn till bildningsledare.

att välja Ellen Hjort och Jacob Nehrer till ledamOter.

att fOrbundsstyrelsen ska bestà av ett ordforandepar, en kassor, en sekreterare, en

bi!dningsledare och tvà ledamOter.

§ 333

FOREDRAGNING AV KANDIDATER TILL FORBUNDSSTYRELSEN

Jane Segerblom, en av kandidaterna till ordforandeparet Segerbiom och Nyman, presenterade

sig. Jane berättade att hon kommer frânJonkopings distrikt. Ett distrikt som ofta setts som ett

starkt distrikt med mânga medlemmar, en bra bildningsbakgrund och en stark foreningskultur.
Hon bar blivit valdigt bra fostrad i UNFJonkoping och känner sig stolt Over att komma därifràn.

Jane gàr till val pa det hon har lärt sig iJOnkOping och det hon kan bidra med till

forbundsstyrelsen och UNF. Medlemsvárd och distriktsstöd är bland annat det hon brinner mest

for och det hon tilisammans med Filip Nyman vill gâ till val pa och lagga extra mycket fokus pa.

UNF ska under mandatperioden jobba for att alla ska känna sig välkomna och bli en del av

organisationen. Det ska vara ett UNF som fortsätter utmana den râdande alkoholnormen och ett

UNF som vxer och sprider verksamhet Over hela landet.

Filip Nyman, den andra kandidaten till ordforandeparet Segerbiom och Nyman, presenterade sig.

Filip kommer ocksà frânJonkoping och gick med i UNF när han var 17 àr. Filip fortsatte: "Jag
var 17 ár och inte den popularaste personen, men de som värvade mig sag mig for den jag var

och det uppskattar jag verkligen nu. I JOnkOping fick jag växa, gora misstag och lära mig av

misstagen. Jag bade hittat ett andra hem. Den känslan av att hitta ett andra hem och en andra

familj bade jag aldrig kant fOrut. Innan dess hade det känts overkligt och oâtkomligt. UNF

Jonkoping gay mig platsen dar jag hör hemma. Utan UNF vet jag inte vad jag bade gjort i mitt liv

eller jobbat med. De chanserna som UNF har gett mig och tusentals andra ungdomar forändrar

varlden. Om jag bade fâtt stâ där 17 ár gammal, nybliven UNF:are igen, sâ hade jag gjort exakt

samma val. Jag vill forändra världen tillsamman med er, jag älskar er allihopa och ni är sà jävla

bra. Tack!"

Anneli Bylund, en av kandidaterna till ordforandeparet Bylund och Sultan, presenterade sig.

Anneli har suttit flera mandatperioder redan i UNF och satt senast som bildningsledare. Hon har

ocksá haft ansvar i stort sett for alla forbundsarrangemang och även den här kongressen. Hon

har ocksâ haft ansvar for vârt bildningsarbete och all materialutveckling som UNF har jobbat
med. Hon har ocksà haft ansvar for vàrt interna utvecklingsarbete samt suttit i riksstyrelsen. Det

har varit mycket slit men hon har älskat varje sekund och känner en enorm tacksamhetsskuld till

UNF och är flu redo att ta sig an nya utmaningar. Det bar pratats om framgàngsàret for UNF och

Anneli menar att hon har erfarenheten som krävs fOr att fortsätta det arbetet. Hon vet hur UNF

jobbar och kan tilisammans med Lina se till att hjulet inte uppfinns pa nytt. UNF ska tilltala fler,

UNF ska ha en sund och hàllbar organisationskultur som praglas av folkbildning. Bildning är en
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grundbult i rörelsen och ska med det interna utvecklingsarbetet fortsatt prioriteras. Anneli

avslutade med uppmaningen orn att vi ska vara stolta men aidrig nöjda.

Lina Sultan, kandidat till ordforandeparet Bylund och Sultan, presenterade sig. Lina kommer

fran Gulispâng som är gulligt och tillhör Skaraborgs distrikt. Nu bor jag i storstaden Stockholm.

Men det var i Gullspáng mitt engagemang började for sex àr sedan. Under den perioden har jag

varit aktiv pa alla niváer, senast som ledamot i forbundsstyrelsen. Under den perioden har hon

iärt känna organisationen mycket väl och vet därför hur man arbetar i forbundsstyrelsen och vad

UNF kommer behöva jobba extra med.

Lina menar att hennes erfarenhet är mycket viktig for att leda nästa fOrbundsstyrelse framât och

fortsätta den framgângsresa vi har startat. Lina tycker dessutom att hon och Anneli kompletterar

varandra bra. Lina vill annars fokusera pa tre saker om hon och Anneli väljs till ordfOrande. For

det första är det dags att vi leviar upp, blommar Ut och satsar pa var politik. Vi ska vara en röst

att rakna med. FOr det andra kan Lina konstatera med stor distriktserfarenhet i ryggen att det

kan vara besvarligt och innebära mänga utmaningar att sitta i distriktsstyrelse. Hon vill därför

kampa extra for att det ska vara sà lätt som mojligt att sitta i en distriktsstyrelse. Det tredje

fokusomràdet gailer inkiudering. UNF ska tilltala alla och for att det ska ske máste vi agera och

inte bara prata om det. UNF ska välkomna alla. Lina avslutade med att saga att hon är hungrig,

har stora visioner och vili gora alit helhjartat for UNF. Hon är redo.

Daniel Bergdahl, kandidat till forbundssekreterare, presenterade sig. Daniel berättade att han är

iedare for aktivismlagret och därfOr inte setts till sâ mycket här i rummet. Daniel kommer fran

Norrbotten där han var pizzamedlem i fern âr. Sedan flyttade han till Västerbotten och blev

Overtaiad av Denise Fowler att sätta sig i en forening och distrikt som han flu har tre ârs

erfarenhet ifrân. Daniel beskriver sig som en Oppen person man kan vanda sig till och prata med.

Han är tiilmotesgâende och lätt att samarbeta med. Han sager att han kanske inte är den bästa

idésprutan men att han kan ta ned saker pa jorden och fà saker att fungera pa riktigt. Daniel

avslutade med att saga att han är valdigt tacksam for fOrtroendet om han skulle väijas.

Johan Fridiund, kandidat till fOrbundskassor, presenterade sig. Förutom kandidaturen som

kassör till forbundsstyreisen star han även som en av tvâ som forslag till riksstyrelsen. Johan vill

jobba for att aila distrikt ska utveckias genom kassörsnätverket men ocksà for att alla ska forstà

kassOrernas roll i distrikten, hur viktiga de är och hur mycket bra man kan gOra med ekonomi.

Ekonomin är grundpelaren. Johan viil hjalpa kassörerna att motivera andra i sina distrikt sâ de

ska forstâ det. Han vili gora jobbet tillsammans med distriktskassörerna och utveckla

kassOrsnätverken till att bli ännu battre. Angàende riksstyrelsen v-ill han jobba ännu mer fOr att

skapa en battre röst for UNF. Johan är taggad och peppad fOr nya utmaningar. Han har jobbat

lange i Jamtland och vill flu sprida engagemanget, utveckla sig sjäiv och fOrbundet pa samma sätt

som det har skett iJamtland.

Simon ThOrn, kandidat till biidningsledare i forbundsstyreisen, presenterade sig. Simon är glad

att fâ vara en del av forsiaget som han ocksà tror starkt pa. Simon har en lang bakgrund i

rOrelsen och menar att han kan den utan och innan. Han har varit aktiv i tre organisationer,

Ungdomeris Nykterhetsforbunds kongress Ornsköldsvik 25 - 29 juni 2019 *// jç
146

li/ )J



IOGT-NTO har han inte hunnit med, an. Bildning är annars nágot Simon brinner for. Han har

gâtt de fiesta kurser UNF har samt hàilit i de fiesta. Han har ocksâ jobbat i andra organisationer

med bildning och studerar dessutom till iärare. Simon konstaterade att bildning nog är hans grej.

Simon har dessutom varit anstalid avJunis en gng i tiden. Simon ställde darefter en retorisk

fràga om vad for syfte UNF ska uppfylla i världen. Denna skulle kunna besvaras i fyxa bitar: fOr

det forsta barn i missbruksmiljO och julkursens arbete samt annat vi gor mom det omràdet. For

det andra en restriktiv alkoholpolitik där vi ska gora ännu mera och vara stolta. For det tredje,

solidaritet och demokrati som är nâgot vi jobbar med varje dag och som nu stärks ännu mer med

tanke p mötets diskussion om klimatet. For det fjarde, en nykter fritid for unga, en plats for alla

unga att vara pa. Vi är viktiga i UNF, vi förändrar samhället och vi fOrändrar liv. Simon

avslutade med att lova mOtet att han är mer an villig att vága en dust, om han vJjs in i

forbundsstyrelsen.

Ellen Hjort, kandidat till ledamot i fOrbundsstyrelsen, presenterade sig: Ellen är fran Sävar

utanför Umeâ i Västerbotten och har varit medlem sedan 2011.Just nu bor hon i Wales i

Storbritannien. UNF var en piats där man fick komma och vara som man är. Där man fick växa

och andra lick vaxa. Ellen började sin bana mom UNF 2013 som distriktsordforande i

Vasterbotten och satt tva âr som det och sedan ett som ledamot. Hon har även ingâtt i

faddergruppen och darigenom iärt sig mer om forbundsstyrelsens perspektiv pa sakr. Just flu

växer UNF:s medlemsantal och Ellen viii vara med och se till att den trenden fortsätter. Att UNF

växer, nya medlemmar far bilda sig, viixa och ta plats i organisationen. Ellen tror att vi är i en

epok i världen j'st nu där det är viktigt att organisationen tar stallning i stora fràgor:

Klimatkrisen, solidaritet och demokrati och om att stoppa alkohoirekiamen. Internt ska vi öka

kunskaperi om cannabis fOr att kunna ta debatten och tackla den i framtiden. Vi behöver

ifrágasatta, vara iflnovativa som organisation for att utveckla samverkan med andra i samhället

pa basta satt. Till er som ser pa livesandingen eller är pt aktivismiaget eller kan komma: Ellen ser

fram emot att jobba fOr er.

Jacob Nehrer, kandidat till ledamot i fOrbundsstyrelsen, presenterade sig. Jacob kommer fran

Vastmaniand men engagerar sig just nu i GOteborg och Bohuslän. Han har suttit som

distriktsordfOrande och i diverse distriktsstyrelser. Jacob poangterar att han har jobbat i smà

distrikt och därför vet att det kan vara motigt ibland. Han hoppas pa en utveckling dar vi gor det

tydligt vilket distriktsstOd som finns och ge tydlig hjälp till alla distrikt. Vi behOver starka distrikt

i UNF fOr att funka som organisation. Där ar drogpolitiken viktig. Det är viktigt att bemOta

cannabisfràgan fOr att den vmixer och for att agera som en motkraft. Var ekonomiska framtid är

ocksà oerhOrt viktig, inte bara tvá ár framât utan ocksâ pa lang sikt. Jacob vill ocksá bidra med ett

pragmatiskt perspektiv pa fOrbundsstyrelsen arbete och se till att det blir mycket gjort. Samtidigt

hoppas han att vi har gott klimat i den interna debatten ta kampen mot rasism och orättvisor

samt kampen for demokrati. Jacob pàtalade ocksà att han fOredrar att sitta i fOrbundsstyrelsen

tilisammans med Jane Segerblom och Fiip Nyman.

Therese HelistrOm har i VotelT forsiagit
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att välja Anneli Bylund till förbundsordförande och Lina Sultan till

förbundsordforande.

§ 334

FOREDRAGNING AV VALBEREDNINGENS FORSLAG OM LEDAMOTER I RIKSSTYRELSEN

Karin Eriksson, valberedningen, foredrog mycket kortfattat forsiaget om att Filip Nyman och

Johan Fridlund ska väljas till iedamoter i riksstyreisen.

Vaiberedningen foresiog kongressen

att välja Filip Nyman ochJohan Fridlund till ledamöter i riksstyrelsen.

§ 335

FOREDRAGNING AV SAMTLIGA KANDIDATER TILL VAL AV LEDAMOTER I RIKSSTVRELSEN

Johanna Heildén, motesordforande, informerade om att det finns totalt tre stycken kandidater

till riksstyrelsen: Filip Nyman, Johan Fridlund och Anneli Bylund. Dessa tillfràgades om de viii

föredra sina kandidaturer.

Filip Nyman svarade att hans kandidatur kan anses foredragen.

Anneli Bylund foredrog sin kandidatur. Anneli har suttit i riksstyrelsen tvâ àr och vet därmed

hur man handskas med de andra förbunden.

Johan Fridlund skakade pa huvudet.

Therese Hei!strOm, Stockholm, har i VotelT foresiagit kongressen

att välja Anneli Bylund till iedamot i riksstyrelsen.

§ 336

VALBEREDNINGENS FORSLAG OM REVISORER OCH REVISORSERSATTARE

Karin Eriksson, valberedningen, foredrog forslaget.

Valberedningen foreslog kongressen I

att vaijaJonathan Spânberger, MaIm Andersson och Emil Johansson till ordinarie

verksamhetsrevisorer och forvaltningsrevisorer.
I

att välja Arvid Stahl till verksamhetsrevisorersattare och

forvaltningsrevisorersattare.

Emil Johansson, kandidat till ordinarie verksamhetsrevisor och forvaltningsrevisor, presenterade

sig. Emil borjade sitt engagemang mom UNF i Kronoberg for ett gang âr sedan. Han har under

de àren haft oiika kassorsuppdrag och revisorsuppdrag pa bade forenings- och distriktsnivâ. Han

har bland annat ett revisorsuppdrag i den största foreningen i Kronoberg och studerar dessutom

, )
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till civilekonom. Emil är for ovrigt allmänt intresserad av ekonomi vilket nog är en bra grej om

man är foresiagen som revisor.

Jonathan Spànberger, kandidat till ordinarie verksamhetsrevisor och forvaltningsrevisor,

presenterade sig. Han bar varit engagerad ijonkoping och spenderar flu sitt sista âr som UNF:are

i Uppsala. Jonathan tycker att ekonomi och revision är intressant och ser nu fram emot tvâ àr till

som revisor i och med att kongressen har kiubbat uppdragsbeskrivningen och ovriga

stadgeandringar. Han jobbar som revisor idag och är även revisor i andra foreningar. For Ovrigt

har han pluggat en kurs alideles nyligen i ämnet. Han avslutade med att konstatera att revision är

kul!

Arvid Stab!, kandidat till verksamhetsrevisorsersättare och forvaitningsrevisorsersattare,

presenterade sig. Arvid berättade att ban bar sitt ursprung i Södermanland och erfarenhet av

kassors- och ordforandeuppdrag i sitt distrikt. Arvid sag vidare fram emot att arbeta med den

foreslagna styrelsen och ansàg den som djupt kompetent. Arvid ville ocksâ nämna Maim

Andersson som inte är närvarande pa mOtet men som har en historia som kassor pa

forbundsnivà.

§ 337

FOREDRAGNING AV VAL AV VALBEREDNING

Johanna Helidén, mOtesordfOrande, informerade om att forsiaget ej finns med i handlingarna

men att det finns pa VotelT. Hon frâgade därefter om valberedningskommittén viii föredra

forslaget.

Karin Eriksson, valberedningskommittén, foredrog forslaget och berättade att hon tillsammans

med Isabelle Benfalk fran förbundsstyrelsen, Sigrid Björk fran Orebro, Henrik Yxing fran

Jonkoping och Kim Nguyen fran Västerbotten har tagit fram ett forslag till valberedning.

Valberedningskommittén uppmanade kongressen att hitta tvâ ytterligare kandidater till

ersättare.

Valberedningskommitten foreslog kongressen

att vilja Robert Spjern (sammankaliande), Caroline Eriksson, Jens Jorgensen

Moberg, Jennie Rydén och Sebastian Udenius som ordinarie valberedning.

att välja 'Wilhelm Wirén som tredje ersättare, Tove Achrenius som färde

ersättare och Jonathan Kraft som femte ersättare till valberedningen.

§ 338

FOREDRAGNING AV KANDIDATURER TILL VALBEREDNINGEN

Robert Spjern, kandidat till sammankailande i vaiberedningen, presenterade sig och tackade fOr

fOrtroendet. Han berättade att han fOrst fatt forsiag pa att sitta i fOrbundsstyrelsen men tackat nej

pa grund av tidsbrist. Tackade dock ja när han blev foresiagen till valberedningen. Robert anser

att det är ett bra forsiag med en bra spridning.
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Jennie Rydén, kandidat till valberedningen, presenterade sig och konstaterade att hon inte fàtt

prata pa kongressen ännu men att hon nu jäklar skulle ta chansen! Jennie tycker det är jättekul

att ha fâtt frâgan och menar att hon kommer förvalta det väl om kongressen ger henne

förtroendet. Hon sager att hon har relativt bra koll och mânga kontakter runtom i landet och

tror därför hon skulle gora ett bra jobb.

Caroline Eriksson, kandidat till valberedningen, presenterade sig. Caroline tycker det skulle vara

superkul och beskriver vad valberedningen skrev till henne när hon fick frágan: "vi söker sociala

och engagerade UNF:are med stort kontaktnät och du yore därför perfekt for

forbundsvalberedningen". Caroline blev glad for hon identifierar sig ju som en social person och

lovade att om det var nâgon har inne som hon inte kände sà skulle hon ändra pa det! Caroline

bar ocksá hyfsat bra koll pa UNF-Sverige och kan bidra med ett norrlandperspektiv.

Sebastian Udenius, kandidat till valberedningen, presenterade sig och bad motesde!tagarna att

ställa honom fràgor under de fria diskussionerna om de vill veta nâgot mer om honom.

Jens Jorgensen Moberg, kandidat till valberedningen, presenterade sig och är tacksam for

fOrtroendet. Jens bar suttit i forbundsstyrelsen i tvà àr och kan bidra med bra och värdefull

erfarenhet.

Wilhelm Wirén, kandidat till posten som tredje ersättare i valberedningen, presenterade sig.

Wilhelm kommer fran Jonkopings distrikt och har under sin tid skaffat erfarenhet av bade

fOrenings- och distriktsverksamhet. En brist som Wilhelm uppmärksammade hos sig sjalv är

dock att den tiden ännu är ganska kort. Han tycker hursomhelst att det är viktigt med ett stabilt

förbund med trygga medlemmar. Wilhelm poängterar ocksà att han är villig att hoppa in om det

skulle kravas och litar pa sin formàga. Han hoppas ocksâ att mOtet kommer ha förtroende.

§ 339

YTTERLIGARE VAL

Det fanns inga ytterligare forslag pa val och punkten ansàgs därför foredragen.

§ 340

ICONGRESSORT 2023

Ansàgs foredragen.

Riksstyrelsen fOreslog kongressen

att uppdra at riksstyrelsen att besluta var kongressen ska vara àr 2023.

§ 341

FORHANDLINGSGENERALEN HAR ORDET

Linus Henriksson, skarmgeneral, beskrev àterigen hur upplagget fOr skärmarna under de fria

diskussionerna kommer gà till. Alla fOrslag som inte är kopplade till personval kommer finnas pa
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skärm 1. Gällande forbundsstyrelsen sâ kommer alla som kandiderar placeras i intilliggande lokal

utom ordforandeparen som visas upp i en annan del av lokalen. Vid problem haffar man en gui

vast. Linus uppmanade till slut att fokusera pa att prata med ledamöterna samt att ej glomma att

kolia pa forsiagen under skärm 1 da dessa behöver behandlas och lyftas i plena.

§ 342

PRAKTISF( INFORMATION

Johanna Helidén, motesordförande, berättade att diskussioner om forslagen nu kommer pâg. i

en timme och att det sedan är sâ nära fikarasten att presidiet finner det bást att först àterses efter

rasten kiockan 14.50. Arbetsordningen sager att vid vaije punkt under valen kommer kandidater

fá lamna piena. Under den tiden kan alltsâ frâgor ej stallas till kandidaterna. Johanna uppmanade

motesdeltagarna att ställa frâgor till kandidaterna nu under de fria diskussionerna när

mojligheten finns.

Mötet fortsatte därefter, klockan 13.20, i form av fria gruppdiskussioner.
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Lordag den 29 juni

§ 343

RONGRESSENS SISTA SESSION

Ombuden halsas välkomna àter och kiockan slâr 14:5 1.

§ 344

TJUGOFORSTA SESSIONEN

Ordf.: Johanna Heildén

Jobjorn Folkesson

Sekr.: EmilJohansson

Jonathan Kraft

Johan Ragnemalm

ORDNINGSFRAGA OM NAR PERSONERNA PA FORSLAG FAR VARA I RUMMET

Presidiet informerade om att det inkommit en ordningsfràga om hur de har tolkat

arbetsordningen, i vilken det framgàr att alla personer pa forslag ska lämna rummet under

diskussionen. Presidiet tolkar det som att bara personer som star med i att-satsen under det

specifika valet behöver lämna rummet under diskussionen, men är välkomna tilibaka under

beslut. Presidiet pâminde även forsamlingen att dricka vatten, for det kommer gratas senare.

§ 345

JUSTERING AV TROSTMANGD

Motet beslutade

att faststalla trostmangden till 65 tàrar.

DISKUSSION OM ANTALET LEDAMOTER I STYRELSEN OCH STYRELSENS UPPSATTNING

Tomas Fiala, Skaraborg, gissade att Astrids forslag om att öka antalet ledamoter i den nya

forbundsstyrelsen är motiverat av att báda ordforandeparen skulle kunna sitta i den nya styrelsen

om vi ökar antalet ledamöter i styrelsen. Därför passar Tomas pa att frâga de konkurrerande

ordförandeparen om de skulle gà med pa att sitta i styrelsen även om de inte blir ordforandepar.

jakob Hjort, Vasterbotten, yule verkligen tilistyrka det Tomas sa, och menade att det yore bra

om ordforandeparen meddelade hur de ställer sig i frtgan att kandidera till ledamoter om de inte

blir valda till ordforande. Jakob tyckte att sju Iedamöter definitivt ar tillracldigt, och ville ha sagt

att det forslag som lagts av valberedningen kommer fungera bra som en grupp tilisammans. De

har olika perspektiv som inte kommer starkas ytterligare av tvâ extra ledamoter.

Jane Segerbiom, pa forslag till förbundsordförande tilisammans med Filip Nyman, har funderat

lange over fràgan som Tomas ställde och har kommit fram till att hon inte kommer sitta i

styrelsen om hon inte blir vald till förbundsordförande.
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Filip Nyman, pa forslag till förbundsordförande tillsammans med Jane Segerbiom, höll med Jane

och yule undvika skeva maktförhàllanden som skulle kunna skapas i styrelsen..

Astrid Eriksson-Tropp, Goteborg och Bohuslan, berättade att anledningen till att hon Ia nedan

forsiag var att forbundsstyrelsen tidigare bestàtt av 11 ledamöter, som minskade till 9 och flu till

7, och kände att hon yule lyfta det till diskussion. Förbundsstyrelsen har ett gafiska stort ansvar

och mânga uppgifter att gora och det gàr att fördela pa fler ledamöter om det skulle vara fler.

Men i detta laget sà finns det inga fler forslag med fler kandiderande, sà det kan bli svàrt att fylla.
Men Astrid vill ändà lyfta till diskussion om hur mànga ledamoter vi vill ha i styrelsen. Hon vill

garna att det är fler som kandiderar i framtiden, och dà speciellt kvinnor och icke-män.

Astrid Eriksson-Tropp foreslog kongressen

att fastställa antalet ledamoter i forbundsstyrelsen till fyra.

att forbundsstyrelsen ska bestà av ett ordforandepar, en kassör, en sekreterare, en

bildningsledare och fyra ledamöter.

§ 347

BORTA BRA MEN KONGRESS BAST

Presidiet uppmarksammades om att personer som vill uttala sig i fràgan for tillfállet inte befinner

sig i salen.

§ 348

BYTE AV SERRETERARE

Emil Johansson ersattes avJohan Ragnemalm.

§ 349

DISKUSSION OM VALET TILL REVISORER

Personerna pa forslag till ordinarie och ersättande verksamhets- och forvaltningsrevisorer

lämnade rummet.

Olle Gynter-Zillén, forbundsstyrelsen, genom ersattningstalare Linus Henriksson, passade pa att

lyfta forslaget till revisorer och sade: "Jonathan jag tror att jag talar for hela forbundsstyrelsen när

jag sager att du och Simon varit ovarderliga for UNFs utveclding, det kommer du fortsätta vara.

Emil, du vet att jag tycker att du borde sitta i forbundsstyrelsen men när plikten kallar sâ staller

du upp. Maim, du är saklighetens drottning. Tack for att du ställer upp igen, igen och igen.

Arvid, välkommen tillbaka in i ditt engagemang."

L4
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§ 350

JUSTERING AV ROSTLANGDEN

Kongressen beslutade

att faststalla antalet narvarande ombud till 66 närvarande ombud.

§ 351

VAL AV REVISORER OCH REVISORSERSATTARE

Personerna pa forslag till ordinarie och ersättande verksamhets- och forvaltningsrevisorer kom

tilibaka till rummet.

Valberedningen hade i VotelT foreslagit.

att välja Jonathan Spànberger och Maim Andersson till ordinarie

verksamhetsrevisorer och forvakningsrevisorer.

att välja Emil Johansson och Arvid Stahl till verksamhetsrevisorersattare och

forvaltningsrevisorersattare.

Valberedningen bade med motiveringen "Emil Johansson kommer att arbeta som en ordinarie i

en grupp av tre, men vi i Valberedningen màste lagga forslag pa bade verksamhetsrevisorer och

forvaltningsrevisorer." jämkat sig med sitt eget forslag.

Kongressen beslutade

att vaija Jonathan Spànberger och Malin Andersson till ordinarie verksamhetsrevisorer

och forvaltningsrevisorer.

att välja EmilJohansson och Arvid Stahl till verksamhetsrevisorersättare och

forvaltningsrevisorersattare.

§ 352

ORDNINGSFRAGA

Jobjörn Folkesson, motesordforande, informerade om att det har inkommit en ordningsfrâga om

ifali motesordföranden ska frâga mötet "nàgon däremot" i personval. Nar det bara finns ett

forsiag sà gor en sâ for att man ska ha en chans att rösta emot forslaget. Det skulle dock bli

kaosigt om kongressen avslog det enda forslaget i ett personval. Frágestallaren trodde att detta

gick emot arbetsordningen, nàgot somJojo (JohannaJobjorn) i presidiet dubbelkollar.

Johanna Helidén, mötesordforande, berattade att presidiet ska stalla alla forslag mot avslag i alla

frâgor utom personval. Vi tolkar det som att presidiet inte mâste frâga men att vi far.
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§353

BYTE AV SERRETERARE

Jonathan Kraft ersattes av EmilJohansson.

§ 354

DISRUSSION OM VAL AV VALBEREDNING

Personerna pa fors!ag till ordinarie och ersättande farbundsvalberedning lämnade rummet.

Karin Eriksson, valberedningskommittén, meddelade ett tryckfel. Det som är korrekt ska vara att

Jonathan Kraft är ersättare nummer tvâ, och Wilhelm Wiren ersättare nummer tre.

Johanna Helidén, mOtesordförande, poangterade att i UNF bar vi en kultur av att vi talar fOr

kandidater och inte emot kandidater. Vi kommer under dagen komma till val till

forbundsstyrelsen där det finns motforslag. Johanna önskade att man dà endast talar for

kandidater.

Johanna Heildén, mötesordförande, konstaterade att ingen skrivit upp sig pa talarlistan.

Personerna pa forslag till ordinarie och ersättande forbundsvalberedning kom tillbaka till

rummet.

§ 355

BESLUT OM ROSTLANGD

Mötet beslutade

att fastställa rostlangden till 65 personer.

§356 I

VAL AV VALBEREDNING

Valberedningskommiten hade i VotelT foreslagit

att välja Robert Spjern (sammankallande), Caroline Eriksson, Jens Jorgensen

Moberg,Jennie Rydén och Sebastian Udenius till valberedning for

Ungdomens Nykterhetsforbund.

att välja Tove Achrenius, Jonathan Kraft, Wilhelm Wirén, Karl-Johan Johansson

och Ella Gärdin i nämnd ordning till ersättare till valberedningen fOr

Ungdomens NykterhetsfOrbund. I

Valberedningkommiten bade jämkat sig med sitt eget forslag.

Mötet beslutade
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att välja Robert Spjern (sammankallande), Caroline Eriksson,Jens Jorgensen Moberg,

Jennie Rydén och Sebastian Udenius till valberedning for Ungdomens

Nykterhetsforbund.

att välja Tove Achrenius, Jonathan Kraft, Wilhelm Wirén, Karl-Johan Johansson och Ella

Gärdin i nämnd ordning till ersättare till valberedningen fOr Ungdomens

Nykterhetsforbund.

§ 357

SERRETERARNA HAR HITTAT TILLBAKA

Jonathan Kraft ersattejohan Ragnemalm och sekreterarduon är flu àter precis som i bOrjan av

detta pass.

§ 358

OVRIGA VAL

Inga övriga val fanns.

Mötet beslutade

att anse punkten behandlad.

§ 359

BESLUT OM KONGRESSORT FOR 2023

Kongressen beslutade

att uppdra at riksstyrelsen att besluta var kongressen ska vara âr 2023.

§ 360

ORDNINGSFRAGA OM ATT BYGGA ETT NYTT LAND

En ordningsfràga bade anlänt hos presidiet om att sjunga vi bygger landet, vilket presidiet är

positiva till.

Simon Thorn, folksângsentusiast, ville gärna sjunga men inte fOrrän vi vet hur mycket tid vi

kommer ha kvar, först dá kan vi sjunga om det dá finns tid kvar.

Presidiet svarde Simon med att saga att vi ändà väntar pa att vissa personer ska anlända och da

kan vita en lãt när vi ändà väntar.

Felix Halvarsson,Jamtland, yrkade bifall pa fOrslaget om att sjunga med motiveringen att vi inte

bar nâgot bättre fOr oss.

Sara Vedin, Västernorrland, ville inte sjunga.

MOtet beslutade
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aft med röstsiffrorna 29 mot 28 inte sjunga "Vi bygger landet".

§ 361

ENERGIZER

Eftersom kongressen inte yule sjunga bestärnde presidiet att istället köra en energizer.

Jonathan Kraft fran presidiet ledde forsamlingen i "tati, tata", sorn är ett av Vidar Aronssons arv

till UNF-Sverige.

Astrd Eriksson-Tropp sade hejdà till forsarnlingen eftersom hon ska Iämna kongressen vid

denna tidpunkt och fick ett hariigt brus av farval fran forsarnlingen.

§ 362

STRESSTEST AV MOTDRAGS NYA HEMSIDA

Olle Gynther-Zillén förbundsstyre!sen, genorn ersattningstaiare Samuel Sorno, yule att vi skulie

testa om Motdrags nya hemsida, www.motdrag.se, klarade av trafIken fran en hel

ombudsforsarniing. Som tur ar kraschade inte hemsidan, och med detta yule Olle visa att vi

antligen har en hemsida. Olle viii tacka alla som hjalper till med hemsidan, sarskilt

chefredaktören Angelica Ogland.

§ 363

AVSLUTANDE DISKUSSION OM ANTALET LEDAMOTER OCH POSTER I I

FORBUNDSSTYRELSEN

Presidiet fortydligade att det gàr att komma tilibaka och riva upp detta beslutet orn forsamlingen

senare inser att det passar att byta antalet ledarnöter.

Lina Sultan, forbundsstyrelsen, horde att rnotkandidaterna inte var intresserade av att sitta i

forbundsstyrelsen om de inte blir valda, och detsamma galler Lina. Avslutningsvis menade Lina

att alla fyra inte kan bli valda, men fortfarande vara medlemmar sorn kan engagera sig i I

foreningar, distrikt och Iiknande.

Sigrid Björk, Orebro, ville egentligen ha 9 ledamöter i forbundsstyrelsen men sorn det ser Ut flU

sà finns det inget mojligt forslag med 9 ledamöter, sá det är sorn det är. Urn nâgra andra viii

kandidera sâ kan vi riva upp arbetsordningen och nominera fler for att kunna fylla upp 9 platser i

forbundsstyrelsen.

§ 364

JUSTERING AV ROSTLANGD

Mötet beslutade

aft fastställa antalet närvarande ombud till 63. L ,/
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§ 365

BESLUT OM ANTALET LEDAMOTER OCH POSTER I FORBUNDSSTYRELSEN

Kongressen beslutade

att forbundsstyre!sen ska bestà av ett ordforandepar, en kassOr, en sekreterare, en

bildningsledare och tvà ledamöter.

Presidiet bar tolkat detta som att antal ledamöter ska vara tvà, och kongressen verkade inte vara

av nàgon annan âsikt.

DISKUSSION OM VAL TILL ORDFORANDEPAR

Personerna pa forslag till ordfOrande lämnade rummet.

Angelina Udd, Skaraborg, yrkade for att vi valjer Jane Segerblom och Filip Nyman till

ordförandepar.

Terese Hellström, Stockholm, borjade med att saga att vi kommit fram till en bra arbetsplan, bra

utredningar och andra bra medskick vilket innebar att oavsett vilka som blir valda sâ kommer

det bli en valdigt bra mandatperiod. Terese litar pa att det kommer bli bra oavsett vilka som blir

valda. Men själv yrkar Terese for att forsamlingen ska välja Anneli och Lina till ordforandepar dà

hon bland annat tycker att det är valdigt positivt med erfarenheten som kommer med att sitta i

forbundsstyrelsen. Erfarenheten om hur just denna forbundsstyrelsen fungerar gâr inte att fá pa

nàgot annat sätt an att sitta i den. En liknande situation fick Terese själv uppleva när hon satte

sig i en distriktsstyrelse utan att nàgon fran den foregàende styrelsen satt kvar. Hon har märkt att

det ger en he! del att ha nâgon fran den tidigare styrelsen, vilket säkert stammer for

forbundsstyrelsen med. En annan anledning till att Terese yrkar for Anneli och Lina är att hon

tycker att de kompletterar varandra som ledare valdigt väl.

Henrik Yxing, Jonkoping, ville s!à ett starkt slag for valberedningens forslag till forbundsstyrelse.

Henrik vi!!e att ombuden ska ha i beaktning att vi har en förtroendevald valberedning, som

lamnat det som de tror är det basta forslaget. Det viktigaste är att gruppen som forbundsstyrelse

ska fungera, och det är vad valberedningen har som sitt viktigaste uppdrag. Henrik yrkar a det

starkaste bifa!l till Jane och Filip som ordforande, inte bara for attJane och Filip är nâgra av

Flenriks största fOrebilder, som funnits som mentorer, ledare och kamrater ända sedan han

värvades, utan ocksâ for attJane och Filip som ordförande skulle vara for forbundsstyrelsens och

UNF:s bästa.

Elena Westlund, Gavleborg, yrkade for att välja Anneli och Lina till forbundsordforande pa

grund av att Anneli har hjalpt Elena sá mycket detta ar. For tva àr sen när hon var pa kongressen

sist sá gick Elena ej upp till talarstolen nâgonting. Elena bar en avgarande social fobi men Anneli

bar verk!igen hjiilpt Elena med att hantera och bemästra den.
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Adam Osterdahi, Gotland, hade talartid kvar att anvanda och kunde dâ lika gärna gà upp och

tacka for kongressen, schyssta och intressanta diskussioner, fOr rolig underhàiining och nya

vänner. Adam kommer rösta for Jane och Filip for att de kommer med nya tankar. Over and out.

Paulina SjOberg,JonkOping, sager att det finns mycket att prata om och har därför forberett ett

anforande som är v1digt lângt, med ambitionen att saga hälften flu.

"Jag är djupt rörd over Filips och Janes vaidigt varma ord om vàrt hemdistrikt, UNF JOnkOping.

Jag har haft den stora äran att se dem växa upp till fantastiska vänner och kamrater, och kanner

stor tacksamhet Over alit de gjort for vârt distrikt. Jag viii trycka extra mycket pa det de gjort fOr

UNF som förbund, men framfOralit for andra distrikt. Sammaniagt har de faddrat 4 distrikt och

over 25 fOreningar, ingàtt i 4 utskott p. forbunds- och distriktsnivâ, deitagit pa och delat med sig

av sin kunskap pa fiera DSS:er samt varit pa otaliga varvningsinsatser i flera olika distrikt for att

hjalpa andra att växa sig större och starkare. Jag tycker att det är bevis pa att de verkiigen bryr sig

om hela UNF-Sverige och att de är redo att axia rolien som ledare for vârt forbund, och jag är

overtygad om att de kommer gora det med bravur. Tack"

Sigrid BjOrk, Orebro, yrkade bifall pa valberedningens forslag. Sigrid hade äran att vara

ordforande samtidigt som Jane for ca tvà âr sedan, och tyckte verkligen att det var intressant att

höra inlagg och fOrsiag pa DO-nätverken. Sedan dess har Sigrid väntat pa den dag Jane skuile

sitta i forbundsstyreisen. Angàende Fiiip har Sigrid tidigare varit lite skeptisk, men under veckan

har Sigrid i diskussioner med Filip sett hur han växt under veckan. Pa bara tvâ àr har Sigrid sett

att Fiiip varit en fantastisk ledare, det har siikert Filip ocksâ varit innan, men Sigrid har märkt det

nu. Dessa är ett sjalvklart val till ordforande.

Jennie Rydén, Kronoberg, yrkade ocksâ bifail pa vaiberednings fOrsiag for hon har ett valdigt

stort fOrtroende for vaiberedningen, de har jobbat hart fOr att fâ fram detta forsiaget. Jennie tror

även att det här är en grupp manniskor som kommer jobba bra tiilsammans. I just den här fràgan

sà kan hon saga att Fiiip och Jane är tva personer hon känner väl. Filip är en person som är

vaidigt engagerad och ocksâ vaidigt driven, men ocksâ valdigt bra pa att engagera andra vilket

Jennie ser som en valdigt bra egenskap som en forbundsordförande borde ha. Med Jane har

Jennie arrangerat flera kurser eftersom hon kommer fran Jennies granndistriktJonkOping, och

hon är fruktansvärt kompetent, organiserad och vet verkligen vad hon hailer pa med och hon

kan UNF. Jennie hoppas verkiigen att kongressen väljer Fiiip och Jane till fOrbundsordfOrande.

Lovisa EdstrOm, Vasterbotten, uttryckte attJennie nu snodde ett par av poängerna, men till att

bOrja med har vaiberedningen satt ihop en grupp som är beredda att samarbeta pa ett bra sätt,

och har olika sikter som kompletterar varandra och därfOr ger konstruktiva resuitat. Hon

tanker ocksà lyfta att tidigare erfarenhet fthn FS-arbete inte är alit, utan annan erfarenhet är

ocksà viktig, viiket bade Jane och Filip visat att de har. De har ocksâ visat en god vilja att lyssna

in beslut fran de olika delarna av landet, nagot Lovisa sett mycket av under kongressen.

Simon Maimborg, Kronoberg, tyckte att bàda vaien är fantastiskt bra och kapabla. Men Simon

själv tycker att Jane och Filip är det basta valet och kommer rOsta pa dem.
)
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Paulina Sjoberg,Jonkoping, höll pa att glomma att gâ upp igen och fortsatte med att referera till

tvá saker som konstaterats här i talarstolen under veckan som varit. Det ena ar att vi aktivt màste

arbeta valdigt hart pa att hjalpa alla distrikt att leva upp till sin fulla potential, inte minst de

distrikt som kampar med làga medlemssiffror, och Filip och Jane är enligt Paulinas egen mening

de basta personerna for att gora det. Det andra handlar om att de bästa idéerna,

utvecklingsprocesserna och resultaten sker när en belt orädd hoppar Ut i det nya och okända, och

Paulina hoppas att ni vâgar gora just det genom att rösta for valberedningens fenomenala forslag

till forbundsstyrelse i sin helhet.

Johan Dixelius, Gavleborg, slàr ett slag for Filip och Jane men vill bemota fràgan om

erfarenheten hos Anneli och Lina som det pratades lite om under gruppdiskussionerna. Till

exempel finns det andra som kan hjälpa till där det kanske saknas erfarenhet, som

generalsekreterarna.

§ 367

ORDNINGSFRAGA OM SKRACF( I DEBATTEN

Adam Osterdahi, Gotland, tyckte att kongressen kunde sätta streck i debatten eftersom de fiesta

verkade veta vad de skulle rösta pa.

MOtet beslutade

att sätta streck i debatten.

§ 368

ATERUPPTAGANDE AV PLADERING FOR VAL AV ORDFÔRANDEPAR

Terese Hellström, Stockholm, var intresserad av det drogpolitiska arbetet som Lina kommer

driva om hon sitter i forbundsstyrelsen. Terese uppskattar även att bàda kommer driva fràgorna

om klimatkrisen, inkludering, värvning for en bredare mângfald eftersom det är viktiga fràgor

for dem bada. Terese ville ocksà ta upp att de kompletterar varandra valdigt bra som ledare.

Terese fràgar forsamlingen om de ar bekanta med liknelsen att arbeta som en ubàt eller som en

snoplog, vilket kan appliceras bra pa forsiaget till ordforandepar. Anneli är den personen som

gillar att som en ubàt dyka ner i stadgarna och se till att allt gâr rätt till sâ att andra kan se till att

saker blir gjorda, vilket dá gor Linas roll till snoplogen som loser alla hinder som ligger framfOr

henne. Terese tror ocksâ att de är bra pa att se andra och att fâ in andra i gruppen sà att den

fungerar pa ett bra sätt.

Olle Gynter-Zillén, forbundsstyrelsen, genom ersattningstalare Linus Henriksson, inledde med

"ärade forsamling". Olle har suttit som sekreterare i tvá àr, och vill lyfta perspektivet om att det

är lätt att branna ut sig. Avslutningsvis vet Olle att oavsett vilket val kongressen an gor kommer

det bli fantastiskt.

Personerna pa forslag till ordförande kom tilibaka till rummet.
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§ 369

JUSTERING AV ROSTLANGD

Mötet definierade

att den rostlangden ar 65.

§ 370

BESLUT AV ORDFORANDEPAR TILL FORBUNDSSTYRELSEN

Kongressen beslutade

att med rostsiffrorna 54 roster mot 11 rOster välja Filip Nyman ochJane Segerbiom till

fOrbundsordförande for Ungdomens Nykterhetsforbund.

Filip och Jane, förbundsordförande ville tacka sâ mycket for fOrtroendet, det betyder mycket fOr

dem báda.

§ 371

AJOURNERING OCH ATERUPPTAGANDE

Mötet ajournerades i 5 minuter for att alla skulle kunna fà en chans att fà autografer av de nya

fOrbundsordforandena (men framforallt eftersom arbetsordningen kraver det).

§ 372

PLADERING FOR VAL TILL SERRETERARE

Den foreslagna sekreteraren, Daniel Bergdahl, lämnade lokalen.

Olle Gynther-Zillén, avgàende se, genom ersattningstalare Linus Henriksson. "Tjoho det här

kommer bli jobbigt. Ni som inte drack [vatten] förut, ni är rökta. Daniel, for tvà àr sedan sa du

att jag var det basta som hänt rOrelsen. Det är helt omOjligt att toppa. Det har varit otroligt fInt

att fà vara din fadder och jag är extremt stolt att ett av mina fadderbarn är forslagen som mm

efterträdare. Det känns nästan overldigt. Jag ser fram emot mànga messengermeddelanden mitt i

flatten. Ditt engagemang for det internationella arbetet, som vi bland annat sett här pa

kongressen, är otroligt valbehovligt i en fOrbundsstyrelse. När ni som blir valda behOver en

klapp pa axeln, en kram, nàgon som lyssnar eller bollar sâ finns jag här. Lycka till!"

Simon Sundstrom,Jamtland, började med att undra hur en ska kunna fOlja upp det som Olle

precis sa. Simon menade att han kanske inte hade lika mânga fina ord som Olle hade att saga om

Daniel, men det Simon kan saga är att Daniel är en otroligt grundad person. Daniel har huvudet

pa skaft, han sitter alitid pa rätt stalle och oavsett vad som händer sâ kommer han gOra ett

fantastiskt bra jobb for UNF de tvâ âren om han blir vald.

Lovisa EdstrOm, Västerbotten, kan efter att ha suttit i samma styrelse som Daniel en LÀ

rnandatperiod saga att Daniel är en mycket kompetent människa som gOr det han sager att han

ska gOra, gOr det pa riktigt och ir bra pa det.
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Sigrid Björk, Orebro, menade egentligen att det mesta redan har sagts, men yrkar bifali pa att

vaija Daniel dâ han är fantastisk och en underbar person men ocksâ extremt kompetent bade i

sitt sekreterararbete men ocksà i âsikter och argument och hur han behandlar andra medlemmar.

I mánga av Sigrids mest intressanta debatter sâ har Daniel varit med och haft vaidigt bra

argument som bade fâtt Sigrid att ändra sig men ocksâ att fundera.

Caroline Eriksson,Jamtland, kännde ocksâ att det mesta är sagt. Caroline star i talarstolen med

forhoppningen att Daniel kollar pa livestreamen och ser alit det goda vi har att saga om honom.

Caroline minns tilibaka till kongressen i Karistad när han pladerade for Olie, vilket var forsta

gàngen Caroline grat i plena, sâ nu yule hon gràta lite grann igen for Daniel dâ han är sà himla

bra. Hon tror inte att det finns nàgot annat val an valberedningens forslag som vi behöver

fundera pa, bokstavligt talat. Hon yule bara visa sâ otroligt mycket uppskattning for Daniel som

person. Han är en jättefin van och en underbar förebiid for sitt engagemang i UNF. Caroline star

även i talarstolen fOr att bränna sin talartid, men star ocksâ där for att bara visa kärlek. Citat

"Vote Daniel. Bifall all the way, han är fantastisk och han kommer vara en superbra

forbundssekreterare fOr oss."

Elena Westlund, Gavleborg, hoppades ocksâ att Daniel kollade pa livestreamen, och Elena vet

han tvekar pa vad han gjort for val och vilie därför bara hOja honom och saga att han kommer

gora lika bra sorn de andra i styrelsen.

Daniel Bergdahl kom tilibaka till rummet.

§ 373

VAL AV ROSTLANGD

Mötet beslutade

att välja 63 till rOstlangd i Ungdomens Nykterhetsforbund.

§ 374

VAL AV SERRETERARE TILL FORBUNDSSTYRELSEN

Kongressen beslutade

att välja Daniel Bergdahi till förbundssekreterare for Ungdomens NykterhetsfOrbund.

Daniel Bergdahl, nyvald fOrbundssekreterare, yttrade târogt i att som vissa marker ar Daniel en

blodig person, och ni som inte marker borde titta mer noga. Hur tusan ska en kunna saga nàgot

efter Olles framfOrande. Efter att ha hOrt alias pladeringar ville Daniel saga tack sa mycket, och

saga att fOrtroendet ska forvaltas väl.

.z/)
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§ 375

VAL AV KASSOR TILL FORBUNDSSTYRELSEN

Presidiet behOvde inte bejohan Fridlund att lämna rummet dà han redan hade lämnat rummet

for att kolla pa ett fotbolislag fran sitt hemdistrikt sparka pa en boll.

Hanna Pettersson,Jamtland, trodde verkligen attJohan skulle gora ettjättebrajobb, och menade

attjohan verkligen är kompetent och rätt for detta jobbet.

Caroline Eriksson,Jamtland, hade 43 sekunder kvar av sin talartid, och därför ska hálla sig kort,

även om det kommer bli svàrt. Det finns en anledning till attJamtland vann Silvergrisen och det

är pa grund av attJohan gjort ett otroligt bra jobb som kassör ijamtland och kommer gOra ett

otroligt bra jobb som kassor for forbundet.

Simon Sundstrom,Jamtland, insàg att valdigt mànga jämtar pladarat for deras ordfOrande.

Personligen yore Simon inte här om det inte yore fOr Johan, Simon blev värvad for sex âr sedan,

dà hadejohan redan fern àrs erfarenhet av UNF. Det varJohan som for fyra âr sedan sag till att

Simon satte sig i distriktsstyrelsen, och sedan dess har hàllit Simons engagemang uppe. Utan

Johan Fridlund hade inte UNFJamtland kommit till kongressen med 14 ombudsplatser och UNF

Jamtland bade inte haft en plats pa UNF:s Sverigekarta. Johan kan extremt mycket om UNF, och

framfOrallt ekonomi är nàgotJohan brinner fOr. Som Caroline sa sà är silvergrisen belt Johans

förtjänst, Johan kan mycket och vu ännu mer. Johan bar mer energi an vad som anses manskligt.

Johan kommer gora ett valdigt bra jobb for detta förbundet.

Elena Westlund, Gavleborg, tyckte attJohan bar javligt mánga jättebra àsikter och ser fram emot

att välja honom och se hans arbete med att hjalpa alla andra distrikt pa samma sätt som ban har

hjalpt Jamtland.

Adam Osterdahi, Gotland, antog attJohan inte sag pa livestreamen, men att han är en heft

fantastisk person, som kommer gora sitt yttersta for att hjalpa alla i ekonomiska fràgor. Johan

har hjalpt Adam via frâgor Over Messenger. När Adam inte forstâtt nàgot pa mOtet harJohan

släppt blicken fran VotelT och hjalpt till. Med det menar Adam attJohan kommer hjalpa alla

med gladje och lugn och ro, valberedningens beslut att foreslàJohan till kassör är jättebra.

§ 376

STRECK I DEBATTEN

Eftersom den I forvag duttade tiden fOr val av forbundsstyrelse passerats lyftes automatiskt

frágan om streck i debatten.

MOtet beslutade

att debatten ska sträckas i.
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§ 377

FORTSATT DISKUSSION OM VAL AV FORBUNDSKASSOR

Jens Jorgensen Moberg, avgáende fOrbundsstyrelsen, berättade att han alitid är nojjig Over valet

till kassör eftersom det aidrig brukar vara nâgon som vill och kan ta sig an detta uppdraget till

kassOr. Jens har snackat med Olle Akesson under bela mandatperioden och Jens tycker att Olle

har gjort ett underbart jobb och blev upprord när han sa att han inte tänkte kandidera om. Vem

skulle annars ta efter? Men Jens bar fàtt den stora äran att vara fadder for Jamtland och fâtt följa
deras utveckling som distrikt darJohan bar haft en stor deli att se till att distriktet är där de är

idag.Jens tror attJohan skulle gora ett alideles utmärkt uppdrag i att ta efter Olles stora skor.

Caroline Eriksson, Jamtland, hade 33 sekunders talartid kvar, Caroline och Hubert yule hälsa

Johan att de hoppas att OFK-matchen gàr bra och anledningen till att han är pedagogisk är att

Johan pluggar till !ärare.

Diskussionen avslutades ochJohan Fridlund äntrade rummet igen efter att ha slitit sig fran

fotbollen.

§ 378

JUSTERING AV ANTALET ROSTBERATTIGADE

MOtet beslutade

att fastställa antalet rostberattigade till 63.

§ 379

BESLUT OM VAL AV FORBUNDSKASSOR

Kongressen beslutade

att valjaJohan Fridlund till förbundskassOr for Ungdomens Nykterhetsforbund.

Johan Fridlund skippade en stund av fotbollsmatchen och kollade pa pladeringarna och tackade

jattemycket fOr alla fina ord. Johan skrattade och sa att ban bar jattesvârt att ta positiv feedback

sá ban tyckte det var skitjobbigt att sitta och lyssna men blev ändà rörd och glad. Han ser ocksà

jattemycket fram emot att bOrja arbeta med den nya forbundsstyrelsen som snart är belt vald,

kansliet och alla er, alla pa livestreamen och alla runt oni i UNF-landet, sâ stort tack for

fOrtroendet.

§ 380

VAL AV BILDNINGSLEDARE

Simon Thorn, foreslagen bildningsledare, lämnade rummet.
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§ 381

STRECI( PA HATTEN

Duttningstiden är over och därfOr lyfts automatiskt frâgan om streck i debatten.

MOtet beslutade

att sträcka pa hatten.

Simon Pettersson, Kronoberg, sa att Simon Thorn kan UNF utan och innan. Han kan extremt

mycket om utbildning och har valdigt bra idéer. Simon P sager att Simon T är valdigt kompetent

och en valdigt bra person overlag. Simon P yrkar bifall och tror att Simon T kommer gora ett

extremt bra jobb.

Elena Westlund, Gavleborg, tyckte att Simon är en javligt bra person, som lyssnar pa alla, och

idéerna om bildning Simon har är jättebra, precis som Simons alla andra âsikter.

Caroline Eriksson, Jamtland, äntrade talarstolen till presidiets utrop om att hon hade 19

sekunder kvar i talartid, varpà Caroline sa "tro mig, jag vet". Caroline kan bara tala fOr Simons

personliga kvalitéer och hur underbar han var som huvudledare pâJulkursen som Caroline var

ivag pa. Caroline svor även om att hon borde ha tagit med sig servett. Hon avslutade med "Bifall!

Tack for mig och tack for all den tid jag har fâtt spendera här uppe. Jag hoppas att Leo blir stolt".

Hanna Haglund, Skáne, tyckte, som foregàende talare, ocksâ att Simon var underbar som ledare

pâJulkursen. Simon är kompetent och bra pa att inspirera andra, speciellt med sàdant Simon

själv brinner for, och bildning är nàgot av detta.

Diskussionen avslutades och Simon Thorn välkomnades tilibaka till salen.

§ 382

FASTSTALLANDE AV ROSTLANGD

MOtet beslutade

att ga med pa presidiets forsiag om att rostlangden är 60.

§ 383

VAL AV BILDNINGSLEDARE

Kongressen beslutade

att välja Simon Thorn till bildningsledare i forbundsstyrelsen fOr Ungdomens

NykterhetsfOrbund.

Simon Thorn, bildningsledare, meddelade tack, och tänkte kolla pa livestreamen i november när

livet formodligen inte känns lika gOtt. "Vi ses i kampen hOrrni!".
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§ 384

STRECK I DEBATTEN

Eftersom den duttade tiden är slut lyftes automatiskt frâgan om att vara mätt p debatten.

Mötet beslutade

att sätta streck i debatten.

§ 385

VAL AV OVRIGA LEDAMOTER

Ellen Hjort och Jacob Nehrer, báda pa forslag till ledamöter, lämnade salen.

Jens Jorgensen Moberg, avgàende fOrbundsstyrelsen, firade midsommar 2015 utanfor Uppsala

där han stötte pa en liten pojk som hade lângt blont hâr ner till axiarna som hette Jacob Nehrer.

Det varJens forsta mOte med Jacob när han precis hade satt sig i en foreningsstyrelse for fOrsta

gángen som nybliven medlem som skulle pa kongressen.Jens har fàtt äran att foljajacobs

utveckling under de fyra senaste àren. När Jacob blev vald till vaiberedningsersattare pa

kongressen 2017 sâ hade aldrigJens varit sá ledsen fOr han hade verkligen en känsla attJacob

skulle bli vald till att sitta i den fOrbundsstyrelsen Jacob skulle fOreslâ till kongressen idag. Sà när

Jens till slut sag det där lilla ansiktet i den där lilla rutan pa valberedningens forslag till den här

fOrbundsstyrelsen sà hade han aidrig varit sá lycidig. Jacob är en helt fantastisk människa, Jens

tror attJacob kommer gOra ett helt fantastiskt uppdrag i den här styrelsen. Likasâ Ellen, som har

varit en av de mest skarpa när det kommer till drogpolitik i det här förbundet. Jens tror att hon

kommer kunna gora ett fantastiskt jävla bra jobb. Detta är ett otroligt bra forslag och en otroligt

bra styrelse vi har framfor oss. Jens ser fram emot de här tvà àren och att sedan fa bereda

styrelsen efter er, det ska bli kul.

Ama Palm, Vasterbotten, yule pladera framförailt for Ellen, som ocksá kommer fran

Västerbotten, och representerar Norriand, vilket är extra viktigt, och tror att kandidaterna

kom.mer gOra det skitbra.

Daniel Bergdahl, fOrbundssekreterare, är första gângen han är här och talar istället fOr att ge

respons pa att han blivit vald. Daniel bOrjade med att prata om Jacob, som är en person valdigt

otik Daniel sjalv pa otroligt mànga satt. Mânga gânger de har haft diskussioner om saker sâ har

de haft valdigt oiika âsikter, men har kunnat sitta och resonera med varandra och prata med

varandra under en valdigt lang tid. Daniel har ofta kommit fram till att han ser poängen Jacob

viii framfOra och att Jacob ser poangen Daniel viii fà fram och att de hittar en losning pa det och

ser jattemycket fram emot att jobba med nàgon som Daniel tror kommer kunna komplettera

honom valdigt bra. Och sà Ellen, det arbete som hon bar gjort under aila âren med Nätverket,

med drogpolitiska programmet och med inskickade motioner. Daniel tror inte att han har träffat

nagon annan människa som är sa kompetent som Ellen, belt arligt. Daniel tror att Ellen är det

bästa forslaget vi har haft till fOrbundsstyrelsen pa àtminstone tjugo àr. Ellen är fantastisk, det är

heltsjukt.
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Elena Westluna, Gavleborg, kände inte Ellen, men vad Elena sett gors ett jakligt bra jobb, och

förbundet skulle ha bra nytta av det. Elena minns fran Karistad när de var ett gang och gick och

surade, dà kom en kille fram och fràgade hur laget är och det varJacob.

Lovisa Edstrom, Västerbotten, borjade med att prata omJacob, som gick

distriktsordförandenätverket med honom förra mandatperioden och varit jätteirriterad pa att

ban suttit i valberedningen och därför inte kunnat kandidera till förbundsstyrelsen men nu star

han här och Lovisa är jatteglad for det dà hon tror att det kommer bli riktigt riktigt bra. Lovisa

skulle även vilja saga nâgot om Ellen for att hon är bäst, men känner att efter pladeringarna av

Jens och Daniel sâ kan hon verkligen inte toppa det.

Jakob Hjort, Västerbotten, sa attJakob och Jacob ju delar namn, och är vänner pa det sättet som

en är i UNF, alltsà inte riktigt vänner. You know, vi snackar med varandra, vi har kul

tillsammans, men med Jacob känner en sig ailtid hörd. Varje gang en har en diskussion med

Jacob kommer en nágonvart, och det är ett självklart val till forbundsstyrelsen. Det andra

självklara valet är att vaijajakobs syster Ellen till forbundsstyrelsen.Jakob inser att det kanske

fInns lite jay i fràgan, men är otroligt stolt over att höra vad alla personer har att saga om sin

syster Ellen. Sagas bör är att Ellen är den mest kompetenta personenjakob vet. Ellen kan gâ in i

ett rum och vara den smartaste, eftersom hon är sâ villig att ändra sin âsikt om hon blir

motbevisad.

Sigrid Bjork, Orebro, hoppades verkligen inte att det skulle bli streck i debatten for hon hade

garna pratat en gang per ledamot. Men fokuserade pa att prata om Ellen, som Sigrid träffade

första gàngen i Almedalen 2016 och som ända sedan dess varit Sigrids stora förebild i UNF.

Sigrid har haft valdig tur att hon har kunnat träffa Ellen bade privat och i UNF-sammanhang dä

hon arJakob Hjorts storasyster men ocksâ att hon är ordförande i Sigrids forening. Sigrid blir

alitid imponerad av ailt som Ellen kan och hur hon förmedlar sina âsikter. Hon är extremt

inkluderande och omtanksam och har hjalpt Sigrid valdigt mànga gànger bade som tonârstjej

men ocksà i UNF-sammanhang när Sigrid har tyckt att nâgot inte funkar. Ellen har ocksâ stöttat

Sigrid valdigt mânga gànger och hon ar extremt tacksam over det Ellen har gjort for henne. Ellen

är det mest sjalvklara valet for Sigrid pa valberednirigens forslag, och Sigrid ser fram emot Ellen i

forbundsstyrelsen och det fantastiska arbete hon kommer göra. Jag yrkar verkligen starkt bifall

for det här och jag hoppas att ni alla gOr det. Sigrid sager att hon är lite rOrd även fast hon inte

brukar bli det. Med sin kvarvarande tid pratade Sigrid omJacob som hon tycker är fantastisk och

att han vet det. Sigrid hoppas att Jacob kommer vara kvar i gruppen "Makteliten" och att Sigrid

kommer kritiseraJacob dar.

Emmelina Hjort, Västerbotten, yule pladera for sin storasyster Ellen, eftersom det finns mànga

anledningar att ha med Ellen i styrelsen. Hon är otroligt driven, viljestark, har tydliga asikter och

är precis som Sigrid sager inkluderande och bekväm att umgas med. Ellen är anledningen att

manga delar av Vasterbottens delegation är bar. Hon gick med i UNF vid 14 àrs alder, och det är

Ellen som Lick Emmelina, Jakob och Lovisa att gá med i UNF.

'LI
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Henrik Yxing,Jonkoping, träffade Jacob for första gángen 2016 pa ett LAN iJonkoping dà han,

liktJens beskrev, hade 1ngt blont hàr som en ibland saknar. Henrik bade ingen aning om vilken

grymt stabil, omtänksam och vettig person ban var dâ. Han engagerar sig hela tiden i olika

former i UNF, andra organisationer och sammanhang och han gor det alitid med briljans. Nu är

ban foreslagen som ledamot till forbundsstyrelsen i UNF och det kunde inte bli mer rätt. Henrik

är säker pa att bade Ellen och Jacob kommer gora ett otroligt bra jobb som ledamöter i

forbundsstyrelsen. Det bar kommer bli otroligt bra.

Ellen och Jacob valkomnades tilibaka till rummet.

§ 386

JUSTERING AV ROSTLANGD

Mötet beslutade

att antal narvarande ombud med rösträtt var 61 till antalet.

§ 387

BESLUT OM VAL AV LEDAMOTER TILL FORBUNDSSTYRELSEN

Kongressen beslutade

att välja Ellen Hjort och Jacob Nehrer till ledamoter i forbundsstyrelsen for Ungdomens

Nykterhetsforbund.

Jacob Nehrer, forbundsstyrelsen, ville saga tack for förtroendet och är extremt blodig efter att ha

lyssnat pa alla fina pladeringar. Jacob ser fram emot att gora detta tillsammans.

Ellen Hjort, förbundsstyrelsen, yule tacka fOr förtroendet och erkände att Ellen och Jacob satt

och grat när de tittade pa alla fIna pladeringar. Tre personer värda att nämna som förebilder till

Ellen är Denise Fowler, Gustav Bylund och Jakob Lundin.

VAL AV LEDAMOTER I RII{SSTVRELSEN

Filip Nyman ochJohan Fridlund lämnade salen.

Simon Sundstrom,Jamtland, yttrade att det racker med att saga att det arJohan och Filip vi

pratar om.

Filip Nyman ochJohan Fridlund àterkom till salen.

Kongressen beslutade

att välja Filip Nyman ochJohan Fridlund till UNF:s ledamoter i riksstyrelsen.

Filip och Johan tackade for sitt förtroende och anser sig sjalva foredragna.
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§ 389

OMBUDSFORSAMLINGEN VILLE VAGA EN DUST

Kongressen yttrade, till ton avJohan Persson, sánganforare, frágan:

Viii du vága en dust mot den harjande makt, som sen hävdernas morgon har elande bragt, over

folken i söder och folken i nord, och som fylier med suckan var jord? Stig dà in i vàrt led, for att

kämpa for fred, for att Iastgammal sed, uti grunden slà ned. Genom oss skall det gâ, att befrielse

nâ, under fanan, den gyllene blà.

For vàrt äiskade land, for var fádernebygd, for ett släkte av urgammal trohet och dygd, gâ vi

fram, sià vi ned det som hindrande star, for var lycka i framtida àr! Ifrân strand och till strand, vi

befria várt land, ifrân nesliga band, och fran oflirdens brand. Genom oss skall det gà, att befrielse

nà, under fanan, den gyllene blâ!

§ 390

DIVERSE AVTACKNING

Anneii Bylund, avgáende bildningsledare, menade att for att en mandatperiod ska fungera och att

en kongress ska kunna ros i land behovs en massa personer som hjalper till. Anneli har Over 40

namn pa sin iista, men en del har haft flera uppdrag. Dessa far tyvarr inte flera presenter, vi far ju

inte iangre lika mycket pengar fran Miljonlotteriet. Avtackas gor:

Eventgruppen bestàende av Mark Tagtstrom, Jacob Nehrer, Jennie Rydén och John Ferner,

Kongressgruppen bestàende av Emma Axeisson och Nicole Steegmans,

Faddergruppen bestàende avJane Segerbiom, Fiiip Nyman ochJonatan Bengtsson,

Likabehandiingsgruppen bestáende avJonathan Kraft och Elena Westlund,

Revisorerna bestàende av Simon Bremer och Jonathan Spánberger,

Vaiberedningen bestàende av Karin Eriksson, Marten Maim, Joel Hijstee och Sofie Hedman,

Aktivismlagret bestâende av Rismir Krajinik, Daniel Bergdahi, Dajna Marinkovi, Alex Meier,

Aieksandra Rumiñska, Anne-Man Eensaar, Nataiia Radecka och Olga Pokrovskaja,

Aventyrslagret bestáende av MajaJohansson, Felicia Grill, Herman Strandh, Astrid WetterstrOm

och Emma Axeisson,

Forhandlingarna bestaende av Perniila Lundkvist, Robert Spjern, Linus Henriksson, Robert

Gustavsson, Loke Wallin, Patrik Salornonsson och Hannah Matkala Nylander,

Teknikansvarig bestàende av Filip Nyman,

Buddy-gruppen bestáende av Alicia Johansson, 1
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Presidiet bestàende av Lovisa Bengtsson, Adrian Manucheri, Johanna Helidén, Emil Johansson,

johan Ragnemaim, Linus Janzon, Jobjorn Folkesson, Karl-Johan Johansson, Lucas Nilsson,

Therese Dahlén och Jonathan Kraft.

I sabelle Benfalk, tid igare förbundsordförande, yttrade:

"Kära ombudsforsamling, Jag tänkte ta det bar tilltliulet, som ändâ är mitt sista tillf'lle att ha er

uppmarksamhet, och saga nàgra väl valda ord. Jag har funderat lange och val pa hur mycket jag

ska deJa med mig. Men jag tror att all forandring initieras av att nâgon delar med sig. En gang i

tiden delade nâgon med sig av sin vision om en demokratisk och solidarisk värld fri fran droger

och nu valdigt mànga àr senare star vi här idag. Sà for att forhoppningsvis nâ forandring sà

tankte jag nu de]a med mig. De bar senaste tvà âren bar jag tyckt varit otroligt tuffa. Utmaningar

som jag inte ens kunde drömma om kastades pa mig. Problem som jag inte hade en aning om hur

jag skulle tackla eller hantera. En gemensam nämnare for de fiesta utmaningarna är att jag

verkligen har fátt beprova mm ideologi och mina varderingar. Jag har genom hela

mandatperioden !ett med mitt hjärta och mm hjärna, det är inte ailtid det bar blivit rätt första

gàngen, men dá har jag försökt gora om och gora rätt. Jag har kant mig ifrâgasatt, utmanad,

blottad och rädd. Radd när en man smaller handen i bordet under mm första mandatperiod for

att skrämma mig till tystnad. Ifràgasatt när en man inte tror pa det jag sager och jag far kampa

for sanningen. Utmanad nar en grupp manniskor inte tror jag har goda avsikter med mitt

Iedarskap. Blottad nu när jag star bar framför er. Att fa ert förtroende att leda den bar

organisationen är en enorm ära som jag for ailtid kommer bara med mig. Men det är ocksà ett

riktigt tufft uppdrag som kraver att en prioriterar bort sig sjalv i vissa stunder. Det är lite som att

gâ in i en UNF-bubbla under tvà àr. Du äter, sover och andas UNF. Det ar ett privilegium som

jag inte tar !ätt pa men jag vill ocksâ he er om att visa ödmjukhet ocb förstáelse for den tid, energi

och engagemang som varje dag plojs ner i UNF. Under mandatperioden bar jag upplevt mitt livs

första, andra, tredje och fjarde àngestattack. Att drivas till ângest pa det sattet av saker folk sager

eller gor, att känna sig utsatt pa det sättet, önskar jag ingen. Jag ar trött. Men, jag är ocksâ

uppfylld av en energi som jag inte riktigt kan beskriva. En mer lângsiktig energi som jag kommer

att leva lange pa. En energi som ni alla som har stöttat mig och trott pa mig bar gett. En energi

som alla ni som deltar med stort engagemang pa DSS:er, DO-natverk eller i diskussioner pa

sociala medier som har gett mig. En energi som jag fàtt nar jag sett engagemang tandas i en ung

medlems ogon. Tack UNF. Och tack alla ni som utgor UNF. Jag bar lart mig sâ otroligt mycket

under mina fyra ár i förbundsstyrelsen. Och jag har fátt uppleva sà mànga coola saker. Jag har !ärt

mig hur en organisation fungerar bakom kulisserna. Jag har lart mig att rulitrappan vid spar fem

pa stationen i Nassjö ger ifrân sig ett öronskärande gnissel var 27 sekund. Jag bar lärt mig hur

livet stalls pa ändá när ens varderingar provas. Jag har lärt mig hur tufft det ar att ibland stá upp

for ett bättre UNF där vi behandlar alla pa ett respektfullt satt. Jag bar fatt àka till New York och

delta i en konferens arrangerad av FN.Jag har fàtt arrangera en varldskongress. Jag har fàtt se

Dunderkiumpen ti!lsammans med UNF Jamtland. Jag bar fatt sjunga Gavleborgs sang

tilisammans med dem pa deras DAM och grat en skvatt for att det var sá fint. Jag har fatt lära

mig hur en buteijerar en drink pa fiaska. Jag bar lärt mig att UNF ar en organisation att rakna

med. Jag tänkte ta mig friheten att ge er nagra medskick till framtiden. Det är en tuff period som
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väntar flu riar bland annat organisationens finansiering hotas d5 Miljonlotteriets intäkter har

miriskat. Svra besiut kommer behOva tas. Och en forbundsstyrelse kommer aidrig kiara av det

utan stöd fran sina medlemmar. For det är endast tilisammans och med gemensam kraft som

UNF kommer bli bättre. Det är inte nio personer fel om saker gàr sämre. Det är inte heiler bara

deras fortjänst när saker gâr bra. UNF:s framgâng beror pa oss allihopa. Sá även om man inte

hailer med om beslut som tas sâ önskar jag att medlemmar ska börja se forbundsstyrelsen for vad

den är: en grupp om sju personer som, precis som du, viii det bästa for UNF. Lât oss inte

definieras av vârt värsta. Var en kritisk rost och vàga ifrâgasatta, men gor det pa ett schysst sätt.

Peppa och sprid ditt engagemang, även till fOrbundsstyreisen. Lât ocksá fOrbundsstyrelsen far

gora om och gora battre.Jag sager inte gora om gora rätt, for vi aila här inne har nog var egen

syn pa vad som är rätt. Ni ger en grupp människor ert förtroende, visa det ocksâ under

mandatperioden. UNF har en tendens att vara lite grabbigt ibland. Tillsammans kan vi skapa en

kultur där ingen utsätts for Overgrepp, en kultur där det en tjej sager vager lika tungt som det en

kille sager och en kultur dar alla vágar ta plats. Ni tjejer som far kampa for att gOra er röst hörd i

UNF Ni tjejer som blir obekväma när en man gOr nàgot oiampiigt rnot er Ni tjejer som blir

utsatta for Overgrepp i UNF -

jag ser er. Fortsätt kampa. Kämpa for ett bättre UNF. Jag är stolt

over er den bar kongressen. Er allihop. Sà har jämn talarstatistik skulle jag gissa att UNF aldrig

haft. Framtiden innehâiler som sagt utmaningar. Men jag sa i tisdags att jag inte skäms när jag

sager att UNF är varidens basta organisation. Ni har verkligen tagit ansvar for framtiden den har

kongressen med alla era besiut. Vi är den bästa organisationen for att vi skapar verksamhet fOr

ungdomar som behöver det. Vi fostrar demokratikämpar vilket verkligen behövs i den varid vi

lever i idag. Vi ar Iivsviktiga for mànga unga. Vi pâverkar normer och gár i framkant fOr det

demokratiska och solidariska samhäile vi tror pa. UNF, jag tror pa er. Tilisammans raddar vi

varlden bit for bit, dag for dag. Tack for att ni har litat pa mig att leda er i fyra âr. Kampen

fortsätter och tilisammans är vi alkohoiindustrins värsta fElende. Tack."

Isabelle möttes av minutlànga stàende ovationer som aldrig verkade ta slut.

Vidare fortsatte Isabelle att tacka av de olika ledamOterna.

"Olle Akesson. Din insats som kassor tror jag har fungerat som en iivboj for UNF. Att fa dma

ogon pa var ekonomiska situation har varit uppfriskande och ibland riktigt jobbigt for vârt kara

moderfOrbund. Du lamnar efter dig en tydligare ekonomi och det blir ditt arv. Tack for din

insats. Jag hoppas att du nâgon gang deltar i Bonde soker fru."

"Semanur, i dig har jag inte bara funnit en ledamot som utmanar mig i mitt iedarskap utan ocksâ

en van. Ditt engagemang i UNF bar förandrat organisationen till det bättre. Du lyfter standigt

dma hjartefrâgor och utan att dOma andra pa ett pedagogiskt fOrklarar du hur vi ska bli battre pa

exempelvis vàrt mangfaldsarbete. Ditt rasism-pass pa forbundssamlingen här i O-vik fOrra aret

kommer det pratas om lange. Jag vet att den här perioden har varit tuff fOr dig och trots hur tufft

du bar haft det privat sa har du anda prioriterat UNF. Jag kan inte sätt ord for tacksamheten jag

kanner. Nar jag hade det tufft fOrra varen sà fanns du där och hade mm rygg. Utan dig bade jag /
gátt sönder. Tack for ditt engagemang och tack for din vänskap."
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"Jens AlltsàJens, det har for mig varit en riktig utmaning att leda dig men du har gjort mig

battre! Din formâga att se människor och knyta an till människor är beundransvart. Utan dig

bade vi inte haft talarstatistik pa vâra möten - inte for att vi har tittat pa statistiken sâ mànga

gânger men den finns där! Du bjuder pa dig själv, du är Odmjuk och omtanksam. Du har ocksà

varit vârt liberala alibi i UNF och det tackar vi for. Skämt âsido sà vet jag att det är tufft att sticka

Ut även i UNF och jag uppskattar att du ailtid har tagit det med en ldackspark. Jens, tack for ditt

engagemang."

"Lina, du har visat prov pa ett otroligt mod under den här perioden. Du kom in som helt ny

ledamot och jag tror visst att du var lite nervOs inför var arbetsvecka. Under perioden har du

ställt miljontals fràgor - jag bar räknat varenda en. Modigt Lina! Att stanna upp och ifràgasatta,

det är inte alla som vagar det. UNF behöver dig och ditt perspektiv i framtiden. Jag är stolt Over

den utveclding du bar gjort under den här tiden och ditt ledarskap hoppas jag vi hittar i UNF.

Ditt systerskap har varit ovarderligt fOr mig i stunder jag behOvt det som mest. Lina, mig blir du

inte av med i fOrsta taget och jag ser fram emot mânga shoppingturer med dig."

"Anneli, oj oj oj du kioka människa. Det du har gjort med bildningssystemet är raka motsatsen

till vad Jan Bjorklund lyckades gOra med det svenska skolsystemet under sin tid som

utbildningsminister. Alltsà dma tankar kring Ledaren är helt banbrytande i UNF-sammanhang

och ditt arv kommer eka genom organisationen under lang tid. Anneli, ditt velande bar gâtt mig

pa nerverna, men nu sà här när vi star här och ska avgâ sà inser jag att ditt velande faktiskt har

gjort vàra beslut bättre. Det har gjort att vi har pausat och inte tagit forhastade beslut. Du har

ocksà introducerat mig for taktila leksaker och det har förändrat mitt liv. Ditt strategiska

perspektiv bar utvecklat den bar organisationen pa ett sätt som vi kanske inte ser nu, men det

kommer definitivt märkas om fem âr. Tack for att du har tagit kampen med mig mot iggisar i

riksstyrelsen, tack for att du standigt skickar katt-bilder till mig pa instagram och tack for att du

har lagt sà otroligt lang tid i UNF. Jag hoppas verkligen att jag far fortsatta yara din van. Anneli,

utan dig hade UNF varit betydligt mycket sämre."

"Maria,Jag funderade pa vad jag skulle saga for att fà Maria att borja grâta men jag tror faktiskt

inte att det krävs sâ mycket - enligt säkra källor stammer detta. Jag vill sàklart inte tacka av dig

med gràt utan med gladje. Att ha en känslomänniska som du i en forbundsstyrelse kan ibland

vara utmanande men ocksâ otroligt värdefullt. Att lita pa att du är var moraliska kompass och att

du faktiskt vâgar visa dma känslor är fint och normutmanande. Jag vet att den här perioden har

varit tuff fOr dig. Jag vet att du har vänt och vridit ut och in pa dig själv fOr att orka med. Och

Maria, jag vii! att du ska blicka tilibaka pa den här mandatperioden med gladje och jag hoppas att

du kan gora det med tiden. Tack for att du fOrst fotade mig innan du holl mitt hàr när jag spydde

pa bâten till Riga."

"Olle GZ, Du ár den jobbigaste personen att tacka av tycker jag fOr jag kommer bOla sâ fort jag

tittar pa dig. Med din humor, värme och omtänksamhet har du forgylit mm tid i

fOrbundsstyrelsen och jag tror att mànga hàller med mig när jag sager att du är den snällaste jag j
vet. Du har varit mitt uppslagsverk och du bar aldrig himlat med ogonen eller gett en spydig

kommentar när jag ställt konstiga frâgor. Det har varit sä otroligt tryggt att ha dig bakom
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protokollhogen men du har ocksà bidragit med ett perspektiv som UNF verkligen behöver. Olle

du är yard all jävia lycka i världen och jag hoppas verkligen att du far det."

Med det var forbundsstyrelsen avtackade. De ska ocksâ fa fina plaketter for sin insats i

forbundsstyrelsen.

Anneli tyckte att Isabelie kom med ett faktafel. Bella är namligen inte avtackad. Isabelle Benfalk,

2015 kandiderade du, 19 àr gammal, till vice ordförande. När du blev vald och tackade

kongressen fOr förtroendet, sá sa du att din tidigare stresskissnodighet pa kongressmassan var

inget i jämförelse med vad du kande när du precis blivit vald.

"Bella, oj vilken resa du bar haft. Som ordfOrande har du mött mànga stora prövningar, men du

bar ocksá nâtt stora framgangar. Du har !ett en fOrbundsstyrelse med starka individer, som ocksâ

bar haft starka àsikter. Du har rott i hamn en varldskongress och pa tal om hamn, du har ocksâ

Overlevt sjOsjuka när vi hade FS-möte pa en f'árja. Du har satt grundbulten i forbundsstyrelsens
och UNF:s resa till att bli strategiska, genom att bland annat fâtt igenom ett 4-àrsmàl i

arbetsplanen. Bella, ditt ledarskap och ditt arbete for att utveckla UNF har lett oss till att öka i

medlemmar for första gàngen sen 2011 och du har revolutionerat Almedalsdrinken genom att

gora den pa flaska. Du har tagit mànga tuffa samtal när medlemmar horde av sig till oss efter

#metoo, och det senaste àret har du varit ensam ordfOrande.

Bella, sen fOrra sommaren har du och jag haft veckovisa avstamningar. Det är lite mycket nu, det

bar jag hört dig saga mânga gànger. Trots det har du alltid funnits där for mig, for

forbundsstyre!seri och for UNF. Bella, ditt ledarskap har iflte bara lett UNF till nya strategiska

höjder, din vanskap bar ocksâ värmt vàra hjartan. Bella, idag star du här och är verkligen inte

stresskissnodig. Idag star du har som en handlingskraftig, modig, màlmedveten, ideologisk,

omtänksam och ödmjuk eldsjäl. Beila, det är inte langre lite mycket nu. Och vet du, flu är det

dags for dig att ta en stund just for dig. Vi vill tacka dig fOr alit du bar gjort och flu ska du fà

andas Ut. Därför ger vi dig ett presentkort pa Yasuragi sà att du kan fijuta av spa och god mat."

isabelle kunde mycket rörd koristatera att hela forbundsstyrelsen är avtackade och ville välkomna

Upp de nya ordforingarna for att avsluta kongressen.

§ 391

KONGRESSENS FORMELLA AVSLUTANDE

Jane Segerbiom och Filip Nyman, fOrbundsordforande, fOrklarade gemensamt Urigdomens

Nykterhetsförbunds tjugottonde kongress for avslutad klockan 17:40.
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